
BRUSSELSE
HOOFDSTEDELIJKE RAAD

CONSEIL DE LA REGION
DE BRUXELLES-CAPITALE

GEWONE ZITTING 1996-1997 SESSION ORDINAIRE 1996-1997

20JUNI1997 20JUIN1997

Questions
en et

Antwoorden Reponses

Vragen en Antwoorden
Brusselse Hoofdstedelijke Raad

Gewone zitting 1996-1997

Questions et Reponses
Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale

Session ordinaire 1996-1997



2408 Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 20 juni 1997 (nr. 21)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 20 juin 1997 (n° 21)

INHOUD SOMMAIRE

In fine van het bulletin is een zaakregister afgedrukt Un sommaire par objet est reproduit in fine du bulletin

Minister-Voorzitter van de Brusselse Hoofdstedelijke Rege-
ring, belast met Plaatselijke Besturen, Werkgelegenheid,
Huisvesting en Monumenten en Landschappen 2455

Minister belast met Economie, Financien, Begroting, Energie
en Exteme Betrekkingen 2462

Minister belast met Ruimtelijke Ordening, Openbare Werken
en Vervoer 2467

Minister belast met Openbaar Ambt, Buitenlandse Handel,
Wetenschappelijk Onderzoek, Brandbestrijding en
Dringende Medische Hulp 2484

Minister belast met Leefmilieu en Waterbeleid, Renovatie,
Natuurbehoud en Openbare Netheid 2494

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister belast met
Ruimtelijke Ordening, Openbare Werken en Vervoer

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister belast met Econo-
mie, Financien, Begroting, Energie en Externe
Betrekkingen en aan de Minister belast met Openbaar
Ambt, Buitenlandse Handel, Wetenschappelijk Onderzoek,
Brandbestrijding en Dringende Medische Hulp

Ministre-President du Gouvemement de la Region de Bruxel-
les-Capitale, charge des Pouvoirs locaux, de 1'Emploi, du
Logement et des Monuments et Sites

Ministre de 1'Economie, des Finances, du Budget, de 1'Energie
et des Relations exterieures

Ministre de 1'Amenagement du Temtoire, des Travaux publics
et du Transport

Ministre de la Fonction publique, du Commerce exterieur, de
la Recherche scientifique, de la Lutte centre 1'Incendie et
de 1'Aide medicale urgente

Ministre de 1'Environnement et de la Politique de 1'Eau, de la
Renovation, de la Conservation de la Nature et de la
Proprete publique

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre de 1'Amenagement du
Territoire, des Travaux publics et du Transport

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre de 1'Economie, des Fi-
nances, du Budget, de 1'Energie et des Relations exterieures
et au Ministre de la Fonction publique, du Commerce
exterieur, de la Recherche scientifique, de la Lutte centre
1'Incendie et de 1'Aide medicale urgente

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister-Voorzitter 2503 Secretaire d'Etat adjoint au Ministre-President



Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad-20juni 1997 (nr. 21)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 20 juin 1997 (n° 21) 2409

I. Vragen waarop met werd geantwoord
binnen de tijd bepaald door het reglement

(Art. 97 van het reglement van de Brusselse Hoofdstedelijke Raad)

I. Questions auxquelles il n'a pas ete repondu
dans Ie delai reglementaire

(Art. 97 du reglement du Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale)

(Fr.): Vraag gesteld in het Frans - (N.): Vraag gesteld in het Nederlands
(Fr.): Question posee en francais - (N.): Question posee en neerlandais

Minister-Voorzitter van de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering, belast met

Plaatselijke Besturen, Werkgelegenheid,
Huisvesting en Monumenten en Landschappen

Ministre-President du Gouvernement
de la Region de Bruxelles-Capitale,

charge des Pouvoirs locaux, de 1'Emploi,
du Logement et des Monuments et Sites

Vraag nr. 3 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 19 juli
1995 (Fr.):

Onderzoeksopdrachten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 1, biz. 3.

Question n° 3 de M. Stephane de Lobkowicz du 19 juillet 1995
(Fr.):

Missions d'etudes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 1, p. 3.

Vraag nr. 5 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 19 juli
1995 (Fr.):

•

Orgaiiogram van de afdeling informatica in de verschillende
gemeenten.

11 De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 1, biz. 4.

Question n° 5 de M. Stephane de Lobkowicz du 19 juillet 1995
(Fr.):

Organigramine du personnel charge du departement de
1'iiiforinatiqiie dans les differentes communes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 1, p. 4.

Vraag nr. 20 van de heer Marc Cools d.d. 26 September 1995
(Fr.):

Aanvragen van gemeenten by het comite van aankoop.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 2, biz. 73.

Question n° 20 de M. Marc Cools du 26 septembre 1995 (Fr.):

Demandes des communes aupres du comite d'acquisition.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 2, p. 73.
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Vraag nr. 24 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 5 oktober
1995 (N.):

Evolutie van de overboekingen ten aanyen van de totale ont-
vangsten in de 19 gemeenten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 3, biz. 133.

Question n° 24 de M. Walter Vandenbossche du 5 octobre 1995
(N.):

Evolution des transferts par rapport aux recettes totales dans
les 19 communes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 3, p. 133.

Vraag nr. 79 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 29 december
1995 (N.):

De con trole over de schuldontwikkeling bij de lokale besturen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 6, biz. 406.

Question n° 79 de M. Walter Vandenbossche du 29 decembre
1995 (N.):

Controle de I'endettement des pouvoirs locaiix.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 6, p. 406.

Vraag nr. 88 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 12 januari
1996 (Fr.):

Samenwerkingsakkoorden gesloten door het Brussels Hoofd-
stedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 6, biz. 407.

Question n° 88 de M. Stephane de Lobkowicz du 12 janvier
1996 (Fr.):

Accords de cooperation conclus par la Region de Bruxelles-
Capitale.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 6, p. 407.

Vraag nr. 93 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 19 januari
1996 (Fr.):

Contputeriseren van de gemeenten — toes/and van hetperso-
neel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 6, biz. 408.

Question n° 93 de M. Stephane de Lobkowicz du 19 janvier
1996 (Fr.):

Informatisation des communes — Situation du personnel.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 6, p. 408.

Vraag nr. 122 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 19
februari 1996 (Fr.):

Vertegenwoordigers van de gemeenten in de algemene verga-
deringen van de ziekenhuisverenigingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 7, biz. 530.

Question n° 122 de M. Stephane de Lobkowicz du 19 fevrier
1996 (Fr.):

Representants des communes dans les assemblees generates
des associations hospitalieres.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 7, p. 530.

Vraag nr. 134 van de heer Denis Grimberghs d.d. 5 maart 1996
(Fr.):

Subsidies voor de trottoirs.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 8, biz. 642.

Question n° 134 de M. Denis Grimberghs du 5 mars 1996 (Fr.):

Subsides pour les trottoirs.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 8, p. 642.
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Vraag nr. 149 van de heer Denis Grimberghs d.d. 27 maart 1996
(Fr.):

Toepassing van het samenwerkingsakkoord tussen de federate
Regering en de Brusselse Hoofdstedelijke Regering.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 9, biz. 753.

Question n° 149 de M. Denis Grimberghs du 27 mars 1996 (Fr.):

Application de I'accord de cooperation liant Ie gouvernement
federal et Ie gouvernement de la Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 9, p. 753.

Vraag nr. 178 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 20 mei
1996 (N.):

Contracten afgesloten met defirina Strut & Corn.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 972.

Question n° 178 de M. Dominiek Lootens-Stael du 20 mai 1996
(N.):

Controls conclus avec la firme Strut & Corn.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 972.

Vraag nr. 185 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesiibsidieerde gemeentelijke sportinfrastructuur.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 975.

Question n° 185 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Infrastructures sportlves communales subsidises.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 975.

Vraag nr. 186 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werken (Stadswandellngen): ingediende dos-
siers.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 975.

Question n° 186 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (Chemins de la Ville): dossiers introduits.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 975.

Vraag nr. 188 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werken (investeringen voor de veiligheid) :
ingediende dossiers.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 976.

Question n° 188 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (investissements pour la securite): dossiers
introduits.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 976.

Vraag nr. 189 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werken (gemeentewegen): ingediende dossiers.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 977.

Question n° 189 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (voiries communales): dossiers introduits.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 977,
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Vraag nr. 190 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werken (openbare verlichting) : ingedieitde
dossiers.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 977.

Question n° 190 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (eclairage public): dossiers introduits.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 977.

Vraag nr. 191 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werken (verlegging van leidingen) : ingedieit-
de dossiers.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 978.

Question n° 191 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (deplacement de canalisations): dossiers
introduits.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 978.

Vraag nr. 192 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werken (verwerving van openbare groene
ruimten): ingedieitde dossiers.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 978.

Question n° 192 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (acquisition d'espaces verts publics): dos-
siers introduits.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 978.

Vraag nr. 193 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werken (aanleg van openbare groene ruim-
ten): iiigedieitde dossiers.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 979.

Question n° 193 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (amenagements d'espaces verts publics):
dossiers introduits.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 979.

Vraag nr. 194 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.);

Gesubsidieerde werken (Stadswandelingen) : bedragen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 979.

Question n° 194 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (Chemins de la ville): montants.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 979.

Vraag nr. 195 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werken (veiligheidscontracten): bedragen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 980.

Question n° 195 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (controls de securite): montants.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 980.
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Vraag nr. 196 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werkeit (investeringen voor de veUigheid) :
bedragen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 980.

Question n° 196 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (investissementspour la securite): montants.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 980.

Vraag nr. 197 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werken (aanleg van openbare groene ruiin-
ten): bedragen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 981.

Question n° 197 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (amenagements d'espaces verts publics):
montants.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 981.

Vraag nr. 198 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 12 juni 1996
(Fr.):

Gesubsidieerde werken (verwerving van openbare groene
rulmten): bedragen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 981.

Question n° 198 de M. Bernard Clerfayt du 12 juin 1996 (Fr.):

Travaux subsidies (acquisition d'espaces verts publics): mon-
tants.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 981.

Vraag nr. 208 van de heer Denis Grimberghs d.d. 24 juni 1996
(Fr.):

Toekeiiniiig van subsidies.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1130.

Question n° 208 de M. Denis Grimberghs du 24 juin 1996 (Fr.):

Octroi de subventions.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1130.

Vraag nr. 211 van de heer Denis Grimberghs d.d. 2 juli 1996
(Fr.):

Overeenkomst van de elektriciteitslntercommunales metElec-
trabel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz, 1131.

Question n° 211 de M. Denis Grimberghs du 2 juillet 1996 (Fr.):

Convention des intercommunales d'electricite avec Electrabel.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1131.

Vraag nr. 233 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 23 juli
1996 (Fr.):

Aaitwerving van politiemannen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1134.

Question n° 233 de M. Stephane de Lobkowicz du 23 juillet
1996 (Fr.):

Recrutement de policlers.
•-\

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1134.
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Vraag nr, 239 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 31 juli
1996 (N.):

Tweede, derde en vierde driemaandelijkse taalrapport.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1137.

Question n° 239 de M. Dominiek Lootens-Stael du 31 juillet
1996 (N.):

Deuxieme, troisieme et qiiatrieme rapports linguistiques tri-
mestriels.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1137.

Vraag nr. 249 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 30
augustus 1996 (Fr.):

Openbare stadsvoonieningen en borden van 20 m2 langs de
gewestwegen en langs de M.I. V.B.-lijnen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 13, biz. 1348.

Question n° 249 de M. Stephane de Lobkowicz du 30 aout 1996
(Fr.):

Mobilier urbain etpanneaiix 20 in' places Ie long des voirles
regionales et Ie long des lignes exploitees par la STIB.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 13, p. 1348.

Vraag nr. 250 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 30
augustus 1996 (N.):

Sameiwerkingsakkoorden Brussel- Vlaanderen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr, 13, biz. 1349.

Question n° 250 de M. Michiel Vandenbussche du 30 aout 1996
(N.):

Accords de cooperation entre Bruxelles et la Flandre.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 13, p. 1349.

Vraag nr. 251 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 30
augustus 1996 (N.):

Samenwerkingsakkoorden Brussel-Waals Gewest.

De vraag werd gepubliceerd m Bulletin nr. 13, biz. 1349.

Question n° 251 de M. Michiel Vandenbussche du 30 aout 1996
(N.):

Accords de cooperation entre Bruxelles et la Region walloime.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 13, p. 1349.

Vraag nr. 252 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 30
augustus 1996 (N.):

Samenwerkingsakkoorden Brussel-Franse Gemeenschap.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 13, biz. 1350.

Question n° 252 de M. Michiel Vandenbussche du 30 aout 1996
(N.):

Accords de cooperation entre Bruxelles et la Comniiiiiaute
francaise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 13, p. 1350.

Vraag nr. 253 van de heer Roeland Van WaUeghem d.d. 30
augustus 1996 (N.):

Samenwerkingsakkoorden.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 13, biz. 1350.

Question n° 253 de M. Roeland Van Walleghem du 30 aout 1996
(N.):

Accords de cooperation.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 13, p. 1350.
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Vraag nr. 268 van de heer Mostafa Ouezekhti d.d. 24 September
1996 (Fr.):

Afgifte van arbeidskaarten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1490.

Question n° 268 de M. Mostafa Ouezekhti du 24 septembre 1996
(Fr.):

Octroi de permis de travail.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1490.

Vraag nr. 289 van de heer Denis Grimberghs d.d. 18 oktober
1996 (Fr.):

Toepassing van de omwndbriefvan 30 September 1988 betref-
fende de toelagen voor de aanleg van wegen voor voetgangers-
verkeer.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1496.

Question n° 289 de M. Denis Grimberghs du 18 octobre 1996
(Fr.):

Application de la circulaire du SO septembre 1988 concernant
les subsides pour I'amenagement des voies de circulation pietonne.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1496.

Vraag nr. 294 van de heer Mostafa Ouezekhti d.d. 28 oktober
1996 (Fr.):

Basisallocatie 14.11.12.01 (Lokale besturen).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1615.

Question n° 294 de M. Mostafa Ouezekhti du 28 octobre 1996
(Fr.):

Allocation de base 14.11.12.01 (Poiivoirs locaux).

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1615.

Vraag nr. 300 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 4
novemberl996(N.):

Politieke propaganda in het Belgisch Centrum voor het Strip-
verhaal.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1617.

Question n° 300 de M. Dominiek Lootens-Stael du 4 novembre
1996 (N.):

Propagande politiqiie au Centre beige de la bande dessinee.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1617.

Vraag nr. 310 van de heer Denis Grimberghs d.d. 21 november
1996 (Fr.):

Toepassing van de sainenwerkingsakkoorden tussen de Brus-
selse Hoofdstedelijke Regering en de federate regering.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1746.

Question n° 310 de M. Denis Grimberghs du 21 novembre 1996
(Fr.):

Application des accords de cooperation signes entre Ie Gou-
vernement de la Region de Bruxelles-Capitale et Ie Gouverne-
ment federal.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1746.

Vraag nr. 311 van de heer Denis Grimberghs d.d. 4 december
1996 (Fr.):

Uitvoering van het protocolakkoord van 9 mei 1989 voor de
werken die op het grondgebied van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest moeten warden iiitgevoerd voor de Europese instellingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1747.

Question n° 311 de M. Denis Grimberghs du 4 decembre 1996
(Fr.):

Mise en asuvre du protocole d'accord du 9 mat 1989 relatif
aux travaux a realiser en favour des institutions europeennes sur
Ie territoire de la Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1747.
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Vraag nr. 323 van de hcer Francois Roelants du Vivier d.d. 5
decemberl996(Fn):

Elkaar overlappendc belastingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1751.

Question n° 323 de M. Francois Roelants du Vivier du 5
decembre 1996 (Fr.):

Taxes concurrentes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1751.

Vraag nr. 353 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 28
februari 1997 (N.):

Initiatieven in het kader van het wgenaamd "Europees Jaar
tegen het Racisme".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2186.

Question n° 353 de M. Dominiek Lootens-Stael du 28 fevrier
1997 (N.):

Initiatives dans Ie cadre de l'«annee europeenne centre Ie
racisme».

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2186.

Vraag nr. 355 van mevr. Caroline Persoons d.d. 5 maart 1997
(Fr.);

Toegang van de ingezetenen van de Eiiropese Unie tot de
betrekkingen In de openbare administratie.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2187.

Question n° 355 de Mme Caroline Persoons du 5 mars 1997
(Fr.):

Acces des ressortlssants de I'Union europeenne aux emplois
dans {'administration publique.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2187.

Vraag nr. 357 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 17 maart
1997 (N.):

Toekenniitg van werkvergunningen aan Zai'rese studentes.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2188.

Question n° 357 de M. Dominiek Lootens-Stael du 17 mars 1997
(N.):

Octroi depermis de travail a des etudlantes zairoises.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2188.

Vraag nr. 362 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 17 maart 1997
(Fr.):

De algemene dotatie aan de gemeenten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2190.

Question n° 362 de M. Bernard Clerfayt du 17 mars 1997 (Fr.):

Dotation generate aux communes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2190.

Vraag nr. 364 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 24 maart 1997
(N.):

Jnterministeriele Conferentie over de problematiek van de
stedelijke vernieuwing.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20, biz. 2296.

Question n° 364 de Mme Brigitte Grouwels du 24 mars 1997
(N.):

Conference interministerielle relative a la problematique de
la renovation urbaine.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 2296.
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Vraag nr. 365 van mevr. Brigitte Grouwels d.d; 24 maart 1997
(N.):

fittermiitisteriele Conferentie over de problematiek van de
stedelijke vernieiiwing.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20, biz. 2297.

Question n° 365 de Mme Brigitte Grouwels du 24 mars 1997
(N.):

Conference interministerielle relative a la problematique de
la renovation urbaine.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 2297.

Vraag nr. 369 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 28
maart 1997 (Fr.):

Jonge burgers voor Eiiropa.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20, biz. 2298.

Question n° 369 de M. Francois Roelants du Vivier du 28 mars
1997 (Fr.):

Jeunes citoyens pour ['Europe.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 2298.

Vraag nr. 370 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 28 maart 1997
(N.):

y.z.w. "Miisiqiies Presentes".

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20, biz. 2298.

Question n° 370 de Mme Brigitte Grouwels du 28 mars 1997
(N.):

A.s.b.l. «Musiques presentes».

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 2298.

Vraag nr. 372 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 16 april 1997
(Fr.):

Herziening van het besluit van de Regent van 1946.

In de regeringsverklaring van 18 oktober 1989 en 5 juli 1995
aan de Raad staat dat de procedure voor de toekenning van subsi-
dies voor gesubsidieerde werken herzien zai worden en dat
belangrijke teksten, zoals het besluit van de Regent van 1949,
gewijzigd moeten worden.

Het gaat blijkbaar om een nooit aflatende zorg van de Regering...

Aangezien de herziening betrekking heeft op een uiterst inge-
wikkelde materie als de zogenaamde gesubsidieerde werken, ver-
moed ik dat de eerste stap erin bestaat een volledige inventaris van
,alle vormen van subsidies aan de gemeenten op te maken.

Kan de minister-voorzitter mij meedelen of er reeds een
dergelijke inventaris is opgemaakt?

Zo ja, kan hij mij hiervan dan een afschrift bezorgen?

Zo niet, kan hij mij dan zeggen wanneer die zai worden opge-
maakt?

Question n° 372 de M. Bernard Clerfayt du 16 avril 1997 (Fr.):

Reforms de I'arrete du Regent de 1946.

Dans la declaration du Gouvemement au Conseil Ie 18 octobre
1989 et Ie 5 juillet 1995, j'ai pu lire que la procedure d'octroi de
subventions en matiere de travaux subsidies sera revue et qu'il
conviendra de modifier des textes aussi importants que I'arrete du
Regent de 1949.

J'observe qu'il s'agit done d'une preoccupation constante du
Gouvemement...

J'imagine que s'agissant de reformer une matiere aussi complexe
que ce qu'il est coutume d'appeler les travaux subsidies, la premiere
etape est de dresser un inventaire exhaustifde toutes les formes de
subsidiation des communes.

L'honorable ministre-president peut-il me faire savoir si un tel
inventaire a deja ete dresse?

Dans 1'affirmative, pourrait-il m'en tenir copie?

Dans la negative, pourrait-il me faire savoir quand il sera dresse?

Vraag nr. 376 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 21 april
1997 (N.):

Verwachte toename van het aantal lidstaten van de Europese
Unie en de impact daarvan op Brussel inzake kantoormiiitte.

In juli 1994 stelde het studiebureau Mens en Ruimte een studie
voor van de sociaal-economische impact van de Europese en
internationale instellingen te Brussel.

Question n° 376 de M. Dominiek Lootens-Stael du 21 avril 1997
(N.):

Augmentation du nombre d'Etats membres de I'Union
europeenne et son impact sur les bureaux a Bruxelles

En juillet 1994, Ie bureau d'etude Mens en Ruimte a presente
une etude sur 1'impact socio-economique des institutions euro-
peennes et intemationales a Bruxelles.
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1. Werd deze studie intussen geactualiseerd? hoeveel bijkomende
kantoorruimte werd er^tussen 1991 en 1997 in Brussel gerea-
liseerd? Hoeveel % van de totale kantooroppervlakte wordt door
de EU-gebouwen ingenomen?

2. Hoeveel ruimte (in vierkante meter aan kantoor-, vergaderruimte
en toebehoren) nemen respectievelijk de Europese Commissie,
het Europees Parlement en de Ministerraad vandaag in Brussel
effectiefin?

3. Hoeveel kantoor- en vergaderoppervlakte is momenteel in
aanbestedingofinaanbouw?

4. Weike behoefte aan oppervlakte wordt momenteel door de
verschillende instanties geraamd voor de komendejaren? Weike
capaciteitsuitbreiding wil men gerealiseerd zien tegen 2000,
2005, 2010 en 2015?

5. Bestaat er reeds uitsluitsel over de bijkomende inplantings-
plaatsen van de Europese instellingen? Werd de federale overheid
bij de besprekingen hieromtrent betrokken? Is er een limiet
gesteld op de europeanisering van Brussel of zullen er nog
verschillende Europese wijken bijkomen?

1. Cette etude a-t-elle etc reactualisee depuis lors? Combien de
bureaux supplementaires a-t-on construit a Bruxelles entre 1991
et 1997? Sur la superficie totale des bureaux, quel est Ie pour-
centage occupe par les batiments de 1'UE?

2. Quelle est la superficie (en m2 de bureaux, salles de reunion et
annexes) occupee effectivement aujourd'hui par la Commission
europeenne, Ie Parlement europeen et Ie Conseil des ministres,
chacun pour ce qui Ie conceme?

3. Combien y a-t-il actuellement de m2 de bureaux ou de salles de
reunion en adjudication ou en construction?

4. A combien estime-t-on actuellement pour les prochaines annees
les besoins en superficie des differentes instances? Quelle ex-
tension de capacite realisera-t-on d'ici 1'an 2000,2005,2010 et
2015?

5. A-t-on deja fixe les lieux d'implantation complementaires des
institutions europeennes? Les autorites federates ont-elles ete
associees aux discussions en, la matiere? A-t-on fixe une limite
a 1'europeanisation de Bruxelles ou verra-t-on naitre encore
d'autres quartiers europeens?

Vraag nr. 382 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 29 april
1997 (Fr.):

Gemeentelijke regies.

In verscheidene gemeenten zijn gemeentelijke bedrijven (regies)
opgericht, voomamelijk regies voorgrondbeleid, maarook electri-
citeitsregies, zoals in Anderlecht.

Graag had ik voor eike regie de volgende informatie ontvangen:
de activiteitensector, de oprichtingsdatum alsmede de inkomsten,
de uitgaven en het saldo van de laatste vijfjaren.

Question n° 382 de M. Stephane de Lobkowicz du 29 avril 1997
(Fr.):

Regies communales.

Dans plusieurs communes ont ete constituees des entreprises
(regies) communales, essentiellement des regies foncieres, mais
aussi d'electricite comme a Anderlecht.

Pourrais-je connaitre Ie detail de ces regies avec pour chacune
d'elles son domaine d'activite avec sa date de fondation et pour ces
5 demieres annees, les chiffres relatifs aux recedes, aux depenses
et au resultat.

Vraag nr. 383 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 5 mei 1997
(Fr.):

Opieldingen voor gemeentelijke ambtenaren georganiseerd
door de GSOB.

Kan de minister mij meedelen weike opieidingen de GSOB voor
de gemeentelijke ambtenaren organiseert (soort opieidingen,
lesroosters,...)?

Kan de minister mij voor eike opieiding die totnogtoe geor-
ganiseerd is of die in de 19 Brusselse gemeenten aangekondigd is,
meedelen hoeveel plaatsen er voor Franstalige ambtenaren enerzijds
en voor Nederlandstalige ambtenaren anderzijds zijn voorbehouden,
hoeveel ambtenaren van eike taalrol door de gemeente voor de
opieiding zijn voorgedragen en hoeveel ambtenaren van elk taal-
stelsel zijn geweigerd?

Kan de minister mij meedelen weike inspanningen de gewes-
telijke school voor openbaar bestuur geleverd heeft om de Neder-

Question n° 383 de M. Bernard Clerfayt du 5 mai 1997 (Fr.):

Formations organisees a I'ERAPpoiir les agents comnitinanx.

Monsieur Ie ministre-president peut-il m'informer des diverses
formations organisees par 1'ERAP pour les agents communaux (objet
des formations, programmes horaires, etc.)?

Pour chaque formation organiseejusqu'a present, ou dont 1'an-
nonce a ete faite aux 19 communes bruxelloises, Ie ministre-presi-
dent peut-il m'indiquer Ie nombre de places offertes a des agents de
regime francais et de regime neerlandais. Ie nombre d'agents de
chaque regime linguistique proposes a la formation par les com-
munes et Ie nombre d'agents de chaque regime linguistique refuses?

Le ministre-president peut-il m'informer des efforts realises par
1'ecole regionale d'administration publique afin d'offrir des forma-
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landstalige en de Franstalige ambtenaren van de plaatselijke besturen
opieidingen aan te bieden die in verhouding staan tot hun respectieve
aantallen?

tions aux agents francophones et neerlandophones des administra-
tions locales dans une proportion correspondant a leur nombre
respectif.

Vraag nr. 384 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 5 mei 1997
(Fr.):

Het outbroken van begrotingsvastleggingen voor de nakoming
van de definitieve subsidietoezeggingen inwke gesubsidieerde
werken.

Graag had ik van de minister-voorzitter voor alle begrotings-
artikelen onder het opschrift (of in de afdeling) "gesubsidieerde
werken" de volgende informatie ontvangen voor dejaren 1990 tot
1995: de lijst van de dossiers, het bedrag van de werken waarvoor
een definitieve subsidietoezegging aan de gemeente is gedaan.

Kan de minister mij meedelen of het ministerie voor eike
definitieve subsidietoezegging de begrotingen heeft vastgelegd?

Als dit niet het geval is, kan hij mij dan voor elk dossier meedelen
waarom er geen begrotingsvastlegging is ondanks de definitieve
subsidietoezegging?

Wat zijn de gevolgen hiervan voor de betrokken gemeenten?
Hebben de gemeenten de werken zonder subsidies uitgevoerd of
hebben ze beslist die werken niet uit te voeren?

Question n° 384 de M. Bernard Clerfayt du 5 mai 1997 (Fr.):

L'absence d'engagements budgetaires en application de pro-
messes fermes de subsides en matiere de travaux subsidies.

Le ministre-president peut-il, pour tous les articles budgetaires
repris sous 1'intitule (ou dans la division) travaux subsidies, et pour
les six annees 1990 a 1995, me donner la liste des dossiers, ainsi
que le montant des travaux, pour lesquels une promesse ferme de
subsides a ete donnee aux communes.

Pour chaque promesse ferme de subsides, le ministre peut-il me
dire si les engagements budgetaires ont ete realises par le ministere?

Dans la negative, quelles sont les raisons, pour chaque dossier,
de 1'absence d'engagement budgetaire malgre la promesse ferme de
subside?

Quelles en sont les consequences pour les communes concer-
nees? Les travaux ont-ils ete realises par les communes en 1'absence
de subsides? Les communes ont-elles renonce a realiser ces travaux?

Vraag nr. 385 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 12 mei
1997 (N.):

Vervanging van bitrgemeesters die lid zijn van de Brusselse
Hoofdstedelijke Regerlng.

In antwoord op vraag nr. 507 van volksvertegenwoordiger Bart
Laeremans aan de minister van Binnenlandse Zaken omtrent het
publiceren van bijdragen van burgemeesters die verhinderd zijn op
grond van artikel 14bis van de nieuwe gemeentewet, laat deze laatste
het volgende weten: «Vermits de burgemeester verhinderd is moet
hij zich discreet opstellen en is het niet passend dat hij artikelen
van politieke aard zou schrijven in het gemeentelijk informatieblad»,

Enkele burgemeesters van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
zijn verhinderd door het feit dat zij minister zijn in de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering. Toch blijven sommigen onder hen bij-
dragen schrijven in het gemeentelijke blad met gebruikmaking van
hun titel van burgemeester. Ik verwijs in dit verband onder meer
naar de burgemeester van Oudergem.

Kan de minister-voorzitter mij meedelen weike burgemeesters
van de 19 Brusselse gemeenten verhinderd zijn,-en weike onder
hen sinds mei 1995 bijdragen hebben gepubliceerd in het gemeen-
telijke blad, met gebruikmaking van hun titel van burgemeester?

Kan de minister-voorzitter mij meedelen weike maatregelen hij
overweegt te nemen om de aanbevelingen van de minister van
Binnenlandse Zaken dienaangaande na te leven?

Question n° 385 de M. Dominiek Lootens-Stael du 12 mai 1997
(N.):

Remplacement de bourgmestres membres du gouvernement
de la Region de Bruxelles-Capitale.

Le ministre federal de 1'Interieur repond a la question n° 507 du
depute Bart Laeremans relative a la publication d'articles par des
bourgmestres qui sont empeches sur la base de 1'article \4bis de la
nouvelle loi communale, ce qui suit: «Etant donne que le bourg-
mestre est empeche, il doit faire preuve de discretion et il ne convient
pas qu'il ecrive des articles a caractere politique dans le bulletin
d'information communab.

Plusieurs bourgmestres de la Region de Bruxelles-Capitale sont
empeches parce qu'ils sont membres du gouvernement de la Region
de Bruxelles-Capitale. Or, certains d'entre eux continuent a ecrire
des articles dans le journal communal et a utiliser leur titre de
bourgmestre. A cet egard, je fais notamment reference au bourg-
mestre d'Auderghem.

Le ministre-president peut-il me communiquer la liste des
bourgmestres des 19 communes bruxelloises qui sont empeches et
de ceux qui ont continue a publier depuis mai 1995 des articles
dans le journal communal en utilisant leur titre de bourgmestre?

Le ministre-president peut-il me communiquer les mesures qu'il
envisage de prendre pour respecter les recommandations du ministre
de 1'Interieur en la matiere?
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Vraag nr. 387 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 15 mei
1997 (N.):

SPRL Col/Action te Anderlecht.

Het gemeentebestuur van Anderlecht verhuurt een belangrijk
gedeelte van zijn openbaar doinein in Neerpede aan een privebedrijf
voor een golfactiviteit. Uit het dossier blijkt dat de huurder in
belangrijke mate achterstallige huurgelden heeft en zich niet houdt
aan het afbetalingsplan.

Kunt u mij laten weten:

- of de voogdijoverheid de afwezigheid van beslissing tot niet-
invordering van de achterstallige huurgelden, niettegenstaande
de niet-naleving van de afbetalingsplannen, kan aanvaarden;

- of deze beslissing van het gemeentebestuur van de gemeente
Anderlecht indruist tegen de plicht tot bescherming van het
openbaar domein en tot goed beheer;

- of het logisch is dat het college van burgemeester en schepenen
van de gemeente Anderlecht op deze wijze deze elitaire sport
steunt.

Question n° 387 de M. Walter Vandenbossche du 15 mai 1997
(N.):

SPRL Golf Action a Anderlecht.

L'administration communale d'Anderlecht loue une partie
importante de son domaine public de Neerpede a une societe privee
de golf. II ressort du dossier que Ie locataire a beaucoup de retard
dans Ie paiement des loyers et qu'il ne respecte pas Ie plan d'apure-
ment financier.

Le ministre peut-il me dire:

- si 1'autorite de tutelle peut accepter 1'absence de decision de
non-recouvrement des loyers en retard alors que le plan d'apure-
ment n'est pas respecte;

- si cette decision de 1'administration communale d'Anderlecht
ne va pas a 1'encontre de 1'obligation de protection du domaine
public et des principes de bonne gestion;

- s'il est logique que le college des bourgmestre et echevins de la
commune d'Anderlecht soutienne ainsi ce sport elitiste.

Minister belast met Economic,
Financien, Begroting, Energie en

Externe Betrekkingen

Vraag nr. 87 van de heer Roeland Van Walleghem d.d. 30
augustus 1996 (N.):

Samenwerklngsakkoorden.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 13, biz. 1353.

Ministre de 1'Economie, des Finances,
du Budget, de 1'Energie et
des Relations exterieures

Question n° 87 de M. Roeland Van Walleghein du 30 aout 1996
(N.):

Accords de cooperation.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 13, p. 1353.

Vraag nr. 90 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 30 augustus
1996 (N.):

Samenwerklngsakkoorden Bmssel-\1aanderen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 13, biz. 1353.

Question n° 90 de M. Michiel Vandenbussche du 30 aout 1996
(N.):

Accords de cooperation entre Bruxelles et la Flandre.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 13, p. 1353.

Vraag nr. 91 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 30 augustus
1996 (N.):

Samenwerklngsakkoorden Brussel-Waals Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 13, biz. 1354.

Question n° 91 de M. Michiel Vandenbussche du 30 aout 1996
(N.):

Accords de cooperation entre Bruxelles et la Region wallonne.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 13, p. 1354.
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Vraag nr. 92 van de heer Michiel Vandenbussche d.d. 30 augustus
1996 (N.):

Samenwerklngsakkoorden Brussel-Franse Gemeenschap.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 13, biz. 1354.

Question n° 92 de M. Michiel Vandenbussche du 30 aout 1996
(N.):

Accords de cooperation entre Bruxelles et la Cominunaute
francalse.

La question a ete pubiiee dans Ie Bulletin n° 13, p. 1354.

Vraag nr. 110 van de heer Denis Grimberghs d.d. 4 november
1996 (Fr.):

Retrocessie van de promotoren van DAC-projecten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1620.

Question n° 110 de M. Denis Grimberghs du 4 novembre 1996
(Fr.);

Retrocession des promoteurs deprojets TCT.

La question a ete pubiiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1620.

Vraag nr. 150 van mevr. Marie Nagy d.d. 5 maart 1997 (Fr.): Question n° 150 de Mme Marie Nagy du 5 mars 1997 (Fr.):

De openbare en bijkomende mandaten van de ambtenaren
van de Brusselse openbare iitstellingeii.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2192.

Mandats publics et complementaires des fonctionnaires des
organismes publics bruxellois.

La question a ete pubiiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2192.

Vraag nr. 156 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 28 maart 1997
(N.):

Bestttursorgaiten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20, biz. 2300.

Question n° 156 de Mme Brigitte Grouwels du 28 mars 1997
(N.):

Organes de gestion.

La question a ete pubiiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 2300.

Vraag nr. 168 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 13 mei
1997 (N.):

Rouweentruiii van Brussel n.v.

Op 18 april wordt een nieuw rouwcentrum geopend.

Kunt u mij mededelen:

- in weike mate hiervoor overheidsmiddelen ter beschikking
worden gesteld;

- hoeveel;

- en op weike wijze er controle is geweest van de besteding van
deze middelen.

Question n° 168 de M. Walter Vandenbossche du 13 mai 1997
(N.):

SA. Funerarium de Bruxelles.

Un nouveau funerarium a ouvert ses portes Ie 18 avril.

Pouvez-vous me dire:

- dans quelle mesure des moyens publics y sont affectes;

- a combien ils se montent;

— de quelle maniere 1'affectation de ces moyens a ete controlee?
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Minister belast met Ruimtelijke Ordening,
Openbare Werken en Vervoer

Vraag nr. 230 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 21 januari
1997 (Fr.):

Lijst van de publicaties van het kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2062.

Ministre de 1'Amenagement du Territoire,
des Travaux publics et du Transport

Question n° 230 de M. Stephane de Lobkowicz du 21 janvier
1997 (Fr.):

Inventaire des publications du cabinet.

La question a etc publiee dans le Bulletin n° 18, p. 2062.

Vraag nr. 241 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 24 februari
1997 (Fr.):

Verontreinigingspieken.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2195.

Question n° 241 de Mme Evelyne Huytebroeck du 24 fevrier
1997 (Fr.):

"Pics de pollution".

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 19, p. 2195.

Vraag nr. 243 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 25 februari
1997 (Fr.):

Trams in de Terviirenlaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2195.

Question n° 243 de Mme Evelyne Huytebroeck du 25 fevrier
1997 (Fr.):

Trams avenue de Tervuren.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 19, p. 2195.

Vraag nr. 246 van de heer Alain Adriaens d.d. 12 maart 1997
(Fr.):

Aanleg van de Troonstraat.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2196.

Question n° 246 de M. Alain Adriaens du 12 mars 1997 (Fr.):

Amenagements rue du Trone.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 19, p. 2196.

Vraag nr. 261 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 21 april
1997 (N.):

A rchitectuwwedstrijd.

In Le Soir van 24 januari wordt een architectuurwedstrijd
aangekondigd voor de globale heraanleg van de Europese ruimte
in Brussel.

Wanneer wordt die wedstrijd gehouden?

Weike ruimte beslaat deze wedstrijd: hoe kan deze worden
afgebakend? Heeft ze ook betrekking op nieuwe Europese inplan-
tingsplaatsen in Brussel? Zoja, weike?

Wie zai deze heraanleg bekostigen? Zai de Europese Unie daar
haar deel toe bijdragen?

Question n° 261 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 21 avril 1997
(N.):

Concours d'architecture.

Le Soir du 24 janvier annonce un concours d'architecture dans
le cadre d'un reamenagement global de 1'espace europeen a
Bruxelles.

Quand se deroulera ce concours?

Sur quel espace porte ce concours: comment pourra-t-on le
delimiter? Conceme-t-il egalement les nouvelles implantations euro-
peennes a Bruxelles? Si tel est le cas, lesquelles?

Qui financera ce reamenagement? L'Union europeenne y contri-
buera-t-elle?
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Vraag nr. 262 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 16 april
1997 (N.):

Misdaad in de metro.

De laatstejaren werden er heel wat inspanningen gedaan om de
misdaad in de metro tegen te gaan. Uit de gegevens die de minister
op mijn schriftelijke vraag nr. 232 heeft verstrekt, blijkt dat het
effect van deze maatregelen zijn maximale working in 1994 heeft
bereikt, en dat de misdaad in de metro van 1994 op 1995 terug
(lichtjes) is toegenomen.

Kan de minister mij meedelen weike de evolutie is van de
misdaad in de verschillende metrostations voor het jaar 1996,
opgesplitst volgens aard van de misdrijven.

Werden bijkomende maatregelen genomen om de criminaliteit
verder terug te dringen? Zoja, weike?

Question n° 262 de M. Dominiek Lootens-Stael d.d. 16 avril
1997 (N.):

Criminalite dans Ie metro.

Ces demieres annees, de nombreux efforts ont etc consentis pour
combattre la criminalite dans Ie metro. La reponse du ministre a ma
question n° 232 fait apparaitre que 1'effet de ces mesures a donne
son effet maximum en 1994 et que la criminalite dans Ie metro a de
nouveau augmente (legerement) en 1995.

Le ministre peut-il me communiquer 1'evolution de la criminalite
- d'apres la nature des infractions - dans les differentes stations de
metro pour 1'annee 1996?

Des mesures complementaires ont-elles ete prises pour reduire
a nouveau la criminalite? Si tel est le cas, de quelles mesures s'agit-
il?

Vraag nr. 264 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 29 april
1997 (N.):

Aanwerving van Nederlandsonkundig personeel door de
MJVB.

Op 3 april 1977 werd u een advies toegezonden door de Vaste
Commissie voor Taaltoezicht (nr. 28.206/T). In dit advies stelt de
Vaste Commissie voor Taaltoezicht dat bij de MIVB «niemand kan
benoemd worden ofbevorderd worden tot een ambt ofbetrekking,
waarvan de titularis omgang heeft met het publiek, indien hij er
niet mondeling van laat blijken door een aanvullend examengedeelte
of door een bijzonder examen, dat hij een aan de aard van de waar
te nemen functie aangepaste voldoende ofelementaire kennis bezit
van de tweede taal».

Verder stelt de Vaste Commissie voor Taaltoezicht: «Deze
bepaling is ook van toepassing op het vak- en werkliedenpersoneel
en dus op bijvoorbeeld de tram- en busbestuurders vermits zij
overeenkomstig de vaste rechtspraak van de Vaste Commissie voor
Taaltoezicht deel uitmaken van het werkliedenpersoneel».

De Vaste Commissie voor Taaltoezicht vervolgt: «0vereenkom-
stig de vaste rechtspraak van de Vaste Commissie voor Taaltoezicht
moet het examen slechts worden afgelegd wanneer de persoon in
kwestie wordt aangesteld, in weike hoedanigheid ook, in een functie
waarin hij omgang heeft met het publiek».

Uit een aantal eerdere schriftelijke vragen die ik aan de minister
stelde, blijkt duidelijk dat de MIVB de overgrote meerderheid van
haar personeelsleden die met het publiek in contact komen aanwerft
zonder dat zij hun kennis van de tweede taal bewezen hebben.

Daarom had ik van de minister graag het volgende vemomen:

hoeveel personeelsleden werden er in 1996 aangeworven door
de MIVB? Hoeveel hiervan hebben het taalexamen afgelegd
zoals voorgeschreven door de wet?

Question n° 264 de M. Dominiek Lootens-Stael du 29 avril 1997
(N.):

Recrutement par la STIB de personnel qui ignore le neer-
landais.

Le 3 avril 1997, la Commission permanente de controle
linguistique vous a envoye un avis (n° 28.206/T) dans lequel elle
etablit qu'a la STIB «nul ne peut etre nomme ou promu a un emploi
ou a une fonction mettant son titulaire en contact avec le public,
s'il ne justifie oralement, par une epreuve complementaire ou un
examen special qu'il possede de la seconde langue une connaissance
suffisante ou elementaire, appropriee a la nature de la fonction a
exercer».

Elle affirme encore que «Cette disposition s'applique aussi au
personnel technique et ouvrier et, par consequent, egalement aux
conducteurs de tram et de bus, ces demiers faisant partie du per-
sonnel ouvrier selon la jurisprudence constate de la CPCL».

Elle poursuit: «Conformement a la jurisprudence constante de
la CPCL, la personne en question ne doit passer un examen que si
elle est affectee, en quelle qualite que ce soit, a une fonction la
mettant en contact avec le public».

Plusieurs questions precedentes quej'ai adressees au ministre
font clairement apparaitre que la STIB recrute 1'immense majorite
du personnel qui entre en contact avec le public sans que ces
personnes n'aient demontre leur connaissance de la deuxieme
langue.

C'est pourquoi je souhaiterais que le ministre me dise:

— le nombre de membres du personnel que la STIB a recrutes en
1996; combien d'entre eux ont passe 1'examen linguistique
prescrit par la loi.
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Vraag nr. 266 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 21 april 1997
(Fr.):

De werken in de Van Volxemlaan.

Het feuilleton van de aanleg van deze laan in het lager gelegen
deel van Vorst is nog niet aan zijn laatste episode toe. Het wijk-
comite, dat meer dan genoeg heeft van de hinderlijke voortgang
van de werken die meer dan tweejaar geleden startten, heeft onlangs
zijn mening in de pers kenbaar gemaakt en stelde zeifs voor de Van
Volxemlaan om te dopen tot de "Bedroefenislaan".

Ik zai niet nogmaals een historisch overzicht geven van de werken
die de laatste jaren zijn uitgevoerd, aangezien ze reeds het voorwerp
van vorige vragen waren, maar ik wil wel de episodes van de laatste
maanden samenvatten.

Injuli 1996, na maanden van hinder en ongemak, zijn de werken
die gepland waren in het kader van een stedenbouwkundige
vergunning die in februari 1994 is afgegeven (gras zaaien op de
trambanen, herbeplanting met bomen, verlegging van kabels en
leidingen, aanpassing aan het bestaande afwateringsnet, heraanleg
van de wegen van het Van Haelenkruispunt, aanpassing van de
bestaande en de nieuwe oversteekplaatsen van de middenberm,
aanleg van de oversteekplaats voor voetgangers via de middenberm
tussen de Keerkringenlaan en de Van Haelenlaan) eindelijk voltooid.

De daaropvolgende maanden hebben de aanwonenden moeten
vaststellen dat de "groene" trambanen, evenals de Zamanhalte, niet
onderhouden werden en dat de Van Volxemlaan er vuil uitzag, wat
de nieuwe werken niet kunnen verbergen. Verschillende bedrijven
hebben de troittoirs opengelegd, maar ze niet goed hersteld. En het
asfalt van de baan verzakt door het vrachtwagenverkeer.

In maart 1997 is gestart met het plaatsen van blauwe kantstenen
langs de trambaan. In tegenstelling tot de stedenbouwkundige
vergunning is de ruimte tussen de buitenste tramsporen en de blauwe
boord niet met grind, maar met zand gevuld. De vrachtwagens van
de bedrijven die ter plaatse werken uitvoeren rijden vaak over de
blauwe boord en het zand: er zijn al sporen gevormd.

De gewestadministratie bevestigt dat de gemeentelijke dienst
voor openbare werken in oktoberzou beslist hebben de vergunning
te wijzigen. Het gemeentebestuur ontkent dit: het Gewest zou
eenzijdig beslist hebben de vergunning te wijzigen.

Mijnheer de minister:

— Waarom is de oorspronkelijke bouwvergunning niet nageleefd?

— Wie heeft beslist die vergunning te wijzigen?

— Wie moet de trambanen en het gras onderhouden? De MIVB?
De gemeente?

— Weike werken moeten er op deze laan nog worden uitgevoerd?

Hoe komt het dat de werken in de Alsembergsesteenweg en in
de steenweg op Neerstalle goed verlopen zijn en weinig hinder ver-
oorzaakt hebben en dat de werken in de Van Volxemlaan zoveel
ongemak veroorzaken?

Question n° 266 de Mme Evelyne Huytebroeck du 21 avril 1997
(Fr.):

Travaux de I'avenue Van Volxem.

Le feuilleton de 1'amenagement de cette avenue du bas de For-
est n'en finit plus de connaitre des peripeties. Excede par le tres
mauvais deroulement de travaux qui ont debute il y a plus de deux
ans, le Comite de quartier s'est recemment manifesto par voie de
presse allantjusqu'a proposer de rebaptiser leur avenue "avenue de
la Desolation".

Je ne referai pas 1'historique des travaux entrepris ces dernieres
annees puisqu'ils ont deja fait 1'objet de questions precedentes, mais
je tiens a rappeler les episodes de ces demiers mois.

Enjuillet 1996, les travaux prevus dans le cadre d'un permis
d'urbanisme delivre en fevrier 1994 (engazonnement du site des
trams, replantation d'arbres, deplacements de cables et canalisations,
adaptation au reseau d'egouttage existant, reconstruction des voiries
du carrefour Van Haelen, adaptation des traversees existantes et
nouvelles de la berne centrale, realisation de la traversee pour le
passage des pietons au travers de la beme centrale Tropiques/Van
Volxem) se sont acheves apres plusieurs mois de desagrement.

Durant les mois qui ont suivi, les riverains ont du constater que
1'engazonnement du site du tram, ainsi que 1'embarcadere Zaman
n'ont pas ete entretenus et que I'avenue n'a fait que presenter une
salete que les nouveaux travaux ne peuvent cacher. Les trottoirs
ouverts successivement par differentes entreprises ne sont pas
correctement remis en etat de meme le bitume de I'avenue qui
s'affaisse au passage des camions.

En mars 1997, la pose de bordures bleues le long du site du
tram est entreprise et contrairement a ce que le permis d'urbanisme
prevoyait, c'est de la terre qui comble 1'espace entre le rail exterieur
et la bordure bleue et non du gravier. Les camions des entreprises
travaillant sur le site effectuent frequemment des depassements et
roulent sur la pierre bleue et la terre: des omieres sont deja formees.

L'administration regionale affinne que le service communal des
travaux publics aurait decide en octobre de modifier le permis. Du
cote de 1'administration communale, on s'en defend: ce serait la
region qui aurait unilateralement modifie le permis.

Pouvez-vous me dire, monsieur le ministre:

- pourquoi le permis de batir initial n'a pas ete respecte?

- qui a pris la decision de modifier ce permis?

- a qui incombe 1'obligation d'entretenir le site du tram et
1'engazonnement? la STIB? la commune?

- quels travaux doivent encore etre entrepris sur cette avenue?

Pourquoi, enfin, alors que les chantiers des chaussees d'Alsem-
berg et de Neerstalle se sont bien deroules et que les nuisances
dues aux travaux ont ete mineures, I'avenue Van Volxem subit-elle
seule autant de desagrements?
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Vraag nr. 271 van de heer Denis Grimberghs d.d. 28 april 1997
(Fr.):

MIVB-tarieven voor grote gezinnen.

Volgens sommige persberichten is de minister van plan om, voor
de grote gezinnen, de voorwaarden voor het verkrijgen van
schoolabonnementen tegen verminderd tariefte wijzigen.

Beaamt de minister dit? Kan hij mij meedelen weike ontwikke-
lingen zich de jongste tijd op dit vlak hebben voorgedaan (aantal
abonnementen dat de laatste jaren per categoric van gebruikers
verkocht is, aantal abonnementen met verminderd tariefvoor grote
gezinnen dat per gezin is toegekend, eventueel statistieken over de
leeftijd van de houders van een abonnement met verminderd tarief)?

Kan de minister mij in voorkomend geval meedelen wat een
wijziging van de huidige regeling rechtvaardigt?

Question n° 271 de M. Denis Grimberghs du 28 avril 1997 (Fr.):

Tarification pour les families nombreuses a la STIB.

Certaines informations de presse font etat du fait que Ie ministre
envisage de modifier les conditions d'acces au tarif reduit pour
families nombreuses prevu dans Ie cadre des abonnements desjeunes
frequentant des etablissements scolaires ou universitaires.

Monsieur Ie ministre peut-il indiquer ce qu'il en est exactement
et quelles sont les evolutions recentes dans ce domaine (nombre
d'abonnements vendus ces demieres annees par categoric d'utilisa-
teurs, nombre d'abonnements accordes avec la reduction famille
nombreuse par famille et eventuellement une statistique de 1'age
des titulaires de ces abonnements a tarification reduite).

Le cas echeant, Monsieur Ie ministre peut-il indiquer ce qui
motiverait une modification du systeme actuel?

Vraag nr. 274 van de heer Thierry de Looz-Corswarem d.d. S
mei 1997 (Fr.):

Wedstrijd "Zeg ons hoejijje wil verplaatsen in Brussel In het
jaar2000".

Het Brussels Gewest en de Franse Gemeenschapscommissie
organiseren steeds meer wedstrijden. Denkt de minister dat het de
rol van een openbaar bestuur is de bevolking te vermaken door, net
als een televisiezender, wedstrijden te organiseren en prijzen toe te
kennen?

Verder wil ik nog de volgende vragen stellen:

1. Hoeveel ambtenaren moeten ervoor zorgen dat deze wedstrijd
viot verloopt?

2. Hoelang duurt hun opdracht?

3. Welk budget is voor deze wedstrijd uitgetrokken?

4. Hoeveel peilingen, studies of andere wedstrijden heeft uw
bestuur ofde MIVB sinds 1989 georganiseerd ofbesteld om de
wensen van de gebruikers van het Brussels openbaar vervoer te
kennen?

5. Hoeveel hebben uw bestuur en de MIVB bijgedragen in de
financiering van die studies, wedstrijden,...?

Question n° 274 de M. Thierry de Looz-Corswarem du 5 mai
1997 (Fr.):

Concours "Dis-moi comment tit te deplaceras a Bruxelles en
Van. 2000?».

Constatant la multiplication des concours organises par la Region
de Bruxelles et la Commission communautaire francaise. Monsieur
le ministre, je voudrais savoir si vous estimez qu'amuser la popula-
tion en organisant des concours et en octroyant des prix comrne le
ferait une emission televisee est bien le role d'une administration
publique?

De plus. Monsieur le ministre, voulez-vous me donner une
reponse aux questions suivantes:

1. Quel est le nombre de fonctionnaires detaches pour mener a
bien le deroulement de ce concours?

2. Quelle est la duree de leur mission?

3. Quel est le montant du budget reserve a ce concours?

4. Depuis 1989 combien de sondages, etudes ou autres concours
ont-ils ete organises ou commandes par votre administration ou
la STIB pour connaitre les desiderata des utilisateurs des trans-
ports en commun de Bruxelles?

5. Quelle a ete la depense supportee par votre administration et la
STIB pour le financement de ces etudes, concours et autres?

Vraag nr. 276 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 13 mei 1997
(Fr.):

De aankoop van nieuwe metrostellen.

We hebben onlangs vemomen dat de MIVB 25 nieuwe metro-
stellen had besteld. Naar verluidt zouden 17 metrostellen echter

Question n° 276 de Mme Evelyne Huytebroeck du 13 mai 1997
(Fr.):

Achat de nouvelles rames de metro.

Nous avons recemment appris que la STIB avait passe commande
pour 25 nouvelles rames de metro. Or, il apparait que seulement 17
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voldoende zijn om de metrostellen die meer dan 20jaar oud zijn te
vervangen. Waarvoor zullen de 8 extra metrostellen gebruikt
worden? Er is immers nog geen enkele beslissing genomen in ver-
band met de verlenging van de metro tot Erasmus.

Heeft de MIVB al nagegaan hoeveel metrostellen er nodig zullen
zijn na het sluiten van de metro van de kleine ring, waardoor er een
rechtstreekse verbinding tussen de Heizel en de HST-terminal van
het Zuidstation komt?

De aankoop van nieuwe metrostellen houdt in elk geval in dat
de bestaande remises moeten worden uitgebreid of dat er nieuwe
remises moeten worden gebouwd om de nieuwe metrostellen te
huisvesten. Hoe staat het met het project van de bouw van de Vander-
veeren-remise bij het Weststation? Hoeveel zai die remise, die onont-
beerlijk zai worden, kosten? Is dit bedrag in de gewestbegroting
ingeschreven?

Kan u mij ten slotte het tijdschema van die nieuwe projecten
meedelen: wanneer zai de MIVB over de nieuwe metrostellen
beschikken en wanneer is zij van plan te starten met de bouw van
nieuwe remises?

voitures sont necessaires pour renouveler les voitures de plus de 20
ans d'age. A quoi serviront les 8 rames supplementaires, aucune
decision n'a encore ete prise pour la prolongation du metro vers
Erasme au-dela du Ring.

En ce qui conceme Ie projet de bondage de la petite ceinture
par Ie metro, la STIB a-t-elle deja evalue ses besoins en nombre de
rames etant donne que ce bouclage permettra une liaison directe
entre Ie Heysel et la gare TGV au Midi?

Un achat de nouvelles rames implique de toute fa?on soit
1'agrandissement des depots existants soit la construction de nou-
veaux depots qui pourront contenir ces nouvelles rames. Qu'en est-
il du projet de construction d'un depot Vanderveeren pres de la
gare de 1'Ouest, quel est Ie cout de cette infrastructure qui sera rendue
indispensable, cette somme se trouve-t-elle effectivement dans Ie
budget regional?

Enfin, pouvez-vous me preciser Ie calendrier de ces nouveaux
projets: quand la STIB disposera-t-elle de ses nouvelles rames et
quand compte-t-elle entreprendre les travaux de construction de
nouveaux depots?

Vraag nr. 278 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 15 mei
1997 (N.):

SPRL Golf Action te Anderlecht.

Het gemeentebestuur van Anderlecht verhuurt een belangrijk
gedeelte van zijn openbaar domein in Neerpede aan een privebedrijf
voor een golfactiviteit. Uit het dossier blijkt dat de huurder in
belangrijke mate achterstallige huurgelden heeft en zich niet houdt
aan het afbetalingsplan.

Graag vemam ik van de minister:

— ofer binnen de regering van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest,
bij ontbinding vari de huurovereenkomst tussen de gemeente
Anderlecht en de SPRL Golf Action, plannen bestaan om dit
gebied om te vormen tot een park of een recreatiegebied;

— ofer bij de eventuele herdefiniering van de functie van dit gebied
een ontwerp-bureau wordt ingeschakeld dat in overleg zai treden
met het gemeentebestuur en de inwoners van de gemeente
Anderlecht.

Question n° 278 de M. Walter Vandenbossche du 15 mai 1997
(N.):

SPRL Golf Action a Anderlecht.

L'administration communale d'Anderlecht loue une partie
importante de son domaine public de Neerpede a une societe privee
de golf. II ressort du dossier que Ie locataire a beaucoup de retard
dans Ie paiement des loyers et qu'il ne respecte pas Ie plan
d'apurement fmancier.

Le ministre peut-il me dire:

- si, en cas de resiliation du bail entre la commune d'Anderlecht
et la SPRL Golf Action, il existe au sein du gouvemement de la
Region de Bruxelles-Capitale des plans pour transformer ce
domaine en pare ou en centre recreatif;

- si, dans 1'eventualite d'une redefinition de la fonction de ce
domaine, un bureau de projet sera designe pour agir en concer-
tation avec ['administration communale et les habitants de la
commune d'Anderlecht.
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Minister belast met Openbaar Ambt,
Buitenlandse Handel,

Wetenschappelijk Onderzoek,
Brandbestrijding en

Dringende Medische Hulp

Vraag nr. 118 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 april 1997
(N.):

Tweetallgheidspremie.

1. Gelieve, voor de overheden die onder uw bevoegdheid vallen,
mee te delen weike onder hen een zogenaamde tweetaligheids-
premie toekennen.

2. Wat zijn de toekenningsvoorwaarden?

3. Wie zijn de gerechtigden?

4. Hoeveel bedraagt deze premie?

5. Weike verwachtingen op het vlak van de taalkennis en het
taalgebruik mag het publiek hebben ten overstaan van het
personeel dat deze premie geniet?

Ministre de la Fonction publique,
du Commerce exterieur,

de la Recherche scientifique,
de la Lutte contre 1'Incendie et

de 1'Aide medicale urgente

Question n° 118 de Mme Brigitte Grouwels du 21 avril 1997
(N.):

Prime de bilinguisme.

1. Veuillez me dire quelles autorites relevant de votre competence
octroient une prime dite de bilinguisme.

2. Quelles sont les conditions d'octroi?

3. Qui sont les beneficiaires?

4. A combien s'eleve cette prime?

5. Que peut attendre Ie public - du point de vue de la connaissance
de la langue et de 1 'emploi des langues - du personnel qui bene-
ficie de cette prime?

Vraag nr. 122 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 mei
1997 (Fr.):

Woonplaats van de gewestambtenaren.

Graag had ik van de minister een overzicht ontvangen van de
wettelijke woonplaats van de tijdelijke en vaste personeelsleden
die in de administratieve diensten van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest tewerkgesteld zijn, opgesplitst volgens rang en gewest waar
de woonplaats gelegen is.

Aangezien het antwoord een informatief karakter heeft, zou
misschien overwogen kunrien worden het antwoord niet in het bul-
letin van vragen en antwoorden te publiceren, maar het bijvoorbeeld
op de griffie van de Raad ter inzage te leggen.

Het zou me echter verheugen mocht de minister een samenvatting
van zijn antwoord maken, dat wel in het BVA gepubliceerd zou
kunnen worden.

Question n° 122 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mai 1997
(Fr.):

Lieu de domiciliation des agents regionaux.

L'honorable ministre peut-il me fournir Ie nombre d'agents
contractuels et statutaires des administrations de la Region de
Bruxelles-Capitale par domicialiation legale sur base d'une venti-
lation par rang et par region ou se situe Ie domicile?

Etant donne Ie caractere de documentation de la reponse,
j'imagine qu'il pourrait etre envisage de ne pas 1'inserer au bulletin
des questions et reponses et de faire en sorte qu'elle puisse etre
consultee par exemple au greffe du conseil.

Toutefois, 1'honorable ministre m'obligerait en acceptant de
rediger un resume de sa reponse qui pourrait faire 1'objet d'une publi-
cation.

Vraag nr. 123 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 mei
1997 (Fr.):

Woonplaats van de gewestambtenaren.

Graag had ik van de minister een overzicht ontvangen van de
wettelijke woonplaats van de tijdelijke en vaste personeelsleden
die in de pararegionale instellingen tewerkgesteld zijn, opgesplitst
volgens rang en gewest waar de woonplaats gelegen is.

Aangezien het antwoord een informatief karakter heeft, zou
misschien overwogen kunnen worden het antwoord niet in het bulle-

Question n° 123 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mai 1997
(Fr.):

Lieu de domicialiation des agents regionaux.

L'honorable ministre peut-il me foumir Ie nombre d'agents
contractuels et statutaires.^des pararegionaux par domicialiation
legale sur base d'une ventilation par rang et par region ou se situe Ie
domicile?

Etant donne Ie caractere de documentation de la reponse,
j'imagine qu'il pourrait etre envisage de ne pas 1'inserer au bulletin
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tin van vragen en antwoorden te publiceren, maar het bijvoorbeeld
op de griffie van de Raad ter inzage te leggen.

Het zou me echter verheugen mocht de minister een samenvatting
van zijn antwoord maken, dat wel in het BVA gepubliceerd zou
kunnen worden.

des questions et reponses et de faire en sorte qu'elle puisse etre
consultee par exemple au greffe du conseil.

Toutefois, 1'honorable ministre m'obligerait en acceptant de
rediger un resume de sa reponse qui pourrait faire 1'objet d'une publi-
cation.

Minister belast met Leefmilieu en
Waterbeleid, Renovatie,

Natuurbehoud en
Openbare Netheid

Vraag nr. 94 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 1 maart
1996 (Fr.):

Kredieten van 1995 voor de aankoop van geschenken.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 8, biz. 651.

Ministre de 1'Environnement et
de la Politique de 1'Eau, de la Renovation,

de la Conservation de la Nature et
de la Proprete publique

Question n° 94 de M. Stephane de Lobkowicz du 1" mars 1996
(Fr.):

Enveloppe consacree en 1995 a 1'achat de cadeaux.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 8, p. 651.

Vraag nr. 137 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 26 juni 1996
(Fr.):

De analyses van het Carcoketerreln.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1147.

Question n° 137 de Mme Evelyne Huytebroeck du 26 juin 1996
(Fr.):

Analyses du site de Carcoke.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1147.

Vraag nr. 150 van de heer Leo Goovaerts d.d. ISjuli 1996 (N.):

Sensibiliserings- en infofmatiecampagnes gevoerd door leden
van de Regering.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1150.

Question n° 150 de M. Leo Goovaerts du 18 juillet 1996 (N.):

Campagnes de sensibillsation et d'information meneespar des
membres du gouvernement.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1150.

Vraag nr. 156 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 23 juli
1996 (Fr.):

Evolutic van de grondwaterlagen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1152.

Question n° 156 de M. Stephane de Lobkowicz du 23 juillet
1996 (Fr.):

Evolution de la nappe phreatique.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1152.

Vraag nr. 172 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 30
September 1996 (Fr.):

Belasting op het afvalwater — Beroep en betwisting.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1509.

Question n° 172 de M. Stephane de Lobkowicz du 30 septembre
1996 (Fr.):

Taxe sur reparation des eaux - Recoiirs et contestation.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1509.
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Vraag nr. 177 van de heer Roeland Van Walleghem d.d. 10
oktober 1996 (N.):

Advertentie van Net Briissel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1510.

Question n° 177 de M. Roeland Van Walleghem du 10 octobre
1996 (N.):

Annonce de Bruxelles-Proprete.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1510,

Vraag nr. 198 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 26
november 1996 (Fr.):

Uitbreiding van de selectieve ophalingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1773.

Question n° 198 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 26 novembre
1996 (Fr.):

Extension des collectes selectives.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1773.

Vraag nr. 202 van de heer Guy Vanhengel d.d. 5 december 1996
(N.):

Dynamiek iwmmer 10.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1775.

Question n° 202 de M. Guy Vanhengel du 5 decembre 1996 (N.):

Entreprendre numero 10.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1775.

Vraag nr. 204 van mevr. Caroline Persoons d.d. 10 januari 1997
(Fr.):

Brussels Agentschap voorNetlieid—dagen van de ophalingen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 17, biz. 1913.

Question n° 204 de Mme Caroline Persoons du 10 janvier 1997
(Fr.):

Bruxelles-Proprete — Jours de ramassage.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 17, p. 1913.

Vraag nr. 213 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 28
januari 1997 (Fr.):

Installatles die PCB en PCT bevatten — invenfaris en overzen-
ding van de registers aan het BIM.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2066.

Question n° 213 de Francois Roelants du Vivier du 28 janvier
1997 (Fr.):

Installations contenant du PCB et du PCT-Inventaire et trans-
mission des registres a 1'IBGE.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 2066.

Vraag nr. 215 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 28
januari 1997 (Fr.):

De verbrandingsoven van Neder-over-Heembeek—wassen van
de rookgassen — naleving van de Europese richtlijn 94/67.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2067.

Question n° 215 de M. Francois Roelants du Vivier du 28 janvier
1997 (Fr.):

Incinerateur de Neder-over-Heembeek — lavage desfuinees —
conformite an present de la directive eiiropeenne 94/67.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 2067.
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Vraag nr. 219 van de heer Sven Gatz d.d. 7 februari 1997 (N.):

Watervervuiling en gewhinder van de Zenne.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2068.

Vraag nr. 221 van de heer Alain Adriaens d.d. 7 februari 1997
(Fr.):

De vern'erking van het wkenhuisafval.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2068.

Question n° 219 de M. Sven Gatz du 7 fevrier 1997 (N.):

Pollution des eaux—Odeur incommodante de la Senne.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 2068.

Question n° 221 de M. Alain Adriaens du 7 fevrier 1997 (Fr.):

Traitement des dechets hospitallers.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 2068.

Vraag nr. 224 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 12
februari 1997 (N.):

Toekenning van taalpremies aan de werknemers van het
ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2069.

Question n° 224 de M. Dominiek Lootens-Stael du 12 fevrier
1997 (N.):

Octroi de primes linguistiques aux agents du ministere de la
Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 2069.

Vraag nr. 229 van de heer Denis Griniberghs d.d. 17 maart 1997
(Fr.):

Metingen van het BIM — geluids- en trillingshinder door de
NMBS-spoonvegtunnels te Brussel.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2203.

Question n° 229 de M. Denis Grimberghs du 17 mars 1997 (Fr.):

Mesurages IBGE — problemes de bruit et de vibrations suite a
{'exploitation par la SNCB des tunnels ferroviaires a Bruxelles.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2203.

Vraag nr. 233 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 19 maart 1997
(N.):

Asbest in openbare gebouwen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2205.

Question n° 233 de Mme Brigitte Grouwels du 19 mars 1997
(N.):

Amiante dans les bailments publics.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2205.

Vraag nr. 236 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 29 april 1997
(N.):

Ozonconcentraties tijdens de zonnige periodes.

Zoals elk jaar worden tijdens zonnige periodes hoge ozon-
concentraties gemeten in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest, en
dit hoofdzakelijk tengevolge van het gemotoriseerde verkeer. Niet
alleen de vastgelegde grenzen voor de volksgezondheid maar ook
deze ter bescherming van de planten worden hierbij overschreden.
In beide gevallen zyn er aanwijsbare schadelijke effecten op het
milieu.

Question n° 236 de Mme Brigitte Grouwels du 29 avril 1997
(N.):

Concentrations d'owne pendant les periodes ensoleillees.

On enregistre chaque annee, pendant les periodes ensoleillees,
de fortes concentrations d'ozone en Region de Bruxelles-Capitale
en raison principalement du trafic motorise. Cette concentration
depasse les limites fixees pour la sante publique mais aussi pour la
protection des plantes. Dans les deux cas, les effets nefastes sur
1'environnement sont averes.
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1. Sinds wanneer neemt men maatregelen om de ozonconcentraties
te verminderen? Zijn er maatregelen voorzien voor de toekomst?
Zijn die maatregelen seizoensgebonden?

2. Om weike maatregelen gaat het precies? Wat is hun einddoel?

3. Wat is de impact van deze maatregelen op de evolutie van het
gemotoriseerd verkeer, meer in het bijzonder op het autoverkeer,
het vrachtvervoer en het openbaar vervoer?

1. Depuis quand prend-on des mesures pour reduire les concentra-
tions d'ozone? Des mesures sont-elles prevues dans 1'avenir?
Ces mesures varient-elles en fonction des saisons?

2. De quelles mesures s'agit-il precisement? Quel est leur objectif
final?

3. Quel est 1'impact de ces mesures sur 1'evolution du trafic moto-
rise, plus particulierement sur Ie trafic automobile, sur Ie trans-
port de marchandises et sur les transports en commun?

Vraag nr. 240 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 29 april
1997 (Fr.):

Gewndheid van de bomen in het Zonienwoiid.

In 1990 is aan de universiteiten van Bergen, Brussel en Gem-
bloux een studie opgedragen over de aantasting van de beuken en
de eiken in het Zonienwoud.

In 1993 zijn de volgende, voorlopige conclusies getrokken:

1. rond de aangetaste eiken, en in mindere mate rond de beuken,
bevatte de grond te weinig voedingsbestanddelen (studie ULB)
(te bevestigen);

2. de aangetaste eiken waren overwoekerd door een parasietzwam
(studie Gembloux);

3. de zwamwortels die men vaak op eiken aantreft, waren niet of
nauwelijks aanwezig op de aangetaste bomen. Dit was nog te
bevestigen voor de beuken (Bergen).

De oorzaken waren nog niet achterhaald. De toenmalige droogte
of de zure regen waren twee mogelijke oorzaken, maar dit moest
nog worden bevestigd.

Er waren geregelde contacten met de twee andere gewesten en
met een aantal landen van de Europese Gemeenschap. De contrac-
tanten hebben die contacten rechtstreeks gelegd om niet onnodig
tijd te verliezen.

Er werden nieuwe overeenkomsten voor tweejaar gesloten, voor
een bedrag van 12.774.000 fr, als volgt verdeeld:

Question n° 240 de M. Stephane de Lobkowicz du 29 avril 1997
(Fr.):

Etat sanitaire des arbres de la Foret de Soignes.

Des etudes concemant Ie deperissement des hetres et des chenes
de la Foret de Soignes ont ete confiees en 1990 aux universites de
Mons, Bruxelles et Gembloux.

Des conclusions provisoires avaient ete tirees des 1993 et nous
apprenaient que:

1. II existait une insuffisance en elements nutritifs du sol au niveau
des chenes atteints et dans une moindre mesure des hetres (etude
ULB) (a confirmer);

2. Un champignon parasite infectait les chenes atteints (etude
Gembloux);

3. Les mycorhizes associees aux chenes n'etaient pas ou peu
presentes sur les sujets deperissants. Ceci etait a confirmer pour
Ie hetre (Mons).

Les causes n'etaient quant a elles pas encore cemees. Les seche-
resses de 1'epoque ou Ie phenomene "pluies acides" etaient deux
pistes possibles mais non verifiees.

Des contacts reguliers avaient eu lieu avec les deux autres regions
et certains pays de la Communaute europeenne. Ces contacts etaient
directement pris par les contractants afin d'eviter une perte de temps
inutile.

De nouvelles conventions d'une duree de deux ans avaient ensuite
ete conclues. Elles representaient un montant de 12.774.000 F reparti
comme suit:

universiteit van Bergen:
ULB:
Gembloux:

6.615.000 fr
3.954.000 fr
2.205.000 fr

- Universite de Mons:
- ULB:
- Gembloux:

6.615.000 F
3.954.000 F
2.205.000 F

Kan de minister mij kort en bondig het resultaat van de onder-
zoeken meedelen?

Zijn nieuwe onderzoeken gepland?

L'honorable ministre pourrait-il me faire part du resultat de ces
recherches de maniere synthetique?

De nouvelles recherches sont-elles envisagees?

Vraag nr. 242 van de heer Andre Drouart d.d. 5 mei 1997 (Fr.):

Aanwezigheid van asbest in het Tentoonstellingspark van de
stad Brussel.

Naar verluidt zouden verschillende gebouwen van het Tentoon-
stellingspark van de Heizel asbest bevatten.

Question n° 242 de M. Andre Drouart du 5 mai 1997 (Fr.):

Presence d'amiante au Pare des Expositions de Bnixelles-ville.

II me revient que dans differents batiments du Pare des Exposi-
tions situe au Heysel, il y aurait presence d'amiante.
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Kan de minister mij meedelen of het BIM de gezondheids-
toestand van de gebouwen heeft gecontroleerd?

Zo ja, hoe luiden de resultaten van deze analyses en weike
eventuele maatregelen heeft het BIM genomen?

Monsieur Ie ministre pourrait-il m'informer si des controles ont
ete effectues par 1'IBGE afin de verifier Ie caractere salubre des
lieux?

Dans 1'affirmative, quels sont les resultats de ces analyses et
quelles mesures eventuelles 1'Institut a prises?

Vraag nr. 244 van de heer Alain Adriaens d.d. 12 mei 1997 (Fr.):

Regleiiieiiteiing van de BWM betreffende het gebruik van
regen water.

Bij het opstellen van de ordonnantie betreffende de heffing op
de lozing van afvalwater is onze assemblee zo vooruitziend geweest
maatregelen te nemen om de Brusselaars ertoe aan te zetten regen-
water te gebruiken. Het Gewest kent trouwens premies toe voor het
gebruik van regenwaterputten.

Naar verluidt staat de BIWM heel negatief tegenover de
aansluiting van regenwaterleidingen op haar eigen net binnen de
woningen. Zo krijgen de aangeslotenen na een controle in hun
woning te horen dat er een dubbel leidingennet nodig is voor de
toestellen die zowel op regen- als stadswaterwerken. De aansluiting
op het BIWM-net (zeifs na de teller) zou verboden zijn (gevaar dat
bacteriologisch onzuiver water in het BIWM-net zou terugvloeien,
in heel uitzonderlijke omstandigheden).

Welk standpunt neemt het Gewest met betrekking tot deze
problematiek in?

Gaat de Regering akkoord met een standpunt dat in tegenspraak
is met haar opzet om het gebruik van regenwater aan te moe-
digen?

Wordt er precieze informatie verstrekt aan de loodgieters, die
geen wcet schijnen te hebben van deze heel strenge voorschrif-
ten?

Artikel 37 van de technische voorschriften voor binneninstal-
laties van BELGAQUA (ex-ANSEAU) is hierover niet erg
duidelijk. Moet de tekst niet duidelijker geformuleerd worden?

Question n° 244 de M. Alain Adriaens du 12 mai 1997 (Fr.):

Reglemeittation de la CIBE relative a {'utilisation de I'eau de
pluie.

Lors de 1'elaboration de 1'ordonnance relative a la taxe sur Ie
rejet d'eaux usees, notre assemblee a pris la precaution de prendre
des dispositions qui favorisaient 1'utilisation de I'eau de pluie par
les Bruxellois. La Region offre d'ailleurs des primes pour la mise
en service de citemes d'eau de pluie.

Or, il me revient que la CIBE a une attitude tres restrictive quant
aux branchements d'eaux d'origine etrangere (eau de pluie) avec
son propre reseau, a 1'interieur meme des habitations. Ainsi, suite a
des controles a 1'interieur des habitations, des abonnes se voient
intimer 1'ordre de mettre en place un double reseau pour alimenter
les appareils utilisant les deux types d'eau car la jonction avec Ie
reseau CIBE (meme au-dela du compteur) serait interdite (crainte
de retour d'eau bacteriologiquement impure dans Ie reseau de la
CIBE, lors de circonstances assez exceptionnelles).

- Quelle est 1'attitude de la Region quant a cette problematique?

Le Gouvemement approuve-t-il une attitude qui va a 1'encontre
de sa volonte de favoriser 1'utilisation de I'eau venant de citernes
d'eau de pluie?

Des informations precises sont-elles foumies aux plombiers qui
semblent ignorer ces dispositions fort restrictives?

Plus precisement, 1'article 37 des "Prescriptions techniques in-
stallations interieures" de BELGAQUA (ex ANSEAU) ne parait
pas tres clair a ce sujet. Ne conviendrait-il pas de le rendre plus
explicite?

Waarom kurmen er geen terugslagkleppen geplaatst worden? Dit
zou het vrij hypothetisch gevaar waartegen de BIWM zich wenst
in te dekken door maatregelen te nemen die de gebruiker veel
kosten of hem ontmoedigen regenwater te gebruiken, voor-
komen.

Meer in het algemeen, welk overleg pleegt" de Regering met de
BIWM teneinde haar doelstellingen te bereiken?

Pourquoi des dispositifs anti-retour ne sont pas acceptables alors
qu'ils pourraient prevenir les risques assez hypothetiques dont
la CIBE veut se proteger en prenant des dispositions qui soit
coutent tres cher a 1'usager, soit le dissuadent d'utiliser I'eau de
pluie?

Plus generalement, quelle est la concertation qu'entretient le
Gouvemement avec la CIBE pour la bonne application des
objectifs qui sont les siens?

Vraag nr. 245 van mevr. Marie Nagy d.d, 14 mei 1997 (Fr.):

Onderhoiid van defietspaden in het Gewest.

De zeidzame fietspaden in het Brussels Gewest verkeren in steeds
slechtere staat. Dat kan op zijn minst gezegd worden van de

Question n° 245 de Mme Marie Nagy du 14 mai 1997 (Fr.):

Entretien des pistes cyclables de la Region.

L'etat des rares pistes cyclables de la Region Bruxelloise se
degrade. C'est a tout le moins le cas de celles longeant la chaussee
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fietspaden langs de Terhulpsesteenweg en de Lorrainedreef. Als
antwoord op een schriftelijke vraag die ik hem in 1993 had gesteld,
had de voormalige minister belast met openbare werken mij
meegedeeld dat die fietspaden onder de bevoegdheid van het bestuur
van waters en bossen vielen. In 1991 en 1993 was voor die fiets-
paden een krediet van ongeveer 25 miljoen en 20 miljoen uitge-
trokken. Kan het geachte regeringslid mij meedelen welk begrotings-
krediet in 1993, 1994, 1995 en 1996 voor het onderhoud van die
fietspaden is uitgetrokken en waarvoor het gebruikt is?

Kan de minister mij zeggen of er herstellingswerken gepland
zijn en zoja, wanneer die zullen worden uitgevoerd?

Kan hij mij eveneens meedelen of de fietspaden geregeid
onderhouden worden en waarin dat onderhoud bestaat?

de la Hulpe et la Dreve de la Lorraine. Repondant a une question
ecrite que je lui avais posee en 1993, Ie precedant ministre des
travaux publics m'avait signale que ces pistes relevaient de
['administration des eaux et forets. Un credit de pres de 25 millions
et 20 millions avait etc affecte a ces pistes au cours des annees
1991 et 1993. L'honorable membre du gouvemement peut-il me
renseigner sur Ie credit budgetaire reserve a leur entretien et ['utilisa-
tion qui en a ete faite pour les annees 1993, 1994, 1995 et 1996?

Monsieur Ie ministre pourrait-il me dire si des travaux de
refection sont prevus et Ie cas echeant quand ils interviendront?

Pourrait-il egalement me dire si un entretien regulier a lieu et en
quoi il consiste?

Vraag nr. 247 van de heer Mostafa Ouezekhti d.d. 15 mei 1997
(Fr.):

Selectieve ophaling naar aanleiding van het feesf van het
schaap.

Naar aanleiding van het islamitisch feest van het schaap heeft
het Gewestelijk Agentschap voor Netheid verschillende containers
geplaatst om het slachtafval van schapen in plastic zakken op te
halen.

Kan de minister mij de resultaten van deze actie bezorgen?

Hoeveel containers zijn er gevuld?

Waren er voldoende plastic zakken en was de verdeling ervan
toereikend?

Waren de plaatsen goed gekozen? Bent u van plan volgendjaar
veranderingen aan te brengen?

Weike reacties hebben uw personeelsleden op die actie gekregen?

Hoe verliep de samenwerking met de gemeenten? Hebben alle
gemeenten aan de actie deelgenomen? Zo niet, waarom niet?

Welk resultaat heefl de recyclage opgeleverd?

Wat heeft deze actie gekost?

Question n° 247 de M. Mostafa Ouezekhti du 15 mai 1997 (Fr.):

Ramassage selectif a {'occasion de la fete du sacrifice du
mouton.

Lors de la fete du sacrifice du mouton des Musulmans, 1'Agence
de Bruxelles-Proprete a dispose plusieurs containers pour recolter
dans des sacs en plastique les peaux et les abats des moutons.

Monsieur Ie ministre pourrait-il me transmettre les resultats de
cette operation?

Combien de containers ont ete remplis?

Les sacs en plastique ont-ils ete suffisants et repartis de maniere
satisfaisante?

Les emplacements ont-ils etejudicieusement choisis? Comptez-
vous effectuer des modifications 1'annee prochaine?

Quelle perception generate de cette operation vos agents ont-ils
recoltee?

Quelle a ete la collaboration avec les communes? Toutes les
communes ont-elles participe? Si non, pourquoi?

Quel est Ie resultat du recyclage?

Quel a ete Ie cout de cette operation?

Staatssecretaris toegevoegd aan de
minister belast met Ruimtelijke Ordening,

Openbare Werken en Vervoer

Vraag nr. 46 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 19 februari
1996 (Fr.):

Onbetaalde openbare werken.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 7, biz. 540.

Secretaire d'Etat adjoint au
Ministre de 1'Amenagement du Territoire,

des Travaux publics et du Transport

Question n° 46 de M. Stephane de Lobkowicz du 19 fevrier 1996
(Fr.):

Travaux publics impayes.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 7, p. 540.
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Vraag nr. 57 van de heer Denis Grimberghs d.d. 20 maart 1996
(Fr.):

Werken in de Keizer Karellaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 9, biz. 766.

Question n° 57 de M. Denis Grimberghs du 20 mars 1996 (Fr.):

Travaiix avenue Charles-Quint.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 9, p. 766.

Vraag nr. 63 van de heer Denis Grimberghs d.d. 23 mei 1996
(Fr.):

De Grondregie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 998.

Question n° 63 de M. Denis Grimberghs du 23 mai 1996 (Fr.):

Regie fonciere de la Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 998.

Vraag nr. 65 van de heer Denis Grimberghs d.d. 6 juni 1996
(Fr.):

Werken in de Troonstraat.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 999.

Question n° 65 de M. Denis Grimberghs du 6 juin 1996 (Fr.):

Travaux rue du Trone.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 999.

Vraag nr. 67 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 14 juni
1996 (Fr.):

Erbannelijke staat van het wegdek in de Luxemburgstraat.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 11, biz. 1000.

Question n° 67 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 14 juin 1996
(Fr.):

Etat lamentable de la voirie rue du Luxembourg.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 11, p. 1000.

Vraag nr. 70 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 26 juni 1996
(Fr.):

Staat van het terrein aan de Biestebroeckkaai.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1155.

Question n° 70 de Mme Evelyne Huytebroeck du 26 juin 1996
(Fr.):

Etat du terrain ait quai de Biestebroeck.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1155.

Vraag nr 72 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 2 juli 1996
(Fr.):

Beroepen ingesteldtegen handelingen van de Brusselse Hoofd-
stedelijke Regering.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1157.

Question n° 72 de M. Stephane de Lobkowicz du 2 juillet 1996
(Fr.):

Recours introduits contre des actes du gouvernement de la
Region de Bruxelles-Capitale.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1157.
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Vraag nr. 76 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 8 juli
1996 (Fr.):

Borden ter verwelkoming in het Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1157.

Question n° 76 de M. Stephane de Lobkowicz du 8 juillet 1996
(Fr.):

Panneaux rentiers de bienvenue dans la Region.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1157.

Vraag nr. 79 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 23 juli 1996
(Fr.):

Oiiderhoud van het Vergoteplein.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 12, biz. 1158.

Question n° 79 de M. Bernard Clerfayt du 23 juillet 1996 (Fr.):

Entretien du square Vergote.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 12, p. 1158.

Vraag nr. 86 van de heer Walter Vandenbossche-d.d. 10 oktober
1996 (N.):

Verkeerslichten Sint-Niklaasinstituut Anderlecht.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1514.

Question n° 86 de M. Walter Vandenbossche du 10 octobre 1996
(N.):

Feux de signalisation a hauteur du Sint-Niklaasinstituut a
Anderlecht.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1514.

Vraag nr. 87 van de heer Roeland Van Walleghem d.d. 10 oktober
1996 (N.):

Organisatie van een gala-avond.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1515.

Question n° 87 de M. Roeland Van Walleghem du 10 octobre
1996 (N.):

Organisation d'une soiree de gala.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1515.

Vraag nr. 88 van de heer Denis Grimberghs d.d. 10 oktober
1996 (Fr.):

Reclameborden op de leuningen van de tunnels.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1515.

Question n° 88 de M. Denis Grimberghs du 10 octobre 1996
(Fr.):

Placement depanneaux sur les balustrades des tunnels.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1515.

Vraag nr. 89 van de heer Denis Grimberghs d.d. 10 oktober
1996 (Fr.):

Gebruik van de paardenrenbaan van Bosvoorde.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1515.

Question n° 89 de M. Denis Grimberghs du 10 octobre 1996
(Fr.):

Utilisation du site de I'hippodrome de Bolts fort

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1515.
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Vraag nr. 91 van de heer Alain Adriaens d.d. 10 oktober 1996
(Fr.):

Wegmarkeringen ten behoeve van de fietsers op de Roose-
velflaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1516.

Question n° 91 de M. Alain Adriaens du 10 octobre 1996 (Fr.):

Acces cyclable aiixgares de Britxelles.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1516.

Vraag nr. 93 van de heer Denis Grimberghs d.d. 18 oktober 1996
(Fr.):

Overname van de verplichtingen die voortvloeien uit de door
de provincieraad aangenomen verordeningen die betrekking
hebben op aangelegenheden die nit tot de bevoegdheid van het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest behoren.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1517.

Question n° 93 de M. Denis Grimberghs du 18 octobre 1996
(Fr.):

Reprise des obligations decoulant des reglements adoptespar
Ie conseil provincial qui out fait I'objet d'liii transfert de com-
petences a la Region Bruxelloise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1517.

Vraag nr. 94 van de heer Benoit Veldekens d.d. 28 oktober 1996
(Fr.):

Aanleg van nieiiwe rotondes in de De Broquevillelaan, op de
Josepfiine-Charlottesquare en op hetkruispunt Gribaumontlaan/
Ridder Koninglaan (Sint-Lambrechts-Woluwe).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1636.

Question n° 94 de M. Benoit Veldekens du 28 octobre 1996
(Fr.):

Amenagement de nouveaiix rands-points avenue de Bro-
queville, an square Josephine-Charlotte et a Gribaumont-Rol
Chevalier (Woluwe-Saint-Lambert).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1636.

Vraag nr. 95 van mevr. Brigitte Grouvvels d.d. 30 oktober 1996
(N.):

Ordonnantle betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 4).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1637.

Question n° 95 de Mme Brigitte Grouvvels du 30 octobre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 4).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1637.

Vraag nr. 96 van mevr. Brigitte Grouvvels d.d. 4 november 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kcl 5).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1638.

Question n° 96 de Mme Brigitte Grouvvels du 4 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 5).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1638.

Vraag nr. 97 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 8 november 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 8).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1638.

Question n° 97 de Mme Brigitte Grouvvels du 8 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de {'administration (arti-
cle 8).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1638.
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Vraag nr. 99 van de heer Roeland Van VValleghem d.d. 8
novembcr 1996 (N.):

Afsluiting van de Georges Lombaertsstraat.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1639.

Question n° 99 de M. Roeland Van Walleghem du 8 novembre
1996 (N.):

Fermeture de la rue Georges Lombaert.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1639.

Vraag nr. 100 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 14 november
1996 (N.):

Oi'doniiantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 15).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1781.

Question n° 100 de Mme Brigitte Grouwels du 14 novembre
1996 (N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 15).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1781.

Vraag nr. 101 van de heer Denis Grimberghs d.d. 4 december
1996 (Fr.):

Toepassing van het samenwerkingsakkoord van 9 maart 1990
ttissen de Brusselse Hoofdstedelijke Regering en de federate
regering.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1781.

Question n° 101 de M. Denis Grimberghs du 4 decembre 1996
(Fr.):

Application de I'accord de cooperation du 9 mars 1990 signe
entre Ie gouvernement de la Region de Bruxelles-Capitale et Ie
gouvernement federal.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1781.

Vraag nr. 102 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 november
1996 (N.):

Ordonnaittie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 9).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1782.

Question n° 102 de Mme Brigitte Grouwels du 21 novembre
1996 (N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 9)

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1782.

Vraag nr. 103 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 november
1996 (N.):

Ordoimantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 6).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1782.

Question n° 103 de Mme Brigitte Grouwels du 21 novembre
1996 (N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 6).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1782.

Vraag nr. 104 van de heer Guy Vanhengel d.d. 21 november
1996 (N.):

Perspectieven van de Brusselse Regering in verband met het
zogenaainde «Marconigebou w».

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1783.

Question n° 104 de M. Guy Vanhengel du 21 novembre 1996
(N.):

Perspectives du gouvernement bruxellois pour Ie bailment de
la rue Marconi.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1783.
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Vraag nr. 105 van de heer Guy Vanhengel d.d. 5 december 1996
(N.):

Dynamiek itiimmer 10.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1783.

Question n° 105 de M. Guy Vanhengel du 5 decembre 1996
(N.):

Entreprendre numero 10.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1783.

Vraag nr. 106 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 10 januari
1997 (Fr.):

De aanleg van de Troonstraat.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 17, biz. 1922.

Question n° 106 de Mme Evelyne Huytebroeck du 10 janvier ,
1997 (Fr.):

Amenagement de la rue du Trone.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 17, p. 1922.

Vraag nr. 107 van de heer Jacques Pivin d.d. 20 januari 1997
(Fr.):

De voorwaarschuwingstekens in de tunnels van de kleine ring.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 17, biz. 1922.

Question n° 107 de M. Jacques Pivin du 20 janvier 1997 (Fr.):

Presignalisation dans les tunnels de la petite ceinture.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 17, p. 1922.

Vraag nr. 108 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 20 januari
1997 (Fr.):

Het Marconigeboirn in Vorst.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 17, biz. 1923.

Question n° 108 de Mme Evelyne Huytebroeck du 20 janvier
1997 (Fr.):

Iinmeuble Marconi a Forest.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 17, p. 1923.

Vraag nr. 109 van mevr. Brigitte Grouvvels d.d. 21 januari 1997
(N.):

De vertegenwoordigmg van vroiwen en mannen in de ministe-
riele kabinetten.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2075.

Question n° 109 de Mme Brigitte Grouwels du 21 janvier 1997
(N.):

Representation des homines et desfeinmes dans les cabinets
ministeriels.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 2075.

Vraag nr. 110 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 21 januari
1997 (Fr.):

Lijst van de publicaties van het kabinet.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2076.

Question n° 110 de M. Stephane de Lobkowicz du 21 janvier
1997 (Fr.):

Inventaire des publications du cabinet.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 2076.
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Vraag nr. Ill van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 28
januari 1997 (Fr.):

Verdrag imake de venvijdering van afval in de binnenscheep-
vaart en de Rijnvaart.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 18, biz. 2076.

Question n° 111 de M. Franyois Roelants du Vivier du 28janvier
1997 (Fr.):

Convention concernant I'elimination des dechets survenant
en navigation interieure et rhenane.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 18, p. 2076.

Vraag nr. 112 van de heer Jean Demannez d.d. 24 februari 1997
(Fr.):

Het strooien van wut op de trottoirs lungs de eigendommen
van liet Gewesf.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2210.

Question n° 112 de M. Jean Demannez du 24 fevrier 1997 (Fr.):

Epandages de set sur les trottoirs jouxtant des proprletes
regionales.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2210.

Vraag nr. 113 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 25
februari 1997 (Fr.):

Aankoop van terreinen door het Brusssels Hoofdstedelijk
Gewest.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2211.

Question n° 113 de M. Stephane de Lobkowicz du 25 fevrier
1997 (Fr.):

Achat de terrains par la Region de Bruxelles-Capitale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2211.

Vraag nr. 114 van mevr. Marie Nagy d.d. 25 februari 1997 (Fr.): Question n° 114 de Mme Marie Nagy du 25 fevrier 1997 (Fr.):

Informatiecampagne ten behoove van de aanwonenden van
de gewestelijke bouwplaatsen.

De'vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2212.

Campagne d'information des riverains des chantiers regio-
naux.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2212.

Vraag nr. 115 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 28 februari 1997
(N.):

Honderdste verjaardag van de Tervurenlaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2212.

Question n° 115 de Mme Brigitte Grouwels du 28 fevrier 1997
(N.):

Centenaire de I'avenue de Tervueren.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2212.

Vraag nr. 116 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 maart
1997 (Fr.):

Infrastructuurwerken op kosten van de aanwonenden.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2212.

Question n° 116 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mars 1997
(Fr.):

Realisation d'infrastructures auxfrais des riverains.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2212.



2440 Vragen en Antwoorden — Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 20 juni 1997 (nr. 21)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale-20jum 1997 (n° 21)

Vraag nr. 118 van de heer Andre Drouart d.d. 17 maart 1997
(Fr.):

De veiligheid van de voetgangers op een Brusselse gewestweg.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2214.

Question n° 118 de M. Andre Drouart du 17 mars 1997 (Fr.):

Securite despietons sur une artere regionale bruxelloise.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2214.

Vraag nr. 119 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 17 maart
1997 (N.):

Adverteriitg in unh'ersitaire tijdschriften.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2215.

Question n° 119 de M. Dominiek Lootens-Stael du 17 mars 1997
(N.):

Publicites dans des revues universitaires.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2215.

Vraag nr. 120 van nievr. Francoise Carton de Wiart d.d. 19 maart
1997 (Fr.):

Trap van de doorgang voor voetgangers in de tunnel onder de
Tervurenlaan.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2215.

Question n° 120 de Mme Francoise Carton de Wiart du 19 mars
1997 (Fr.):

Passage pour pietons sous V avenue de Tervuren.

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2215.

Vraag nr. 121 van de heer Jacques Pivin d.d. 26 maart 1997
(Fr.):

De snelheid in de tunnels van de kleine ring.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20, biz. 2311.

Question n° 121 de M. Jacques Pivin du 26 mars 1997 (Fr.):

Vltesse dans les tunnels de la petite ceinture.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 2311.

Vraag nr. 122 van de heer Georges Matagne d.d. 24 maart 1997
(Fr.);

Eenvormigheid van de voorrang voor hot verkeer op de
verkeersrotondes.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20, biz. 2312.

Question n° 122 de Georges Matagne du 24 mars 1997 (Fr.):

Uniformisation de lapriorite a accorder au sens giratoire dans
les carrefours dotes d'un sens giratoire.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 2312.

Vraag nr. 123 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 16 april 1997
(Fr.):

Het gewestelijk erfgoed.

Ik had graag van de staatssecretaris voor eike gemeente de lijst
ontvangen van de gebouwen die in eigendom of mede-eigendom
toebehoren aan het Brussels Gewest of aan publiekrechtelijke
personen die onder het Gewest ressorteren, evenals het kadastraal
inkomen ervan.

Question n° 123 de M. Bernard Clerfayt du 16 avril 1997 (Fr.);

Patrimoine regional.

L'honorable secretaire d'Etat peut-il me communiquer la liste
des immeubles appartenant en propriete ou en co-propriete a la
Region bruxelloise et aux personnes de droit public qui en depen-
dent, commune par commune, ainsi que leur revenu cadastral?
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Vraag nr. 124 van mevr. Evelyne Huytebroeck d.d. 21 april 1997
(Fr.):

De werken in de Van Volxemlaan.

Het feuilleton van de aanleg van deze laan in het lager gelegen
deel van Vorst is nog niet aan zijn laatste episode toe. Het wijk-
comite, dat meer dan genoeg heeft van de hinderlijke voortgang
van de werken die meer dan twee jaar geleden startten, heeft onlangs
zijn mening in de pers kenbaar gemaakt en stelde zeifs voor de Van
Volxemlaan om te dopen tot de "Bedroefenislaan".

Ik zai niet nogmaals een historisch overzicht geven van de werken
die de laatste jaren zijn uitgevoerd, aangezien ze reeds het voorwerp
van vorige vragen waren, maar ik wil wel de episodes van de laatste
maanden samenvatten.

Injuli 1996, na maanden van hinder en ongemak, zijn de werken
die gepland waren in het kader van een stedenbouwkundige
vergunning die in februari 1994 is afgegeven (gras zaaien op de
trambanen, herbeplanting met bomen, verlegging van kabels en
leidingen, aanpassing aan het bestaande afwateringsnet, heraanleg
van de wegen van het Van Haelenkruispunt, aanpassing van de
bestaande en de nieuwe oversteekplaatsen van de middenberm,
aanleg van de oversteekplaats voor voetgangers via de middenberm
tussen de Keerkringenlaan en de Van Haelenlaan) eindelijk voltooid.

De daaropvolgende maanden hebben de aanwonenden moeten
vaststellen dat de "groene" trambanen, evenals de Zamanhalte, niet
onderhouden werden en dat de Van Volxemlaan er vuil uitzag, wat
de nieuwe werken niet kunnen verbergen. Verschillende bedrijven
hebben de troittoirs opengelegd, maar ze niet goed hersteld. En het
asfalt van de baan verzakt door het vrachtwagenverkeer.

In maart 1997 is gestart met het plaatsen van blauwe kantstenen
langs de trambaan. In tegenstelling tot de stedenbouwkundige
vergunning is de ruimte tussen de buitenste tramsporen en de blauwe
boord niet met grind, maar met zand gevuld. De vrachtwagens van
de bedrijven die ter plaatse werken uitvoeren rijden vaak over de
blauwe boord en het zand: er zijn al sporen gevormd.

De gewestadministratie bevestigt dat de gemeentelijke dienst
voor openbare werken in oktober zou beslist hebben de vergunning
te wijzigen. Het gemeentebestuur ontkent dit: het Gewest zou
eenzijdig beslist hebben de vergunning te wijzigen.

Mijnheer de minister;

— Waarom is de oorspronkelijke bouwvergunning niet nageleefd?

- Wie heeft beslist die vergunning te wijzigen?

- Wie moet de trambanen en het gras onderhouden? De MIVB?
De gemeente?

— Weike werken moeten er op deze laan nog worden uitgevoerd?

Hoe komt het dat de werken in de Alsembergsesteenweg en in
de steenweg op Neerstalle goed verlopen zijn en weinig hinder ver-
oorzaakt hebben en dat de werken in de Van Volxemlaan zoveel
ongemak veroorzaken?

Question n° 124 de Mme Evelyne Huytebroeck du 21 avril 1997
(Fr.):

Travaux de I'avenue Van Volxem.

Le feuilleton de 1'amenagement de cette avenue du bas de For-
est n'en finit plus de connaitre des peripeties. Excede par le tres
mauvais deroulement de travaux qui ont debute il y a plus de deux
ans, le Comite de quartier s'est recemment manifesto par voie de
presse allantjusqu'a proposer de rebaptiser leur avenue "avenue de
la Desolation".

Je ne referai pas 1'historique des travaux entrepris ces demieres
annees puisqu'ils ont deja fait 1'objet de questions precedentes, mais
je tiens a rappeler les episodes de ces demiers mois.

Enjuillet 1996, les travaux prevus dans le cadre d'un permis
d'urbanisme delivre en fevrier 1994 (engazonnement du site des
trams, replantation d'arbres, deplacements de cables et canalisations,
adaptation au reseau d'egouttage existant, reconstruction des voiries
du carrefour Van Haelen, adaptation des traversees existantes et
nouvelles de la beme centrale, realisation de la traversee pour le
passage des pietons au travers de la beme centrale Tropiques/Van
Volxem) se sont acheves apres plusieurs mois de desagrement.

Durant les mois qui ont suivi, les riverains ont du constater que
1'engazonnement du site du tram, ainsi que 1'embarcadere Zaman
n'ont pas ete entretenus et que I'avenue n'a fait que presenter une
salete que les nouveaux travaux ne peuvent cacher. Les trottoirs
ouverts successivement par differentes entreprises ne sont pas
correctement remis en etat de meme le bitume de I'avenue qui
s'affaisse au passage des camions.

En mars 1997, la pose de bordures bleues le long du site du
tram est entreprise et contrairement a ce que le permis d'urbanisme
prevoyait, c'est de la terre qui comble 1'espace entre le rail exterieur
et la bordure bleue et non du gravier. Les camions des entreprises
travaillant sur le site effectuent frequemment des depassements et
roulent sur la pierre bleue et la terre: des omieres sont deja formees.

L'administration regionale affirme que le service communal des
travaux publics aurait decide en octobre de modifier le permis. Du
cote de 1'administration communale, on s'en defend: ce serait la
region qui aurait unilateralement modifie le permis.

Pouvez-vous me dire, monsieur le ministre:

- pourquoi le permis de batir initial n'a pas ete respecte?

- qui a pris la decision de modifier ce permis?

- a qui incombe 1'obligation d'entretenir le site du tram et
1'engazonnement? la STIB? la commune?

- quels travaux doivent encore etre entrepris sur cette avenue?

Pourquoi, enfin, alors que les chantiers des chaussees d'Alsem-
berg et de Neerstalle se sont bien deroules et que les nuisances
dues aux travaux ont ete mineures, I'avenue Van Volxem subit-elle
seule autant de desagrements?
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Vraag nr. 125 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 april 1997
(N.):

Tweetaligheidspremie.

1. Gelieve, voor de overheden die onder uw bevoegdheid vallen,
mee te delen weike onder hen een zogenaamde tweetaligheids-
premie toekennen.

2. Wat zijn de toekenningsvoorwaarden?

3. Wie zijn de gerechtigden?

4. Hoeveel bedraagt deze premie?

5. Weike verwachtingen op het vlak van de taalkennis en het
taalgebruik mag het publiek hebben ten overstaan van het
personeel dat deze premie geniet?

Question n° 125 de Mme Brigitte Grouwels du 21 avril 1997
(N.):

Prime de bilinguisme.

1. Veuillez me dire quelles autorites relevant de votre competence
octroient une prime dite de bilinguisme.

2. Quelles sont les conditions d'octroi?

3. Qui sont les beneficiaires?

4. A combien s'eleve cette prime?

5. Que peut attendre Ie public - du point de vue de la connaissance
de la langue et de 1 'emploi des langues - du personnel qui bene-
ficie de cette prime?

Vraag nr. 126 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 21 april
1997 (N.):

Wagenpark.

Kan de minister mij meedelen over welk wagenpark zijn kabinet
beschikt?

Kan hij mij voor eike wagen de volgende gegevens meedelen:

— merk;
— cilinderinhoud;
— bouwjaar;
— jaar van aankoop;
— huidig aantal kilometers;
— aankoopprijs (ofprijs voor de leasing).

Question n° 126 de M. Dominiek Lootens-Stael du 21 avril 1997
(N.);

Pare de voitures.

Le ministre peut-il me dire quel est Ie pare de voitures dont
dispose son cabinet?

Le ministre peut-il me communiquer pour chaque voiture les
donnees suivantes;

— la marque;
- la cylindree;
- 1'annee de construction;
- 1'annee d'achat;
— le nombre actuel de kilometres;
— le prix d'achat (ou le prix du credit-bail)?

Vraag nr. 127 van de heer Sven Gatz d.d. 5 mei 1997 (N.):

De werken aan en bij de Lakenbrug.

De werken aan en bij de Lakenbrug duren nu al een hele tijd.
Kan de staatssecretaris mij vertellen wanneer de werken, in het
belang van een viot wegverkeer, voltooid zullen zijn?

Wie financiert de werken?

Wat is de procentuele bijdrage van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest?

Question n° 127 de M. Sven Gatz du 5 mai 1997 (N.):

Travaiix au pont de Laeken et dans ses environs.

Les travaux au pont de Laeken et dans ses alentours durent depuis
un certain temps. Le secretaire d'Etat peut-il me dire, dans 1'interet
de la fluidite du trafic, quand les travaux seront termines?

Qui finance ces travaux?

Quelle est la contribution (en pourcentage) de la Region de
Bruxelles-Capitale?

Vraag nr. 128 van de heer Stepbane de Lobkowicz d.d. 5 mei
1997 (Fr.):

Woonplaats van de gewestambtenaren.

Graag had ik van de minister een overzicht ontvangen van de
wettelijke woonplaats van de tijdelijke en vaste personeelsleden

Question n° 128 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mai 1997
(Fr.):

Lieu de domicialiation des agents regionaux.

L'honorable ministre peut-il me fournir le nombre d'agents
contractuels et statutaires des pararegionaux par domicialiation
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die in de pararegionale instellingen tewerkgesteld zijn, opgesplitst
volgens rang en gewest waar de woonplaats gelegen is.

Aangezien het antwoord een informatief karakter heeft, zou
misschien overwogen kunnen worden het antwoord niet in het bul-
letin van vragen en antwoorden te publiceren, maar het bijvoorbeeld
op de griffie van de Raad ter inzage te leggen.

Het zou me echter verheugen mocht de minister een samenvatting
van zijn antwoord maken, dat wel in het BVA gepubliceerd zou
kunnen worden.

legale sur base d'une ventilation par rang et par region oil se situe Ie
domicile?

Etant donne Ie caractere de documentation de la reponse,
j'imagine qu'il pourrait etre envisage de ne pas 1'inserer au bulletin
des questions et reponses et de faire en sorte qu'elle puisse etre
consultee par exemple au greffe du conseil.

Toutefois, 1'honorable ministre m'obligerait en acceptant de
rediger un resume de sa reponse qui pourrait faire 1'objet d'une publi-
cation.

Vraag nr. 129 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 21 mei
1997 (N.):

Wegmarkeringen op de gewestelijke wegen.

Het zai de minister niet onbekend zijn dat in sommige gevallen
de materie waarin op de openbare weg Wegmarkeringen (zebra-
paden, richtingaanwijzers en dergelijke meer) op de gewestelijke
wegen wordt aangebracht zeer glad van natuur is. Dit gegeven brengt
grote gevaren met zich mee voor de weggebruikers, in het bijzonder
voor tweewielers en voor voetgangers die op zich reeds de zwakste
weggebruikers zijn.

In andere gevallen gebruikt men een materie (gewone verf of
dergelijke) die veel minder glad is en dus minder risico's veroorzaakt.

Kan de minister mij meedelen waarom men een materie gebruikt
die dergelijke gevaren inhoudt wanneer er altematieven voorhanden
zijn.

Wat is het verschil in kostprijs tussen de verscheidene gebruikte
materies.

Overweegt de minister alleen de veiligste materie te gebruiken
en zo de kans op ongevallen te verlagen? Zijn er reeds maatregelen
genomen om de gladde Wegmarkeringen te verwijderen en te
vervangen door aanduidingen in een aangepaste materie?

Question n° 129 de M. Dominiek Lootens-Stael du 21 mai 1997
(N.):

Marquage au sol des voiries regionales.

Le ministre n'est pas sans savoir que dans certains cas, la matiere
utilisee pour realiser les marquages au sol (passages cloutes, fleches
directionnelles, et autres) sur la voirie publique regionale est ires
glissante, ce qui est fort dangereux pour les utilisateurs de la route
et en particulier, pour les deux roues et les pietons qui en soi sont
deja les utilisateurs de la route les plus vulnerables.

Dans d'autres cas, on utilise une matiere (simple peinture ou
autre) beaucoup moins glissante, qui entraine done moins de risques.

Le ministre peut-il me dire pourquoi on utilise une matiere si
dangereuse alors qu'il existe d'autres solutions ?

Quelle est la difference de prix entre les differents materiaux
utilises?

Le ministre envisage-t-il d'utiliser uniquement la matiere la plus
sure et de reduire ainsi le risque d'accidents? A-t-on deja pris des
mesures pour supprimer les marquages au sol glissants et pour les
remplacer par des marquages realises dans une matiere appropriee?

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister
belast met Economic, Financien, Begroting,

Energie en Externe Betrekkingen en
aan de Minister belast met Openbaar Ambt,

Buitenlandse Handel, Wetenschappelijk
Onderzoek, Brandbestrijding en

Dringende Medische Hulp

Vraag nr. 26 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 16 april
1996 (N.):

Ultgave van boeken en brochures,

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 10, biz. 870.

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre
de 1'Economie, des Finances, du Budget,

de 1'Energie et des Relations exterieures et
au Ministre de la Fonction publique,

du Commerce exterieur, de la Recherche
scientifique, de la Lutte centre 1'Incendie et

de 1'Aide medicale urgente

Question n° 26 de M. Dominiek Lootens-Stael du 16 avril 1996
(N.):

Edition de livres et de brochures.

La question a ete publiee dans le Bulletin n° 10, p. 870.
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Vraag nr. 28 van de heer Serge de Patoul d.d. 25 april 1996
(Fr.):

Het door de minister gefinanderd niet-economisch onder-
zoek.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 10, biz. 870.

Question n° 28 de M. Serge de Patoul du 25 avril 1996 (Fr.):

Recherche scientifique non economique financee par Ie
ministre.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 10, p. 870.

Vraag nr. 45 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 30 oktober 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van besfuw (arti-
kel 4).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1640.

Question n° 45 de Mme Brigitte Grouwels du 30 octobre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 4).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1640.

Vraag nr. 46 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 4 november 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel5).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1640.

Question n° 46 de Mme Brigitte Grouwels du 4 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 5).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1640.

Vraag nr. 47 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 8 november 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 8).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1640.

Question n° 47 de Mme Brigitte Grouwels du 8 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 8).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1640.

Vraag nr. 48 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 14 november 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 15).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1785.

Question n° 48 de Mme Brigitte Grouwels du 14 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 15).

La question a etc publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1785.

Vraag nr. 49 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 november 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 9).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1785.

Question n° 49 de Mme Brigitte Grouwels du 21 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 9)

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1785.
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Vraag nr. 50 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 november 1996
(N.):

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (arti-
kel 6).

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1785.

Question n° 50 de Mme Brigitte Grouwels du 21 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publiclte de I'administration (arti-
cle 6).

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1785.

Vraag nr. 57 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 24 maart
1997 (N.):

Gastek in het Brussels Hoofdstedelijk Go-west.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 20, biz. 2314.

Question n° 57 de M. Walter Vandenbossche du 24 mars 1997
(N.):

Fuite de gaz en Region de Bruxelles-Capltale.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 20, p. 2314.

Vraag nr. 59 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 april 1997
(N.):

Tweetaligheidspremie.

1. Gelieve, voor de overheden die onder uw bevoegdheid vallen,
mee te delen weike onder hen een zogenaamde tweetaligheids-
premie toekennen.

2. Wat zijn de toekenningsvoorwaarden?

3. Wie zijn de gerechtigden?

4. Hoeveel bedraagt deze premie?

5. Weike verwachtingen op het vlak van de taalkennis en het
taalgebruik mag het publiek hebben ten overstaan van het
personeel dat deze premie geniet?

Vraag nr. 61 van de heer Denis Grimberghs d.d. 28 april 1997
(Fr.):

Reis nciar Israel.

De staatssecretaris is in april naar Israel gereisd. De pers heeft
hier enige aandacht aan besteed.

Kan de staatssecretaris mij meedelen hoelang die reis precies
geduurd heeft, of het om een officieel ofom een officieus bezoek
ging, weike contacten hij gelegd heeft, hoeveel deze reis gekost
heeft en in weike begrotingspost deze is ingeschreven?

Hij heefl bovendien de ondertekening aangekondigd van een
intentiebriefdie de ratificatie voorbereidt van een samenwerkings-
akkoord over verscheidene wetenschappelijke en ontwikkelingspro-
jecten.

Kan de staatssecretaris mij meedelen weike strekking dit akkoord
heeft? Zijn er in het verleden reeds soortgelijke akkoorden met
andere Staten ofdeelgebieden gesloten?

Question n° 59 de Mme Brigitte Grouwels du 21 avril 1997 (N.):

Prime de bilinguisme.

1. Veuillez me dire quelles autorites relevant de votre competence
octroient une prime dite de bilinguisme.

2. Quelles sont les conditions d'octroi?

3. Qui sont les beneficiaires?

4. A combien s'eleve cette prime?

5. Que peut attendre Ie public - du point de vue de la connaissance
de la langue et de 1'emploi des langues — du personnel qui bene-
ficie de cette prime?

Question n° 61 de M. Denis Grimberghs du 28 avril 1997 (Fr.):

Mission en Israel.

Monsieur Ie secretaire d'Etat a fait un deplacement en Israel
dans Ie courant du mois d'avril auquel il a ete donne une certaine
publicite dans la presse.

Monsieur Ie secretaire d'Etat peut-il indiquer 1'exacte etendue
de cette mission. Ie caractere officiel ou officieux de celle-ci, les
contacts qui ont ete etablis a cette occasion ainsi que Ie cout de
cette mission et son imputation budgetaire?

II a, par ailleurs, annonce la signature d'une lettre d'intention
preparant la ratification d'un accord de cooperation sur certains
projets scientifiques et de developpement.

Monsieur Ie secretaire d'Etat peut-il preciser la portee de cet
accord et indiquer si d'autres accords de ce type ont deja ete conclus
avec d'autres Etats ou entites territoriales par Ie passe?
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Vraag nr. 62 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 12 mei 1997 (N.):

Kabinetsmedewerkers — Dienstbetoon.

Door Volksunie-volksvertegenwoordiger Geert Bourgeois
werden in de Kamer onderstaande schriftelijke vragen gesteld aan
de CVP-ministerss. Graag op de identieke vragen uw antwoord:

1. Werk(t)en op uw kabinet medewerkers feitelijk geheel often
dele voor de Volksunie en/of de SP?

2. Als het antwoord op de eerste vraag positiefis:

a) Over hoeveel mensen gaat het?

b) Weike rang/functie hebben zij?

c) Wanneer werden zij aangeworven?

d) Blijven zij in dienst, werd hun dienstbetrekking beeindigd,
ofwerd hen een opzeg betekend?

e) Welk werk deed elk van hen?

f) Als zij in dienst blijven, welk werk zullen zij in de toekomst
verrichten?

g) Wat is de totale kostprijs van die medewerkers, en van eike
medewerker apart, zowel wat betreft hun wedde als de andere
kosten?

3. Zijn er op uw kabinet mensen die werken voor uw persoonlijk
dienstbetoon en/of uw persoonlijke propaganda in de ruime zin
van het woord?

4. Als het antwoord op vraag drie positiefis:

a) Over hoeveel mensen gaat het?

b) Weike rang/functie hebben zij?

c) Wanneer werden zij aangeworven?

d) Blijven zij in dienst, werd hun dienstbetrekking beeindigd,
ofwerd hen een opzeg betekend?

e) Welk werk deed elk van hen?

f) Als zij in dienst blijven, welk werk zullen zij in de toekomst
verrichten?

g) Wat is de totale kostprijs van die medewerkers, en van eike
medewerker apart, zowel wat betreft hun wedde als de andere
kosten?

Question n° 62 de Mme Brigitte Grouwels du 12 mai 1997 (N.):

Collaborateurs de cabinet— Permanence sodale.

Le depute Volksunie Geert Bourgeois a pose a la Chambre les
questions suivantes aux ministres CVR Je souhaiterais que vous
repondiez aux memes questions:

1. Avez-vous eu ou avez-vous, dans votre cabinet, des colla-
borateurs qui travaillent, dans les faits, totalement ou partielle-
ment, pour la Volksunie et/ou le SP?

2. Dans 1'affirmative:

a) De combien de personnes s'agit-il?

b) Quel rang/quelle fonction ont-elles?

c) Quand ont-elles ete recrutees?

d) Sont-elles toujours en service, a-t-il ete mis un tenne a leur
fonction ou ont-elles recu un preavis?

e) Quel travail accomplissait chacune d'elles?

f) Si elles sont toujours en service, quel travail accompliront-
elles dans 1'avenir?

g) Quel est le cout total de ces collaborateurs, et de chacun de
ces collaborateurs distinctement, tant en ce qui conceme leur
traitement que les autres couts?

3. Y a-t-il dans votre cabinet des gens qui travaillent pour votre
permanence sociale personnelle et/ou pour votre propagande
personnelle au sens large du mot?

4. Dans 1'affirmative:

a) De combien de personnes s'agit-il?

b) Quel rang/quelle fonction ont-elles?

c) Quand ont-elles ete recrutees?

d) Sont-elles toujours en service, a-t-il ete mis un tenne a leur
fonction ou ont-elles recu un preavis?

e) Quel travail accomplissait chacune d'elles?

f) Si elles sont toujours en service, quel travail accompliront-
elles dans 1'avenir?

g) Quel est le cout total de ces collaborateurs, et de chacun de
ces collaborateurs distinctement, tant en ce qui conceme leur
traitement que les autres couts?
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Staatssecretaris toegevoegd
aan de Minister-Voorzitter

Vraag nr. 96 van de heer Denis Grimberghs d.d. 24 September
1996 (Fr.):

Reglement betreffende de toekenning van bijkomende
leningen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 14, biz. 1519.

Secretaire d'Etat adjoint
au Ministre-President

Question n° 96 de M. Denis Grimberghs du 24 septembre 1996
(Fr.):

Reglement du Conseil provincial relatif a I'octroi de prets
complementaires.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 14, p. 1519.

Vraag nr. 105 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 4
november 1996 (N.):

Wachtlijsten van de sociale liuisvestingsmaatschappijen.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 15, biz. 1642.

Question n° 105 de M. Dominiek Lootens-Stael du 4 novembre
1996 (N.):

Listes d'attente dans les societes de logement social.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 15, p. 1642.

Vraag nr. 114 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 26
november 1996 (N.):

Overtredingen door de sociale huisvestingsinaatschappijen van
de reglementering inzake sociale huisvesting.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 16, biz. 1788.

Question n° 114 de M. Dominiek Lootens-Stael du 26 novembre
1996 (N.):

Infractions, par les societes immobilieres de service public,
au reglement en matiere de logement social.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 16, p. 1788.

Vraag nr. 127 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 17 maart
1997 (N.):

Advertering in universitaire tijdschriften.

De vraag werd gepubliceerd in Bulletin nr. 19, biz. 2218.

Question n° 127 de M. Dominiek Lootens-Stael du 17 mars 1997
(N.):

Publicites dans des revues universitaires.

La question a ete publiee dans Ie Bulletin n° 19, p. 2218.

Vraag nr. 132 van de heerJean-Pierre Cornelissen d.d. 16 april
1997 (Fr.):

De openbare vastgoedmaatschappijen waarop artikel 13 van
ordoitnaittie houdende wijvgiiig van de Huisvestlngscode van
toepassing is.

Op 24 januari 1997 is de ordonnantie houdende wijziging van
de Huisvestingscode aangenomen. In de bijiage bij het commissie-
verslag zijn 17 maatschappijen opgenomen waarop het gewijzigde
artikel 13 van toepassing zai zijn.

Ik heb vastgesteld dat de "Societe de construction d'habitations
sociales de Woluwe-Saint-Pierre" (maatschappelijk kapitaal op 31
december 1995: 3.349.350 frank; gemeente: 1.512.500 frank;

Question n° 132 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 16 avril 1997
(Fr.):

SISP concernes par {'application de {'article 13 de I'ordon-
nance "Code du logement".

Lors du vote en date du 24janvier 1997 de 1'ordonnance modi-
fiant Ie Code du logement, il a ete fait allusion a 17 societes qui
sont reprises en annexe du rapport de commission et qui seront
concernees par 1'application de 1'article 13 modifie.

J'ai constate que dans cette liste ne figurait pas la Societe de
construction d'Habitations Sociales de Woluwe-St-Pierre (capital
social au 31 decembre 1995:3.349.350 F; commune: 1.512.500 F;
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OCMW: 897.750 frank), die artikel 13 reeds correct toepaste, niet
in de lijst voorkomt. Hetzelfde geldt voor twee andere maatschap-
pijen: de HLS van Oudergem (maatschappelijk kapitaal: 1.250.000
fi-ank; gemeente: 808.500 frank; OCMW: 157.500 frank) en "Habi-
tation moderne" (maatschappelijk kapitaal: 1.250.000 frank;
gemeente: 836.500 frank).

Die weglating lijkt niet te stroken met de door de wetgever
duidelijk aangegeven bedoeling, volgens weike waamemers van
de gemeentelijke oppositie zijn toegelaten wanneer de gemeente
en het OCMW de meerderheid van het maatschappelijk kapitaal
van de OVM in handen hebben.

Kan de minister mededelen ofde wettelijke bepaling werkelijk
niet op de drie voornoemde maatschappijen van toepassing is en,
zoja, waaromniet?

Kunnen de waamemers hun mandaat, dat hun reeds is toegekend
met toepassing van de wetgeving die van kracht is in afwachting
van de goedkeuring van de nieuwe ordonnantie, blijven waamemen
tot de volgende vernieuwing van de raden van bestuur van de
OVM's?

CPAS: 897.750 F), laquelle appliquait deja con-ectement 1'article
13, Deux autres societes se trouvent dans Ie meme cas: les HLS
d'Auderghem (capital social: 1.250.000 F; commune: 808.500 F;
CPAS: 157.500 F) et 1'Habitation Moderne (capital social:
1.250.000 F; commune: 836.500 F).

Ces omissions ne paraissent pas cadrer avec 1'orientation
clairement exprimee par Ie legislateur, selon laquelle, des que la
commune et Ie CPAS detiennent une majorite du capital social de
la SISP, des observateurs des oppositions communales sont admis.

Monsieur Ie ministre pourrait-il preciser si les trois societes citees
ci-dessus sont reellement exclues de 1'application de la disposition
legale, et, si oui, pour quelle raison?

Par ailleurs. Ie mandat concede aux observateurs deja designes
en application de la legislation en vigueur jusqu'au vote de la
nouvelle ordonnance, peut-il se poursuivre jusqu'au prochain
renouvellement des conseils d'administration des SISP?

Vraag nr. 133 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 16 april
1997 (Fr.):

Aanwijzing van een waarnemer (artikel 13 van de Huisves-
tingscode) die lid zou zijn van de raad van bestuur van de BGHM.

De Hoofdstedelijke Raad heeft op 24 januari 1997 de door de
Regering voorgestelde wijzigingen van de Huisvestingscode aange-
nomen.

Artikel 4 van de nieuwe ordonnantie heeft betrekking op de
aanwijzing van waamemers uit de fracties die niet in het college
van burgemeester en schepenen vertegenwoordigd zijn in de raad
van bestuur van de openbare vastgoedmaatschappijen waarin de
gemeenten de meerderheid van het maatschappelijke kapitaal
bezitten.

Wat zou er gebeuren mocht een van de kandidaat-waamemers
lid zijn van de raad van bestuur van de Brusselse Gewestelijke
Huisvestingsmaatschappij?

Kan de minister zeggen ofer, volgens de vroegere ordonnantie,
voor die persoon sprake zou zijn van onverenigbaarheid?

Zoja, kan er dan worden gesteld dat artikel 3 van de ordonnantie,
volgens hetwelk gewestelijke en plaatselijke ambten verenigbaar
zijn, op die persoon van toepassing is?

Question n° 133 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 16 avril 1997
(Fr.):

Designation d'un observateur (article 13 du Code du Loge-
menf) qiii serait membre du Conseil d'administration de la SLRB.

Le Conseil regional a adopte en date du 24 janvier 1997 les
modifications du Code du logement proposees par le Gouvemement.

L'article 4 de la nouvelle ordonnance conceme la designation
au Conseil d'administration des SISP ou la commune detient une
majorite du capital social d'observateurs issus des groupes commu-
naux non representes au college des bourgmestre et echevins.

On peut imaginer le cas d'ecole, meme si cela n'est pas
souhaitable, ou parmi les candidats observateurs figurerait une
personne ayant la qualite de membre du Conseil d'administration
de la Societe du Logement de la Region Bruxelloise.

Monsieur le ministre peut-il preciser si, avant le vote de 1'ordon-
nance, une telle personne se serait trouvee en situation d'incompa-
tibilite?

Par ailleurs, si la reponse est affirmative, est-il legitime d'afdrmer
que Particle 3 de 1'ordonnance permettant un cumul de fonctions
regionales et locales, est bien d'application a une telle personne?

Vraag nr. 136 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 5 mei
1997 (N.):

Brochure "Huurprijzen in Bmssel — Situatieschets".

Ter zitting van 5 december 1996 hebben de verenigde afdelingen
van de Vaste Commissie voor Taaltoezicht een klacht behandeld

Question n° 136 de M. Oominiek Lootens-Stael du 5 mai 1997
(N.):

Brochure «Leprix des layers a Bruxelles - etat des lieux».

En sa seance du 5 decembre 1996, les sections reunies de la
Commission permanente de controle linguistique ont traite une
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aangaande de Nederlandstalige brochure "Huurprijzen in Brussel
— situatieschets", waarin de benaming van een aantal wijken van
Brusselse gemeenten uitsluitend in het Frans zijn gesteld (klacht
28.115/F).

De Vaste Commissie voor Taaltoezicht verklaarde deze klacht
ontvankelijk en gegrond.

Kan de staatssecretaris mij meedelen weike maatregelen hij heeft
genomen om de taalwetgeving dienaangaande te respecteren?

Zai deze brochure uit circulatie worden genomen en worden
vervangen door een brochure die in overeenstemming is met de
bepalingen van de taalwetgeving?

plainte relative a la version neerlandaise de la brochure Huurprijzen
in Brussel - situatieschets ou plusieurs quartiers de communes
bruxelloises sont mentionnes exclusivement en francais (plainte
28.115/F).

La Commission permanente de controle linguistique a declare
cette plainte recevable et fondee.

Le secretaire d'Etat peut-il m'infbrmer des mesures qu'il a prises
pour respecter la legislation linguistique sur ce point?

Cette brochure sera-t-elle retiree de la circulation et remplacee
par une brochure qui repond aux dispositions de la legislation
linguistique?
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II. Vragen waarop
een voorlopig antwoord verstrekt werd

II. Questions auxquelles
une reponse provisoire a ete fournie

(Fr.): Vraag gesteld in het Frans - (N.): Vraag gesteld in het Nederlands
(Fr.): Question posee en francais - (N.): Question posee en neerlandais

Minister-Voorzitter van de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering, belast met

PIaatselijke Besturen, Werkgelegenheid,
Huisvesting en Monumenten en Landschappen

Vraag nr. 64 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 11
december 1995 (N.):

De DAC-betrekkingen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 5, biz. 305.

Ministre-President du Gouvernement
de la Region de Bruxelles-Capitale,

charge des Pouvoirs locaux, de 1'Emploi,
du Logement et des Monuments et Sites

Question n° 64 de M. Dominiek Lootens-Stael du 11 decembre
1995 (N.):

TCT.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 5, p. 305.

Vraag nr. 132 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 maart
1996 (Fr.):

Gebruik van de titel "kabinetschef" en bijwndere bewldiging
ervoor in de gemeenten.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 8, biz. 665.

Question n° 132 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mars 1996
(Fr.):

Usage des litres de «chefde cabinet» et remuneration speciale
y afferente, dans les communes.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 8, p. 665.

Vraag nr. 148 van de heer Denis Grimberghs d.d. 20 maart
1996 (Fr.):

Evolutie van het personeel dot tewerkgesteld is in het kader
van de programma 's voor de geleidelijke verdwijning van de
werkloosheid.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 10, biz. 875.

Question n° 148 de M. Denis Grimberghs du 20 mars 1996
(Fr.):

Evolution du personnel occupe dans Ie cadre des programmes
de resorption du chantage.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 10, p. 875.

Vraag nr. 246 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 3
September 1996 (Fr.):

Verplichting voor de Brusselse gemeenten om de taalaan-
horigheid van hun inwoners mee te delen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 16, biz. 1790.

Question n° 246 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 3 septembre
1996 (Fr.):

Obligation imposee aux communes bruxelloises de commu-
niquer Ie role linguistique de lews administres.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 16, p. 1790.
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Vraag nr. 307 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 4 december
1996 (N.):

Opdrachten van lokaal belong.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 17, biz. 1929.

Question n° 307 de Mme Brigitte Grouwels du 4 decembre
1996 (N.):

Missions d'interet local.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 17, p. 1929.

Vraag nr. 312 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 21
november 1996 (Fr.):

Verzekeringsmaatschappij die de risico 's dekt voor de diensten
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 16, biz. 1791.

Question n° 312 de M. Stephane de Lobkowicz du 21 novembre
1996 (Fr.):

Compagnies d'assurances couvrant les risques rencontres
par les services de la Region de Bruxelles-Capitale.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 16, p. 1791.

Vraag nr. 315 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 13 december
1996 (N.):

Gemeentelljke v.z-w.'s.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 17, biz. 1929.

Question n° 315 de Mme Brigitte Grouwels du 13 decembre
1996 (N.):

A.s.b.1. communales.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 17, p. 1929.

Vraag nr. 316 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 26
november 1996 (N.):

Toezicht van de voogdij-overheid — RUT) Molenbeek.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 17, biz. 1930.

Question n° 316 de M. Walter Vandenbossche du 26 novembre
1996 (N.):

Controle de I'autorite de tutelle - RWD Molenbeek.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 17, p. 1930.

Vraag nr. 324 van de heer Andre Drouart d.d. 5 december 1996
(Fr.):

Intercoinmunales — aantal tewerkgestelde personen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 17, biz. 1930.

Question n° 324 de M. Andre Drouart du 5 decembre 1996
(Fr.):

Intercommunales — emplois.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletinn° 17, p. 1930.

Vraag nr. 340 van de heer Bernard Clerfayt d.d. 20 januari
1997 (Fr.):

De provinciale verordeningen die nog van kracht zijn.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 17, biz. 1930.

Question n° 340 de M. Bernard Clerfayt du 20 janvier 1997
(Fr.):

Reglements provinciaux encore en vigueur.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 17, p. 1930.
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Vraag nr. 347 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 24
februari 1997 (N.):

Organisatle door de gemeenten Ukkel en Linkebeek van een
namiddag u Jeunes Talents".

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 19.blz.2222.

Question n° 347 de M. Dominiek Lootens-Stael du 24 fevrier
1997 (N.):

Organisation d'une apres-midi«Jeunes talents»par les com-
munes d'Uccle et de Linkebeek.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 19, p. 2222.

Minister belast met Economic,
Financien, Begroting, Energie en

Externe Betrekkingen

Vraag nr. 59 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 24 april
1996 (Fr.):

Wereldtentoonstelling in Sevilla — Vervoeren en opslaan van
de documentatie.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 10, biz. 875.

Ministre de 1'Economie, des Finances,
du Budget, de 1'Energie et
des Relations exterieures

Question n° 59 de M. Stephane de Lobkowicz du 24 avril 1996
(Fr.):

Exposition universelle de Seville — Transport et entreposage
de documentation pour {'exposition,

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 10, p. 875.

Minister belast met Ruimtelijke Ordening,
Openbare Werken en Vervoer

Vraag nr. 142 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 29 juli
1996 (N.):

Belangen van het Gewest in een gerechtswak tegen enkele
kabinetsmedewerkers van een voormalig minister van Openbare
Werken.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 13, biz. 1342.

Ministre de 1'Amenagement du Territoire,
des Travaux publics et du Transport

Question n° 142 de M. Dominiek Lootens-Stael du 29 juillet
1996 (N.):

Interets de la Region dans un proces contre plusiews colla-
borateurs de cabinet d'un ancien ministre des Travaux publics.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletinn° 13, p. 1342.

Vraag nr. 238 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 17
februari 1997 (N.):

Advertenties van overheidsinstellingen enpararegionale instel-
lingen in partijpolitieke bladen.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 19, biz. 2224.

Question n° 238 de M. Dominiek Lootens-Stael du 17 fevrier
1997 (N.):

Publicites d'organismes publics dans des revues de partis
politiques.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 19, p. 2224.
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Staatssecretaris toegevoegd
aan de Minister-Voorzitter

Vraag nr. 86 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 16 juli
1996 (N.):

Sociale woningen in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De vraag en het voorlopig antwoord werden gepubliceerd in
Bulletin nr. 16, biz. 1796.

Secretaire d'Etat adjoint
au Ministre-President

Question n° 86 de M. Walter Vandenbossche du 16 juillet 1996
(N.):

Logements sociaux dans la Region de Bruxelles-Capitale.

La question et la reponse provisoire ont ete publiees dans Ie
Bulletin n° 16, p. 1796.

Vraag nr. 131 van de heer Alain Bultot d.d. 28 maart 1997 (Fr.):

Van kracht zijnde huurprijwn In de openbare vastgoedmaat-
schappijen.

Er is heel wat kritiek geleverd op de toepassing van de bepalingen
betreffende het vaststellen van de huurprijzen van het besluit van
26 September 1996 van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering
houdende de regeling van de verhuur van woningen die beheerd
worden door de Brusselse Gewestelijke Huisvestingsmaatschappij
of door de openbare vastgoedmaatschappijen.

Om te kunnen nagaan of die kritiek gegrond is, had ik van de
Staatssecretaris graag voor elk van de vastgoedmaatschappijen de
statistieken ontvangen met de evolutie, tussen 1996 en 1997, van
de volgende gegevens:

— het aantal woningen;

— de gemiddelde basishuurprijs;

— de gemiddelde te betalen huurprijs met inbegrip, voor 1997,
van de maandelijkse solidariteitsbijdrage en de verhoging voor
een bovenmatige woning enerzijds, en van de eventuele bege-
leidingsmaatregelen in geval van huurprijs verhogingen ander-
zijds.

Bovendien had ik graag vernomen hoeveel Huurders in eike
openbare vastgoedmaatschappij de maandelijkse solidariteitsbij-
drage en de huurprijsverhoging voor bovenmatige woning moeten
betalen.

Antwoord: Ik verzoek het achtbaar raadslid het volgende voor-
lopig antwoord op zijn vraag hieronder te vinden.

In uitvoering van het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke
Regering d.d. 13 maart 1997 dient tegen uiterlijk 1 augustus 1997
een nieuwe huurprijsberekening te worden betekend aan de
huurders.

In augustus 1997 zai een enquete worden uitgevoerd bij de OVM.
Op dat moment zai ik een volledig antwoord op de vraag van het
achtbaar raadslid verstrekken.

Question n° 131 de M. Alain Bultot du 28 mars 1997 (Fr.):

Layers en vigueur dans les societes immobilieres de service
public.

Des critiques diverses ont ete emises a la suite de la mise en
application des dispositions relatives a 1'etablissement des loyers
contenues dans 1'arrete du Gouvemement de la Region de Bruxelles-
Capitale du 26 septembre 1996 organisant la location des habita-
tions gerees par la Societe du Logement de la Region Bruxelloise
ou par les societes immobilieres de service public.

Afin d'etre en mesure d'en apprecier Ie fondement, Monsieur Ie
secretaire d'Etat pourrait-il me communiquer des informations
statistiques en ce qui conceme 1'evolution, entre 1996 et 1997, pour
chacune des societes immobilieres de service public, des donnees
suivantes:

- nombre de logements;

- loyer de base moyen;

- loyer a payer moyen incluant pour 1997, d'une part, la cotisation
mensuelle de solidarite et la majoration resultant de la sur-
adaptation du logement et, d'autre part, les eventuelles mesures
d'accompagnement des hausses de loyer.

Complementairementje souhaiterais obtenir des renseignements
quant au pourcentage de locataires soumis, au sein de chaque societe
immobiliere de service public, d'une part, a la cotisation mensuelle
de solidarite et, d'autre part, au "sur-loyer".

Reponse: Je prie 1'honorable membre de bien vouloir trouver ci-
dessous la reponse provisoire a sa question.

Un nouveau calcul des loyers doit etre notifie aux locataires
pour Ie 1"' aout 1997 au plus tard et ce, en application de 1'arrete du
Gouvemement de la Region de Bruxelles-Capitale du 13 mars 1997.

En aout 1997, une enquete sera effectuee aupres des SISP etje
repondrai alors de maniere complete a la question de 1'honorable
membre.
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Vraag nr. 139 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 27 mei 1997
(N.):

Raadpleging van advocaten.

Graag voor de huidige legislatuur de volgende inlichtingen
betreffende

a) de aangelegenheden waarvoor u bevoegd bent binnen de
regering;

b) de overheden waarvoor u bevoegd bent:

1. Weike advocaten werden geraadpleegd of aangesteld in
geschillen voor adviezen en dito?

2. Hoeveel zaken werden er per advocaat toegewezen?

3. Welk bedrag werd er per advocaat aan honoraria besteed?

4. Op basis van weike criteria krijgt een advocaat een zaak
toegewezen?

Antwoord: In antwoord op zijn vraag deel ik het geachte raadslid
mede dat ik mijn bevoegde diensten over 'de gestelde vragen
ondervraagd heb.

Daar statistieke gegevens een bepaalde tijd vergen, verzoek ik
het geachte raadslid een langere termijn te aanvaarden om een
uitvoerig antwoord te kunnen verkrijgen.

Question n° 139 de Mme Brigitte Grouwels du 27 mai 1997
(N.):

Consultations avocats.

Je souhaiterais que, pour la legislature actuelle, vous me com-
muniquiez les renseignements suivants concemant:

a) les competences que vous exercez au sein du gouvemement;

b) les autorites qui relevent de votre competence:

1. Quels avocats ont ete consultes ou designes dans des litiges,
pour des avis et autres?

2. Combien d'affaires a-t-on attributes a chaque avocat?

3. Quel montant a ete consacre aux honoraires de chaque avocat?

4. Quels sont les criteres utilises pour attribuer une affaire a un
avocat?

Reponse: En reponse a sa question, je signale a 1'honorable
membre, que j'ai interroge mes services competents au sujet des
demandes.

Les releves statistiques exigeant un certain temps, je prie 1'hono-
rable membre d'accepter un delai plus long afin d'obtenir les
elements de reponse de maniere complete.
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III. Vragen van de Raadsleden
en antwoorden van de Ministers

III. Questions posees par les Conseillers
et reponses donnees par les Ministres

(Fr.): Vraag gesteld in het Frans - (N.): Vraag gesteld in het Nederlands
(Fr.): Question posee en francais - (N.): Question posee en neeriandais
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Minister-Voorzitter van de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering, belast met

Plaatselijke Besturen, Werkgelegenheid,
Huisvesting en Monumenten en Landschappen

Vraag nr. 373 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 18 april
1997 (N.):

Verwachte toename van het aantal lidstaden van de Europese
Unie en de impact daarvan op Brussel inzake tewerkstelling.

In juli 1994 stelde het studiebureau Mens en Ruimte een studie
voor van de sociaal-economische impact van de Europese en
intemationale instellingen te Brussel. De EU-instellingen stelden
toen 16.364 personen tewerk. Samen met de sectoren die sterk door
de EU-aanwezigheid worden be'invloed, leverde dit volgens de
studie in '94 een tewerkstelling op van 53.612 plaatsen. In 2005
zou het gaan om meer dan 83.000 arbeidsplaatsen, in de veron-
derstelling dat de EU zou uitbreiden tot 16 lidstaten.

1. Hoeveel personen werden respectievelijk door de drie EU-
instellingen tewerkgesteld injanuari 1988, 1989, 1990, 1991,
1992, 1993, 1994, 1995, 1996 en 1997?

Hoeveel Europese ambtenaren zullen deze drie instellingen
normalerwijze tewerkstellen in 1999,2000,2002,2005 en 2010,
in acht genomen het groeiend aantal lidstaten en bevoegdheden?
Hoe groot is telkens het geschatte percentage landgenoten?

2. Hoe groot was de onrechtstreekse tewerkstelling (met inbegrip
van de "sterk bemvloede sectoren") begin 1995,1996 en 1997?

3. Hoe groot wordt de onrechtstreekse tewerkstelling geschat (met
inbegrip van de "sterk bemvloede sectoren") in 1999, 2000,

Ministre-President du Gouvernement
de la Region de Bruxelles-Capitale,

charge des Pouvoirs locaux, de 1'Emploi,
du Logement et des Monuments et Sites

Question n° 373 de M. Dominiek Lootens-Stael du 18 avril 1997
(N.):

Augmentation attendue du nombre de pays membres de
I'Union europeenne et son impact sur Bruxelles en matiere
d'emploi.

En juillet 1994, Ie bureau d'etude Mens en Ruimte a presente
une etude sur 1'impact socio-economique des institutions euro-
peennes et intemationales a Bruxelles. Les institutions europeennes
employaient alors 16.364 personnes. Selon 1'etude, en ajoutant a
ce chiffre les secteurs qui sont fortement influences par la presence
de 1'UE, on obtient un total de 53.612 emplois en 1994. En 2005,
ce nombre depassera les 83.000 emplois en supposant que 1'UE
s'elargisse a 16 Etats.

1. Combien de personnes etaient-elles employees par les trois in-
stitutions de 1'UE enjanvier 1988, 1989, 1990, 1991, 1992,
1993, 1994, 1995, 1996 et 1997?

Combien de fonctionnaires europeens ces trois institutions
emploieront-elles normalement en 1999, 2000, 2002, 2005 et
2010, vu Ie nombre croissant d'Etats membres et de competen-
ces? A combien evalue-t-on, a chaque fois. Ie pourcentage de
nos concitoyens?

2. A combien s'est eleve 1'emploi indirect (y compris des «secteurs
fortement influences^ debut 1995,1996 et 1997?

3. A combien estime-t-on cet emploi indirect (y compris des
«secteurs fortement influences^ pour 1999,2000,2002,2005
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2002, 2005 en 2010, in acht genomen het groeiend aantal lid-
staten en bevoegdheden? Hoe groot is telkens het geschatte per-
centage landgenoten?

4. Werd reeds becijferd weike immigratiestroom van Eurocraten
dit zai teweeg brengen?

5. Acht de minister de prognoses die worden vooropgesteld
haalbaar en wenselijk voor een middelgrote stad als Brussel?
Kan de minister mij meedelen waneer er volgens hem een ver-
zadigingspunt bereikt is voor Brussel inzake de toeloop van
Eurocraten en lidstaten?

Antwoord: Het raadslid gelieve hiema het antwoord op zijn vraag
te vinden.

Zoals het lid in zijn vraag suggereerde, ben ik van mening dat
het wenselijk zou zijn dat de studie "Mens en Ruimte" over de
sociaal-economische impact van de Europese en internationale
instellingen in Brussel bijgewerkt wordt.

Dit is nog niet het geval, maar een voorstel in die zin ligt momen-
teel ter studie.

Enkel met behulp van deze studie zouden wij het geacht lid een
bevredigend antwoord kunnen verschaffen, wat ons momenteel
onmogelijk is.

et 2010, vu Ie nombre croissant d'Etats membres et de compe-
tences? A combien estime-t-on, a chaque fois, Ie pourcentage
de nos concitoyens?

4. A-t-on deja chiffre Ie flux d'immigres eurocrates que cet elar-
gissement entramera?

5. Le ministre estime-t-il que les previsions sont realisables et
souhaitables pour une ville moyenne comme Bruxelles? Le
ministre peut-il me dire quand il estime que le flux d'Eurocrates
et d'Etats membres atteindra son point de saturation pour
Bruxelles?

Reponse: Le membre voudra bien trouver ci-apres la reponse a
sa question.

Comme le membre 1'a suggere dans sa question, j'estime qu'il
serait souhaitable qu'une actualisation de 1'etude de "Mens en
Ruimte" sur 1'impact socio-economique des institutions euro-
peennes et intemationales a Bruxelles soit mise en oeuvre.

Ce n'est pas encore le cas, mais une proposition en ce sens est
actuellement a 1'etude.

Seule cette etude nous permettrait de repondre de maniere
adequate au membre et nous sommes done dans I'impossibilite de
le faire pour 1'instant.

Vraag nr. 374 van de heer Denis Grimberghs d.d. 29 april 1997
(Fr.):

Overzicht van de huurprijzen.

Kan de minister mij meedelen weike contracten gesloten zijn
om het overzicht van de huurprijzen voor dejaren 1995, 1996 en
1997 op te stellen? Kan hij mij voor elkjaar de kostprijs hiervan
meedelen, alsook weike medecontractant de Brusselse Hoofdste-
delijke Regering heeft aangewezen, weike terrnijnen voor de
uitvoering van deze opdracht gelden en weike publiciteit eraan zai
worden gegeven?

Antwoord: Het overzicht van de huurprijzen 1995 werd opge-
steld door de Fondation Travail Universite (FTU). Het ging om
een contract dat op 12 mei 1995 werd gesloten door het kabinet
van minister Gosuin voor een bedrag van 1.450.000 Bef.

Over dit overzicht stelde de FTU in december 1995 een verslag
op.

Het Bestuur voor Ruimtelijke Ordening en Huisvesting van het
ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest stelde hierover
een vulgariseringsbrochure op. Deze brochure bevat vooral de
gemiddelde huurprijzen en medianen per gemeente van de verschil-
lende woningcategorieen en is bestemd voor de gebruikers van de
Huisvestingsbeurs. Ze wordt eveneens verstuurd naar de openbare
instellingen en de verenigingen van het Gewest die aanvragen voor
woningen ontvangen.

In 1996 werd geen enkele overeenkomst gesloten betreffende
een woningoverzicht.

Question n° 374 de M. Denis Grimberghs du 29 avril 1997 (Fr.):

Observatoire des layers.

Monsieur le ministre peut-il m'indiquer quels sont les contrats
qui ont etc conclus pour realiser 1'observatoire des loyers pour les
annees 95, 96 et 97 en indiquant pour chacune des annees le cout
de la realisation de ce travail, le co-contractant designe par le
Gouvemement de la Region de Bruxelles-Capitale et les delais pour
la realisation de ce travail ainsi que la publicite donnee a celui-ci?

Reponse: L'observatoire des loyers 1995 a ete realise par la
Fondation Travail Universite (FTU). II s'agissait d'un contrat conclu
par le cabinet du ministre Gosuin le 12 mai 1995 pour un montant
del.450.000 FB

Cet observatoire a fait 1'objet d'un rapport remis par la FTU en
decembre 1995.

Une brochure de vulgarisation a ete realisee par 1'Administration
de 1'Amenagement du Territoire et du Logement du ministere de la
Region de Bruxelles-Capitale. Elle reprend notamment les loyers
moyens et medians par commune de differentes categories de loge-
ments. Cette brochure s'adresse aux utilisateurs de la Bourse du
Logement. Elle est egalement envoyee aux institutions publiques
et aux associations de la Region qui sont confrontees a des demandes
de logements.

En 1996 aucune convention relative a un observatoire des loyers
n'a ete passee.
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Op 4 december 1996 heb ik het Bestuur opgedragen een bestek
op te stellen voor de verwezenlijking van een overzicht voor 1997.
De toewijzigingsprocedure loopt nog steeds.

J'ai charge Ie 4 decembre 1996 1'administration d'elaborer un
cahier des charges en vue de la realisation d'un observatoire pour
1997. La procedure de designation est toujours en cours.

Vraag nr. 375 van de heer Thierry de Looz-Corswarem d.d. 17
april 1997 (Fr.):

Stcrke verloedering van de Viswinkel in de Leopoldwijk.

De Viswinkel in de Leopoldwijk te Elsene, op de hoek van de
Troonstraat en het Londenplein, is een art-nouveaugebouw met
beschermde gevel, dak en winkelraam. Jammer genoeg zijn deze
volledig aan het verkommeren.

De gevel is emstig verloederd: het overhangend uitbouwsel dreigt
naar beneden te storten en het prachtige winkelraam, een van de
laatste in zijn soort in Brussel, heeft alle kleur verloren en verkom-
mert snel. Bovendien zijn twee vitrines met geslepen randen
gebroken,

Aangezien de ramen en dakvensters van dit gebouw voordurend
openstaan, is het duidelijk dat de eigenaar het pand, volgens een
heel klassieke methode, laat verkrotten om het te kunnen vervangen
door een betonnen gebouw.

De winkel is versierd met een prachtige muurschildering op
faiencetegels. Deze is van dezelfde kwaliteit als die in de "Grande
Triperie" in Sint-Gillis en komt uit hetzelfde atelier als de werken
die het restaurant "Chez Vincent" in de Predikherenstraat sieren en
die bekendstaan als de mooiste in Brussel. Na wat met de "Grande
Triperie" van Sint-Gillis is gebeurd, is het hoog tijd dat een van de
laatste voorbeelden van dit soort muurversiering in Brussel
beschermd wordt.

Ik wil de minister-voorzitter het volgende vragen:

1. Weike maatregelen bent u van plan te nemen, niet alleen om de
verloedering van dit gebouw tegen te gaan, maar ook om het te
restaureren?

2. Waarom hebben de policiti verleden jaar, toen het gebouw
beschermd werd, niet geluisterd naar de Commissie voor Monu-
menten en Landschappen, die eveneens pleitte voor de bescher-
ming van de binneninrichting van de Viswinkel?

3. Weike maatregelen bent u van plan te nemen om die muurver-
siering te beschermen en te voorkomen dat die vernietigd of
beschadigd wordt?

Antwoord:

1. Ik heb de Dienst Monumenten en Landschappen gevraagd naar
de eigenaar te schrijven teneinde hem te herinneren aan zijn
verplichtingen inzake het onderhoud van zijn goed.

Bovendien meld ik u dat voor dit goed een handelshuurcontract
werd afgesloten. De huurder is van plan restauratiewerken uit te
voeren om er een restaurant in onder te brengen. Deze werken
zouden aan het eind van het jaar uitgevoerd worden.

Question n° 375 de M. Thierry de Looz-Corswarem du 17 avril
1997 (Fr.):

Etat de decrepitude avancee dans lequelse trouve I'immeuble
de la Poissonnerie du Qiiartier Leopold.

L'immeuble de la Poissonnerie du Quartier Leopold, situe a
Ixelles au coin de la rue du Trone et de la place de Londres est un
batiment Art Nouveau dont la fa9ade, les combles et la devanture
du magasin sont classes. Us tombent malheureusement en mines.

En effet la facade est serieusement degradee, la partie de celle-
ci qui est en porte-a-faux menace de s'ecrouler; la belle devanture
qui est un des demiers vestiges du genre a Bruxelles, n'est plus
revetue de couleur. Aussi elle est en train de se deteriorer rapidement.
De plus deux vitrines du magasin.en verre biseaute, sont brisees.

Comme des fenetres et lucames de cet immeuble sont ouvertes
en permanence, il est evident que son proprietaire, selon une
methode tristement classique, laisse pourrir son bien afin de pouvoir
Ie remplacer par une construction en beton.

Le magasin est decore par une superbe composition murale sur
carreaux de faience. Elle est de la meme qualite que celle qui orne
la Grande Triperie de Saint-Gilles. Elle provient de 1'atelier dont
sont sortis celles qui oment le restaurant "Chez Vincent", rue des
Dominicains et qui ont la reputation d'etre les plus belles de
Bruxelles. Apres la mesavanture arrivee a la Grande Triperie de
Saint-Gilles, il est plus que temps de proteger un des derniers
temoins de ce genre de decoration murale existant a Bruxelles.

Monsieur le ministre-president, voici mes questions:

1. Quelles mesures comptez-vous prendre, non seulement pour
enrayer le processus de decrepitude de cet immeuble mais aussi
pour le faire remettre en etat?

2. Pour quelles raisons, 1'an dernier, lors du classement de cet
immeuble, les politiques n'ont pas suivi la Commission des
Monuments et des Sites qui demandait egalement la protection
de la poissonnerie, c'est-a-dire la decoration interieure.

3. Quelles sont les mesures que vous envisagez prendre pour
proteger cette decoration murale afm que celle-ci ne soit ni
detruite ni endommagee?

Reponse:

1. J'ai demande au Service des Monuments et des Sites d 'ecrire
au proprietaire afin de lui rappeler ses obligations en matiere
d'entretien de son bien.

Par ailleurs, je vous signale que ce bien fait 1'objet d'un bail
commercial. Le locataire compte entreprendre des travaux de
restauration afin d'y ouvrir un restaurant. Ces travaux seraient
executes a la fin de 1'annee.
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2. De decoratie en faience werden niet beschermd om een eventueel
herbestemmingsproject niet te belemmeren.

3. De muurdecoratie zai bewaard worden door de huurder omdat
ze zai bijdragen tot de decoratie van het toekomstige restaurant.
Ik maak me dus geen zorgen over het lot van deze faience.

2. La decoration en fai'ence n'a pas fait 1'objet d'une protection
afin de ne pas handicaper un projet eventuel de reaffectation.

3. La decoration murale sera conservee par Ie locataire puisqu'elle
participera a la decoration du futur restaurant. Je n'ai done a ce
stade, pas d'inquietudes quant au sort de ces faiences.

Vraag nr. 377 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 april 1997
(N.):

Tweetaligheidspremle.

1. Gelieve, voor de overheden die onder uw bevoegdheid vallen,
mee te delen weike onder hen een zogenaamde tweetaligheids-
premie toekennen.

2. Wat zijn de toekenningsvoorwaarden?

3. Wie zijn de gerechtigden?

4. Hoeveel bedraagt deze premie?

5. Weike verwachtingen op het vlak van de taalkennis en het
taalgebruik mag het publiek hebben ten overstaan van het
personeel dat deze premie geniet?

Antwoord: De tweetaligheidspremie wordt toegekend aan de
personeelsleden van de BGDA en van het CIBG op basis van het
besluit van 25juli 1991 van de Brusselse Hoofdstedelijke Execu-
tieve tot toekenning van een premie voor tweetaligheid aan het
personeel werkzaam bij sommige instellingen van openbaar nut
(BS van 4/9/91), gewijzigd door het besluit van 10 juni 1993 van
de Brusselse Hoofdstedelijke Executieve (BS van 7/7/93).

Al de personeelsleden die deze premie ontvangen hebben het
bewijs geleverd van hun kennis van de tweede taal door het slagen
van een examen ingericht door het VWS en aangepast aan de
onderscheiden niveaus.

Het premiebedrag werd vastgesteld op :

— 2.000 Befvoor personeel van niveau 1
— 1.500 Bef voor personeel van niveau 2 en 3+
— 1.000 Befvoor personeel van niveau 3 en 4.

Bij de BGDA werken er 189 personeelsleden die aan de toeken-
ningsvoorwaarden voldoen en aan wie de premie wordt uitbetaald.
Bij het CIBG gaat het om 16 personeelsleden.

De personeelsleden waaraan deze premie toegekend werd
kunnen, bij hun contacten met gesprekspartners van de andere
taalrol, aan de verwachtingen van het publiek voldoen.

Question n° 377 de Mme Brigitte Grouwels du 21 avril 1997
(N.):

Prime de bilinguisme.

1. Veuillez me dire quelles autorites relevant de votre competence
octroient une prime dite de bilinguisme.

2. Quelles sont les conditions d'octroi?

3. Qui sont les beneficiaires?

4. A combien s'eleve cette prime?

5. Que peut attendre Ie public - du point de vue de la connaissance
de la langue et de 1'emploi des langues- du personnel qui bene-
ficie de cette prime?

Reponse: La prime de bilinguisme est octroyee aux membres
du personnel de 1'ORBEM et du CIRB sur base de 1'arrete de
1'Executifde la Region de Bruxelles-Capitale du 25 juillet 1991
accordant une prime de bilinguisme au personnel en fonction aupres
de certains organismes d'interet public (MB du 4/9/1991) modifie
par 1'arrete de 1'Executif de la Region de Bruxelles-Capitale du
10 juin 1993 (MB du 7/7/1993).

Tous les agents beneficiant de cette prime ont apporte la preuve
d'une connaissance de la deuxieme langue sur base d'un examen
presente aupres du SPR, adapte a chaque niveau administratif.

Le montant de la prime est fixee a:

— 2.000 FB pour les agents de niveau 1
— 1.500 FB pour les agents de niveau 2 + et 2
— 1.000 FB pour les agents de niveau 3 et 4.

Pour ce qui conceme 1'ORBEM, 189 agents satisfont aux con-
ditions d'octroi de la prime linguistique et la percoivent. Pour ce
qui conceme le CIRB, le nombre d'agents concemes est de 16.

Le personnel qui beneficie de cette prime est capable de ren-
contrer 1'attente du public dans un contact de base avec un
interlocuteur du role linguistique oppose au sein.

Vraag nr. 378 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 21 april
1997 (N.);

Wageitpm'k.

Kan de minister mij meedelen over welk wagenpark zijn kabinet
beschikt?

Question n° 378 de M. Dominiek Lootens-Stael du 21 avril 1997
(N.):

Pare de voitures.

Le ministre peut-il me dire quel est le pare de voitures dont
dispose son cabinet?
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Kan hij mij voor eike wagen volgende gegevens meedelen:

— merk;
— cilinderinhoud;
- bouwjaar;
— jaar van aankoop;
— huidig aantal kilometers;
- aankoopprijs (ofprijs voor de leasing).

Antwoord: Hieronder vindt het geacht lid de gevraagde gegevens
in verband met het wagenpark van mijn kabinet:

— Aantal wagens: 5 (1 Renault Safrane, 3 Renault Clio, 1 Volks-
wagen Passat)

- Cilinderinhoud:
Safrane 1900cc
Clio 1400 cc
VW Passat 1800 cc

- Bouwjaar:
Safrane 1995
Clio 1992 (1 wagen), 1995 (2 wagens)
VW Passat 1989

- Jaar van aankoop:
Safrane 1995
Clio 1992 (1 wagen), 1995 (2 wagens)
VW Passat 1989

— Huidig aantal kilometers:
Safrane 49.000
Clio 76.000, 22.000, 20.000
VW Passat 102.000 km

- Aankoopprijs:
Safrane 1.094.722
Clio 436.846
Clio 436.846
Clio 357.554

De VW Passat maakte deel uit van een globale aankoop, in 1989,
door het kabinet Thys bij het aantreden van de eerste Brusselse
Regering.

Le ministre peut-il me communiquer pour chaque voiture les
donnees suivantes:

- la marque;
- la cylindree;
- 1'annee de construction;
- 1'annee d'achat;
- le nombre actuel de kilometres;
- le prix d'achat (ou le prix du credit-bail)?

Reponse: L'honorable membre trouvera ci-dessous les rensei-
gnements demandes concemant le pare automobile du cabinet:

- nombre de voitures: 5 (1 Renault Safrane, 3 Renault Clio, 1
Volkswagen Passat)

- Cylindree:
Safrane 1900cc
Clio 1400 cc
VW Passat 1800 cc

- Annee de construction:
Safrane 1995
Clio 1992 (1 voiture), 1995 (2 voitures)
VW Passat 1989

- annee d'acquisition:
Safrane 1995
Clio 1992 (1 voiture), 1995 (2 voitures)
VW Passat 1989

- Nombre de kilometres a ce jour:
Safrane 49.000
Clio 76.000, 22.000, 20.000
VW Passat 102.000 km

- Prix d'achat:
Safrane 1.094.722
Clio 436.846
Clio 436.846
Clio 357.554

La VW Passat faisait partie d'un achat global effectuee en 1989
par le cabinet Thys lors de 1'installation du premier Gouvernement
bruxellois.

Vraag nr. 379 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 21 april
1997 (N.):

Atlas-taalproject voor het afnemen van taalexamens.

In het kader van de uitvoering van het zogenaamde taalhoffe-
lijkheidsakkoord, werd door de ministers een bezoek gebracht aan
het Vast Wervingssecretariaat, waar uitleg werd gegeven omtrent
het Atlas-taalproject.

Kan de minister mij meedelen:

- waaruit dit taalproject bestaat;

— waarin het verschilt van de andere taalsystemen;

Question n° 379 de M. Dominiek Lootens-Stael du 21 avril 1997
(N.):

Projet Atlas pour les examens linguistiques.

Dans le cadre de 1'execution de 1'accord dit de courtoisie
linguistique, les membres du College se sont rendus au Secretariat
permanent de recrutement ou des explications leur ont etc donnees
concemant le projet Atlas.

Les membres du College peuvent-ils me dire:

— en quoi consiste ce projet;

— en quoi il differe des autres systemes devaluation des connais-
sances linguistiques;
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- weike voordelen dit taalsysteem biedt;

- of er nadelen aan verbonden zijn, en zo ja, weike;

- wanneer het van toepassing zai worden voor de gemeenten van
het Bmssels Hoofdstedelijk Gewest?

Antwoord: Ik heb de eer het geacht lid als bijiage de door het
Vast Wervingssecretariaat uitgegeven brochure "ATLAS computer-
gestuurd taalexamen" te laten geworden. (De brochure zai niet
gepubliceerd worden maar blijft voor raadpleging ter beschikking
op de Griffie.) Deze brochure werd uitgereikt aan de ministers ter
gelegenheid van hun bezoek aan het VWS. Het geacht lid kan er
het antwoord op de eerste vier elementen van zijn vraag in vinden.

Voorts kan ik het geacht lid melden dat voornoemd taalsysteem
in de gemeenten van toepassing zai worden van zodra het Vast
Wervingssecretariaat en de Gewestelijke School voor Openbaar
Bestuur de praktische modaliteiten voor die toepassing vastgesteld
zullen hebben.

- quels sont les avantages de ce systeme;

- si ce systeme presente des inconvenients et, dans 1'afFinTiative,
lesquels;

- quand il s'appliquera aux communes de la Region de Bruxelles-
Capitale?

Reponse: J'ai 1'honneur de transmettre, en annexe, a 1'honorable
membre, la brochure "ATLAS examen linguistique informatise"
editee par Ie Secretariat Permanent de Recmtement. (La brochure
ne sera pas publiee mais restera disponible au Greffe pour consul-
tation.) Cette brochure a ete distribute aux ministres lors de leur
visite au SPR. L'honorable membre y trouvera la reponse aux quatre
premiers elements de sa question.

Par ailleurs.je puis signaler a 1'honorable membre que Ie systeme
d'examen linguistique ATLAS sera d'application dans les com-
munes des que Ie Secretariat Permanent de Recmtement et 1'Ecole
Regionale d'Administration Publique auront arrete les modalites
pratiques pour cette application.

Vraag nr. 381 van de heer Denis Grimberghs d.d. 28 april 1997
(Fr.):

Ontzeftiitg van DAC-baneii in GECO-banen.

Kan de minister mij meedelen hoeveel DAC-banen in GECO-
banen zijn omgezet en hoeveel DAC-banen er niet in GECO-banen
zijn omgezet, rekening houdend met de vrijstellingscriteria in de
omzendbrief van de minister. Kan hij mij zeggen hoeveel DAC-
banen door de projectpromotoren werden afgeschaft omdat ze de
kosten voor de omzetting in een GECO-baan, hetzij bij het vertrek
van een DAC'er, hetzij bij de algemene omzetting van DAC-banen
in GECO-banen, niet voor hun rekening konden nemen?

Kan de minister ook de algemene financiele balans van deze
omzetting opmaken?

De minister heeft meegedeeld dat hij de aldus vrygekomen
sommen zou aanwenden voor het scheppen van nieuwe GECO-
banen. Kan hij mij zeggen weike maatregelen er gelden inzake
bekendmaking, selectie en toewijzing van deze nieuwe banen? Kan
hij preciseren weike verantwoordelijkheid het beheerscomite van
de BGDA terzake heeft en weike verantwoordelijkheid de minister
belast met Begroting heeft, die krachtens het koninklijk besluit nr.
25 samen met de minister belast met Werkgelegenheid over de
toewijzing van de DAC-banen beslist?

Antwoord: Ik heb de eer het geacht lid het antwoord op zijn
vraag te verstrekken.

Op een totaal van 1924 DAC-arbeidsplaatsen die betrokken zijn
bij de omzetting naar Geco's zijn er momenteel (toestand eind april)
1442 effectief omgezet.

482 arbeidsplaatsen zijn niet omgezet, hetzij omdat de omzetting
voor de promoter een meerkost met zich zou brengen, hetzij omdat
het paritair comite waaronder de vereniging ressorteert nog niet
gekend is, hetzij omdat de omzetting nog het voorwerp uitmaakt
van onderzoek door de BGDA.

Question n° 381 de M. Denis Grimberghs du 28 avril 1997 (Fr.):

Conversion TCT/ACS.

Monsieur Ie ministre peut-il indiquer a cejour combien d'emplois
TCT ont ete convertis en ACS, combien d'emplois n'ont pas ete
convertis en ACS comte tenu des criteres d'exoneration prevus par
la circulaire du ministre en la matiere, combien d'emplois TCT ont
ete supprimes par les promoteurs de projet du fait de leur incapacity
de prendre en charge les couts d'une conversion en ACS que ce
soit a 1'occasion du depart d'un travailleur TCT ou a 1'occasion de
la conversion generate des TCT en ACS.

Monsieur Ie ministre peut-il egalement etablir a cejour Ie bilan
financier global de cette operation?

Enfin puisque Monsieur Ie ministre a indique sa volonte de
reaffecter les sommes ainsi degagees pour la creation de nouveaux
poste ACS, Monsieur Ie ministre peut-il indiquer les mesures de
publicite, de selection et de decision en vigueur pour 1'octroi de
ces nouveaux postes travail? Particulierement, peut-il expliquer
1'exacte responsabilite du comite de gestion de 1'ORBEM en la
matiere ainsi que la responsabilite du ministre du Budget qui,
lorsqu'il s'agissait d'emploi TCT, etait au terme de 1'arrete royal
n° 25 codecideur avec Ie ministre charge de 1'emploi de 1'affectation
des postes TCT.

Reponse: L'honorable membre voudra bien trouver ci-apres la
reponse a sa question.

Sur un total de 1924 postes de travail TCT concemes par la
transformation en ACS, 1442 ont actuellement (situation fin avril)
ete effectivement transformes.

482 postes n'ont pas ete transformes, soit parce que la transfor-
mation entrainerait pour Ie promoteur des frais supplementaires,
soit parce que la commission paritaire a laquelle leur association
ressortit n'est pas encore connue, soit parce que la transformation
est toujours en cours d'examen par 1'ORBEM.
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In principe zijn er geen arbeidsplaatsen verloren gegaan ten
gevolge van de omzetting van DAC naar Geco's, aangezien de
omzetting facultatiefwas indien deze een meerkost tot gevolg zou
hebben voor de promotor. Het is onmogelijk om te zeggen hoeveel
arbeidsplaatsen er verloren zijn gegaan, omwille van de verplichte
vervanging van de uitdienstgetreden DAC-er door een Geco, aange-
zien de promotoren over een termijn beschikken van 6 maanden
om een vacature in te vullen.

De budgettaire winst voor hetjaar 1997 kan momenteel geraamd
worden op ongeveer 150 miljoen.

Alle Geco-aanvragen worden onderzocht door de BGDA, die
deze vooradvies voorlegt aan zijn Beheerscomite. De beslissingen
worden genomen door de minister-voorzitter en door de minister
van Begroting, overeenkomstig artikel 16, § 1, van het besluit van
7 november 1996 betreffende het stelsel van gesubsidieerde contrac-
tuelen.

En principe, la transformation de TCT en ACS n'a pas entraine
de perte de postes de travail, etant donne que cette transformation
etait facultative dans la mesure ou elle representait des frais
supplementaires pour Ie promoteur. II est impossible de chiffrer Ie
nombre de postes perdus a la suite du remplacement obligatoire
d'un TCT quittant ses fonctions par un ACS, du fait que les
promoteurs disposent d'un delai de 6 mois pour pourvoir Pemploi
devenu vacant.

Le gain budgetaire pour 1'annee 1997 peut actuellement etre
estime a environ 150 millions.

Toutes les demandes ACS sont examinees par 1'ORBEM, qui
les soumet pour avis a son Comite de gestion. Les decisions sont
prises par le ministre-president et par le ministre du Budget,
conformement a 1'article 16, § I", de 1'arrete du 7 novembre 1996
relatifau regime des contractuels subventionnes.

Vraag nr. 386 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 mei
1997 (Fr.):

Woonplaats van de gewestambtenaren.

Graag had ik van de minister een overzicht ontvangen van de
wettelijke woonplaats van de tijdelijke en vaste personeelsleden
die in de pararegionale instellingen tewerkgesteld zijn, opgesplitst
volgens rang en gewest waar de woonplaats gelegen is.

Aangezien het antwoord een informatief karakter heeft, zou
misschien overwogen kunnen worden het antwoord niet in het bul-
letin van vragen en antwoorden te publiceren, maar het bijvoorbeeld
op de griffie van de Raad ter inzage te leggen.

Het zou me echter verheugen mocht de minister een samenvatting
van zijn antwoord maken, dat wel in het BVA gepubliceerd zou
kunnen worden.

Antwoord:

1. Vastbenoemden
Agents statutaires

Question n° 386 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mai 1997
(Fr.):

Lien de domlcialiation des agents regionaux.

L'honorable ministre peut-il me fournir le nombre d'agents
contractuels et statutaires des pararegionaux par domicialiation
legale sur base d'une ventilation par rang et par region ou se situe le
domicile?

Etant donne le caractere de documentation de la reponse,
j'imagine qu'il pourrait etre envisage de ne pas 1'inserer au bulletin
des questions et reponses et de faire en sorte qu'elle puisse etre
consultee par exemple au greffe du conseil.

Toutefois, 1'honorable ministre m'obligerait en acceptant de
rediger un resume de sa reponse qui pourrait faire 1'objet d'une publi-
cation.

Reponse:

NIVEAU1 NIVEAU2+ NIVEAU2 NIVEAU 3 NIVEAU4 Totalen / Totaux

F N T F N T F N T F N T F N T F N T

Brussels Gewest
Region Bruxelloise

13 3 16 2 - 2 35 5 40 7 7 - 57 8 65

Vlaams Gewest
Region Flamande

Waals Gewest
Region Wallonne

TOTAAL
TOTAL

2

3

18

11

14

13

3

32

2

1

5

4

4

6

1

9

7

22

64

27

1

33

34

23

97

2

3

12

10 12

3

10 22

1

1

2

2

3

3

14

29

100

54

1

63

68

30

163
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2. Tijdelijken
Agents non statutaires

NIVEAU 1 NIVEAU 2+ NIVEAU 2 NIVEAU 3 NIVEAU 4 Totalen / Totaux

F N T F N T F N T F N T F N T F N T

Brussels Gewest
Region Bruxelloise

Vlaams Gewest
Region Flamande

Waals Gewest
Region Wallonne

66 10 76 31 1 32 71 23 94 26 9 35 19 2 21 213 45 258

4 18 22 1 3 4 6 22 28 4 12 16 5 6 11 20 61 81

3 1 4 7 - 7 11 - 11 11 - 11 4 - 4 36 1 37

73 29 102 39 4 43 88 45 133 41 21 62 28 8 36 269 107 376TOTAAL
TOTAL

Minister belast met Economic,
Financien, Begroting, Energie en

Externe Betrekkingen

Vraag nr. 158 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 mei
1997 (Fr.):

Betrekkingen tussen het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en
Peking: verbroedering.

In het kader van het samenwerkingsakkoord dat het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest en de stad Peking gesloten hebben, zullen
de gewestelijke diensten eerstdaags een afvaardiging uit Peking
ontvangen. Deze zai bestaan uit drie functionarissen van het Bu-
reau van Buitenlandse Zaken, die in het bijzonder met de samen-
werking belast zijn. Er staan verschillende gespreksthema's op de
agenda. Onze Chinese gesprekspartners wensen het eveneens te
hebben over de uitwisselingsmogelijkheden tussen gemeenten van
ons Gewest en districten van Peking, op basis-van verbroederings-
overeenkomsten. Aangezien verbroedering een bevoegheid van de
gemeenten is en dit een gelegenheid is voor de plaatselijke en gewes-
telijke besturen om op het intemationale vlak samen te werken,
heeft in de namiddag van 13 maartjongstleden een onderhoud met
de bestuurders van Peking plaatsgehad.

Wat is de weerslag van het totaal negeren van de mensenrechten
in dat land, toestand die door de hele intemationale gemeenschap
wordt gelaakt, op de beslissing om een dergelijke ontmoeting te
organiseren?

Heeft dit een weerslag op het verloop ervan?

Antwoord:

1. Het bestuur van de stad Peking had in het kader van het samen-
werkingsakkoord de wens geuit om tussen de Brusselse gemeen-
ten en haar eigen districten of arrondissementen jumelages te
zien ontstaan.

Ministre de 1'Economie, des Finances,
du Budget, de 1'Energie et
des Relations exterieures

Question n° 158 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mai 1997
(Fr.):

Relations Region de Bruxelles-Capitale - Pekin: jumelages.

Dans Ie cadre de 1'accord de cooperation conclu entre la Region
de Bruxelles-Capitale et la Municipality de Pekin, les services
regionaux recevront prochainement la visite d'une delegation
pekinoise. Celle-ci se composera de 3 responsables du Bureau des
Affaires Etrangeres de la Municipalite qui sont charges plus
specifiquement des relations de cooperation. Differents themes de
discussions seront abordes. Nos interlocuteurs chinois souhaitent
examiner egalement les possibilites d'echanges entre des communes
de notre region et des districts de Pekin sur la base de jumelages.
Les activites de jumelage relevant des competences communales
d'une part et 1'opportunite pour les niveaux de pouvoirs locaux et
regionaux de cooperer sur Ie plan international se presentant d'autre
part, une entrevue avec les responsables pekinois a etc organises Ie
13 mars dernier apres-midi.

Quelle est 1'influence de la situation de mepris total des droits
de 1'homme qui prevaut dans ce pays, situation denoncee par
1'ensemble de la communaute intemationale, sur la prise de decision
d'organiser ce type de reunion?

En quoi influencera-t-elle son deroulement?

Reponse:

1. Dans Ie cadre de 1'accord de cooperation, la Municipalite de
Pekin avait fait part de son souhait de voir se realiser des
jumelages entre les communes bruxelloises et ses propres dis-
tricts ou arrondissements.
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2. Gelet op de autonomie van de gemeente, enerzijds, en op de
exclusieve gemeentelijke bevoegdheid voor het aangaan van
jumelages, anderzijds, komt het niet toe aan de gewestelijke
overheid om hierop in te gaan in naam van de gemeenten. Dat is
ok de reden waarom het voorstel tot organisatie van een ont-
moeting met de verantwoordelijken van Peking werd verstuurd
naar de burgemeesters van de 19 gemeenten. De gemeenten
waren in onderhavig geval volkomen vrij in hun beslissing. De
vergadering kon bijgevolg niet plaatsvinden zonder een gunstig
antwoord van deze laatsten. Enkele gemeenten (negen meer
bepaald) hebben gunstig geantwoord. De vergadering vond plaats
op 14 maart laatstleden, 's morgens.

3. De beslissing werd bijgevolg enkel genomen in functie van de
antwoorden van de Brusselse gemeenten. Voor wat betreft de
agendapunten van de vergadering, deze kon enkel verlopen in
functie van datgene wat de vertegenwoordigers van de gemeenten
ter sprake wilden brengen.

2. Etant donnees 1'autonomie d'une part et la competence
exclusivement communale en matiere dejumelage d'autre part,
il n'appartient pas a 1'autorite regionale de repondre au nom des
communes. C'est pourquoi la proposition d'organiser une
entrevue avec les Pekinois a ete adressee a MM. les bourgmestres
des 19 communes. La liberte de decision etant en 1'occurrence,
une prerogative communale, la reunion ne pouvait avoir lieu en
1'absence de reponse positive de leurpart. Quelques communes
(neuf, plus exactement) ayant repondu positivement a cette
proposition, la reunion a ete organisee Ie 14 mars dernier au
matin.

3. La decision n'a done ete prise qu'en fonction des reponses des
communes bruxelloises. Quant au deroulement de la reunion, il
ne pouvait etre fonction que de ce que les representants
communaux eux-memes desiraient y apporter.

Vraag nr. 164 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 april 1997
(N.):

Tweetaligheidspreinie.

1. Gelieve, voor de overheden die onder uw bevoegdheid vallen,
mee te delen weike onder hen een zogenaamde tweetaligheids-
premie toekennen.

2. Wat zijn de toekenningsvoorwaarden?

3. Wie zijn de gerechtigden?

4. Hoeveel bedraagt deze premie?

5. Weike verwachtingen op het vlak van de taalkennis en het
taalgebruik mag het publiek hebben ten overstaan van het
personeel dat deze premie geniet?

Antwoord:

1. De GOMB kent een tweetaligheidspremie toe aan haar perso-
neelsleden (statutaire en contractuele).

2. Toekenningsvoorwaarden: het bewijs van de tweetaligheid leveren
door te slagen voor een examen dat het Vast Wervingssecretariaat
organiseert voor het gepast niveau en/of de gepaste graad of door
te slagen voor een intern examen dat de instelling organiseert.

3. Gerechtigden van deze premie binnen de GOMB:

20 ambtenaren van niveau I
16 beambten van niveau II
3 beambten van niveau III

Totaal: 39 statutaire personeelsleden.

15 contractuelen van niveau I
13 contractuelen van niveau II
3 contractuelen van niveau III

Totaal: 31 contractuele personeelsleden.

Question n° 164 de Mme Brigitte Grouwels du 21 avril 1997
(N.):

Prime de bilingulsme.

1. Veuillez me dire quelles autorites relevant de votre competence
octroient une prime dite de bilinguisme.

2. Quelles sont les conditions d'octroi?

3. Qui sont les beneficiaires?

4. A combien s'eleve cette prime?

5. Que peut attendre Ie public — du point de vue de la connaissance
de la langue et de 1'emploi des langues — du personnel qui bene-
ficie de cette prime?

Reponse:

1. La SDRB accorde aux membres de son personnel (statutaires et
contractuels) une prime de bilinguisme.

2. Conditions d'octroi: apporter la preuve de son bilinguisme soit
en ayant reussi 1'examen organise pour son niveau et/ou grade
par Ie Secretariat Permanent de Recrutement soit en ayant reussi
un examen interne organise a cet effet.

3. Beneficient actuellement de cette prime, au sein de la SDRB:

20 fonctionnaires de niveau I
16 agents de niveau II
3 agents de niveau III

soit au total 39 membres du personnel statutaire.

15 contractuels de niveau I
13 contractuels de nveau II
3 contractuels de niveau III

soit au total 31 membres du personnel contractuel.



2464 Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 20 juni 1997 (nr. 21)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 20 juin 1997 (n° 21)

4. De maandelijkse premie bedraagt:

1.000 BEF voor niveau III
1.500BEF voor niveau 11
2.000 BEF voor niveau I

Deze bedragen zijn onderworpen aan dezelfde indexering als
de wedden en bedragen dus momenteel:

1.172 BEF voor niveau III
1.758 BEF voor niveau II
2.343 BEF voor niveau I

5. Het publiek dat zich richt tot de GOMB gebruikt naar keuze het
Frans of het Nederlands. Er wordt geantwoord in dezelfde taal
waarin ook het dossier opgesteld is.

4. La prime mensuelle de base est fixee a:

1.000 BEF pour Ie niveau III
1.500 BEF pour Ie niveau II
2.000 BEF pour Ie niveau I

Ces montants sont soumis a la meme indexation que les
traitements et correspondent done actuellement a:

1.172 BEF pour Ie niveau III
1.758 BEF pour Ie niveau II
2.343 BEF pour Ie niveau I

5. Le public qui s'adresse a la SDRB utilise au choix la langue
francaise ou neeriandaise. On lui repond dans la meme langue
que 1'on utilise egalement pour le traiternent de son dossier.

Vraag nr. 166 van de heer Denis Grimberghs d.d. 28 avril 1997
(Fr.):

Economische expansie-steun voor verenlgingen wilder winst-
oogmerk.

De wetgeving betreffende de economische expansie geeft de
rechtspersonen die geen handelsverenigingen zijn recht op bepaalde
steun ter bevordering van de economische expansie.

Ik had graag van de minister vernomen aan weike voorwaarden
v.z.w.'s moeten voldoen om die steun te genieten en hoeveel aan-
vragen er in 1995 en 1996 voor eike vorm van steunverlening door
rechtspersonen die geen handelsverenigingen zijn, ingediend zijn.

Kan de minister mij in voorkomend geval preciseren in weike
activiteitensectoren die steun is verleend?

Antwoord:

1. Wet van 4 augustus 1978 tot economische herorientering.

De toekenningsvoorwaarden van de door deze wet voorziene
tegemoetkomingen aan v.z.w.'s worden geregeld door het
koninklijk besluit van 6 augustus 1979 houdende uitvoering van
artikel 2, e, van de wet van 4 augustus 1978 tot economische
herorientering (Belgisch Staatsblad van 25 September 1979).

In dat kader werd er in dejaren 1995 en 1996 geen enkele
tegemoetkoming aan v.z.w.'s verleend.

2. Ordonnantie van 1 juli 1993 betreffende de bevordering van de
economische expansie in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De toekenning van tegemoetkomingen voor economische
expansie berust niet op de juridische vorm van de aanvragers,
maar wel op de activiteitensector waartoe ze behoren.

In de jaren 1995 en 1996 hebben vier v.z.w.'s deze tegemoet-
komingen genoten (een in de sector van het toerisme en drie in
die van de sociale economie).

Question n° 166 de M. Denis Grimberghs du 28 avril 1997 (Fr.):

Aide a 1'expansion economique accordee a des associations
sans but lucratif.

La legislation en matiere d'expansion economique permet a des
personnes morales non constituees sous forme de societe
commerciale d'avoir acces a certaines formes d'aide a 1'expansion
economique.

Je souhaiterais que monsieur le ministre precise les conditions
pour 1'octroi de pareilles aides a des a.s.b.l. et communique le
nombre de demandes pour chacun des types d'aide introduite par
des personnes morales non constituees en societe commerciale et
ce pour les annees 95 et 96.

Le cas echeant, monsieur le ministre peut-il indiquer dans quel
secteur d'activites ces aides ont etc octroyees.

Reponse:

1. Loi du 4 aout 1978 de reorientation economique.

Les conditions d'octroi des aides prevues par cette loi a des
a.s.b.l. sont regies par 1'arrete royal du 6 aout 1979 portant
execution de 1 'article 2, e, de la loi du 4 aout 1978 de reorientation
economique (Moniteur beige du 25 septembre 1979).

Les annees 1995 et 1996 n'ont pas donne lieu a 1'octroi d'aides
a des a.s.b.l. dans ce cadre.

2. Ordonnance du fjuillet 1993 concernant la promotion de
1'expansion economique dans la Region de Bruxelles-Capitale.

L'octroi des aides a 1'expansion economique ne repose pas sur
la forme juridique adoptee par les demandeurs, mais bien sur le
secteur d'activite exerce par ceux-ci.

Pour les annees 1995 et 1996, quatre a.s.b.l. ont beneficie de
ces aides (une dans le secteur du tourisme et trois dans celui de
1'economie sociale).



Vragen en Antwoorden — Brusselse Hoofdstedelijke Raad — 20 juni 1997 (nr. 21)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 20 juin 1997 (n° 21) 2465

Vraag nr. 167 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 mei
1997 (Fr.):

Woonplaats van de gewestambtenaren.

Graag had ik van de minister een overzicht ontvangen van de
wettelijke woonplaats van de tijdelijke en vaste personeelsleden
die in de pararegionale instellingen tewerkgesteld zijn, opgesplitst
volgens rang en gevvest waar de woonplaats gelegen is.

Aangezien het antwoord een informatief karakter heeft, zou
misschien overwogen kunnen worden het antwoord niet in het bul-
letin van vragen en antwoorden te publiceren, maar het bijvoorbeeld
op de griffie van de Raad ter inzage te leggen.

Het zou me echter verheugen mocht de minister een samenvatting
van zijn antwoord maken, dat wel in het BVA gepubliceerd zou
kunnen worden.

Antwoord: Het geacht lid vind hieronder het antwoord op zijn
vraag betreffende de GOMB-personeelsleden:

1. Verdeling van de contractuelen van de Franse taalrol per rang
en per gewest waar ze woonachtig zijn:

Question n° 167 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mai 1997
(Fr.):

Lieu de domiclllation des agents regionaiix.

L'honorable ministre peut-il me fournir Ie nombre d'agents
contractuels et statutaires des pararegionaux par domiciliation legate
sur base d'une ventilation par rang et par region ou se situe Ie domi-
cile?

Etant donne Ie caractere de documentation de la reponse,
j'imagine qu'il pourrait etre envisage de ne pas 1'insererau bulletin
des Questions et Reponses et de faire en sorte qu'elle puisse etre
consultee par exemple au greffe du conseil.

Toutefois, 1'honorable ministre m'obligerait en acceptant de
rediger un resume de sa reponse qui pourrait faire 1'objet d'une
publication.

Reponse: L'honorable membre trouvera ci-apres la reponse a sa
question en ce qui conceme Ie personnel de la SDRB.

1. Ventilation des contractuels appartenant au role linguistique
francais, par rang et par region ou se situe Ie domicile:

Woonachtig in het
Rang Brussels Hoofdstedelijk Gewest

Woonachtig in het
Vlaams Gewest

Woonachtig in het
Waals Gewest

Rang Domicilies dans la Domicilies dans la Domicilies dans la
Region de Bruxelles-Capitale Region Flamande Region Wallonne

14 1
13 3 - 1
11 3 1
10 8 1 1
25 3
24 4 1
21 4
20 1
34 1 . 1
32 1
30 2

Totaal/Total 31

2. Verdeling van de contractuelen van de Nederlandse taalrol per
rang en per gewest waar ze woonachtig zijn:

2. Ventilation des contractuels appartenant au role linguistique
neerlandais, par rang et par region ou se situe Ie domicile:

Rang

Rang

15
13
11
10
25
22
21
20
34

Woonachtig in het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest

Domicilies dans la
Region de Bruxelles-Capitale

1

2

3

1
1

Woonachtig in het
Vlaams Gewest

Domicilies dans la
Region Flamande

1

1
1
1

Wbonac
Waals

Domicil
Region

;htig in het
; Gewest

.ies dans la
Wallonne

1

Totaal/Total
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3. Verdeling van de statutairen van de Franse taalrol per rang en
per gewest waar ze woonachtig zijn:

3. Ventilation des statutaires appartenant au role linguistique
francais, par rang et par region ou se situe Ie domicile:

Rang

Rang

16
15
14
13
11
10
25
24
22
20
32

Woonachtig in het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest

Domicilies dans la
Region de Bruxelles-Capitale

1
3
2
3
4
2

3
4
2
3

Woonachtig in het
Vlaams Gewest

Domicilies dans la
Region Flamande

1
1

2

Woonachtig in het
Waals Gewest

Domicilies dans la
Region Wallonne

1

1

Totaal/Total 27

4. Verdeling van de statutairen van de Nederlandse taalrol per rang
en per gewest waar ze woonachtig zijn:

4. Ventilation des statutaires appartenant au role linguistique
neerlandais, par rang et par region oA se situe Ie domicile:

Rang

Rang

16
15
14
13
11
10
22
21
20
34

Woonachtig in het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest

Domicilies dans la
Region de Bruxelles-Capitale

1
1
1

1
1

1

Woonachtig in het
Vlaams Gewest

Domicilies dans la
Region Flamande

2

2
1
1
1
1
1

Woonachtig in het
Waals Gewest

Domicilies dans la
Region Wallonne

-

Totaal/Total

Vraag nr. 170 van de heer Paul Galand d.d. 30 mei 1997 (Fr.):

De bewrgdheid van het comite voor depreventie en de bescher-
ming van de werkplaatsen van VW Vorst over de toekomst van
het bedrijf als er in Drogenbos^ een verbrandingsoveii wordt
gebouwd.

De leden van het comite voor de preventie en de bescherming
van de werkplaatsen van VW Vorst hebben tegenover de Vlaamse
gewestminister van Leefmilieu hun bezorgdheid geuit over het
project om in Drogenbos een verbrandingsoven te bouwen, in de

Question n° 170 de M. Paul Galand du 30 mai 1997 (Fr.):

Inquietudes du comite pour la prevention et la protection des
lieux de travail de VW Forest au sujet de I'avenir de I'entreprise
en cas de construction d'un incmerateur a Drogenbos,

Les membres du comite pour la prevention et la protection des
lieux de travail de VW Forest ont fait part de leur inquietudes aupres
du ministre regional flamand de 1'Environnement quant au projet
de construction d'un incinerateur a Drogenbos, a proximite
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onmiddellijke nabijheid van het bedrijfwaarze werkzaam zijn. Ze
vrezen dat de rookgassen die bij de verbranding worden uitgestoten
de gezondheid van het personeel in gevaar zullen brengen en tot de
sluiting van het bedrijf zullen leiden.

Deze bezorgdheid kan de Brusselse minister belast met Economie
niet onberoerd laten. Heeft hij al contact opgenomen met de voor-
zitter van het comite voor de preventie en de bescherming van de
werkplaatsen van VW Vorst en met de directie van het bedrijf om
uit te leggen weike gevolgen de bouw voor de gezondheid van de
werknemers en van het bedrijf zai hebben? Heeft de minister
hierover met zijn Vlaamse collega van Economische Zaken gespro-
ken en hem erop gewezen dat de meeste werknemers van VW Vorst
uit Vlaanderen komen?

Antwoord: De mogelijke inplanting van een huisvuilverbran-
dingsinstallatie in Drogenbos en het schrijven van de directie van
Volkswagen Vorst aan de Vlaamse minister voor het Leeftnilieu
hieromtrent, zijn ook mij niet ontgaan.

Als Brussels minister voor Economie heb ik onlangs een
schrijven gericht naar de heer Kelchtermans, Vlaams minister voor
Leefmilieu, en de heer Van Rompuy, Vlaams minister voor
Economie. In dit schrijven heb ik hen attent gemaakt op de bekom-
memis van de werknemers voor hun gezondheid en de productiviteit
en concurrentiele positie van de Volkswagenvestiging in Vorst.

immediate de 1'usine qui les occupe. Us craignent que les fumees
dues a 1'incineration ne menacent la sante du personnel de 1'usine
et que cela n'entraine sa fermeture.

Cette inquietude ne peut manquer de trouver echo aupres du
ministre bruxellois charge de 1'Economie. Celui a-t-il deja pris con-
tact avec Ie president du comite pour la prevention et la protection
des lieux de travail de VW Forest et la direction de 1'entreprise a ce
sujet pour preciser les risques pour la sante des travailleurs et de
leur entreprise? Ces inquietudes ont-elles ete relayees par Ie ministre
aupres de son collogue flamand des Affaires economiques en lui
faisant remarquer que la majorite des travailleurs de VW Forest
viennent de Flandre?

Reponse: La construction eventuelle d'un incinerateur pour
dechets menagers a Drogenbos et Ie courrier y relatifde la Direc-
tion de Volkswagen Forest au ministre flamand de 1 'Environnement
ont egalement retenu mon attention.

En tant que ministre bruxellois de 1'Economie, j'ai adresse
recemment un courrier a monsieur Th. Kelchtermans, ministre
flamand de 1'Environnement, et a monsieur E. Van Rompuy, ministre
flamand de 1'Economie. Dans ce courrier, j'attire leur attention sur
la preoccupation des travailleurs pour leur etat de sante et pour la
productivite et la position concurrentielle de la filiale de Volkswagen
a Forest.

Minister belast met Ruimtelijke Ordening,
Openbare Werken en Vervoer

Vraag nr. 151 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d, 12
September 1996 (N.):

Advies van de Vaste Commissie voor Taaltoewht aangaande
de MTB-kaarten.

Ter zitting van 22 juni 1995 stelde de Vaste Commissie een advies
op (nr. 27.052) met betrekking tot de tweetalige MTB-kaarten.

Uit dit advies blijkt dat tweetalige MTB-kaarten niet in overeen-
stemming zijn met de taalwetgeving.

Kan de minister mij meedelen welk gevolg er werd gegeven aan
dit advies?

Antwoord: Deze maatschappij werd in kennis gesteld van het
probleem en heeft een opiossing moeten zoeken die verenigbaar is
met de dubbele verplichting van pragmatisme en naleving van de
wetgeving, hetgeen enige tijd heeft gevergd.

Er moet namelijk aan herinnerd worden dat de MTB-abonne-
menten verkocht worden in de informatiecentra van de MIVB en
bij 800 handelaars.

Ministre de 1'Amenagement du Territoire,
des Travaux publics et du Transport

Question n° 151 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 12 septembre
1996 (N.):

Avis de la Commission permanente de controle linguistiqiie
concernant les cartes MTB.

En sa seance du 22 juin 1995, la Commission permanente de
controle linguistique a rendu un avis (n°27.052) sur Ie bilinguisme
des cartes MTB.

II ressort de cet avis que la delivrance de cartes MTB bilingues
n'est pas conforme a la legislation linguistique.

Le ministre peut-il me dire quelle a ete la suite donnee a cet
avis?

Reponse: Cette societe, rendue consciente du probleme, a du
rechercher une solution compatible avec la double obligation de
pragmatisme et de respect de la legislation, ce qui a pris un certain
temps.

II faut, en effet, rappeler que les abonnements MTB sont en
vente aux centres d'information de la STIB et aupres de 800
commer9ants.
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Het tweetalig vervoerbewijs werd gekozen met een drieledig
doel: de administratieve procedure van de handelaar vergemak-
kelijken omdat die moeilijk de taal kan controleren waarin de
identiteitskaart van de reiziger is gesteld, risico's vermijden qua
fouten bij de aflevering van een vervoerbewijs in een andere taal
dan die van de gebruiker (risico van taalincidenten), en het beheer
van de voorraden vereenvoudigen.

Om tegemoet te komen aan het advies van de VCT zai de MIVB
toch eentalige valideringskaarten ter beschikking stellen in haar
vijfverkoopplaatsen: wachthuisje Beurs, agentschap Anspach in
de Bisschopsstraat, en de verkoopplaatsen in de metrostations
Naamsepoort, Rogier en Zuidstation, om te kunnen ingaan op elk
uitdrukkelijk verzoek van een reiziger.

Actuellement, Ie titre de transport bilingue est retenu dans Ie
triple but de faciliter la procedure administrative du commercant
qui peut difficilement controler la langue dans laquelle est etablie
la carte d'identite du voyageur, d'eviter les risques d'erreur de
delivrance d'un titre de transport dans une autre langue que eel Ie de
1'utilisateur (risque d'incidents linguistiques), et de simplifier la
gestion des stocks.

Cependant, dans un souci d'acceder a 1'avis donne par la SPCL,
la STIB mettra des cartes de validation unilingues a disposition
dans ses cinq centres de vente situes a 1'aubette Bourse, a 1'agence
Anspach de la rue de 1'Eveque, et aux points de vente situes dans
les stations de metro Porte de Namur, Rogier et Gare du Midi, ceci
de maniere a pouvoir repondre a toute demande expresse d'un
voyageur.

Vraag nr. 204 van de heer Francois Roelants du Vivier d.d. 21
november 1996 (Fr.):

Tram 2000 — meer zitplaatsen.

Bij zijn aantreden heeft de minister, na grondig onderzoek van
de nieuwe tram 2000, medegedeeld dat hij van zins was te zorgen
voor meer zitplaatsen in die voertuigen (8, als ik me wel herinner).

Kan de minister mij mededelen ofde MIVB gevolg heeft gegeven
aan zijn uitspraak?

Antwoord: Om geen vage en/of onvolledige inlichtingen te
verstrekken, werd overeengekomen dat de MIVB mij pas verslag
zou uitbrengen over de kwestie na proeven op het net inzake twee
mogelijke plaatsingen van de bijkomende zetels, interpretatie van
de resultaten na een maand proeven, vergelijking van die resultaten
met de optimale technisch-financiele voorwaarden en overeenstem-
mende beslissing van het Beheercomite van de MIVB.

Deze beslissing werd getroffen en behelst de volgende punten:

— de toevoeging van 8 zetels in de versie longitudinale opstelling,
waardoor het aantal zitplaatsen in de tram 2000 op 40 wordt
gebracht;

— aangezien de kosten van deze verbouwing voor heel het project
geraamd werden op zowat 14 miljoen Belgische frank, werd de
bestuurder-directeur-generaal verzocht een planning op te stellen
voor deze verbouwing, rekening houdend met de adequate
inpassing ervan in het lopend investeringsprogramma.

Question n° 204 de M. Francois Roelants du Vivier du 21
novembre 1996 (Fr.):

Tram 2000 — extension du nombre de places assises.

A son entree en fonction. Monsieur Ie ministre avail, suite a un
examen attentif du nouveau tram 2000, manifesto son intention
d'accroitre Ie nombre de places assises dans ces vehicules (8, si ma
memoire est bonne).

Monsieur Ie ministre peut-il me faire savoir si ses propos ont
ete suivis d'effet dans Ie chefde la STIB?

Reponse: Afin de ne pas livrer des renseignements imprecis et/
ou incomplets, il a ete convenu que la STIB ne me ferait rapport
sur la question qu'apres realisation d'essais sur reseau portant sur
deux possibilites de pose des sieges supplementaires, interpretation
de leurs resultats a 1'issue d'un mois de ces tests, comparaison de
ces resultats avec les conditions technico-financieres optimales et
decision correspondante du Comite de gestion de la STIB.

Celle-ci a ete prise et comporte les points suivants:

- Ie choix s'est fixe sur 1'adjonction de 8 sieges dans leur version
de pose longitudinale portant ainsi a 40 unites Ie nombre de
places assis dans Ie tramway 2000;

- Ie cout de cette transformation etant estime a quelque 14 mil-
lions de francs beiges pour 1'ensemble du projet, il a ete demande
a 1'administrateur-directeur general de planifier cette transfor-
mation en tenant compte de son insertion adequate dans
1'ensemble du programme d'investissements en cours.

Vraag nr. 247 van inevr. Brigitte Grouwels d.d. 12 maart 1997
(N.):

Telefonische rondvraag van de dienst Stadsvernieuwing.

In het antwoord op mijn vraag nr. 196 d.d. 20 november 1996
wordt gewag gemaakt van een telefonische rondvraag van de dienst
Stadsvernieuwing, die stelt dat 14 van de 19 gemeenten cijfers bezit-
ten over de leegstand van gebouwen.

Question n° 247 de Mme Brigitte Grouwels du 12 mars 1997
(N.):

Enqiiete telephonique meneepar Ie service Renovation.

La reponse a ma question 196 du 20 novembre 1996 fait men-
tion d'une enquete telephonique realisee par Ie service Renovation,
laquelle fait apparaitre que 14 communes sur 19 disposent de chiffres
sur les batiments inoccupes.
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Is het mogelijk mij een kwantitatieve inventaris op te maken, en
dit in de mate van het mogelijke voor de 19 gemeenten van het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest, van:

1. de niet-bebouwde onroerende goederen waarop gebouwd kan
worden volgens de geldende reglementaire bepalingen;

2. de bebouwde onroerende goederen die bewoond noch uitgebaat
werden gedurende het laatstejaar.

Antwoord: Er werd een evaluatie uitgevoerd door de dienst
renovatie van het BROH krachtens het besluit van de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering van 4 april 1996 betreffende de inventaris
van de onbebouwde onroerende goederen die volgens de van kracht
zijnde reglementaire bepalingen mogen bebouwd worden en de
bebouwde onroerende goederen die bewoond noch uitgebaat zijn.

Het bovengenoemde besluit verduidelijkt de wijze waarop artikel
179 van de ordonnantie houdende organisatie van de planning en
de stedenbouw dient te worden toegepast. Dat artikel legt de
gemeenten de verplichting op een inventaris bij te houden van alle
onbebouwde onroerende goederen die volgens de van kracht zijnde
reglementaire bepalingen mogen bebouwd worden en de bebouw-
de onroerende goederen die bewoond noch uitgebaat zijn.

Uit een rondvraag van de gemeenten is gebleken dat de grote
meerderheid ervan voor het ogenblik geen enkel initiatiefgenomen
heeft voor de uitvoering van dit besluit.

Verscheidene gemeenten wachten op de resultaten van het
terreinonderzoek dat momenteel loopt in het kader van de uitwerking
van het Gewestelijk Bestemmingsplan (feitelijk bestaande toestand).

Voor het ogenblik beschikken de meeste gemeenten over geac-
tualiseerde bestanden in het kader van de gemeentelijke belastingen
maar elk reglement blijkt zijn eigen aanslagregels te hebben die
zeer van elkaar afwijken.

De bijgevoegde inventaris geeft de huidige toestand weer op
basis van de telefonische rondvraag die van 29 november tot 2
december 1966 werd uitgevoerd door de dienst Renovatie van het
BROH. Hij vermeldt ofer bestanden zijn en wat de benaming is
van de thans van kracht zijnde belastingen.

1. Anderlecht: er bestaat tot op heden geen enkele inventaris en
geen belasting op de leegstand.

2. Oudergem: er bestaat een inventaris voor intern gebruik van de
verlaten gebouwen die als basis dient voor de belasting op de
onafgewerkte op gedeeltelijk ofvolledig verlaten gebouwen.

De dienst heeft geen enkele richtlijn gekregen betreffende artikel
179 en de toepassing ervan staat nog niet op de agenda.

3. Sint-Agatha-Berchem: er bestaat een belastingkohier voor de
verlaten en onbewoonde gebouwen alsook voor de verlaten niet-
bebouwde terreinen die zich bevinden in een woonzone op het
gewestplan.

In het kader van het Gemeentelijk Ontwikkelingsplan wordt er
voorzien om de inventaris op te maken in overeenstemming met
artikel 179.

Est-il possible de me foumir un inventaire quantitatifet ce, dans
la mesure du possible, pour les 19 communes de la Region de
Bruxelles-Capitale:

1. des immeubles non batis susceptibles de recevoir des construc-
tions selon les dispositions reglementaires en vigueur;

2. des immeubles batis qui n'ont ni ete habites ni exploites au cours
de cette demiere annee?

Reponse: Une evaluation a ete realisee par Ie service Renovation
de 1'AATL en application de 1'arrete du Gouvernement de la Region
de Bruxelles-Capitale du 4 avril 1996 relatifa 1'inventaire des
immeubles non batis susceptibles de recevoir des constructions
selon les dispositions reglementaires en vigueur et des immeubles
non batis qui ne sont ni habites, ni exploites.

L'arrete susmentionne precise les modalites d'application de
1'article 179 de 1'ordonnance organique sur la Planification et
1'Urbanisme qui oblige les communes a tenir un inventaire perma-
nent de tous les immeubles non batis, susceptibles de recevoir des
constructions selon les dispositions reglementaires en vigueur et
tous les immeubles batis qui ne sont ni exploites ni habites.

Lors d'une consultation des communes, il est apparu que la
grande majorite d'entre elles n'a pour 1'instant pris aucune initiative
sur une eventuelle application de cet arrete.

Plusieurs communes attendent les resultats de 1'enquete de ter-
rain actuellement en cours dans Ie cadre de 1'elaboration du Plan
regional d'affectation du sol (situation existante de fait).

Pour 1'instant, la plupart des communes possedent des fichiers a
jour sur les immeubles a 1'abandon dans Ie cadre de la taxation
communale mais il apparait que chaque reglement presente des
regles d'imposition qui lui sont specifiques et qui sont tres differentes
les unes des autres.

L'inventaire qui suit donne 1'etat de la question sur base de
1'enquete telephonique par Ie service Renovation de 1'AATL du 29
novembre au 2 decembre 1996. II mentionne 1'existence de fichiers
et 1'intitule des taxes en vigueur.

1. Anderlecht: II n'existe aucun inventaire a cejour, ni taxe sur les
immeubles a 1'abandon.

2. Auderghem: II existe un inventaire a usage interne des immeubles
batis abandonnes qui sert de base a la taxe sur les immeubles
batis inacheves ou laisses partiellement ou totalement a
1'abandon.

Le service n'a recu aucune directive concemant 1'article 179 et
son application n'est pas a 1'ordre du jour.

3. Berchem-Sainte-Agathe: II existe un role taxe pour les immeubles
batis laisses a 1'abandon ou inoccupes ainsi que les terrains laisses
a 1'abandon situes en zone d'habitat au plan de secteur.

II est prevu dans le cadre de 1'elaboration du PCD de dresser
1'inventaire conformement a 1'article 179.
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4. Stad Brussel: er bestaat een inventaris van de prive-woningen
die tenminste een jaar leeg staan. Deze wordt beheerd in het
kader van de belasting op de gedeeltelijk of totaal verlaten
gebouwen en gronden.

Er is niets voorzien voor de eventuele toepassing van arti-
kel 179.

5. Etterbeek: de gemeente baseert zich momenteel op het
onderzoek dat in 1994, met steun van het Gewest, werd
uitgevoerd, voor het belasten van elk onafgewerkt of geheel
of gedeeltelijk verlaten gebouw, en van elk onbebouwd perceel
dat zich aan de rand van de openbare weg bevindt.

Artikel 179 wordt momenteel nog niet toegepast.

6. Evere: er bestaat een lijst voor de belasting op de gehee! of
gedeeltelijk verlaten gebouwen.

Er werd niets voorzien voor de toepassing van artikel 179.

7. Vorst: de inventaris wordt opgemaakt en is bijna klaar. De
gemeente beschikt over de lijst van de onafgewerkte en
gedeeltelijk verlaten gebouwen en de onbebouwde percelen
die zich aan de rand van de openbare weg bevinden.

8. Ganshoren: er bestaat geen enekele inventaris en wordt geen
enkele belasting geheven op de verlaten gebouwen.

9. Elsene: de inventaris wordt opgemaakt sinds 2 maanden en
moet klaar zijn injuli.

Voor het ogenblik houdt de belastingdienst een bestand bij
voor de inkohiering van de belasting op de onafgewerkte en
geheel of gedeeltelijk verlaten gebouwen en de niet-bebouwde
percelen gelegen aan de openbare weg.

10. Jette: de werkzaamheden zijn aan de gang maar gebeuren naar
gelang van de beschikbaarheid van de ambtenaren en zullen
dus geruime tijd in beslag nemen. De gemeente houdt een lijst
bij voor de belasting op de gedeeltelijk of geheel verlaten
gebouwen en de verlaten gronden.

11. Koekelberg: er wordt geen inventaris bijgetiouden, artikel 179
wordt niet toegepast en er is geen enkele belasting van kracht.

12. Sint-Jans-Molenbeek: geen bijgehouden inventaris en geen
toepassing van artikel 179. Er bestaat een lijst van onafgewerkte
of geheel of gedeeltelijk verlaten gebouwen die door de
gemeente belast worden.

13. Sint-Joost-ten-Node: geen bijgehouden inventaris en geen
toepassing van artikel 179. Er bestaat een lijst van onafgewerkte
of geheel of gedeeltelijk verlaten gebouwen of niet-bebouwde
percelen die belast worden.

14. Sint-Gillis: er bestaat een lijst van belaste, verlaten gebouwen
en gronden, die momenteel bijgewerkt wordt. Er wordt niets
voorzien voor de uitvoering van artikel 179.

15. Schaarbeek: de inventaris bestaat niet. De enige bestaande
bestanden zijn die van de belasting op de onafgewerkte of

4. Bruxelles-Ville: II existe un inventaire des immeubles apparte-
nant au pare prive et vides depuis au moins un an, realise dans
Ie cadre de la taxe sur les immeubles batis, laisses partiellement
ou totalement a 1'abandon, ainsi que les terrains laisses a 1'aban-
don.

Rien n'est prevu quant a une eventuelle application de 1'arti-
cle 179.

5. Etterbeek: La commune se base actuellement sur Ie recensement
effectue en 1994 avec 1'aide de la Region pour taxer tout
immeuble bati ou inacheve, partiellement ou totalement
inoccupe, ainsi que les parcelles de terrain non baties, situees
en bordure de la voie publique.

L'article 179 n'est pas applique a cejour.

6. Evere: II existe une liste pour la taxation des immeubles batis
laisses partiellement ou totalement a 1'abandon.

Rien n'est prevu quant a une eventuelle application de Particle
179.

7. Forest: Le releve est en cours et presque termine. La commune
possede la liste des immeubles batis, inacheves ou laisses
partiellement a 1'abandon ainsi que les parcelles de terrain non
baties, des lors qu'elles sont situees en bordure de la voie publique.

8. Ganshoren: Aucun inventaire n'existe a cejour, aucune taxe
n'est prelevee sur les immeubles abandonnes.

9. Ixelles: Le releve est en cours depuis 2 mois et devrait etre
termine au mois dejuillet.

Pour 1'instant, le service de la taxe tient a jour un fichier pour
1'enrolement de la taxe sur les immeubles batis, inacheves ou
laisses partiellement ou totalement a 1'abandon ainsi que les
parcelles de terrain non baties situees en bordure de la voie
publique.

10. Jette: Le travail est en cours mais se fait en fonction de la
disponibilite des agents et prendra un certain temps. La com-
mune tient a jour un fichier pour la taxe sur les immeubles
batis, laisses partiellement ou totalement a 1'abandon, ainsi que
les terrains non batis laisses a 1'abandon.

11. Koekelberg: Pas d'inventaire permanent et non application de
1'article 179, aucune taxe en vigueur.

12. Molenbeek: Pas d'inventaire permanent et non application de
1'article 179. II existe une liste d'immeubles inacheves ou laisses
partiellement ou totalement a 1'abandon taxes par la commune.

13. Saint-Josse: Pas d'inventaire permanent et non application de
1'article 179. II existe une liste des immeubles batis inacheves
ou laisses a 1'abandon ou terrains non batis laisses a 1'abandon
qui sont taxes.

14. Saint-Gilles: Une liste d'immeubles et terrains abandonnes taxes
existe et est mise a jour pour 1'instant. Rien n'est prevu quant a
une eventuelle application de 1'article 179.

15. Schaerbeek: L'inventaire n'existe pas, les seuls fichiers existants
sont ceux de la taxe sur les immeubles batis, inacheves ou
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geheel ofgedeeltelijk verlaten gebouwen. De criteria zijn niet
stedenbouwkundig en zijn niet bruikbaar als basis voor de
gewestelijke normen.

Er wordt niets voorzien voor de eventuele toepassing van arti-
kel 179.

16. Ukkel: er bestaat enkel een "officieuze" inventaris van de
verlaten, onafgewerkte en onbewoonde gebouwen maar hij is
slechts benaderend. Er wordt niets voorzien voor de toepassing
van artikel 179.

17. Sint-Lambrechts-Woluwe: er bestaat een inventaris van 14
verlaten gebouwen die door de gemeente belast worden in het
kader van de belasting op onafgewerkt of geheel ofgedeeltelijk
verlaten gebouwen en op de onbebouwde percelen gelegen
aan een openbare weg die verlaten zijn.

Er wordt niets voorzien voor de toepassing van artikel 179.

18. Sint-Pieters-Woluwe: er bestaat een lijst met onafgewerkte of
onbewoonde gebouwen.

Er wordt niets voorzien voor de toepassing van artikel 179.

19. Watermaal-Bosvoorde: er bestaat een lijst van 10 onafgewerkte
of geheel ofgedeeltelijk verlaten gebouwen en onbebouwde
percelen voor zover ze zich aan de rand van een openbare weg
bevinden.

Er wordt niets voorzien voor de toepassing van artikel 179.

Op 21 april 1997 heb ik teruggeschreven naar alle gemeenten
om me te vergewissen van de staat van de opmeting die is
voorgeschreven door het besluit van 4 april 1996.

Thans heb ik antwoord gekregen van de gemeente Jette. Hierin
staat dat er wel degelijk een inventaris is opgemaakt, maar dat hun
diensten nog steeds bezig zijn met de afwerking van de technische
fiches.

De gemeente Watermaal-Bosvoorde heeft mij onlangs de
inventaris bezorgd van de niet-bebouwde onroerende goederen
waarop gebouwd kan worden. Zopas werd aangevangen met de
opmaak van de inventaris aangaande de bebouwde onroerende
goederen die bewoond noch uitgebaat zijn. Hij wordt opgemaakt
per wijk.

laisses partiellement ou totalement a I'abandon. Les criteres
ne sont pas urbanistiques et ne peuvent servir de base aux
criteres regionaux.

Rien n'est prevu quant a une eventuelle application de Parti-
cle 179.

16. Uccle: II existe seulement un inventaire "officieux" des
immeubles batis abandonnes, inacheves ou inoccupes mais il
est approximatif. Rien n'est prevu quant a une eventuelle ap-
plication de Particle 179.

17. Woluwe-Saint-Lambert: II existe un inventaire de 14 immeu-
bles batis abandonnes et taxes par la commune dans Ie cadre
de la taxe sur les immeubles batis inacheves ou laisses partielle-
ment ou totalement a I'abandon ainsi que les parcelles de ter-
rain non baties situees en bordure d'une voie publique et laissees
a I'abandon.

Rien n'est prevu quant a une eventuelle application de Parti-
cle 179.

18. Woluwe-Saint-Pierre: II existe une liste des immeubles batis
inacheves ou inoccupes.

Rien n'est prevu quant a Papplication de Particle 179.

19. Watermael-Boitsfort: II existe une liste de 10 immeubles batis,
inacheves ou laisses partiellement ou totalement a I'abandon
et les parcelles de terrain non baties pour autant qu'elles soient
situees en bordure d'une voie publique.

Rien n'est prevu quant a 1'application de Particle 179.

En date du 21 avril 1997, j'ai reecrit a Pensemble des communes
afin de connaitre 1'etat d'avancement du releve impose par
Papplication de Parrete du 4 avril 1996.

A cejour, la commune de Jette m'a fait part du fait que 1'inventaire
sur terrain a effectivement ete realise mais que ses services doivent
encore terminer la redaction des fiches techniques.

La commune de Watermael-Boitsfort m'a transmis recemment
1'inventaire des immeubles non batis susceptibles de recevoir des
constructions. L'inventaire relatifaux immeubles batis non habites
ou non exploites vient de debuter. II est realise quartier par quartier.

Vraag nr. 250 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 17 maart
1997 (N.):

Advertering in imiversitaire tijdschriften.

Kan de minister mij meedelen:

in weike universitaire tijdschriften tijdens de lopende legislatuur
tot op heden advertenties werden geplaatst door zijn kabinet,
zijn administratie, of door de pararegionale instellingen die onder
zijn bevoegdheid vallen;

Question n° 250 de M. Dominiek Lootens-Stael du 17 mars 1997
(N.):

Publicites dans des revues unlversitaires.

Le ministre peut-il me communiquer:

— les revues universitaires dans lesquelles son cabinet, son admi-
nistration ou les institutions pararegionales relevant de sa
competence ont insere, a cejour, des publicites pendant la legis-
lature en cours;
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- waarop deze advertenties betrekking hadden, en (eventueel) in
het kader van weike campagne zij werden geplaatst;

- hoeveel elk van deze advertenties heeft gekost (opgesplitst per
tijdschrift);

- op weike begrotingspost zij werden ingeschreven.

Antwoord: Wat betreft het Bestuur Ruimtelijke Ordening en
Huisvesting werd ergeen enkele reclame of aankondiging geplaatst
in universitaire tijdschriften.

Het Bestuur Uitrusting en Vervoer is bij deze kwestie evenmin
betrokken.

— 1'objet de ces publicites et (eventuellement) la campagne dans
Ie cadre de laquelle ces publicites ont ete inserees;

— Ie cout de chacune de ces publicites (par revue);

- Ie poste budgetaire auquel ces montants ont ete inscrits.

Reponse: En ce qui conceme 1'Administration de 1'Amenagement
du Territoire et du Logement, aucune publicite ni annonce dans des
revues universitaires n'ajamais ete faite.

L'Administration de 1'Equipement et de la Politique des Deplace-
ments n'est, elle non plus, pas concernee par la question.

Vraag nr. 258 van mevr. Brigitte Grouvvels d.d. 28 maart 1997
(N.):

Bestuursorganen.

Graag kreeg ik over eike openbare instelling die onder de
bevoegdheid van de minister ressorteert yolgende inlichtingen:

1. Hoeveel personen zetelen, naast de voorzitter, in de verschillende
beheersinstanties?

2. Wat is het geslacht van de voorzitter, de ondervoorzitter(s) en
hoeveel vrouwelijke en mannelijke leden zijn er?

3. Wat is de leeftijd van de voorzitter, de ondervoorzitter(s) en
hoeveel leden zijn er ouder dan 65 jaar?

4. Hoeveel leden zijn (evens lid van de Brusselse Hoofdstedelijke
Raad, de Senaat, de Kamer van Volksvertegenwoordigers?

5. Hoe dikwijis zijn in 1995 en in 1996 de beheersinstanties samen-
gekomen?

6. Wordt aan de leden van de raad van bestuur een forfaitaire
jaarlijkse toelage en/of presentiegeld toegekend? In bevestigend
geval zou ik de motivering en dejuiste bedragen willen kennen.

7. Genieten de voorzitter ofde leden andere voordelen? Beschikken
zij bijvoorbeeld over een wagen van de instelling, een chauf-
feur, een secretaresse,...? Zo ja, zijn desbetreffende perso-
neelsleden vastbenoemde personeelsleden van de instelling? Zo
neen, onder welk statuut ressorteren zij?

Antwoord: De gewenste antwoorden zijn voor de MIVB de
volgende:

1. De raad van bestuur is samengesteld uit 20 leden en het beheers-
comite bestaat uit 7 leden.

2. De voorzitter en ondervoorzitter van de raad van bestuur zijn
van het mannelijk geslacht. Van de 20 leden van de raad is er
een van het vrouwelijk geslacht en de 19 andere zijn mannen.

Question n° 258 de Mme Brigitte Grouwels du 28 mars 1997
(N.):

Organes de gestion.

Je souhaiterais obtenir, pour chacun des organismes publics rel-
evant de votre competence, les informations suivantes :

1. Combien de personnes siegent, outre Ie president, dans les
differentes instances de gestion?

2. Quel est Ie sexe du president, du (des) vice-presidents) et com-
bien d'hommes et de femmes siegent-ils dans ces instances?

3. Quel est 1'age du president, du (des) vice-presidents) et combien
de membres ont plus de 65 ans?

4. Combien de membres siegent-ils egalement an Conseil de la
Region de Bruxelles-Capitale, au Senat, a la Chambre des Repre-
sentants?

5. Combien de reunions ces instances ont-elles tenues en 1995 et
en 1996?

6. Les membres du conseil d'administration beneficient-ils d'une
allocation forfaitaire annuelle et/ou dejetons de presence? Dans
1'affirmative, je souhaiterais en connaitre la motivation et les
montants exacts.

7. Le president ou les autres membres beneficient-ils d'autres
avantages? Disposent-ils par exemple d'une voiture de I'orga-
nisme, d'un chauffeur, d'une secretaire,...? Si tel est le cas, les
agents concernes font-ils partie des membres du personnel
statutaire de 1'organisme? Si tel n'est pas le cas, quel est leur
statut?

Reponse: Voici les reponses souhaitees en ce qui concerne la
STIB:

1. Le Conseil d'administration est compose de 20 membres, tandis
que le comite de gestion en comporte 7.

2. Le president et le vice-president du conseil d'administration
appartiennent au sexe masculin. De ses 20 membres, 1 est du
sexe feminin, les 19 autres etant du sexe masculin.



Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 20 juni 1997 (nr. 21)
Questions et Reponses — Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale — 20 juin 1997 (n° 21) 2473

In het beheerscomite zijn de 7 werkende leden van het mannelijk
geslacht, maar onder de plaatsvervangers bevindt zich een vrouw.

3. De voorzitter is geboren in 1954 en de onvervoorzitter twee jaar
vroeger.

Geen enkel lid van de directieorganen is ouder dan 65 jaar en de
staturen bepalen dat een bestuurder ambtshalve ontslagnemend
is op de algemene vergadering die op zijn 65ste verjaardag volgt.

4. Op dit ogenblik maken 5 leden van de raad van bestuur eveneens
deel uit van de Brusselse Hoofdstedelijke Raad.

5. In 1995 werden 15 vergaderingen van het beheerscomite gehou-
den en 4 van de raad van bestuur. Voor 1996 bedroegen die
cijfers respectievelijk 26 en 8.

6. De bezoldiging van de bestuurders beloopt 5.000 BEF per
vergadering waarop zij aanwezig zijn.

7. De forfaitaire bezoldigingen van de voorzitter en van de onder-
voorzitter bedragen 500.000 BEF bruto per jaar.

De beschikingen van de antwoorden 6 en 7 werden vastgesteld
bij besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16
november 1995.

Au comite de gestion, les 7 membres effectifs sont du sexe
masculin, mais parmi les suppleants, il y a une femme.

3. Le president est ne en 1954 et Ie vice-president deux ans plus
tot.

Aucun membre des organes de direction n'a plus de 65 ans et les
statuts prevoient qu'un administrateur est demissionnaire d'office
a 1'assemblee generate qui suit son 65e anniversaire.

4. Actuellement, 5 membres du conseil d'administration font
egalement partie du Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale.

5. En 1995, il y a eu 15 reunions du comite de gestion et 4 du
conseil d'administration. Pour 1996, ces chiffres furent respec-
tivement 26 et 8.

6. La remuneration des administrateurs est de 5.000 BEF par
reunion ou ils sont presents.

7. Les remunerations forfaitaires du president et du vice-president
sont de 500.000 BEF bruts par an.

Les dispositions des reponses 6 et 7 ont ete fixees par arrete du
gouvernement de la Region de Bruxelles-Capitale du 16 novembre
1995.

Vraag nr. 263 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 22 april
1997 (N.):

Advies van de Vaste Commissle voor Taaltoezicht betreffende
het tacilgebrilik op de maandelijkse validatiekaarten van de MIVB.

Op 2 april 1997 werd u een advies van de Vaste Commissie
voor Taaltoezicht toegzonden (nr. 28.206/A), waarin de Vaste
Commissie voor Taaltoezicht stelt dat de maandelijkse validatiekaart
die toegevoegd wordt aan het abonnement een gemdividualiseerd
document is, en derhalve in het Nederlands dient te worden gesteld
wanneer zij bestemd is voor een Nederlandstalige particulier (en in
het Frans voor een Franstalige particulier).

Graag had ik van de minister vernomen welk gevolg de MIVB
heeft gegeven aan dit advies.

Antwoord: De klacht betreft de aflevering door de MIVB van
een vervoerbewijs met een datumstempel die de geldigheidsmaand
enkel in het Frans aangeeft, waarbij dat document als betalingsbewijs
geldt van het mbt-abonnement dat eike maand moet vernieuwd
worden.

Wij verwijzen naar het antwoord dat werd gegeven op vraag nr.
151 van dezelfde volksvertegenwordiger en preciseren dat de
valideringskaart het gemdividualiseerd document is met de naam
en een foto van de betrokkene.

Het maandelijks ticket waarvan sprake wordt op onpersoonlijke
manier verkocht en de vermeldingen erop zijn tweetalig. De klant
koopt het aan zonder zijn valideringskaart of zijn identiteitskaart te
moeten tonen.

Question n° 263 de M. Dominiek Lootens-Stael du 22 avril 1997
(N.):

Avis de la Commission permanente de controle linguistlque
concernant I 'emploi des langues sur les cartes de validation men-
suelles de la STIB

La Commission permanente de controle linguistique vous a
envoye un avis le 2 avril 1997 (n°28.206/A) indiquant que la carte
de validation mensuelle qui estjointe a 1'abonnement est un docu-
ment individualise qui doit des lors etre etabli en neerlandais
lorsqu'il est destine a un particulier neerlandophone (et en francais
lorsqu'il est destine a un particulier francophone).

Je souhaiterais que le ministre me dise quelle est la suite donnee
par la STIB a cet avis.

Reponse: La plainte conceme la delivrance par la STIB d'un
titre de transport portant un timbre dateur indiquant le mois de
validite uniquement en francais, ce document servant de preuve de
paiement de 1'abonnement MTB, renouvelable chaque mois.

Nous nous referons a la reponse donnee a la question n° 151 du
meme depute et precisons que la carte de validation est le docu-
ment individualise qui comporte le nom de 1'interesse et sa photo.

Le ticket mensuel, par centre, dont il est ici question, se vend de
maniere impersonnelle et les indications y sont bilingues. Le client
1'achete sans devoir exhiber sa carte de validation ou sa carte
d'identite.
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In feite staat hetjaar erop in cijfers, terwiji de maanden venneld
zijn met him eerste letters; de label als bijiage toont duidelijk de
problematiek: 4 afkortingen zijn van nature tweetalig, 5 moeten
vertaald worden, en maart wordt in het Frans afgekort,juni enjuli
in het Nederlands.

Het gebruik van volledig eentalige maandelijkse tickets blijkt
om duidelijke redenen onuitvoerbaar.

Bijiage

Tweetalig:

JAN. SEP. NOV. DEC.

En fait, 1'annee y est indiquee en chiffres, tandis que les mois Ie
sont par leurs premieres lettre? et Ie tableau, en annexe, montre
clairement Ie probleme incrimine: 4 abreviations sont naturellement
bilingues, 5 doivent etre traduites, tandis que mars est abrege en
francais, juin etjuillet 1'etant en neerlandais.

De toute facon, 1'utlisation de tickets mensuels totalement
unilingues parait impraticable pour des raisons evidentes.

Annexe

Bilingues:

JAN. SEP. NOV. DEC.
Vertalingen Traductions

M?I. F5B.V-1

A OUT
^»-TTr, r^T\J^ 1.

AOUT
-rVTin

Eentalig Frans (1) en Nederlands (2)

MAR. JUN. JUL.
Unilingues fran9ais (1) et neerlandais (2)

MAR. JUN. JUL.

Vraag nr. 265 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 21 april
1997 (N.):

Onbemande camera's.

Vorig jaar werd er een wet gestemd omtrent het plaatsen van
onbemande camera's om de veiligheid in het verkeer te verhogen.

Voor de toepassing van deze wet, en meer bepaald voor het
plaatsen van onbemande camera's, is het akkoord vereist van de
betrokken wegbeheerders, in Brussel in casu van de respectieve
gemeenten en het gewest.

Kan de minister mij meedelen:

- hpever het staat met de toepassing van deze wet in het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest;

— hoeveel onbemande camera's er (per gemeente) al geplaatst zijn,
of wordt overwogen te plaatsen;

— of er gemeenten zijn die weigeren onbemande camara's te
plaatsen, en zoja waarom;

— wat het standpunt van de minister in deze materie is?

Antwoord: Het geacht lid vraagt de toestand te schetsen inzake
het gebruik van onbemande camara's voor het vaststellen van
inbreuken op de wet van 16 maart 1968 op de politic van het

Question n° 265 de M. Dominiek Lootens-Stael du 21 avril 1997
(N.):

Cameras fonctionnant en I'absence d'un agent qualifie.

L'annee demiere, une loi a ete votee qui autorise Ie placement
de cameras fonctionnant en I'absence d'un agent qualifie pour
renforcer la securite dans la circulation.

Pour pouvoir appliquer cette loi, et plus particulierement pour
placer des cameras fonctionnant en I'absence d'un agent qualifie,
il faut 1'accord des gestionnaires de la voirie; a Bruxelles, il s'agit
selon Ie cas des communes ou de la Region.

Le ministre peut-il me dire

- ou en est 1'application de cette loi en Region de Bruxelles-
Capitale;

- combien de cameras fonctionnant en I'absence d'un agent
qualifie ont deja ete placees ou envisage-t-on d'installer (par
commune);

- si certaines communes refusent de placer semblables cameras,
et si tel est le cas pourquoi;

- quelle est la position du ministre dans cette matiere.

Reponse: L'honorable membre me demande de faire le point
sur 1'utilisation de cameras non accompagnees de policiers ou de
gendarmes pour etablir les infractions a la loi du 16 mars 1968
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wegverkeer en op het koninklijk besluit van 11 december 1975
houdende het algemeen reglement op de politie van het wegverkeer
genaamd "Wegcode".

Ik herinner hem eraan dat de wet waamaar verwezen wordt die
is van 4 augustus 1996 inzake de erkenning en het gebruik van
bemande en onbemande automatisch werkende toestellen in het
wegverkeer.

Om toegepast te kunnen worden moet deze wet nog het voorwerp
uitmaken van toepassingsbesluiten betreffende de vaststelling van
de inbreuken die kunnen worden gedaan met deze middelen, de
voorwaarden inzake homologatie van de toestellen en de overleg-
modaliteiten met het oog op het bepalen van de plaats en de omstan-
digheden van het gebruik van de toestellen.

Deze toestellen werden ter goedkeuring voorgelegd aan het Brus-
sels Hoofdstedelijk Gewest door de staatssecretaris voor
Verkeersveiligheid, de heer Jan Peeters.

Er werd hierover een gunstig advies gebracht door de Brusselse
Hoofdstedelijke Regering op 27 maart 1997.

Op 14 april 1997 heb ik dit bekendgemaakt op de Intermi-
nisteriele Conferentie voor Verkeer en Infrastructuur.

Hetzelfde werd gedaan door het Vlaams en het Waals Gewest.

Er dient aan herinnerd te worden dat deze wet zijn oorsprong
vihdt in de bekommemis van de parlementsleden om op drastische
wijze het aantal verkeersslachtoffers (1500 perjaar) te wijten aan
verkeersongevallen te verminderen door een meer doeltreffende
beteugeling van de zware inbreuken. Deze die men nu beoogt zijn
de overdreven snelheid en het door het rood licht rijden hetgeen, u
zai het met mij eens zijn, een frequent verschijnsel is in de stad.

Enkel de camera's plaatsen, zai niet voldoende zijn. De Staat
zai (evens de middelen moeten verlenen aanjustitie om gevolg te
geven aan de dossiers die aldus zijn opgesteld. De zware punten
binnen het Gewest op het vlak van de Verkeersveiligheid krijgen
voorrang voor de plaatsing van de camera's, maar dit verhindert
niet dat er kunnen geplaatst worden in de nabijheid van de scholen
of op plaatsen waar er veel mensen komen.

relative a la police de la circulation routiere denommee "Code de la
Route".

Je lui rappelle que la loi a laquelle il fait reference est la loi du 4
aout 1996 relative a 1'agrement et a 1'utilisation dans la circulation
routiere d'appareils fonctionnant automatiquement en presence ou
en 1'absence d'un agent qualifie.

Cette loi doit encore, pour entrer en application, faire 1'objet
d'arretes d'application en ce qui conceme la determination des in-
fractions qui pourront etre constatees par ces moyens, les condi-
tions d'homologation des appareils et les modalites de concertation
en vue de la determination de 1'emplacement et des circonstances
d'utilisation des appareils.

Ces appareils ont etc presentes a 1'approbation de la Region de
Bruxelles-Capitale par Ie secretaire d'Etat a la securite, monsieur
Jan Peeters.

Us ont fait 1'objet d'un avis favorable du Gouvemement de la
Region, Ie 27 mars 1997.

Le 14 avril 1997, j'en ai fait notification au cours de la Confe-
rence Interministerielle des Communications et de 1'Infrastructure.

Les regions flamande et wallonne ont fait de meme.

II faut se rappeler que la loi a sa source dans un soucis des
parlementaires de diminuer drastiquement 1'hecatombe qui depasse
en Belgique 1500 morts par an, causee par les accidents de la route,
en reprimant plus efficacement les infractions graves. Celles qui
sont visees actuellement sont les exces de vitesse et les
franchissements de feux rouges, qui, vous le conviendrez, se
produisent frequemment meme en milieu urbain.

Le seui placement de cameras ne suffira pas. II faudra aussi que
1'Etat donne les moyens a notre Justice de donner suite aux dossi-
ers qui seront ainsi etablis. Les points noirs de la Region en matiere
de securite routiere sont prioritaires pour etablir ces cameras, ce
qui n 'empechera pas d'en etablir aux abords des ecoles ou des
lieux frequentes par un large public.

Vraag nr. 267 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 april 1997
(N.):

Tweetaligheidspreinie.

1. Gelieve, voor de overheden die onder uw bevoegdheid vallen,
mee te delen weike onder hen een zogenaamde tweetaligheids-
premie toekennen.

2. Wat zijn de toekenningsvoorwaarden?

3. Wie zijn de gerechtigden?

4. Hoeveel bedraagt deze premie?

5. Weike verwachtingen op het vlak van de taalkennis en het
taalgebruik mag het publiek hebben ten overstaan van het
personeel dat deze premie geniet?

Question n° 267 de Mme Brigitte Grouwels du 21 avril 1997
(N.):

Prime de bilinguisme.

1. Veuillez me dire quelles autorites relevant de votre competence
octroient une prime dite de bilinguisme.

2. Quelles sont les conditions d'octroi?

3. Qui sont les beneficiaires?

4. A combien s'eleve cette prime?

5. Que peut attendre le public — du point de vue de la connaissance
de la langue et de 1'emploi des langues - du personnel qui bene-
ficie de cette prime?
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Antwoord: In antwoord op haar vraag kan ik aan het geacht lid
het volgende meedelen:

1. Het ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest is de
bevoegde overheid voor het toekennen van de taalpremies. Deze
premies worden uitbetaald op voorwaarde dat het personeelslid
het attest uitgereikt door het Vast Wervingssecretariaat voorlegt.

2. Vooreerst dient erop te worden gewezen dat er bij het ministerie
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest personeelsleden werken
die afkomstig zijn van de agglomeratie Brussel en van de
vroegere provincie Brabant.

De toekenningscriteria voor de diverse taalpremies zijn als volgt;

— wat betreft de begunstigheden van taalpremies van het type
Ministerie en Agglomeratie, dienen alle betrokkenen een
examen afte leggen voor een examencommissie samengesteld
door de Vaste Wervingssecretaris om.hun kennis van de
tweede landstaal te bevestigen (artikel 2 van het besluit van
de Brusselse Hoofdstedelijke Executieve van 25juli 1991
houdende toekening van een tweetaligheidspremie voor het
personeel dat werkzaam is bij het ministerie van het Brus-
sels Hoofdstedelijk Gewest en artikel 9, Iste paragraaf, van
het koninklijk besluit van 30 november 1966 houdende de
bepalingen voor het verkrijgen van de bewijzen van taal-
kennis;

- wat betreft de begunstigden van een taalpremie van het type
Provincie, dienden de betrokken personeelsleden hun kennis
van de tweede landstaal op dezelfde wijze te bewijzen als de
begunstigden van premies van het type Ministerie en
Agglomeratie. Daarenboven dienden zij het schriftelijk
examen afte leggen dat is voorgeschreven door artikel 8 van
voomoemd koninklijk besluit van 30 november 1996.

3. Met betrekking tot het Bestuur Uitrusting en Vervoer, genieten
143 personeelsleden een tweetaligheidspremie, waarvan 77 een
premie van het type Ministerie, 17 van het type provincie Brabant
en 49 van het type Agglomeratie.

Wat betreft het Bestuur Ruimtelijke Ordening en Huisvesting,
genieten 74 personeelsleden een tweetaligheidspremie, waarvan
31 een premie van het type Ministerie, 9 van het type Provincie
en 34 van het type Agglomeraite.

4. Bedrag van de verschillende taalpremies:

Premie van het type Ministerie (artikel 3 van het besluit van de
Brusselse Hoofdstedelijke Executieve van 25juli 1991):

2.000 fr. bruto per maand voor het personeel van niveau 1;

1.500 fr. bruto per maand voor het personeel van niveau 2;

1.000 fr. bruto per maand voor het personeel van niveau 3 en
niveau 4.

Premie van het type Agglomeratie (artikel 1 van het besluit van
het Agglomeratiecollege van 27 juni 1973):

De premie beloopt het viervoud van dejaarlijkse waarde van de
gemiddelde weddeschaalverhoging van de graad van het
personeelslid.

Reponse: En reponse a sa question, je communique a 1'honorable
membre les elements suivants:

1. Le ministere de la Region de Bruxelles-Capitale est 1'autorite
competente pour 1'octroi des primes linguistiques. Et ce. sur
production, par 1'agent, du brevet delivre par le secretariat per-
manent de recrutement.

2. II convient tout d'abord de souligner qu'il existe au sein du
Ministere de la Region de Bruxelles-Capitale des agents en prov-
enance de 1'Agglomeration Bruxelloise, ainsi que de 1'ancienne
province de Brabant.

Les criteres d'octroi des differentes primes linguistiques sont
les suivants:

- Pour les beneficiaires de primes linguistiques de type
Ministere et de type Agglomeration, I'ensemble des agents
ont apporte devant une commission d'examen constituee par
le secretaire permanent de recrutement la preuve qu'ils
connaissent la deuxieme langue (article 2 de 1'arrete de
1'Executifde la Region de Bruxelles-Capitale du 25 juillet
1991 accordant une prime de bilinguisme aux membres du
personnel en fonction au Ministere de la Region de Bruxelles-
Capitale et article 9, paragraphe ler de 1'arrete royal du 30
novembre 1966 fixant les conditions de delivrance des
certificats de connaissances linguistiques).

Pour les agents beneficiaires d'une prime linguistique de type
Province, les agents ont apporte la preuve de leur connais-
sance de la meme maniere que les beneficiaires des primes
de type Ministere et Agglomeration. Us ont du reussir en
plus 1'examen ecrit prevu par 1'article 8 de 1'arrete royal du
30 novembre 1966 susmentionne.

3. En ce qui conceme ['Administration de 1'Equipements et des
Deplacements, 143 agents beneficient d'une prime de bilinguis-
me, soit 77 d'une prime de type Ministere, 17 de type Province
de Brabant et 49 de type Agglomeration.

Quant a 1'Administration de 1'Amenagement du Territoire et du
Logement, 74 agents beneficient d'une prime de bilinguisme,
soit 31 d'une prime de type Ministere, 9 de type Province et 34
de type Agglomeration.

4. Montant des differentes primes linguistiques.

Prime de type Ministere (article 3 de 1'arrete de 1'Executifde la
Region de Bruxelles-Capitale du 25 juillet 1991):

2000 F mensuels bruts pour les membres du personnel de
niveau 1;
1500 F mensuels bruts pour les membres du personnel de
niveau 2;
1000 F mensuels bruts pour les membres du personnel des
niveaux 3 et 4.

Prime de type Agglomeration (article 1 de 1'arrete du College
de 1'Agglomeration du 27 juin 1973):

La prime est egale au quadruple de la valeur annuelle de 1'aug-
mentation moyenne de traitement de 1'echelle attachee au grade
du membre du personnel.
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Berekening: 4 (maximumschaal — minimumschaal)
loopbaanomvang Forme de calcul:

4 (maximum echelle — minimum echelle)
amplitude de carriere

Premie van het type provincie Brabant (artikel 2 van het besluit
van de Provincieraad van ISjuni 1976):

De premie stemt overeen met het viervoud van de jaarlijkse
waarde van de gemiddelde verhoging van de weddeschaal van
de graad van het personeelslid.

5. Het tweetaligheidsniveau van de personeelsleden die boven-
genoemde premies genieten, stemt overeen met het niveau van
het afgelegde examen.

Inzake het taalgebruik mogen de bestuurden zich uitdrukken in
de taal van him keuze, daar het ministerie van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest een tweetalige administratie is.

Wat de MIVB betreft, hebben die vragen geen nut, omdat die
onderneming dat soort premies niet toekent.

Prime de type Province de Brabant (article 2 de la resolution du
Conseil provincial du 18 juin 1976):

La prime est egale au quadruple de la valeur annuelle de
1'augmentation moyenne du traitement de 1'echelle attachee au
grade du membre du personnel.

5. Les agents beneficiant de 1'une des primes visees ci-dessus
possedent un niveau de bilinguisme correspondant au niveau de
1'examen presente.

En ce qui conceme 1'emploi des langues, les administres peuvent
s'exprimer dans la langue de leur choix. Ie ministere de la Region
de Bruxelles-Capitale etant une administration bilingue.

En ce qui conceme la STIB, ces questions n'ont pas d'objet
puisque la societe n'octroie pas ce type de prime.

Vraag nr. 270 van de heer Denis Grimberghs d.d. 28 april 1997
(Fr.):

Evolutie van het aantal reizigers op het MIVB-net.

Kan de minister mij de laatste cijfers meedelen betreffende het
aantal reizigers dat gebruik maakt van het openbaar vervoemet dat
door de MIVB wordt beheerd? Volgens sommigen zou het aantal
reizigers de laatste maanden gedaald zijn. Is dit zo? Kan de minis-
ter mij voor elk vervoermiddel (bus, metro, tram) de evolutie van
het reizigersaantal meedelen?

Antwoord: In de onderstaande label staat de recente toestand
per gebruikte vervoerwijze:

Question n° 270 de M. Denis Grimberghs du 28 avril 1997 (Fr.):

Evolution du nombre de voyageiirs a la STIB.

Monsieur Ie ministre peut-il indiquer les demiers chiffres relatifs
a la frequentation du reseau de transports publics geres par la STIB.
Certaines informations font etat d'une diminution du nombre de
voyageurs ces demiers mois. Qu'en est-il? Monsieur Ie ministre
peut-il foumir des informations en indiquant les evolutions selon
les differents types de transports (bus, metro, tram).

Reponse: Le tableau ci-dessous expose la situation recente par
mode de transport utiise:

Vergelijkingjongste maanden

Comparaison demiers mois

Vergelijkingjongste kwartaal

Comparaison dernier trimestre

Vergelijkingjongste 12 maanden

Comparaison 12 demiers mois

Metro
Metro

Tram
Tramway

Autobus

Minibussen
Minibus

Extradiensten
Speciaux

TOTAAL
TOTAL

IV 1996

7.426.474

5.707.879

5.428.719

3.300

72.044

18.638.416

IV 1997

7.826.344

5.527.012

5.263.964

4.300

84.656

18.706.276

Ver. in %

Diff. en %

5,4

-3,2

-3,0

30,3

17,5

0,4

IV 1996

23.184.661

17.047.893

16.029.702

11.611

233.297

56.507.167

IV 1997
I

23.666.138

16.610.674

15.436.026

11.645

257.165-

55.981.648

Ver. in %

3iff. en "A

2,1

-2,6

-3,7

0,3

--UU

-0,9

IV 1996

85.266.110

65.274.951

62.342.046

46.341

928.937

213.858.385

V
IV 1997

Di

86.503.015

64.619.611

60.048.023

45.556

987.298

212.203.503

er. in %

ff. en %

1,5

-1,0

-3,7

-1,7

6,3

-0,8
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De recentste volledig bekende gegevens voor alle vervoermid-
delen, namelijk die van april 1997, vertonen een lichte algemene
daling met 0,8 % ten opzichte van de 12 voorbije maanden.

De metro is het enige vervoermiddel waarvoor de statistieken
een stijging aangeven, ongeacht de periode die in aanmerking wordt
genomen.

Deze statistieken tonen afdoende aan dat minder mensen beroep
doen op tram en autobus door een verslechtering van de omstan-
digheden van het bovengronds verkeer en daarom werk ik aan mobi-
liteitscontracten met meer gemeenten: Sint-Joost-ten-Node,
Schaarbeek, Elsene, Etterbeek, Oudergem en Ukkel.

Les demiers chiffres connus, complets pour 1'ensemble des
modes de transport, a savoir les donnees du mois d'avril 1997,
accusent un leger flechissement general de 0,8 % par rapport aux
12 mois glissants precedents.

II convient de remarquer que Ie metro est Ie seui mode de trans-
port dormant des statistiques en progression, quelle que soit la
periode consideree.

Ces statistiques demontrent a suffisance une perte de clientele
pour les reseaux tramways et autobus, due a une degradation des
conditions de circulation en surface, raison pour laquelleje suis en
train de developper des contrats de mobilite avec davantage de com-
munes: Saint-Josse-ten-Noode, Schaerbeek, Ixelles, Etterbeek,
Auderghem et Uccle.

Vraag nr. 272 van de heer Denis Grimberghs d.d. 28 april 1997
(Fr.):

Overleg met de federale minister van Verkeer.

Als antwoord op mijn vraag nr. 218 over de bepaling van het
IC/IR-plan 1998 van de NMBS, heeft de minister mij meegedeeld
dat de Brusselse Hoofdstedelijke Regering op 19 december 1996
beslist had de federale minister van Verkeer te vragen het IC/IR-
plan 1998 aan het Gewest om advies voor te leggen.

Ik had graag vemomen ofer gevolg aan dit verzoek is gegeven.

Bovendien had ik graag van de minister enkele inlichtingen
ontvangen over de working van de interministeriele conferentie van
de ministers van Verkeer en Infrastructuur, de ideale ontmoetings-
plaats om het verkeersbeleid van de federale Staat en van de
Gewesten op elkaar afte stemmen.

Hoeveel keer is de interministeriele conferentie in 1996 bijeenge-
komen?

Weike punten heeft het Brussels Hoofdstedelijk Gewest aan die
interministeriele conferentie voorgelegd?

Weike resultaten hadden de besprekingen binnen deze confe-
rentie?

Antwoord: Hierbij deel ik het geacht lid mee dat de federale
minister van Verkeer en Infrastructuur nog geen gevolg heeft gege-
ven aan het verzoek van de Regering om haar het IC/IR-plan voor
te leggen. Er werd hem in dit verband een herinneringsbriefgestuurd.

Wat betreft de Interministeriele Commissie voor Verkeer en
Infrastructuur, werd er een vergadering gehouden op 2 april 1996
om het advies van het Gewest te vragen over het tienjareninves-
teringsplan van de NMBS. Andere vergaderingen werden gehouden
over de Wegcode en over de technische voorschriften waaraan de
voertuigen te land moeten voldoen.

Voorts heeft het Kabinet van minister Daerden werkvergade-
ringen gehouden die de komende vergaderingen van de Inter-

Question n° 272 de M. Denis Grimberghs du 28 avril 1997 (Fr.):

Concertation avec Ie ministre federal des communications.

A 1'occasion de ma question n° 218 relative a la definition du
plan IC/IR pour 1998 de la SNCB, Ie ministre m'a informe de ce
que Ie Gouvemement de la Region de Bruxelles-Capitale avait
decide Ie 19 decembre 1996 de demander au ministre federal des
communications de soumettre Ie plan IC/IR 1998 a 1'avis de la
Region.

J'aimerais savoir si cette demande a ete suivie d'effet. •

Par ailleurs, de maniere plus generate, je souhaiterais que Ie
ministre nous donne quelques informations relatives au fonc-
tionnement de la commission interministerielle des ministres des
communications et de 1'infrastructure qui est Ie lieu approprie pour
1'elaboration d'une politique concertee en matiere de communica-
tion entre 1'Etat federal et les Regions.

Combien de fois cette commission interministerielle s'est-elle
reunieen 1996?

Quels sont les points sur lesquels la Region de Bruxelles-Capitale
a saisi cette conference interministerielle?

Quels furent les resultats des debats au sein de cette conference?

Reponse: Je porte connaissance a 1'honorable membre que Ie
ministre federal des communications et de 1'infrastructure n'a pas
encore repondu a la demande du gouvemement de lui soumettre Ie
plan IC/IR. Un rappel lui a ete envoye a ce sujet.

En ce qui conceme la commission interministerielle des com-
munications et de 1'infrastructure, une reunion s'est tenue Ie 2 avril
1996 pour demander 1'avis des Regions sur Ie plan decennal
d'investissement de la SNCB. D'autres reunions se sont tenues pour
des questions relatives au code de la route et aux prescriptions tech-
niques auxquelles doivent repondre les vehicules terrestres.

D'autre part, Ie cabinet du ministre Daerden a organise des
reunions de travail preparatoires aux reunions futures de la com-



Vragen enAntwoorden—BrusselseHoofdstedelijkeRaad-ZOjuni 1997 (nr. 21)
Questions et Reponses — Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale — 20 juin 1997 (n° 21) 2479

ministeriele Commissie voor Verkeer en Infrastructuur over de vol-
gende onderwerpen moesten voorbereiden:

- investeringsplan van de NMBS: verzuchtingen van de Gewesten
waaraan niet werd voldaan door de NMBS (Brussels en Vlaams
Gewest);

- stedelijke bediening van Brussel;

- kustvaart voor personen;

- fiscaliteit op het vlak van vervoer;

- waterwegen.

Het Gewest heeft volgende punten naar voren gebracht:

- GEN: uitbreiding van de opdracht van het studiesyndicaat
(evocatie);

- GEN: rollend materieel voor de stoptreinen;

- GEN: heractivering van de Task Force;

- GEN: Josaphat-Schumantunnel: informatie over de houding van
de Regering inzake de financiering ervan.

Andere punten zoals de lawaaihinder van vliegtuigen, zijn in
voorbereiding.

Een belangrijk punt over de vereenvoudiging van het ministerieel
besluit van 11 oktober 1976 (de zogenaamde beheercode) werd
goedgekeurd op 14 april 1997.

mission interministerielle des communications et de 1'infrastructure
sur les sujets suivants:

- plan d'investissement SNCB: souhaits regionaux non rencontres
par la SNCB (Region de Bruxelles et Region flamande);

- desserte urbaine de Bruxelles;

— cabotage des personnes;

— fiscalite en matiere de transport;

- voies navigables.

La Region a evoque les points suivants:

— RER: extension de la mission du syndicat d'etudes (evocation);

— RER: materiel roulant pour trains omnibus;

- RER: reactivation de la Task Force;

- RER: tunnel Josaphat-Schuman: information de la position du
Gouvemement quant a son financement.

D'autres points sont en preparation comme celui relatifau bruit
des avions.

Un point important qui a trait a la simplification de 1'arrete
ministeriel du 11 octobre 1976 (dit code du gestionnaire) a ete
approuve Ie 14 avril 1997.

Vraag nr. 273 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 5 mei
1997 (N.):

Gratis vervoer van voetbalploegen door de MIVB.

Als antwoord op mijn vraag nr. 259 stelt de minister dat het
gratis vervoer van de voetbalploeg Atlas vanaf 1995-1996 werd
verder gezet, alhoewel daarvoor geen budget meer voorzien was.
Deze maatregel wordt verantwoord door het feit dat de extra-uitgave
hiervoor marginaal is, aangezien de chauffeurs van de MIVB dit
vervoer op vrijwillige basis doen.

Kan de minister mij meedelen op welk begrotingsartikel de
marginale kost van 20.000 fr. per jaar voor dit vervoer werd
ingeschreven? Valt deze uitgave nog steeds ten laste van de Cel
Preventie?

Is de minister, gezien de marginale kost van dit project, zinnens
deze maatregel te veralgemenen voor alle Brusselse voetbalploegen?
Zo neen, vindt de minister deze discriminatie verantwoord?

Antwoord: Hiema volgt de verduidelijking die ik van de MIVB
heb ontvangen.

Het vervoer dat voor de PC Atlas wordt verricht, betreft enkel
de ploeg van dejongeren van die club en niet de eerste ploeg.

Question n° 273 de M. Dominiek Lootens-Stael du 5 mai 1997
(N.):

Transport gratuit par la STIB d'equipes de football.

Le ministre a repondu a ma question n°259 que Ie transport
gratuit de 1'equipe de football Atlas a continue a partir de 1995-
1996, bien qu'aucun budget regional n'ait plus ete prevu pour ce
projet. Cette mesure sejustifie par le cout marginal de la depense
supplementaire consentie a cet effet, puisque les chauffeurs de la
STIB effectuent ce transport sur une base volontaire.

Le ministre peut-il me dire a quel article budgetaire a ete inscrit
ce cout marginal de 20.000 F par an pour ce transport? Cette depense
est-elle toujours a charge de la cellule prevention?

Le ministre a-t-il 1'intention, vu le cout marginal de ce projet,
de generaliser cette mesure a toutes les equipes^de football bruxel-
loises? Si tel n'est pas le cas, le ministre estime-t-il que cette dis-
crimination sejustifie?

Reponse: Voici la mise au point quej'ai recue de la STIB a ce
sujet:

Le transport effectue pour le FC Atlas ne conceme que 1'equipe
des jeunes de ce club et non 1'equipe premiere.



2480 Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad — 20 juni 1997 (nr. 21)
Questions et Reponses - Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 20 juin 1997 (n° 21)

De uitgave wordt ten laste genomen door de werkingsbegroting
van de Cel Preventie van de MIVB in het kader van haar opdrachten
op het vlak van de contacten met de adolescenten, via de bemid-
deling van de meestejeugdhuizen van het Brusselse Hoofdstedelijk
Gewest.

Dit soort advies verloopt in de vorm van partnership tussen die
organisaties en de Cel Preventie en impliceert dan ook interacties
in beide richtingen.

La depense est prise en charge par Ie budget de fonctionnement
de la Cellule de Prevention de la STIB dans Ie cadre de ses mis-
sions de contacts avec les adolescents, par 1'intermediaire de la
plupart des maisons dejeunes de la Region de Bruxelles-Capitale.

Ce genre d'action se deroule sous forme de partenariat etabli
entre ces organismes et la Cellule de Prevention et implique done
des interactions dans les deux sens.

Vraag nr. 277 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 14 mei
1997 (N.):

Tewerkstellingsclausules van het project Music City.

Naar aanleiding van een interpellatie in de plenaire vergadering
van 18 april laatstleden verklaarde de minister dat de exploitant
van het project Music City, waarvoor de minister een steden-
bouwkundige vergunning heeft afgeleverd, zich ertoe verbonden
heeft bij voorkeur inwoners uit de aangrenzende gemeenten, in het
bijzonder uit Brussel-stad en Molenbeek, in dienst te nemen.

Kan de minister mij meedelen:

1. ofer in dit verband zekere quota werden vastgelegd, en zoja,
weike;

2. ofer waarborgen zijn dat deze belofte kan worden nageleefd, en
zo ja, weike;

3. of deze verbintenis niet in strijd is met een aantal nationale of
Europese regels, die bepalen dat eike betrekking gelijkelijk en
zonder discriminatie toegankelijk moet zijn voor eike (Europese)
burger, waar hij (in de Europese gemeenschap) ook woont?

4. of niet het gevaar bestaat dat toekomstige sollicitanten, die zich
door deze territoriale beperkingen inzake aanwerving in hun
aanwervingskansen beknot zien, juridische stappen zouden
ondernemen ingevolge deze clausule?

Antwoord: In mijn antwoord van 18 april 1997 op de interpellatie
van volksvertegenwoordiger Francoise Schepmans heb ik de
begeleidingsmaatregelen toegelicht die gekoppeld waren aan de
afgifte van de stedenbouwkundige vergunning voor het bouwproject
van een Muziekstad.

Een van deze maatregelen verplichtte de uitbater in te staan voor
werkgelegenheid in de buurt.

Een van de voorwaarden die gekoppeld is aan de steden-
bouwkundige vergunning stelt:

"(...) 5. dat het project zoveel mogelijk plaatselijke werkgele-
genheid schept;"

De voorwaarde vervat in de vergunning is geenszins discrimi-
nerend, maar vestigt de aandacht van de houder van de vergunning
op het belang van een project dat tot stand komt in een stad, zowel
vanuit stedenbouwkundig als sociaal standpunt.

Question n° 277 de M. Dominiek Lootens-Stael du 14 mai 1997
(N.):

Clauses d'emploi duprojet Music City.

Suite a une interpellation en seance pleniere du 18 avril dernier,
Ie ministre a declare que 1'exploitant du projet Music City, pour
lequel Ie ministre a delivre un permis d'urbanisme, s'est engage a
recruter de preference des habitants de communes limitrophes, en
particulier de Bruxelles-ville et de Molenbeek.

Le ministre peut-il me dire

1. si des quotas ont ete fixes a cet egard et, dans I'affirmative,
lesquels;

2. s'il existe des garanties de respect de cette promesse, et dans
1'afrinnative, lesquelles;

3. si cet engagement n'est pas en contradiction avec plusieurs regles
nationales ou europeennes qui prevoient que tout emploi doit
etre accessible egalement et sans discrimination a tout citoyen
(europeen) quel que soit 1'endroit ou il reside (dans la Commu-
naute europeenne)?

4. si le risque n'existe pas de voir de futurs candidats, dont les
chances d'etre engages se reduiraient du fait de ces restrictions
territoriales, entreprendre des demarches juridiques en raison
de cette clause?

Reponse: Dans la reponse quej'ai donnee le 18 avril 1997 a
1'interpellation de Mme la deputee Francoise Schepmans, j'ai precise
les modalites d'accompagnement qui ont entoure la delivrance du
permis d'urbanisme relatifau projet de creation d'une Cite de la
Musique.

Parmi celle-ci,j'ai 6nonce que 1'exploitant s'est engage a as-
surer des retombees locales en matiere d'emploi.

Les permis d'urbanisme enonce cette modalite parmi les condi-
tions du permis de la maniere suivante:

"(...) 5. que le projet soit generateur d'un maximum d'emplois
locaux;"

La condition contenue dans le permis d'urbanisme ne contient
aucune discrimination mais porte 1'attention du titulaire du pennis
sur 1'importance de concevoir un projet qui s'integre dans le mi-
lieu urbain aussi bien du point de vue urbanistique que social.
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Ik zou willen verduidelijken door te stellen dat er geen quota
zijn voor de verdeling van de toekomstige banen in de verschillende
gemeenten die aan het project grenzen.

Er is, wat betreft de stedenbouwkundige vergunning, geen
schending van het beginsel van gelijke behandeling.

Voor een dergelijke schending zou er een willekeurig onderscheid
gemaakt moeten worden die haar rechtvaardiging niet vindt in het
einddoel van de norm.

In casu is er geen sprake van onderscheid, verschillende cate-
gorieen ofbehandelingen.

Voorts meldde de uitbater mij in zijn schrijven van 24 maart
1997 dat hij, wat betrefl de werkgelegenheid, eenzijdig zai samen-
werken met de diensten van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest,
de Stad Brussel en de gemeente Sint-Jans-Molenbeek.

Hij schreefin diezelfde brief dat, door dit project, zo'n 60 banen
in het leven zouden worden geroepen.

Deze handeling van de uitbater lijkt te passen in een algemener
beleid die de oprichters van Music City voeren om een sociaal
actieplan uit te werken waardoor het project nog beter gei'ntegreerd
wordt in de wijk.

Dit plan werd aan de pers meegedeeld onder de naam "Music
City return plan".

Men leest er onder meer in dat "Music City zich, in overleg met
de investeerders, de volgende filosofie zai aanmeten: er moet een
ernstige inspanning geleverd worden om de problemen op het vlak
van verval en werkloosheid in de wijk op te lessen. Voorts zijn zij
bereid de wijk een positiefbeeld mee te geven en te komen tot een
nauwe samenwerking met de inwoners van de wijk via projecten
met een grote sociale weerslag.

Een dergelijk initiatiefkan enkel maar aangemoedigd worden,
omdat rekening wordt gehouden met de goede inschakeling van
het project in het stadsweefsel.

Je tiens a preciser qu'il n'existe pas de quotas de repartitions
des futurs emplois entre les differentes communes limitrophes au
projet.

II n'y a done aucune rupture de 1'egalite de traitement dans Ie
permis d'urbanisme.

Pour qu'une telle rupture soil presente, il faudrait qu'une dis-
tinction arbitraire soit apportee qui ne trouve pas sa justification
dans la finalite de la norme.

En 1'espece, il n'y a pas de distinction, de creation de categories,
de traitements differencies.

D'autre part, dans un courrier que 1'exploitant m'a adresse Ie 24
mars 1997, ce dernier s'est engage unilateralement a collaborer en
matiere d'emploi avec les services de la Region de Bruxelles-
Capitale et ceux de la Ville de Bruxelles et de la commune de
Molenbeek-Saint-Jean.

L'exploitant prevoyait dans son courrier qu'un nombre de
soixante emplois pourraient etre crees.

Cette action de 1'exploitant semble s'inserer dans une politique
plus globale des concepteurs du projet Music-City visant a etablir
un plan d'action sociale pour faciliter 1'integration du projet dans
Ie quartier.

Ce plan a etc communique a la presse sous Ie nom de "Music
City return plan".

On peut y lire que "Music City appliquera en concertation avec
les investisseurs la philosophic suivante: il faut s'erforcer de
resoudre les problemes de delabrement et de chomage dans Ie
quartier. D'autre part, ils sont bien entendu desireux de developper
une image de marque positive et de parvenir a une collaboration
etroite avec les gens du quartier en participant a des projets de
retombees sociales".

Une telle attitude ne peut qu'etre encouragee en raison de
1'attention qu'elle induit pour la bonne integration de son projet
dans Ie milieu urbain.

Vraag nr. 285 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 26 mei
1997 (Fr.):

Door de gemeenten opgemaaktc inventarls van de onbewoonde
en niet-geexploiteerde woningen.

Artikel 179 van de ordonnantie houdende organisatie van de
planning en de stedenbouw belast de gemeenten met het opmaken
van een inventaris van alle gebouwen op hun grondgebied die
onbewoond zijn en niet-geexploiteerd worden.

Kan de minister mij meedelen:

1. of alle gemeenten zich van deze opdracht hebben gekweten?

2. of hij over de resultaten van die inventarissen beschikt?

Question n° 285 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 26 mai 1997
(Fr.):

Inventaire par les communes des immeubles non habites ni
exploites.

L'article 179 de 1'ordonnance organique de 1'urbanisme et de
1'amenagement du territoire confie aux communes la mission
d'inventorier sur leur territoire les immeubles qui ne sont ni habites
ni exploites?

Monsieur Ie ministre peut-il m'indiquer:

1. si toutes les communes se sont acquittees de cette mission;

2. s'il est en possession du resultat de ces inventaires;
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3. weike gemeenten geen inventaris hebben opgemaakt en waarom
niet?

4. weike maatregelen hij zai nemen opdat die gemeenten de
bepalingen van de ordonnantie naleven?

Kan de minister mij eveneens voor eike gemeente meedelen over
hoeveel gebouwen het gaat?

Antwoord: Op 21 apri) 1997 heb ik teruggeschreven naar alle
gemeenten om me te vergewissen van de staat van de opmeting die
is voorgeschreven door het besluit van 4 april 1996 genomen
krachtens artikel 179 van de ordonnantie houdende organisatie van
de planning en de stedenbouw.

Thans heb ik antwoord gekregen van de gemeente Jette. Hierin
staat dat er wel degelijk een inventaris is opgemaakt, maar dat hun
diensten nog steeds bezig zijn met de afwerking van de technische
fiches.

De gemeente Watermaal-Bosvoorde heeft mij onlangs de inven-
taris bezorgd van de niet-bebouwde onroerende goederen waarop
gebouwd kan worden. Zopas werd aangevangen met de opmaak
van de inventaris aangaande de bebouwde onroerende goederen
die bewoond noch uitgebaat zijn.

Verscheidene gemeenten wachten op de resultaten van het
terreinonderzoek dat momenteel loopt in het kader van de uitwerking
van het Gewestelijk Bestemmingsplan (feitelijk bestaande toestand).

Er werd van 29 november tot 2 december 1996 een telefonische
rondvraag uitgevoerd door de dienst Renovatie van het BROH.

Het besluit van 4 april 1996 verduidelijkt de wijze waarop artikel
179 van de ordonnantie houdende organisatie van de planning en
de stedenbouw dient te worden toegepast. Dat artikel legt de
gemeenten de verplichting op een inventaris bij te houden van alle
onbebouwde onroerende goederen die volgens de van kracht zijnde
reglementaire bepalingen mogen bebouwd worden en de bebouwde
onroerende goederen die bewoond noch uitgebaat zijn.

Uit deze rondvraag is gebleken dat de grote meerderheid ervan
voor het ogenblik geen enkel initiatief genomen heeft voor de
uitvoering van dit besluit.

Voor het ogenblik beschikken de meeste gemeenten over
geactualiseerde bestanden in het kader van de gemeentelijke belas-
tingen maar elk reglement blijkt zijn eigen aanslagregels te hebben
die zeer van elkaar afwijken.

De volgende inventaris geeft de huidige toestand weer op 2
december 1996 en vermeldt ofer bestanden zijn en wat de benaming
is van de geldende belastingen.

1. Anderlecht: er bestaat tot op heden geen enkele inventaris en
geen belasting op de leegstand.

2. Oudergem: er bestaat een inventaris voor intern gebruik van de
verlaten gebouwen die als basis dient voor de belasting op de
onafgewerkte op gedeeltelijk ofvolledig verlaten gebouwen.

3. quelles sont les communes qui n'ont pas etabli d'inventaire, et
dans ce cas pour quel motif;

4. les mesures qu'il mettra en oeuvre pour assurer dans leur cas Ie
respect des dispositions de 1'ordonnance?

Monsieur Ie ministre peut-il egalement communiquer pour
chaque commune Ie nombre d'immeubles concernes?

Repmse: En date du 21 avril 1997, j 'ai reecrit a 1'ensemble des
communes afin de connaitre 1'etat d'avancement du releve impose
par 1'application de 1'arrete du 4 avril 1996 pris en execution de
1'article 179 de 1'ordonnance organique de la planification et de
1'urbanisme.

A ce jour, la commune de Jette m'a fait part du fait que
1'inventaire sur terrain a effectivement ete realise mais que ses ser-
vices doivent encore terminer la redaction des fiches techniques.

La commune de Watermael-Boitsfort m'a transmis recemment
1'inventaire des immeubles non batis susceptibles de recevoir des
constructions. L'inventaire relatifaux immeubles batis non habites
ou non exploites vient de debuter. II est realise quartier par quartier.

Plusieurs communes attendent les resultats de 1'enquete de ter-
rain actuellement en cours dans Ie cadre de 1'elaboration du Plan
regional d'affectation du sol (situation existante de fait).

Une evaluation a ete realisee par Ie service Renovation de 1'AATL
sur base d'une enquete telephonique menee entre Ie 29 novembre
et Ie 2 decembre 1996.

L'arrete du 4 avril 1996 precise les modalites d'application de
1'article 179 de 1'ordonnance organique sur la Planification et
1'Urbanisme qui oblige les communes a tenir un inventaire perma-
nent de tous les immeubles non batis, susceptibles de recevoir des
constructions selon les dispositions reglementaires en vigueur et
tous les immeubles batis qui ne sont ni exploites ni habites.

Lors de cette enquete, il est apparu que la grande majorite d'entre
elles n'a pour 1'instant pris aucune initiative sur une eventuelle ap-
plication de cet arrete.

Pour 1'instant, la plupart des communes possedent des fichiers a
jour sur les immeubles a 1'abandon dans Ie cadre de la taxation
communale mais il apparait que chaque reglement presente des
regles d'imposition qui lui sont specifiques et qui sont tres differentes
les unes des autres.

L'inventaire qui suit donne 1'etat de la question au 2 decembre
1996, en mentionnant 1'existence de fichiers et 1'intitule des taxes
en vigueur.

1. Anderlecht: II n'existe aucun inventaire a cejour, ni taxe sur les
immeubles et 1'abandon.

2. Auderghem: II existe un inventaire a usage interne des immeubles
batis abandonnes qui sert de base a la taxe sur les immeubles
batis inacheves ou laisses partiellement ou totalement a
1'abandon.
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De dienst heeft geen enkele richtlijn gekregen betreffende
artikel 179 en de toepassing ervan staat nog niet op de agenda.

3. Sint-Agatha-Berchem: er bestaat een belastingkohier voor de
verlaten en onbewoonde gebouwen alsook voor de verlaten
niet-bebouwde terreinen die zich bevinden in een woonzone
op het gewestplan.

In het kader van het Gemeentelijk Ontwikkelingsplan wordt
er voorzien om de inventaris op te maken in overeenstemming
met artikel 179.

4. Stad Brussel: er bestaat een inventaris van de prive-woningen
die tenminste een jaar leegstaan. Deze wordt beheerd in het
kader van de belasting op de gedeeltelijk of totaal verlaten
gebouwen en gronden.

Er is niets voorzien voor de eventuele toepassing van arti-
kel 179.

5. Etterbeek: de gemeente baseert zich momenteel op het
onderzoek dat in 1994, met steun van het Gewest, word
uitgevoerd, voor het belasten van elk onafgewerkt of geheel
of gedeeltelijk verlaten gebouw, en van elk onbebouwd perceel
dat zich aan de rand van de openbare weg bevindt.

Artikel 179 wordt momenteel nog niet toegepast.

6. Evere: er bestaat een lijst voor de belasting op de geheel of
gedeeltelijk verlaten gebouwen.

Er werd niets voorzien voor de toepassing van artikel 179.

7. Vorst: de inventaris wordt opgemaakt en is bijna klaar. De
gemeente beschikt over de lijst van de onafgewerkte en
gedeeltelijk verlaten gebouwen en de onbebouwde percelen
die zich aan de rand van de openbare weg bevinden.

8. Ganshoren: er bestaat geen enkele inventaris en er wordt geen
enkele belasting geheven op de verlaten gebouwen.

9. Elsene: de inventaris wordt opgemaakt sinds 2 maanden en
moet klaar zijn injuli.

Voor het ogenblik houdt de belastingdienst een bestand bij
voor de inkohiering van de belasting op de onafgewerkte en
geheel of gedeeltelijk verlaten gebouwen en de niet-bebouwde
percelen gelegen aan de openbare weg.

10. Jette: de werkzaamheden zijn aan de gang maar gebeuren naar
gelang van de beschikbaarheid van de ambtenaren en zullen
dus geruime tijd in beslag nemen. De gemeente houdt een lijst
bij voor de belasting op de gedeeltelijk of geheel verlaten
gebouwen en de verlaten gronden.

11. Koekelberg: er wordt geen inventaris bijgehouden, artikel 179
wordt niet toegepast en er is geen enkele belasting van kracht.

12. Sint-Jans-Molenbeek: geen bijgehouden inventaris en geen
toepassing van artikel 179. Er bestaat een lijst van onafgewerkte
of geheel of gedeeltelijk verlaten gebouwen die door de
gemeente belast worden.

Le service n'a recu aucune directive concernant 1'article 179 et
son application n'est pas a 1'ordre dujour.

3. Berchem-Sainte-Agathe: II existe un role taxe pour les
immeubles batis laisses a 1'abandon ou inoccupes ainsi que les
terrains laisses a 1'abandon situes en zone d'habitat au plan de
secteur.

II est prevu dans le cadre de 1'elaboration du PCD de dresser
1'inventaire conformement a 1'article 179.

4. Bruxelles-Ville: II existe un inventaire des immeubles apparte-
nant au pare prive et vides depuis au moins un an, realise dans
le cadre de la taxe sur les immeubles batis, laisses partiellement
ou totalement a 1'abandon, ainsi que les terrains laisses a 1'aban-
don.

Rien n'est prevu quant a une eventuelle application de ('arti-
cle 179.

5. Etterbeek: La commune se base actuellement sur le recensement
effectue en 1994 avec 1'aide de la Region pour taxer tout
immeuble bati ou inacheve, partiellement ou totalement
inoccupe, ainsi que les parcelles de terrain non baties, situees
en bordure de la voie publique.

L'article 179 n'est pas applique a cejour.

6. Evere: II existe une liste pour la taxation des immeubles batis
laisses partiellement ou totalement a 1'abandon.

Rien n'est prevu quant a une eventuelle application de 1'article
179.

7. Forest: Le releve est en cours et presque (ermine. La commune
possede la liste des immeubles batis, inacheves ou laisses
partiellement a 1'abandon ainsi que les parcelles de terrain non
baties, des lors qu'elles sont situees en bordure de la voie publique.

8. Ganshoren: Aucun inventaire n'existe a ce jour, aucune taxe
n'est prelevee sur les immeubles abandonnes.

9. Ixelles: Le releve est en cours depuis 2 mois et devrait etre
termine au mois dejuillet.

Pour 1'instant, le service de la taxe tient a jour un fichier pour
1'enrolement de la taxe sur les immeubles batis, inacheves ou
laisses partiellement ou totalement a 1'abandon ainsi que les
parcelles de terrain non baties situees en bordure de la voie
publique.

10. Jette: Le travail est en cours mais se fait en fonction de la
disponibilite des agents et prendra un certain temps. La com-
mune tient a jour un fichier pour la taxe sur les immeubles
batis, laisses partiellement ou totalement a 1'abandon, ainsi que
les terrains non batis laisses a 1'abandon.

11. Koekelberg: Pas d'inventaire permanent et non application de
1'article 179, aucune taxe en vigueur.

12. Molenbeek: Pas d'inventaire permanent et non application de
1'article 179. II existe une liste d'immeubles inacheves ou laisses
partiellement ou totalement a 1'abandon taxes par la commune.
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13. Sint-Joost-ten-Node: geen bijgehouden inventaris en geen
toepassing van artikel 179. Er bestaat een lijst van onafgewerkte
ofgeheel ofgedeeltelijk verlaten gebouwen ofniet-bebouwde
percelen die belast worden.

14. Sint-Gillis: er bestaat een lijst van belaste, verlaten gebouwen
en gronden, die momentee! bijgewerkt wordt. Er wordt niets
voorzien voor de uitvoering van artikel 179.

15. Schaarbeek: de inventaris bestaat niet. De enige bestaande
bestanden zijn die van de belasting op de onafgewerkte of
geheel ofgedeeltelijk verlaten gebouwen. De criteria zijn niet
stedenbouwkundig en zijn niet bruikbaar als basis voor de
gewestelijke normen.

Er wordt niets voorzien voor de eventuele toepassing van arti-
kel 179. .

16. Ukkel: er bestaat enkel een "officieuze" inventaris van de
verlaten, onafgewerkte en onbewoonde gebouwen maar hij is
slechts benaderend. Er wordt niets voorzien voor de toepassing
van artikel 179.

17. Sint-Lambrechts-Woluwe: er bestaat een inventaris van 14
verlaten gebouwen die door de gemeente belast worden in het
kader van de belasting op onafgewerkt ofgeheel ofgedeeltelijk
verlaten gebouwen en op de onbebouwde percelen gelegen
aan een openbare weg die verlaten zijn.

Er wordt niets voorzien voor de toepassing van artikel 179.

18. Sint-Pieters-Woluwe: er bestaat een lijst met onafgewerkte of
onbewoonde gebouwen.

Er wordt niets voorzien voor de toepassing van artikel 179.

19. Watermaal-Bosvoorde: er bestaat een lijst van 10 onafgewerkte
of geheel of gedeeltelijk verlaten gebouwen en onbebouwde
percelen voor zover ze zich aan de rand van een openbare weg
bevinden.

13. Saint-Josse: Pas d'inventaire permanent et non application de
1'article 179.11 existe une liste des immeubles batis inacheves
ou laisses a 1'abandon ou terrains non batis laisses a 1'abandon
qui sont taxes.

14. Saint-Gilles: Une liste d'immeubles et terrains abandonnes taxes
existe et est mise a jour pour I'instant. Rien n'est prevu quant a
une eventuelle application de 1'article 179.

15. Schaerbeek: L'inventaire n'existe pas, les seuls fichiers existants
sont ceux de la taxe sur les immeubles batis, inacheves ou
laisses partiellement ou totalement a 1'abandon. Les criteres
ne sont pas urbanistiques et ne peuvent servir de base aux
criteres regionaux.

Rien n'est prevu quant a une eventuelle application de 1'arti-
cle 179.

16. Uccle: II existe seulement un inventaire "officieux" des
immeubles batis abandonnes, inacheves ou inoccupes mais il
est approximatif. Rien n'est prevu quant a une eventuelle ap-
plication de 1'article 179.

17. Woluwe-Saint-Lambert: II existe un inventaire de 14 immeu-
bles batis abandonnes et taxes par la commune dans Ie cadre
de la taxe sur les immeubles batis inacheves ou laisses partielle-
ment ou totalement a 1'abandon ainsi que les parcelles de ter-
rain non baties situees en bordure d'une voie publique et laiss6es
a 1'abandon.

Rien n'est prevu quant a une eventuelle application de 1'arti-
cle 179.

18. Woluwe-Saint-Pierre: II existe une liste des immeubles batis
inacheves ou inoccupes.

Rien n'est prevu quant a ['application de 1'article 179.

19. Watermael-Boitsfort; Existence d'un inventaire relatif aux
immeubles non batis susceptibles de reunir des constructions
selon les dispositions reglementaires en vigueur. Inventaire
relatif aux immeubles batis non habites ou non exploites en
cours d'elaboration.

Minister belast met Openbaar Ambt,
Buitenlandse Handel,

Wetenschappelijk Onderzoek,
Brandbestrijding en

Dringende Medische Hulp

Vraag nr. 91 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 november 1996
(N.):

Ordonnaiitie betreffende de openbaarheid van bestuur.

1. Weike gewestelijke administratieve overheden, die onder uw
bevoegdheid vallen, houden een register bij van de schriftelijke

Ministre de la Fonction publique,
du Commerce exterieur,

de la Recherche scientifique,
de la Lutte centre 1'Incendie et

de 1'Aide medicale urgente

Question n° 91 de Mme Brigitte Grouwels du 21 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a lapubliclte de I'administration (article 9).

1. Quelles autorites administratives regionales relevant de votre
competence tiennent-elles un registre des demandes ecrites de
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aanvragen van inzage, enz., van een bestuursdocument (cfr. arti-
kel 9, laatste lid, van de ordonnantie betreffende de openbaarheid
van bestuur)?

2. Weike niet?

3. Werden er reeds instructies terzake gegeven?

4. Hoeveel aanvragen kreeg eike gewestelijke administratieve
overheid tot op heden?

5. Hoeveel aanvragen werden ontvankelijk verklaard?

6. Om weike redenen (artikel 10 van dezelfde ordonnantie)?

Antwoord: Ik beantwoord de vraag van het geacht lid aan de
hand van de volgende elementen:

1. De personeelsdient van het ministerie heeft effectiefeen aantal
aanvragen tot mededeling ontvangen met betrekking tot een docu-
ment bestemd als voorbereiding op de wervingsexamens die door
het Vast Wervingssecretariaat georganiseerd werden ten behoeve
van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. Het ministerie heeft die
vragen evenwel niet ingewilligd. Daar het betrokken document
niet afen dus onvolledig was, had het immers aanleiding kunnen
geven tot diverse ofverkeerde interpretaties.

Voornoemde vragen werden niettemin ingeschreven (post-
register) en gerangschikt volgens datum van ontvangst.

De nodige instructies zullen gegeven worden opdat voortaan
een register bijgehouden zou worden van de schriftelijke
aanvragen, conform de ordonnantie.

2. Het Centrum voor Informatica beschikt over het register waarin
artikel 9 van voornoemde ordonnantie voorziet.

Het centrum heeft slechts een vraag naar verduidelijking
ontvangen in verband met een bestuursdocument. Het centrum
heeft zich bereid verklaard om in te gaan op de wens naar meer
verduidelijkingen van de vrager die sedertdien niet meer van
zich heeft laten horen.

3. De algemene diensten van het ministerie van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest hebben 6 schriftelijke aanvragen
gekregen (waarvan 3 in het Nederlands en 3 in het Frans). Deze
aanvragen werden in de computer opgeslagen en geklasseerd in
de volgorde van ontvangst.

Deze vragen zijn niet ontvankelijk verklaard in de mate dat het
betrokken document niet was afgewerkt (art. 10, § 3,1°, van de
ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur).

4. De dienst voor buitenlandse handel heeft geen aanvragen ont-
vangen.

5. De Brusselse Hoofdstedelijk Dienst voor Brandweer en
Dringende Medische Hulp houdt een register bij van de schrif-
telijke aanvragen.

De instelling ontving tot op heden twee schriftelijke aanvragen.

Geen enkele aanvraag werd ontvankelijk verklaard op basis van
artikel 10, § 3, 1° en 2°.

consultation, etc., d'un document administratif (cfr. article 9 -
dernier alinea de 1'ordonnance relative a la publicite de 1'admi-
nistration)?

2. Lesquelles ne Ie font-elles pas?

3. Des instructions ont-elles deja ete donnees en la matiere?

4. Combien de demandes chaque autorite administrative regionale
a-t-elle recu a ce jour?

5. Combien de demandes ont-elles ete declarees irrecevables?

6. Pour quels motifs (article 10 de la meme ordonnance)?

Reponse: Je prie 1'honorable membre de trouver ci-dessous les
elements de reponse a sa question:

1. Le service du personnel du ministere de la Region de Bruxelles-
Capitale a effectivement recu quelques demandes de communi-
cation d'un document preparant aux epreuves de recrutement
organisees pour la Region bruxelloise par le Secretariat perma-
nent au Recrutement. Toutefois, 1'administration n'a pas accede
a ces demandes. Ce document etant incomplet et non finalise, il
aurait donne lieu a des interpretations multiples voire erronees.

Ces demandes ont neanmoins fait 1'objet d'une procedure
d'inscription (indicatage), et sont classees par date de reception.

Des instructions seront donnees pour que les demandes ecrites
soient dorenavant consignees dans un registre, tel que
1'ordonnance le prescrit.

2. Le Centre d'informatique pour la Region de Bruxelles-Capitale
possede le registre prevu a 1'article 9 de 1'ordonnance visee ci-
dessus.

Le centre n'a recu qu'une seule demande d'explication relative
a un document administratif. II s'etait declare pret a fournir de
plus amples informations au demandeur, qui depuis lors ne s'est
plus manifesto.

3. Les services generaux du ministere de la Region de Bruxelles-
Capitale ont recu 6 demandes ecrites (3 en francais et 3 en
neerlandais). Ces demandes ont fait 1'objet d'une inscription
informatisee et d'un classement par date de reception.

Ces demandes n'ont pas ete declarees recevables dans la mesure
ou le document conceme n'etait pas finalise (art. 10, § 3, 1° de
1'ordonnance sur la publicite de 1'administration).

4. le Service du Commerce exterieur n'a recu aucune demande
ecrite.

5. Le service d'lncendie et d'Aide Medicale Urgente de la Region
de Bruxelles-Capitale consigne les demandes ecrites dans un
registre.

Le service a recu deux demandes ecrites.

Aucune demande n'etait recevable et ce sur base de 1'article 10,
§3, l°et2°.
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De vraag werd ter kennis gebracht van alle ministers en staats-
secretarissen opdat zij antwoord zouden geven voorde diensten
van het ministerie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en
de instellingen van openbaar nut die onder hun bevoegdheid
vallen.

L'ensemble des ministres et des secretaires d'etat ayant etc
interroges sur ce point, je leur laisse Ie soin de repondre pour ce
qui concerne les services du ministere de la Region de Bruxelles-
Capitale et les organismes d'interet public relevant de leurs
competences.

Vraag nr. 120 van de heer Paul Galand d.d. 28 april 1997 (Fr.):

Brandpreventie in het Brussels Gewest.

Volgens specialisten zouden enkele basisvoorzorgsmaatregelen
het brandgevaar bij particulieren al aanzienlijk kunnen verminderen.

Kan de minister mij meedelen hoeveel branden er in 1995 en
1996 in het Brussels Gewest bij particulieren uitgebroken zijn en
wat de voomaamste oorzaken waren?

Weike preventiemaatregelen zijn in 1995 en 1996 voorhetgrote
publiek en de betrokken bevolkingsgroepen genomen, meer bepaald
betreffende de gevaren op het vlak van elektriciteit, roken en koken?

Is de kennis en de naleving van de veiligheidsvoorschriften
inzake brandbestrijding geevalueerd door middel van een enquete
of door middel van andere methoden? Wat zijn de resultaten?

Wordt dejongeren in de Brusselse scholen geregeld een en ander
bijgebracht wat deze preventie betreft?

Heeft de minister voor dit preventiebeleid een beroep op de media
gedaan?

Antwoord: Ik kan het geacht lid de volgende inlichtingen
meedelen in antwoord op zijn vraag.

De Brusselse Hoofdstedelijke Dienst voor Brandweer en
Dringende Medische Hulp heeft in 1995 994 en in 1996 820
woningbranden bestreden op een respectievelijk totaal van 2.338
en 2.552 branden.

De vijfmeest voorkomende oorzaken zijn in afnemend belang:
brandstichting, kortsluiting, onvoorzichtigheid van rokers, etens-
resten achtergelaten op een warmtebron en het spelen van kinderen
met vuur.

Deze vaststellingen hebben de brandweerdienst ertoe gebracht
om zowel in 1995 als in 1996 de volgende preventieve informatie-
campagnes te voeren:

- de continue uitzending op TV-Brussel en Tele-Bruxelles van
clips met een duur van 40 s. over de meest voorkomende
brandoorzaken tijdens de nationale veiligheidsweek (oktober)
en tijdens de periode Kerstmis/Nieuwjaar;

- de uitdeling van infofolders over dezelfde onderwerpen als
hierboven aan 3.000 leerlingen die jaarlijks de kazerne en
voorposten bezoeken;

- een actieve deelname aan de nationale preventieweek waarvan
de BHDBDMH mede-organisator is. Het is binnen dit kader dat

Question n° 120 de M. Paul Galand du 28 avril 1997 (Fr.):

La prevention incendie en Region bruxelloise.

D'apres les specialistes, quelques precautions de base suffiraient
a reduire de facon significative les risques d'incendie chez les
particuliers.

Le ministre peut-il indiquer Ie nombre d'incendie en 1995 et
1996 en Region bruxelloise chez les particuliers et les donnees
disponibles sur les causes reconnues les plus frequentes?

Quelles sont les mesures de prevention realisees durant ces
annees (1995 et 1996) aupres du grand public et groupes de popu-
lation ciblee, specialement en ce qui conceme les risques electriques,
ceux lies au tabagisme et les risques lies a la cuisson des aliments?

Des evaluations de la connaissance et du respect des consignes
de securite anti-incendie ont-elles ete realisees par enquete ou par
d'autres methodes? Quelles en sont les resultats eventuels?

Des actions systematiques sont-elles entreprises dans les ecoles
bruxelloises pour former lesjeunes a cette prevention?

Quelle contribution des medias le Ministre a-t-il sollicitee pour
cette prevention?

Reponse: En reponse a la question de 1'honorable membre, je
peux apporter les informations suivantes.

Le Service d'incendie et d'Aide Medicale Urgente de la Region
de Bruxelles-Capitale a combattu 994 incendies d'habitations en
1995 et 820 en 1996, sur un total respectifde 2.388 et 2.552 feux.

Les cinq causes d'incendie les plus frequentes sont, par ordre
decroissant: le geste criminel, 1'electricite, les imprudences de
fumeur, les oublis d'aliments sur un rechaud et lesjeux d'enfants.

Ces constatations ont amene le service d'incendie a realiser, tant
en 1995 qu'en 1996, les actions d'information preventive suivantes:

- diffusion en boucle, sur Tele-Bruxelles et TV-Brussel de clips
d'une duree de 40 secondes sur les causes d'incendie les plus
frequentes, durant la semaine nationale de la securite (octobre)
et la periode de Noel et Nouvel-An;

Distribution de feuillets d'information sur le meme theme a plus
de 3.000 eleves visitant annuellement les casernes;

participation active a la semaine nationale de prevention incendie,
dont le SIAMU est co-organisateur. C'est dans ce cadre que le
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de federale staatssecretaris voor de Veiligheid in oktober 1997
een evaluatie zai maken van zijn campagne 1997 met betrekking
tot de promotie van autonome rookdetectors.

Bovendien zullen vanaf oktober 1997 meer systematische acties,
ondersteund door een nieuwe videocassette en een didactisch
voertuig, starten in de lagere scholen van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest.

secretaire d'etat federal a la Securite organisera en octobre
prochain une evaluation de sa campagne 1997 pour la promo-
tion de detecteurs autonomes de fumee.

En outre, des actions plus systematiques supportees par une
nouvelle cassette-video et un camion didactique debuteront dans
les ecoles primaires de la Region en octobre 1997.

Vraag nr. 121 van de heer Denis Grimberghs d.d. 28 avril 1997
(Fr.):

Brusselse handelsattache in het buitenland.

In een recente persverklaring heeft de minister meegedeeld dat
uit een opiniepeiling bij de leden van het Verbond van Onder-
nemingen te Brussel en van de Kamer voor Handel en Nijverheid
van Brussel blijkt dat Israel een van de landen is waarmee het Gewest
geregelde handelsbetrekkingen moet onderhouden (Le Soir van 9
april 1997).

Kan de minister mij de strekking van deze opiniepeiling
meedelen? Gaat het om een initiatief van zijnentwege ofom een
initiatiefvan de Kamer voor Handel en Nijverheid en het VOB?

Kan de minister mij de voomaamste resultaten meedelen van
die peiling bij de Brusselse ondernemingen en preciseren hoeveel
bedryven geantwoord hebben?

Kan de minister mij meedelen weike lessen hij uit deze raad-
pleging heeft getrokken, inzonderheid op het vlak van de vertegen-
woordiging van Brussel in het buitenland?

Anhvoord: Als antwoord op zijn vraag kan ik het geacht lid
meedelen dat het regeringsprogramma de uitbreiding van het
netwerk van handelsattaches voorziet.

De Adviescommissie voor Buitenlandse Handel werd geraad-
pleegd over de keuze van de standplaatsen.

In een eerste benadering werden de leden van de commissie
uitgenodigd hun mening te kennen te geven over deze uitbreiding.

Vandaar dat onder meer de Kamer voor Handel en Nijverheid
en het Verbond van Ondernemingen navraag hebben gedaan bij
hun leden, t.t.z. de Brusselse ondernemingen.

De resultaten van deze navraag werden bijeengebracht door de
administratie en voorgelegd aan de commissie.

Het is inderdaad goed dat er een adviescommissie is, waardoor
de inspraak van de Brusselse bedrijven centraal kan staan in ons
beleid.

De commissie heeft in haar zitting van 29 oktober 1996 een
eensgezind advies uitgebracht over een aantal bijkomende stand-
plaatsen en ook Tel Aviv behoorde tot de keuze.

De reden die door de commissie werd aangebracht kan zo worden
samengevat dat door de huidige intemationale wederopbouwfond-
sen die aan Israel en Palestina ter beschikking gesteld worden,

Question n° 121 de M. Denis Grimberghs du 28 avril 1997 (Fr.):

Attache commercial bnixellois en paste a I'etranger.

Monsieur le ministre a indique dans une declaration a la presse
recemment qu'un sondage effectue aupres des membres de 1'Union
Economique Bruxelloise et de la Chambre de Commerce de
Bruxelles a place Israel dans la liste des pays avec lesquels la Region
doit maintenir des relations economiques suivies (Le Soir du 9 avril
1997).

Monsieur le ministre peut-il indiquer 1'exacte portee de ce
sondage. S'agit-il d'une initiative de sa part ou d'une initiative de la
Chambre de Commerce et de 1'UEB?

Monsieur le ministre peut-il indiquer les principaux resultats de
ce sondage aupres des entreprises bruxelloise en precisant combien
d'entreprises ont repondu a celui-ci?

Monsieur le ministre peut-il indiquer quels sont les enseigne-
ments qu'il tire de cette consultation, particulierement sur le plan
de 1'organisation de la representation de Bruxelles a I'etranger.

Reponse: En reponse a sa question, je puis communiquer a
1'honorable membre que le programme gouvememental prevoit
1'extension du reseau d'attaches commerciaux.

Le Comite consultatifdu Commerce exterieur a ete consulte sur
le choix des postes.

Dans une premiere phase, les membres dudit Comite ont ete
invites a sa prononcer sur cette extension.

Cela explique que la Chambre de Commerce et d'lndustrie et
1'Union des Entreprises de Bruxelles, parmi d'autres, aient consulte
leurs adherents, c.a.d. les entreprises bruxelloises.

Les resultats de cette consultation ont ete rassembles par 1'admi-
nistration et soumis au Comite.

L'existence d'un comite consultatifest positive, puisqu'il permet
la participation des entreprises bruxelloises, element central de notre
politique.

Le comite a, lors de sa seance du 29 octobre 1996, emis un avis
unanime sur une serie de postes complementaires parmi lesquels
figure egalement Tel-Aviv.

La raison invoquee par le comite peut se resumer comme suit:
les fonds actuellement mis a la disposition d'lsrael et de la Pales-
tine par les organisations intemationales a des fins de reconstruc-
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handelsopportuniteiten voor Brusselse studiebureaus reeel aanwezig
zijn en dat heel wat Brusselse ondememingen reeds bedrijvig zijn
in dit economisch dynamisch land.

Het is verder evident dat prospectie op Israel onmogelijk vanuit
een ander land kan gebeuren.

De Mihisterraad heeft zich op 16 januari 1997 bij het advies
aangesloten en besloten dat ook in Tel Aviv een Brusselse handels-
attache wordt geinstalleerd.

Overigens ging het niet alleen om Tel Aviv, maar ook om zeven
andere standplaatsen waarvoor ik mij, in mijn voorstel aan de
minsterraad, liet leiden door het advies van de commissie.

tion presentent de reelles opportunites commerciales pour des bu-
reaux d'etudes bruxellois. Par ailleurs bon nombre d'entreprises
bruxelloise sont deja actives dans ce pays anime d'une dynamique
economique.

II est de plus egalement manifeste qu'il est impossible d'entre-
prendre des prospections en Israel au depart d'autres pays.

Le 16janvier 1997, Ie Conseil des ministres a souscrit a 1'avis
susmentionne et a, par consequent, decide qu'un attache commer-
cial bruxellois prendrait egalement poste a Tel-Aviv.

Enfin, je tiens a souligner que, dans ma proposition au Conseil
des ministres, je me suis inspire de 1'avis du comite, non seulement
pour Tel-Aviv mais aussi pour sept autres postes.

Vraag nr. 124 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 12 mei
1997 (N.):

Aangewende methode tot indeling van vreemdelingen in de
ene o f d e andere taalrol in het kader van de tellingen tot vaststel-
ling van de taalkaders.

Onlangs werd in de school van de regering een akkoord afge-
sloten om de taalkaders te herzien, en hiervoor over te gaan tot een
hertelling van het werkvolume.

Er lijkt mij echter voor deze telling minstens een groot probleem
voor te doen dat zich ten tijde van de uitvaardiging van de taal-
wetgeving nog niet stelde, maar dat vandaag jammer genoeg een
grote omvang heeft aangenomen, en dat is dat vandaag de dag
ongeveer een derde van de bevolking in Brussel uit vreemdelingen
bestaat. De vraag stelt zich dus tot weike taalaanhorigheid deze
grote groep wordt aangerekend als het gaat om het bepalen van het
werkvolume.

Nu weten wij allemaal dat de overweldigende meerderheid van
deze vreemdelingen door de administratie massaal op de Franse
taalrol wordt gezet, ook al spreekt of schrijft de overgrote
meerderheid van deze vreemdelingen geen gebenedijd woord Frans.
De vreemdelingen die wel een taalkeuze maken doen dit over het
algemeen volkomen onbewust, en kiezen voor het Frans, ook al
kunnen de meeste van hen niet meer dan enkele woorden in de taal
van Moliere brabbelen, laat staan schrijven. de reden waarom deze
keuze wordt gemaakt is louter van sociologische aard, namelijk
omdat het Frans in deze stad nog altijd dominant is. Over het
algemeen is de taalkeuze van de vreemdelingen dan ook louter
toevallig, namelijk omdat zij gewoon niet beter weten.

Op deze wijze worden de vreemdelingen voor wat het bepalen
van de taalkaders betreft echter wel de objectieve bondgenoten van
de Franstaligen omdat zij door hun kwantitatiefgewicht het Neder-
landstalig aandeel in het werkvolume van de administratie drastisch
doen verminderen. Zo wordt de verhouding tussen Vlamingen en
Franstaligen bij het opstellen van de taalkaders systematise!!
scheefgetrokken ten nadele van de Vlamingen.

Ik zou van minister Grijp dan ook graag vememen:

1. of deze 30 % vreemdelingen worden betrokken in de tellingen
die moeten worden uitgevoerd voor de opstelling van het
taalkader;

Question n° 124 de M. Dominiek Lootens-Stael du 12 mai 1997
(N.):

Methode utilisee pour attribuer aiix strangers iin role lingilis-
tique dans le cadre des comptages destines a etablir les cadres
linguistiqiies.

Un accord a ete conclu recemment au sein du gouvernement
pour revoir les cadres linguistiques. Pour ce faire, il y a lieu de
proceder a de nouveaux comptages du volume de travail.

Or, ce comptage me semble poser un gros probleme au moins,
qui ne se posait pas a 1'epoque ou la legislation linguistique a ete
promulguee mais qui a malheureusement pris aujourd'hui une
grande ampleur: le fait que les etrangers constituent actuellement
un tiers environ de la population a Bruxelles. On peut done se de-
mander quelle appartenance linguistique sera attribuee a ce groupe
important pour fixer le volume de travail.

Vous n'etes pas sans savoir que 1'administration attribue le role
linguistique francais a 1'immense majorite de ces etrangers meme
si ceux-ci ne savent ni parler, ni ecrire un seui mot en francais. Les
etrangers qui choisissent effectivement une langue le font generale-
ment tout a fait inconsciemment et optent pour le francais alors que
la plupart d'entre eux baragouinent a peine quelques mots de la
langue de Moliere et ne savent pas 1'ecrire. Us font ce choix pour
une raison de nature purement sociologique, a savoir que le frangais
est encore la langue dominante dans cette ville. Des lors, le choix
de la langue des etrangers est en general le pur fruit du hasard: il se
fait, simplement, par defaut.

Mais lorsqu'il s'agit d'etablir les cadres linguistiques, les
etrangers deviennent de la sorte les allies objectifs des francophones
parce que, du fait de leur nombre, ils font baisser de facon drastique
la part du neerlandais dans le volume de travail de 1'administration.
La proportion entre neerlandophones et francophones pour etablir
les cadres linguistiques est faussee systematiquement au detriment
des Flamands.

Je souhaiterais des lors que le ministre Grijp me dise:

1. si ces 30% d'etrangers sont inclus dans les comptages a effectuer
pour etablir les cadres linguistiques;
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2. zoja, hoe dit praktisch in zijn werk gaat. Hoe wordt bijvoorbeeld
de telefonische oproep van een Engelssprekende vreemdeling
gecatalogeerd? Tot weike taalrol wordt die gerekend? Hoe wordt
het document dat een Fransonkundige ofanalfabete Arabier heefl
laten invullen door een derde gecatalogeerd in het kader van de
tellingen?

Graag had ik dus van de minister in detail vemomen hoe dit
probleem wordt opgelost bij het bepalen van het werkvolume.

Antwoord: In antwoord op de vraag van het geacht lid, kan ik
hem volgende eementen mededelen:

Bij tellingen wordt er enkel rekening gehouden met de Neder-
landstalige en Franstalige telefonische oproepen of geschreven
documenten zonder zich te bekommeren over de oorsprong van de
persoon.

Het aantal anderstalige oproepen (Engels, Duits,...) is uiterst
gering. Deze moeten in principe noch bij Franstalige noch bij
Ncderlandstalige oproepen worden gecatalogeerd.

2. si tel est Ie cas, comment cela se passe dans la pratique. Com-
ment classe-t-on par exemple 1'appel telephonique d'un etranger
anglophone? Quel role linguistique lui attribue-t-on? Comment,
dans Ie cadre des comptages, classe-t-on Ie document qu'un
arabe, incapable de s'exprimer en francais ou analphabete, a
fait remplir par un tiers?

Je souhaiterais des lors que Ie ministre m'explique en detail
comment ce probleme a ete resolu pour etablir Ie volume de travail.

Reponse: En reponse a la question de 1'honorable membre, je
peux lui communiquer les elements suivants:

Dans les comptages, il n'est tenu compte que des appels
telephoniques ou des documents ecrits en francais ou en neerlandais,
sans que 1'on se preoccupe de 1'origine de la personne.

Le nombre d'appels en langue etrangere (Anglais, Allemand,...)
est tres limite. Ceux-ci ne peuvent en principe etre catalogues comme
francophones ni comme neerlandophones.

Vraag nr. 125 van de heer Serge de Patoul d.d. 12 mei 1997
(Fr.):

Hetplaatsen voor overheidsopdrachten van dienstverlening.

De Regering heeft een nieuwe financieringsmethode goedge-
keurd voor de pensioenen die ten laste van het Gewest vallen. Het
gaat waarschijniijk over een bedrag van meer dan 8.200.000 fr.

Ter herinnering zij gezegd dat de Europese richtlijn 92/50/EEG
van ISjuni 1992 betreffende de coordinatie van de procedures voor
het plaatsen van overheidsopdrachten van dienstverlening bepaalt
dat, vanaf 1 juli 1993, de overheidsopdrachten voor financiele
diensten moeten worden geplaatst. Die bepaling is overgenomen
in de wet van 24 december 1993 betreffende de overheidsopdrachten
voor aanneming van diensten. Die wet wordt van kracht op 1 mei
1997.

Heeft de minister die opdracht via een prijsaanvraag toegewezen,
zoals de voormelde wetgevingen dit voorschrijven?

Antwoord: In haar vergadering van 27 februari 1997, heeft de
Brusselse Hoofdstedelijke Regering beslist de pensioenfinanciering
van Brussel-Netheid en de Brandweer aan de OMOB toe te wijzen,
nadat er een beperkte offerteaanvraag had plaatsgehad waarbij het
OMOB Gemeentekrediet, de ASLK, Royale Beige, P & V en LAP/
DVV werden aangezocht.

De wetgeving, ook de Europese rechtsvoorschriften, zijn terzake
nauwgezet in acht genomen.

Het is namelijk zo dat het voor deze dienstenopdracht in het
vooruitzicht gestelde bedrag lager is dan het minimum dat een
Europese offerteaanvraag noodzakelijk maakt.

Question n° 125 de M. Serge de patoul du 12 mai 1997 (Fr.):

Passation des marches publics de services.

Le Gouvemement a decide un nouveau mode de financement
des pensions a charge de la Region. L'importance de la charge
depassera sans doute le montant de 8.200.000 francs.

Pour rappel, la directive europeenne 92/50/CEE du 18 juin 1992,
portant coordination des procedures de passation des marches pu-
blics de services, impose a partir du l"juillet 1993 la passation de
marches pour les services financiers. Cette disposition est reprise
dans la loi du 24 decembre 1993 relative aux marches publics de
services. Cette loi rentre en vigueur le I01' mai 1997.

Le ministre a-t-il precede a 1'attribution de ce marche par le
systeme d'appel d'offres suivant les legislations precitees?

Reponse: A 1'issue d'une consultation par appel d'offres restreint
aux six firmes, a savoir le Credit Communal de Belgique, la CGER,
la Royale Beige, P&V, la SMAP et LAP.DVV, le Gouvemement de
la Region de Bruxelles-Capitale a decide en sa seance du 27 fevrier
1997, de confier le marche du financement des pensions de 1'ARP
et du SIAMU a la SMAP.

En la matiere, la legislation de meme que les regles de droit
europeen ont ete rigoureusement respectees.

En effet, le montant prevu pour ledit marche de services est
inferieur au minimum necessitant un appel d'offres a 1'echelle
europeenne.
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Vraag nr. 126 van mevr. Caroline Persoons d.d. 26 mei 1997
(Fr.):

Personeelsverdeling bij de brandweer.

Wij zijn op de hoogte van de vele problemen die gerezen zijn
bij de vastelling van de wettelijke taalkaders bij de brandweer en
de vemietiging van de aanwervingen die eruit is voortgevloeid.

Kan de minister mij meedelen:

1. Hoeveel ambtenaren momenteel bij de brandweer tewerkgesteld
zijn en tot weike taalrol ze behoren?

2. Tot weike taalrol en tot welk niveau de eventuele tijdelijke per-
soneelsleden behoren?

3. Hoeveel vaste en tijdelijke personeelsleden, opgesplitst per
taalrol, hun woonplaats binnen en buiten het Brussels Gewest
hebben (toegevoegde vraag bij vraag nr. 52 van de heer de Patoul,
Bulletin van vragen en antwoorden nr. 10 van 5 april 1996)?

4. Weike elementen het opmaken van statistieken met betrekking
tot de taalrol van de geregistreerde slachtoffers verhinderen?
Elk administratief hulpverleningsverslag vermeldt immers de
taal van het slachtoffer (cfr. antwoord op vraag nr. 18 van 16
november 1995 van de heer Comelissen).

Antwoord: In antwoord op haar vraag, kan ik het geacht lid
volgende elementen mededelen:

1. Op 1 juni 1997 telde de Brusselse Hoofdstedelijke Dienst voor
Brandweer en Dringende Medische Hulp 1.026 personeelsleden,
statutair en contractueel, waarvan 695 Franstaligen en 331
Nederlandstaligen.

2. Het contractueel personeel bestaat uit 78 Franstaligen en 78
Nederlandstaligen als volgt verdeeld over de niveaus en de
kaders:

Operationeel Technisch en
Niv. personeel administr.

personeel
I 2 F 4F

I N 4 N
II - 12 F

13 N
III 27 F 11 F

56 N 2N
IV - 22 F

2N

Totaal 29 F 49 F
57N 21 N

3. Wat de woonplaats van de agenten betreft, is de situatie als volgt:

— Franstalige statutaire agenten: 306 in het Gewest, 310
erbuiten;

— Nederlandstalige statutaire agenten: 54 in het Gewest, 200
erbuiten;

Qu
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estion n° 126 de Mme Caroline Persoons du 26 mai 1997
(Fr.):

Repartition du personnel des pompiers.

Nous connaissons les multiples episodes qui rythment 1'etablis-
nent de cadres linguistiques legaux chez les pompiers et les
lulations d'engagements qui en decoulerent.

Monsieur Ie ministre peut-il m'indiquer:

Quels sont, a 1'heure actuelle, Ie nombre de fonctionnaires
effectivement employes et leur repartition linguistique?

Si des contractuels sont engages, quels sont leur appartenance
linguistique et leur niveau?

Quel est, par role linguistique, Ie nombre de fonctionnaires et
de contractuels domicilies dans et hors de la Region de Bruxelles
(en complement a la question n° 52, Questions et Reponses
n° 10 du 5 avril 1996 de M. de Patoul)?

Quels sont les elements qui empechent d'etablir des statistiques
quant a la repartition linguistique des victimes enregistrees
puisque la langue utilisee par la victime est une des donnees du
rapport administratif de chaque intervention du SIAMU (cfr.
reponse a la question n° 18 du 16 novembre 1995 de M.
Comelissen)?

Reponse: En reponse a sa question, je peux communiquer a
lonorable membre les elements suivants:

A la date du l^juin 1997, Ie Service d'lncendie et d'Aide Medi-
cale Urgente de la Region de Bruxelles-Capitale comptait 1.026
agents, statutaires et contractuels, dont 695 francophones et 331
neerlandophones.

Le personnel contractuel est compose de 78 francophones et de
78 neerlandophones repartis comme suit par niveau et par ca-
dres:

Personnel Personnel
Niv. operationnel admin. et

technique
I 2F 4F

I N 4 N
II - 12 F

13 N
III 27 F 11 F

56 N 2 N
IV - 22 F

2 N

Total 29 F 49 F
57N 21 N

En ce qui conceme la domiciliation des agents, la situation se
presente comme suit:

- agents statutaires francophones: 306 dans la Region, 200 en
dehors de celle-ci;

- agents statutaires neerlandophones: 54 dans la Region, 200
en dehors de celle-ci;
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- Franstalige contractuele agenten: 58 in het Gewest, 20
erbuiten;

- Nederlandstalige contractuele agenten: 14 in het Gewest, 64
erbuiten.

4. Eike personaliseerbare tussenkomst, met andere woorden een
ziekenwagenvervoer ofaan een persoon verstrekte zorgen, wordt
ingeschreven volgens de taal van het slachtoffer. De factuur
betreffende deze tussenkomst wordt immers in deze taal gesteld.

Daarentegen worden de hulpoproepen niet volgens de gehan-
teerde taal opgetekend maar wel volgens het type van de ge-
vraagde hulp.

- agents contractuels francophones: 58 dans la Region, 20 en
dehors de celle-ci;

- agents contractuels neerlandophones: 14 dans la Region, 50
en dehors de celle-ci.

4. Toute intervention personnalisable, c'est-a-dire liee a un trans-
port en ambulance ou aux soins donnes a une victime, peut etre
comptabilisee selon la langue de cette victime. D'ailleurs, c'est
dans cette langue que la facture relative a 1'intervention sera
etablie.

Par centre, les appels au secours ne sont pas repertories selon la
langue utilisee, mais bien selon Ie type de secours demande.

Vraag nr. 130 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 2 juni 1997 (N.):

Informatiecampagnes door de overheden.

Graag volgende gegevens in verband met de in 1996 gehouden
informatiecampagnes door uw kabinet en door de overheden
waarvoor u bevoegd bent:

1. Het aantal gevoerde informatiecampagnes en -boodschappen of
mededelingen van algemeen nut (schrijvende pers, audio-visuele
pers, brochures, enz.).

2. a) Werden deze campagnes bedacht en/of gerealiseerd door
specialisten uit de particuliere sector (vennootschappen of
andere)?

b) Zoja.weike?

3. Graag voor eike boodschap, campagne en mededeling:

a) de realisatiekost;
b) de drukkost;
c) de totale kost;
d) desgevallend de naam van de drukker;
e) de verspreiding:

- het doelpubliek;
- de verspreider;

f) de inhoud;
g) deoplage;
h) de gebruikte taal;
i) het betrokken begrotingsartikel.

Antwoord: Als antwoord op haar vraag kan ik het geacht lid
meedelen dat, in het kader van de bevordering van de buitenlandse
handel, volgende boodschappen en mededelingen in 1996 werden
gerealiseerd en uitbetaald op de basisallocatie 11.42.12,01:

1. Brochure "Uitvoeren" - 913.500 BF-N en F.

Handleiding over de gewestelijke logistieke en fmanciele export-
ondersteuning met verruimd adressenbestand.
Verspreiding naar alle Brusselse exporterende bedrijven.
Opiage 10.000 exemplaren.

Question n° 130 de Mme Brigitte Grouwels du 2 juin 1997 (N.):

Campagnes d'information menees par les pouvoirs publics,

Je souhaiterais obtenir les renseignements suivants sur les
campagnes d'information que votre cabinet et les autorites qui
relevent de votre competence ont menees en 1996:

1. Le nombre de campagnes et de messages d'information ou de
communications d'interet general (presse ecrite, presse audio-
visuelle, brochures, etc.);

2. a) Ces campagnes ont-elles ete concues et/ou realisees par des
specialistes du secteur prive (societes ou autres)?

b) Si tel est le cas, lesquel(le)s?

3. Je souhaiterais connaitre pour chaque message, campagne et
communication:

a) le prix de realisation;
b) le prix d'impression;
c) le cout total;
d) le cas echeant, le nom de 1'imprimeur;
e) la diffusion:

- le public-cible;
- le diffiiseur;

f) lecontenu;
g) letirage;
h) la langue utilisee;
i) 1'article budgetaire conceme.

Reponse: En reponse a sa question, je puis communiquer a
1'honorable membre que, dans le cadre de la promotion du com-
merce exterieur, les messages et communications ci-apres ont ete
realises en 1996 et imputes a 1'allocation de base 11.42.12.01:

1. Brochure "Exporter" - 913.500 FB - F et N.

Manuel portant sur les mesures d'aide logistique et financiere
avec une large liste d'adresses.
Distribute a toutes les entreprises bruxelloises exportatrices.
Tirage 10.000 exemplaires.
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Bedacht door het kabinet.
Gerealiseerd door de n.v. Synercom.

2. Advertentie in brochure "Made in Belgium" - 97.466 BF — N
enF.

Algemene gegevens over buitenlandse handel en investeringen.

Verspreiding naar ambassades en banken.
Opiage: 10.000 exemplaren.
Gerealiseerd door de n.v. MIB.

3. Inlassingen in het tijdschrift PME-KMO.

Informatie over Brusselse export aan alle KMO's. - 907.500
BF voor 6 edities — N en F.

Opiage 21.000 exemplaren.
Bedacht door kabinet, gerealiseerd door n.v. Uitgeverijen PME-
KMO.

4. Inlassingen in de brochure "Export Service".

Algemene informatie inzake export— 121.000 B F — N en F.

Opiage 8.500 exemplaren.

5. Inlassingen in "Belgian PRO".

Exportpromotie van kledingindustrie - 605.000 BF - N, F en
Engels.

Gerealiseerd door de n.v. Mode Action.

6. Brusselse bijdrage aan het Rationale multimediaproject voor de
realisatie van een exportbevorderende video — 262.000 BF.

Verspreiding naar ambassades en consulaten door Buitenlandse
Zaken.

Op idee van Z.K.H. Prins Filip en gerealiseerd door het federale
ministerie van Buitenlandse Zaken.

7. Pagina's in "Made in Brussels", Engelstalig tijdschrift over het
Brusselse internationale commerciele gebeuren in ruime zin.

70.000 exemplaren - 2 edities in 1996 - 2.960.000 BF.

Verspreiding naar bedrijven, alle Belgische handelsattaches (voor
verdere Verspreiding), consulaten en ambassades en sommige
Sabenavluchten.

Bedacht door het kabinet en gerealiseerd door de n.v. Mediacom
Bruprint na aanbesteding.

8. Inlassing in het Franstalig tijdschrift "La Bruxelloise" -
60.500 BF.

Offerte van uitgeverij "Plaisirs de vivre", die haar damesblad in
Franstalige grootsteden te koop aanbiedt (Parijs, Geneve).

Concue par Ie cabinet.
Realisee par la s.a. Synercom.

2. Annonce dans la brochure "Made in Belgium" - 97.466 FB - N
etF.

Donnees generales concemant Ie commerce exterieur et les
investisements a 1'etranger.
Distribution aux ambassades et banques.
Tirage 10.000 exemplaires.
Realisee par la s.a. MIB.

3. Insertions dans la revue PME-KMO.

Information concemant les exportations bruxelloises a toutes
les PME - 907.500 FB pour 6 editions - N et F.

Tirage 21.000 exemplaires.
Conception par Ie cabinet et realisation par la s.a. Editions PME-
KMO.

4. Insertions dans la brochure "Export Service".

Information generate concemant 1'exportation — 121.000 FB -
NetF.

Tirage 8.500 exemplaires.

5. Insertions dans "Belgian PRO".

Promotion de 1'exportation dans 1'industrie vestimentaire -
605.000 FB-N,Fet Anglais.

Realisation par la s.a. Mode Action.

6. Contribution bruxelloise au projet multimedia national pour la
realisation d'une video pour la promotion de 1'exportation —
262.000 FB.

Diffusion aux ambassades et consulats par les Affaires etrangeres.

Idee de son Altesse Royale, Ie Prince Philippe, concretisee par
Ie ministere federal des Affaires etrangeres.

7. Pages dans "Made in Brussels", un periodique en langue anglaise
consacre aux relations commerciales internationales bruxelloises
au sens large.

70.000 exemplaires - 2 editions en 1966 - 2.960.000 FB.

Distribue aux entreprises, a tous les attaches commerciaux (pour
diffusion plus large), consulats et ambassades, et distribue lors
de certains vols de la Sabena.

Concu par Ie Cabinet et realise par la s.a. Mediacom Bruprint a
1'issue d'une soumission.

8. Insertion dans une revue francophone "La Bruxelloise" - 60.500
FB.

Offre de la maison d'edition "Plaisirs de vivre" qui vend sa re-
vue feminine dans de grandes villes francophones (Paris,
Geneve).
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Vraag nr. 131 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 2 juni 1997 (N.):

V.w. 's. — Subsidies.

Gelieve, voor alle overheden waarvoor u bevoegd bent, mee te
delen aan weike v.z.w.'s, en voor welk bedrag subsidies werden
toegekend in 1996.

Antwoord: Als antwoord op haar vraag kan ik het geacht lid
meedelen dat, in het kader van mijn bevoegdheid, een aantal v.z.w.'s
subsidies ontvangen hebben tijdens het dienstjaar 1996.

Het betreft:

de Kamer voor Handel en Nijverheid van Brussel met een
gebudgetteerd bedrag van 3,1 mio BF, voor de onderaanneming
van acties ter bevordering van de buitenlandse handel, meer
bepaald het onthaal van buitenlandse delegaties en het contact
met buitenlandse vertegenwoordigers te Brussel;

het Verbond van Ondememingen te Brussel met een gebudget-
teerd bedrag van 6 mio BF, voor de onderaanneming van andere
acties ter bevordering van de buitenlandse handel, meer bepaald
naar de Brusselse bedrijven toe en in samenwerking met de
handelsattaches;

Brussel-Technopool met een gebudgetteerd bedrag van 2,25 mio
BF, voor haar specifieke rol in het opvolgen van buitenlandse
projecten, gerelateerd aan het potentieel aanwezig binnen haar
vier polen;

Brussel-Technopool met een gebudgetteerd bedrag van 1,655
mio BF, voor de organisatie van een interregionaal ontmoetings-
platform met forum "Interprise", mede onder auspicien van de
Europese Unie;

het Verbond van Ondememingen te Brussel met een gebud-
getteerd bedrag van 0,850 mio BF, voor de organisatie en de
opvolging van een netwerk van prive-vertegenwoordigingen in
het buitenland, complementair aan het netwerk van de handels-
attaches.

Question n° 131 de Mme Brigitte Grouwels d.d. 2 juin 1997
(N.):

A.s.b.l— Subventions.

Pourriez-vous me dire, pour toutes les autorites qui relevent de
votre competence, a quelles a.s.b.l. des subventions ont ete octroyees
en 1996 et pour quel montant?

Reponse: En reponse a sa question, je puis communiquer a
1'honorable membre que, dans Ie cadre de mes competences, un
certain nombre d'a.s.b.l. ont recus des subsides pendant Pexercice
1996.

II s'agit de:

- la Chambre de Commerce et d'lndustrie de Bruxelles, avec un
montant budgette de 3,1 mio de FB, pour la sous-traitance
d'actions de promotion du commerce exterieur, plus parti-
culierement 1'accueil de delegations etrangeres et Ie contact avec
les representants etrangers a Bruxelles;

- 1 'Union des Entreprises de Bruxelles, avec un montant budgette
de 6 mio de FB, pour la sous-traitance d'autres actions de pro-
motion du commerce exterieur, plus particulierement vis-a-vis
des entreprises bruxelloises et en cooperation avec les attaches
commerciaux;

- Bruxelles - Technopole, avec un montant budgette de 2,25 mio
de FB, pour son role specifique dans Ie suivi de projets a
1'etranger, relate au potentiel existant au sein de ses quatre poles;

Bruxelles - Technopole, avec un montant budgette de 1,655 mio
de FB, pour 1'organisation d'une plate-forme interregionale avec
forum "Interprise", sous les auspices de 1'Union Europeenne.

1'Union des Entreprises de Bruxelles, avec un montant budgette
de 0,850 mio de FB, pour 1'organisation et Ie suivi d'un reseau
de representations privees a 1'etranger, complementaire au reseau
des attaches commerciaux.

Vraag nr. 132 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 2 juni 1997 (N.):

Universiteiten. — Subsidies.

Gelieve me, voor de overheden waarvoor u bevoegd bent, mede
te delen bij weike universiteiten en voor welk bedrag in 1996 stu-
dies werden aangevraagd.

Graag de aard van de studies.

Antwoord: In antwoord op haar vraag heb ik de eer het geacht
lid mede te delen dat ik in 1996 aan geen enkele universiteit een
studie heb toevertrouwd.

Question n° 132 de Mme Brigitte Grouwels du 2 juin 1997 (N.):

Universites — Subventions..

Pourriez-vous me dire, pour les autorites qui relevent de votre
competence, a quelles universites des etudes ont ete commandoes
en 1996 et pour quel montant?

Je souhaiterais egalement connaitre la nature de ces etudes.

Reponse: En reponse a sa question j'ai 1'honneur de commu-
niquer a 1'honorable membre que je n'ai confie aucune etude en
1996 aux universites.
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Minister belast met Leefmilieu en
Waterbeleid, Renovatie,

Natuurbehoud en
Openbare Netheid

Vraag nr. 238 van de heer Dominiek Lootens-StaeI d.d. 21 april
1997 (N.):

Wagenpark.

Kan de minister mij meedelen over welk wagenpark zip kabinet
beschikt?

Kan hij mij voor eike wagen volgende gegevens meedelen:

- merk;
- cilinderinhoud;
- boirwjaar;
- jaar van aankoop;
- huidig aantal kilometers;
- aankoopprijs (ofprijs voor de leasing).

Antwoord: In antwoord op zijn schriftelijke vraag, vindt het
geacht lid hierna de elementen met betrekking tot het wagenpark
van mijn kabinet.

Ministre de 1'Environnement et
de la Politique de 1'Eau, de la Renovation,

de la Conservation de la Nature et
de la Proprete publique

Question n° 238 de M. Dominiek Lootens-StaeI du 21 avril 1997
(N.):

Pare de voitures.

Le ministre peut-il me dire quel est Ie pare de voitures dont
dispose son cabinet?

Le ministre peut-il me communique!' pour chaque voiture les
donnees suivantes:

— la marque;
— la cylindree;
— 1'annee de construction;
— 1'annee d'achat;
— le nombre actuel de kilometres;
— le prix d'achat (ou le prix du credit-bail)?

Reponse: En reponse a sa question ecrite, le membre trouvera
ci-apres, les elements relatifs aux voitures de service de mon cabi-
net ministeriel:

Merk/Marque VW
Audi 100

Saab
900

Citroen
C 15 D

Fiat
Uno

Cilinderinhoud
Cylindree
Bouwjaar
Annee de construction
Jaar van aankoop
Annee d'achat
Huidig aantal kilometers
Kilometrage
Aankoopprijs
Prix d'achat

2300

1990

1990

190.000

892.000 BF/FB

2290

1995

1995

37.000

32.000 BF/FB
maand/mois

(Leasing met onderhoud
van 48 maanden)

(Location long terme,
avec entretien 48 mois)

1769

1995

1996

14.000

371.000 BF/FB

1400

1991

1996

102.000

90.000 BF/FB
(tweedehands/occasion)

Vraag nr. 239 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 28 april
1997 (Fr.):

Gemeentelijke verordeningen om zwerfkatten op hun grond-
gebied te steriliseren.

Weike gemeenten hebben een verordening aangenomen om
zwerfkatten te laten steriliseren?

Welk budget is hier op zijn minst de laatste vijfjaren jaarlijks
voor uitgetrokken?

Gaat het in Anderlecht en Sint-Lambrechts-Woluwe wel om
verordeningen ofbetreft het gewoon beslissingen van het college?

Question n° 239 de M. Stephane de Lobkowicz du 28 avril 1997
(Fr.):

Reglements communaiix visant la sterilisation des chats
errants sur lew territoire.

Quelles sont les communes qui ont adopte un reglement de
sterilisation des chats errants?

Pourriez-vous me communiquer le budget annuel qui lui est
consacre, et cela pour laperiode des cinq demieres annees au moins?

Pour Anderlecht et Woluwe-Saint-Lambert, s'agit-il vraiment
de reglements ou d'une simple decision du College?
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Antwoord: Vermits een aantal gemeenten er zich van bewust
raakten dat er zich in bepaalde wijken problemen stelden door de
aanwezigheid in overtal van verwaarloosde zwerfkatten, hebben
deze bepaalde beschikkingen genomen om dit op doelmatige wijze
te verhelpen.

Deze beschikkingen hangen van de gemeenten af en worden
hierna uitvoerig vermeld evenals de eventuele uitgekeerde begro-
tingsuitgaven.

Aangezien enkele gemeenten niet zijn ingegaan op mijn aanvraag
werden deze niet opgenomen in de hiemavolgende lijst.

Gemeente Sint-Joost-ten-Node

Op 9 juni 1994 besloot de gemeenteraad tot de opzetting van
een sterilisatiecampagne ten behoeve van zwerfkatten en werd
hiertoe een specifieke overeenkomst gesloten tussen de gemeente
en de dierenartsen die aan deze campagnes wilden deelnemen.

Sedert 1995 werden 209 katten aldus behandeld en dit, voor
een gehele begrotingsuitgave van 492.000 BF, namelijk 200.000 BF
perjaar.

De voomoemde overeenkomst bepaalt het bedrag per ingrijpen
op 800 BF voor de stille dood, 3.800 BF voor een sterilisatie en
1.600 BF voor een castratie.

Gemeente Anderlecht

De gemeente Anderlecht heeft terzake geen enkele verordening
aangenomen.

Nochtans heeft het college van burgemeester en schepenen in
zijn zitting van 19 december 1989 besloten om in de begroting
jaarlijks in een uitgave te voorzien teneinde zwerfkatten onvrucht-
baar te kunnen maken. Voor 1997 bedraagt dit vooruitzicht van
uitgave een som van 50.000 BF.

Gemeente Sint-Gillis

In Sint-Gillis bestaat er geen reglement ter sterilisatie van zwerf-
katten.

Het college van burgemeester en schepenen is evenwel tot de
beslissing gekomen om sterilisatiecampagnes van zwerfkatten te
laten uitvoeren. Hiertoe wordt in de begroting van dit boekjaar een
bedrag van 40.000 BF voorzien.

Gemeente Sint-Agatha-Berchem

Voor deze problematiek heeft de gemeente Sint-Agatha-Berchem
geen verordening aangenomen.

Op 16 maart 1995 besloot het college van burgemeester en
schepenen nochtans tot het jaarlijks toekennen van een gemeen-
telijke toelage aan de Dienst voor Dringende Dierenhulp (DDD,
systeem D).

A Is tegenprestatie verbindt deze v.z.w. zich tot:

— het opvangen van alle dieren die op de openbare weg rond-
dwalen;

Reponse: Plusieurs communes, conscientes des problemes poses
dans certains quartiers par la presence de chats abandonnes et
errants, ont pris certaines dispositions visant a y repondre de maniere
efficace.

Les types de dispositions sont detailles ci-dessous par commune
ainsi que les budgets eventuellement alloues.

Certaines communes n'ont pas repondu a ma demande et ne
sont ainsi pas reprises dans la liste ci-apres.

Commune de Saint-Josse-ten-Noode

En date du 9 juin 1994, Ie Conseil communal a decide d'organiser
des campagnes de sterilisation des chats errants et a adopte un contrat
type entre la commune et les veterinaires desireux de participer a
ces campagnes.

Depuis 1995, 209 chats ont ete traites pour un budget total de
492.000 FB, soit 200.000 FB par an.

La convention precitee fixe Ie montant des prestations a 800 FB
pour une euthanasie, 3.800 FB, pour une sterilisation et 1.600 FB
pour une castration.

Commune d'Anderlecht

La commune d'Anderlecht n'a adopte aucun reglement en cette
matiere.

Le college des bourgmestre et echevins a cependant decide en
seance du 19 decembre 1989 de prevoir annuellement un budget
pour la sterilisation des chats errants. Le budget pour 1997 s'eleve
a 50.000 FB.

Commune de Saint-Gilles

II n'existe pas de reglement relatif a la sterilisation des chats
errants a Saint-Gilles.

Le college des bourgmestre et echevins a toutefois decide de
faire proceder a des campagnes de sterilisation des chats errants.
Le budget de 1'annee en cours prevoit 40.000 FB pour ce faire.

Commune de Berchem-Sainte-Agathe

La commune de Berchem-Sainte-Agathe n'a adopte aucun
reglement pour cette problematique.

Le college des bourgmestre et echevins a neanmoins decide en
date du 16 mars 1995 d'allouer un subside communal annuel au
Service d'Aide Veterinaire Urgent (SAVU).

En contrepartie, cette a.s.b.l. s'engage a:

— enlever les animaux trouves sur la voie publique;



2496 Vragen en Antwoorden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 20 juni 1997 (nr. 21)
Questions et Reponses - Conseii de la Region de Bmxelles-Capitale - 20 juin 1997 (n° 21)

- het beantwoorden van alle oproepen die afkomstig zijn van de
politiediensten en dit 24 uur op 24;

- samenwerking met de politiediensten en met de bevolking van
de gemeente.

In zijn zitting van 12 mei 1997 heeft het college de gemeente-
secretaris en-nee belast om contact op te nemen met deze dienst
teneinde ondermeer het probleem van de sterilisatie der zwerfkatten
te onderzoeken.

Gemeente Watermaal-Bosvoorde

De gemeente Watermaal-Bosvoorde beschikt hieromtrent over
geen gemeenteverordening.

Desalniettemin wordt er jaarlijks een begrotingsuitgave ten
belope van 85.000 BF aan de politiediensten toegekend voor "de
bescherming en opvang van de zwerfdieren door een specifieke
vennootschap". De kosten van sterilisatie zouden op deze begro-
tingspost kunnen worden aangerekend.

Gemeente Elsene

De gemeente Elsene heeft eigenlijk geen gemeenteverordening
met betrekking tot de sterilisatie van de zwerfkatten.

De gemeente heeft evenwel een principieel akkoord gesloten
met een v.z.w. van dierenartsen waarbij voorzien wordt dat de
gemeente voor iedere heeikundige ingreep geldelijk tussenkomt.
Naargelang het geval wordt dit bedrag aangepast.

Gemeente Koekelberg

Sedert 1995 wordt er door de gemeente Koekelberg een sterilisa-
tiecampagne van zwerfkatten opgezet. Op 24 juni 1996 kwam het
schepencollege tot de beslissing om een toelage van 10.000 BF toe
te kennen aan de v.z.w. "Vrije Katten" ten bate van de sterilisatie
van zwerfkatten op haar eigen grondgebied.

Gemeente Schaarbeek

Tijdens haar zitting van 17 maart 1996 besloot de gemeenteraad
van Schaarbeek een samenwerkingsovereenkomst te sluiten met
twee verenigingen, met name "Veeweyde" en "Vrij Katten" met de
bedoeling de diertjes onvruchtbaar te maken.

Het reglement betreffende de sterilisatie der zwerfkatten dat van
1993 dagtekende werd door diezelfde beslissing opgeheven.

De voorziene uitgaven zouden een som van 850.000 BF uit-
maken, wat een verhoging vertegenwoordigt van 150.000 BF in
verhouding tot het krediet zoals voorzien in 1995.

Gemeente Jette

Momenteel wordt de problematiek aangaande de meesterloze
katten bestudeerd.

Gemeenten Etterbeek, Oudergem, Ganshoren en Sint-Jans-
Molenbeek

Deze gemeenten hebben terzake geen specifieke verordening
goedgekeurd.

- repondre a tous les appels emanants des services de police, et ce
24 heures sur 24;

- collaborer avec les services de police et avec la population de la
commune.

Le college a, en seance du 12 mai 1997, charge Ie secretariat
communal de contacter le Service d'Aide Veterinaire Urgent en
vue d'etudier notamment la sterilisation des chats errants.

Commune de Watermael-Boitsfbrt

La commune de Watermael-Boitsfbrt ne possede pas de
reglement communal a ce sujet.

Cependant, un budget annuel de 85.000 FB est alloue aux serv-
ices de police pour "la protection et 1'enlevement des animaux
divaguants par une societe specialisee". Les frais de sterilisation
pourraient etre imputes a ce poste.

Commune d'lxelles

La commune d'lxelles n'a pas a proprement parler de reglement
communal concemant la sterilisation des chats errants.

Toutefois, la commune a conclu un accord de principe avec une
asbl veterinaire qui prevoit que la commune intervient dans les frais
de chaque operation, le montant de cette intervention etant determine
au cas par cas.

Commune de Koekelberg

Depuis 1995, la commune de Koekelberg organise une campagne
de sterilisation des chats errants. Le college echevinal a pris le 24
juin 1996, la decision d'allouerun subside de 10.000 FB a 1'a.s.b.l.
Chats libres pour la sterilisation des chats errants sur son territoire.

Commune de Schaerbeek

Le conseil communal de Schaerbeek a decide, en seance du 17
mars 1996, de travailler sous contrat avec deux associations,
1'association "Veeweyde" s'occupant de laproblematique generate
et 1'association "Chats libres" pour la sterilisation.

Le reglement relatifa la sterilisation des chats errants datant de
1993, a ete abroge par cette meme decision.

Les depenses prevues pour la premiere annee s'eleveraient a
850.000 FB representant une augmentation de 150.000 FB par rap-
port au credit prevu en 1995.

Commune de Jette

La commune de Jette etudie actuellement la problematique des
chats sans maitre.

Communes d'Etterbeek, d'Auderghem, de Ganshoren et de
Molenbeek-Saint-Jean

Ces communes n'ont pas pris de reglement specifique en cette
matiere.
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Vraag nr. 241 van de heer Thierry de Looz-Corswarem d.d. 5
mei 1997 (Fr.):

De ophaling van slachtafval naar aanleiding van hetfeest van
hot schaap.

Kan de minister mij meedelen:

1. Hoeveel gemeenten containers hebben geplaatst voor het
slachtafval van schapen?

2. Hoeveel containers er in het totaal zijn geplaatst?

3. Welk bedrag Net Brussel aan elk van die gemeenten voor de
ophaling van het slachtafval heeft gevraagd?

Antwoord: De 24 containers werden in 8 gemeenten geplaatst.

Aan geen enkele gemeente werd gevraagd hierin financieel tussen
te komen.

Question n° 241 de M. Thierry de Looz-Corswarem du 5 mai
1997 (Fr.):

Recolte des dechets ovins a 1'occaswn de la fete du mouton.

A 1'occasion de la fete du mouton, monsieur Ie ministre pourrait-
il repondre aux questions suivantes:

1. Dans combien de communes des containeurs destines a recueillir
des restes de moutons ont-ils ete installes?

2. Quel est Ie nombre total de containeurs installes?

3. Quel a ete Ie montant reclame a chacune de ces communes par
Bruxelles Proprete pour la recolte des dechets ovins?

Reponse: Les 24 conteneurs ont ete places dans 8 communes.

Aucune contribution financiere n'a ete demandee aux communes.

Vraag nr. 243 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 mei
1997 (Fr.):

Woonplaats van de gewestambtenaren.

Graag had ik van de minister een overzicht ontvangeo van de
wettelijke woonplaats van de tijdelijke en vaste personeelsleden
die in de pararegionale instellingen tewerkgesteld zijn, opgesplitst
volgens rang en gewest waar de woonplaats gelegen is.

Aangezien het antwoord een informatief karakter heeft, zou
misschien overwogen kunnen worden het antwoord niet in het bul-
letin van vragen en antwoorden te publiceren, maarhet bijvoorbeeld
op de griffie van de Raad ter inzage te leggen.

Het zou me echter verheugen mocht de minister een samenvatting
van zijn antwoord maken, dat wel in het BVA gepubliceerd zou
kunnen worden.

Antwoord: In antwoord op zijn schriftelijke vraag met betrekking
tot de woonplaats van de gewestelijke ambtenaren, vind het geacht
lid hierna de elementen betreffende de instellingen die onder mijn
bevoegdheid ressorteren.

GAN/ARP

Question n° 243 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mai 1997
(Fr.):

Lieu de domicillation des agents regionaux.

L'honorable ministre peut-il me fournir Ie nombre d'agents
contractuels et statutaires des pararegionaux par domiciliation legale
sur base d'une ventilation par rang et par region ou se situe Ie domi-
cile?

Etant donne Ie caractere de documentation de la reponse,
j'imagine qu'il pourrait etre envisage de ne pas 1'inserer au bulletin
des Questions et Reponses et de faire en sorte qu'elle puisse etre
consultee par exemple au greffe du conseil.

Toutefois, 1'honorable ministre m'obligerait en acceptant de
rediger un resume de sa reponse qui pourrait faire 1'objet d'une
publication.

Reponse: En reponse a sa question ecrite concernant Ie lieu de
domiciliation des agents regionaux, 1'honorable membre trouvera,
ci-apres, les elements relatifs aux organismes ressortissant de ma
competence

Gewest Statuut
Niveau 2 Niveau 3 Niveau 4Niveau 1

StatutsRegion

Aantal

Totaux

Brussels Hoofdstedelijk Gewest
Region Bruxelles-Capitale

Vastbenoemden
Statutaires
Contractuelen
Contractuels
Tijdelijken
Temporaires
Stagiairs
Stagiaires

Voorlopig totaal
Sous-total

6

15

1

-

22

6

30

2

-

38

50

17

-

-

67

353

493

3

-

849

415

555

6

-

976
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Vlaams Gewest
Region flamande

Vastbenoemden 1 5 38 168 212
Statutaires
Contractuelen 6 8 7 92 113
Contractuels
Tijdelijken - — - 1 1
Temporaires
Stagiairs — — — - -
Stagiaires

Voorlopig totaal 7 13 45 261 326
Sous-total

Waals Gewest
Region wallonne

Vastbenoemden - 2 18 47 67
Statutaires
Contractuelen 1 5 5 36 47
Contractuels
Tijdelijken
Temporaires
Stagiairs
Stagiaires

Voorlopig totaal 1 7 23 83 114
Sous-total

TOTAAL/TOTAL 30 58 135 1193 1416

BIM/IBGE

Gewest Statuut Aantal
- - Niveau 1 Niv. 2 + Niveau 2 Niveau 3 Niveau 4 —

Region Statuts Totaux

Brussels Hoofdstedelijk Gewest
Region Bruxelles-Capitale

Vastbenoemden 23 3 12 20 37 95
Statutaires
Contractuelen 32 7 4 2 56 101
Contractuels
Tijdelijken
Temporaires
Stagiairs 1 1 1 1 - 4
Stagiaires

Voorlopig totaal 56 11 17 23 93 200
Sous-total

Vlaams Gewest
Region flamande

Vastbenoemden 13 2 14 14 38 81
Statutaires
Contractuelen 12 4 9 6 20 51
Contractuels
Tijdelijken - — - - - —
Temporaires
Stagiairs 1 — 1 — - 2
Stagiaires

Voorlopig totaal 26 6 24 20 58 134
Sous-total
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Waals Gewest
Region wallonne

Vastbenoemden 6 - 4 5 27 42
Statutaires
Contractuelen 15 6 4 - 13 38
Contractuels
Tijdelijken
Temporaires
Stagiairs 1 - - - - 1
Stagiaires

Voorlopig totaal 22
Sous-total

40 81

TOTAAL/TOTAL 104 23 49 48 191 415

Vraag nr. 246 van de heer Walter Vandenbossche d.d. 15 mei
1997 (N.):

SPRL Golf Action te Anderlecht.

Het gemeentebestuur van Anderlecht verhuurt een belangrijk
gedeelte van zijn openbaar domein in Neerpede aan een privebedrijf
voor een golfactiviteit. Uit het dossier blijkt dat de huurder in
belangrijke mate achterstallige huurgelden heeft en zich niet houdt
aan het afbetalingsplan.

Kunt u mij laten weten:

- of de voogdijoverheid de afwezigheid van beslissing tot niet-
invordering van de achterstallige huurgelden, niettegenstaande
de niet-naleving van de afbetalingsplannen, kan aanvaarden;

- of deze beslissing van het gemeentebestuur van de gemeente
Anderlecht indruist tegen de plicht tot bescherming van het
openbaar domein en tot goed beheer;

- of het logisch is dat het college van burgemeester en schepenen
van de gemeente Anderlecht op deze wijze deze elitaire sport
steunt.

Antwoord: In zijn vraag verondersteld het geacht lid dat de Spri
Golf Action van Anderlecht zou kunnen afzien van de uitbating
van het thans in gebruik genomen terrein, ofverplicht zou zijn dit
te doen.

In dit geval wordt in tweede instantie verondersteld dat de
gemeente Anderlecht, eigenaar van het terrein, een beroep zou doen
op het Brussels Hoofdstedelijk Gewest teneinde dit terrein in een
openbaar park te herinrichten.

Als deze twee voorwaarden vervuld worden en natuurlijk, op
voorwaarde dat de gemeente Anderlecht haar grond ten gunste van
het Gewest afstaat, (bijvoorbeeld, de grond in erfpacht uitgeven
tegen de symbolische frank) sta ik helemaal klaar om er een openbaar
park te laten aanleggen door het BIM. Het voordeel ligt hierin dat
het huidige gewestelijk park van de Pede aldus voortreffelijk zou
worden verlengd.

Question n° 246 de M. Walter Vandenbossche du 15 mai 1997
(N.):

SPRL Golf Action a Anderlecht.

L'administration communale d'Anderlecht loue une partie
importante de son domaine public de Neerpede a une societe privee
de golf, II ressort du dossier que Ie locataire a beaucoup de retard
dans Ie paiement des loyers et qu'il ne respecte pas Ie plan d'apure-
ment financier.

Le ministre peut-il me dire:

- si 1'autorite de tutelle peut accepter 1'absence de decision de
non-recouvrement des loyers en retard alors que le plan d'apure-
ment n'est pas respecte;

- si cette decision de 1'administration communale d'Anderlecht
ne va pas a 1'encontre de 1'obligation de protection du domaine
public et des principes de bonne gestion;

- s'U est logique que le college des bourgmestre et echevins de la
commune d'Anderlecht soutienne ainsi ce sport elitiste.

Beponse:Dans sa question, 1'honorable membre laisse entendre
que la spri Golf Action d'Anderlecht pourrait renoncer, ou etre
contrainte de le faire, a 1'exploitation du terrain qu'elle occupe
actuellement.

Une seconde supposition est que dans ce cas, la commune
d'Anderlecht, proprietaire du terrain, ferait appel a la Region de
Bruxelles-Capitale en vue de reamenager le terrain en pare public.

Si ces deux conditions se verifient et que, bien entendu, la com-
mune d'Anderlecht precede a la cession de son terrain en faveur de
la Region (un bail emphytheotique pour le franc symbolique, par
exemple), je suis tout a fait pret a envisager d'y faire realiser, par
1'IBGE, un pare public. Cela presenterait, par ailleurs, 1'avantage
d'obtenir une remarquable continuite avec 1'actuel pare regional
de la Pede.
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Als antwoord op de tweede vraag van het geacht lid, zou het
geenszins noodzakelijk zijn om een beroep te doen op een prive-
kantoor om een nieuwe open ruimte te ontwerpen.

Uiteraard, qua bekwaamheid en uitrustingen beantwoordt het
BIM uitstekend aan de vereiste kwalificaties om groene ruimten te
ontwerpen en te verwezenlijken, hoe ze dan ook later benut worden.
Een waaier van voorbeelden gaande van het semi-natuurlijk park
zoals het Reigerspark te Watermaal-Bosvoorde tot het park met
een maatschappelijke roeping, zoals het Bonnevie-park te Sint-Jans-
Molenbeek, zijn er de bewijzen van.

Tenslotte zou ik graag willen wijzen op het feit dat de laatste
verwezenlijkingen in nauwe samenwerking verliepen met de
actievoerders van nabij, met name, de gemeenten, verenigingen en
omwonenden. Het spreekt voor zich dat hetzelfde zou gelden indien
er in Anderlecht-Pede ooit een mogelijkheid bestond om een park
aan te leggen.

Pour repondre a la deuxieme question de 1'honorable membre,
il ne serait en principe nullement necessaire de faire appel a un
bureau prive pour la conception d'un nouvel espace vert.

L'lBGE, est en effet, parfaitement competent et equipe pour
concevoir et realiser des espaces verts quel que soit la vocation. De
nombreux exemples allant du pare semi-naturel comme Ie pare de
la Heronniere a Watemiael-Boitsfort au pare a vocation sociale,
comme Ie Pare Bonnevie, a Molenbeek-Saint-Jean, en sont la
preuve.

Enfin, je tiens a signaler que toutes les dernieres realisations se
sont faites en parfaite collaboration avec les acteurs de proximite:
communes, associations et habitants; il en irait, bien sur, de meme
si 1'opportunite d'un amenagement a Anderlecht-Pede se presentait.

Vraag nr. 248 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 26 mei 1997
(N.):

Leefmilieu — Noord-Oostwijk.

De Noord-Oostwijk is de wijk van het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest gelegen tussen de Leuvensesteenweg en de Leopoldwijk
enerzijds en de Regentlaan en het Tervuurseplein anderzijds. Voor
deze wijk, en sinds het begin van deze legislatuur, had ik graag
vernomen:

1. Weike projecten ter bevordering van het leefmilieu en ter aanleg
van groene ruimten door de Brusselse Hoofdstedelijke Regering
werden gepland, aangevat en eventueel beeindigd?

2. Op hoeveel frank de kosten voor die projecten werden geraamd?

Antwoord: Het spijt me het geacht lid te moeten melden dat het
BIM, de dienst die in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest voor
parken en tuinen verantwoordelijk is, in de wijk die in uw vraag
wordt omschreven geen enkele groene ruimte heeft aangelegd.

De reden daarvoor ligt voor de hand: in de aangegeven peri-
meter bezit het Gewest geen enkele ruimte die het BIM voor aanleg
van een park oftuin had kunnen gebruiken.

Voor de Regie der gebouwen onderhoudt het BIM echter wel
het Schumanplein en het Jamblinne de Meuxplein.

1k ben van plan dit laatste plein lichtjes aan te passen door er
een speelterrein van te maken.

Overigens wens ik het geacht lid eraan te herinneren dat ik al
sinds tweejaar de Brusselse gemeenten heb uitgenodigd me plekken
voor te stellen die in groene ruimten kunnen worden herschapen,
vooral voor zones waarin die ontbreken of die sociaal zijn achter-
gesteld.

Ik stel met bitterheid vast dat ik tot nu toe voor de perimeter die
u aangeeft nog geen enkel voorstel heb binnengekregen. 1k vind dit

Question n° 248 de Mme Brigitte Grouwels du 26 mai 1997
(N.):

Enviroitiiement— quartier Nord-Est.

Le quartier Nord-Est est Ie quartier de la Region de Bruxelles-
Capitale compris entre la chaussee de Louvain et le quartier Leopold
d'une part, et le boulevard du Regent et la chaussee de Tervuren
d'autre part. Je souhaiterais que vous me disiez pour ce quartier et
depuis le debut de cette legislature :

1. quels projets en favour de 1'environnement et visant a amenager
des espaces verts ont ete planifies, entames et eventuellement
ten-nines par le gouvernement de la Region de Bruxelles-
Capitale;

2. a quels montants est evalue le cout de ces projets.

Repoitse: Je suis au regret de devoir annoncer a 1'honorable
membre qu'aucun amenagement d'espace vert n'a ete realise par
1'IBGE, service regional responsable des pares etjardins en Region
de Bruxelles-Capitale dans le perimetre indique dans votre ques-
tion.

La raison en est simple: le perimetre cite ne comprend aucun
espace appartenant a la Region qui aurait pu faire 1'objet d'un
amenagement par 1'IBGE.

L'lnstitut precede cependant pour compte de la Regie des
batiments a 1'entretien du rond point Schuman et du square
Jamblinne de Meux.

Je projette d'ailleurs, pour ce dernier, de faire proceder a un
reamenagement leger sous forme d'une plaine dejeux.

Pour le reste,je rappelle a 1'honorable membre que depuis plus
de deux ans,j'ai invite les communes bruxelloises a me proposer
des lieux d'amenagement d'espaces verts et ceci, particulierement
pour les zones qui sont deficitaires ou qui sont socialement plus
defavorisees.

Je constate avec amerthune que dans le perimetre dont ques-
tion, aucune proposition ne m'est parvenue jusqu'a present. Ceci
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des te betreurenswaardiger en moeilijker te begrijpen omdat in het
raam van het programma "groennetwerk" fondsen voor groenaanleg
zijn voorzien. De investeringen kunnen tot 100 % worden terug-
betaald terwiji de deskundigen van het BIM de uitwerking van het
ontwerp in overleg met de gemeente in kwestie en met de inwoners
van de wijk in al zijn fasen op zich nemen.

est d'autant plus regrettable et peu comprehensible que des budg-
ets sont prevus dans Ie cadre du programme de "mail lage vert". Les
budgets peuvent etre affectes a raison de 100 % de 1'investissement,
les specialistes de 1'IBGE se chargent de toutes les phases de con-
ception en collaboration etroite avec la commune concemee et les
habitants du quartier.

Vraag nr. 249 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 27 mei 1997
(N.):

Raadpleging van advocaten.

Graag voor de huidige legislatuur de volgende inlichtingen
betreffende

a) de aangelegenheden waarvoor u bevoegd bent binnen de
regering;

b) de overheden waarvoor u bevoegd bent:

1. Weike advocaten werden geraadpleegd of aangesteld in
geschillen voor adviezen en dito?

2. Hoeveel zaken werden er per advocaat toegewezen?

3. Welk bedrag werd er per advocaat aan honoraria besteed?

4. Op basis van weike criteria krijgt een advocaat een zaak
toegewezen?

Antwoord: Graag geef ik u hieronder de eerste inlichtingen in
antwoord op uw vraag.

1. en 2. Weike advocaten worden voor adviezen geraadpleegd
of in geschillen aangesteld?

- Advocatenkantoor STIBBE en STIMONT: voor geschillen
betreffende het milieurecht;

- de heer Philippe COENRAETS: voor geschillen betreffende het
milieurecht;

- de heer Jacques SAMBON: voor geschillen betreffende het
milieurecht;

- advocatenkantoor TAQUET: voor een geschil betreffende het
arbeidsrecht;

- de heren WERY en LOUVEAUX: voor geschillen betreffende
de herverstedelijking van het Oud-militair hospitaal in Elsene;

- de heer DELTOUR: voor een geschil betreffende het vestigings-
project van de verbrandingsoven te Drogenbos.

3. Het onderzoek is aan de gang.

4. De advocaten krijgen de opdrachten toegewezen op basis van
hun ervaring met de rechtsproblemen die ze te behandelen krijgen,
afhankelijk van hun honoraria en op basis van de'voertaal van de
rechtszaak.

Question n° 249 de Mme Brigitte Grouwels du 27 mai 1997
(N.):

Consultations avocats.

Je souhaiterais que, pour la legislature actuelle, vous me com-
muniquiez les renseignements suivants concernant:

a) les competences que vous exercez au sein du gouvernement;

b) les autorites qui relevent de votre competence:

1. Quels avocats ont ete consultes ou designes dans des litiges,
pour des avis et autres?

2. Combien d'affaires a-t-on attribuees a chaque avocat?

3. Quel montant a ete consacre aux honoraires de chaque avocat?

4. Quels sont les criteres utilises pour attribuer une affaire a un
avocat?

Reponse: Je me peri-nets respectueusement de vous commu-
niquer, ci-dessous, les premiers renseignements collectes.

1. et 2. Quels avocats sont utilises pour des litiges et avis?

- Cabinet STIBBE et SIMONT: litiges relatifs au droit de
1'environnement;

- Monsieur Philippe COENRAETS; litiges relatifs au droit de
1'environnement;

- Monsieur Jacques SAMBON: litiges relatifs au droit de
1'environnement;

- Cabinet TAQUET: litige relatifau droit du travail;

- Messieurs WERY et LOUVEAUX: contentieux relatifs a la
reurbanisation du site de 1'ancien Hopital militaire a Ixelles;

- Monsieur DELTOUR: contentieux relatifau projet d'incinerateur
de Drogenbos.

3. Recherche en cours.

4. Les avocats ont ete selectionnes en fonction de leur experience
dans les litiges qui leur sont confies, 1'importance de leurs honoraires
et la langue de la procedure.
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Andere, niet door mij aangestelde advocaten verdedigen het
Gewest in materies die onder mijn bevoegdheid vallen. Het gaat
hier om dossiers die ik heb geerfd. In principe wil ik wanneer de
procedure loopt niet van advocaat veranderen. Toch ben ik in de
zaak tegen de Federale Staat die ik van de provincie Brabant heb
geerfd van dit principe afgeweken en heb de zaak aan de heer Juan
Verlinden toegewezen. Zijn voorganger had, zo bleek, niet de minste
ijver aan de dag gelegd in een dossier met niet onaanzienlijke
financiele implicaties.

Uw vragen zijn bovendien aan het BIM, het GAN en de GOMB
overgemaakt.

D'autres avocats que je n'ai pas designes assurent la defense
des interets de la Region dans les matieres relevant de ma compe-
tence. II s'agit de dossiers dontj'ai herite. Par principe, je me refuse
a changer d'avocat en cours de procedure. J'ai neanmoins fait ex-
ception a cette regle pour un litige avec 1'Etat federal herite de la
Province de Brabant. L'affaire a ete confiee a monsieur Juan
VERLINDEN. Son predecesseur n'avait fait preuve d'aucune dili-
gence dans un dossier aux enjeux pecuniaires importants.

Pour Ie surplus, vos questions ont ete transmises a 1'IBGE, 1'ARP
et la SDRB.

Vraag nr. 252 van de heer Jean-Pierre Cornelissen d.d. 30 mai
1997 (Fr.):

Aanwerving van 68 vaste personeclsleden.

In februari heeft de regering beslist 68 personen aan te werven
uit de wervingsreserve van de examens voor bestuurssecretarissen
die in 1996 door het ministerie van het Brussels Gewest zijn
georganiseerd.

Kan de minister mij meedelen:

1. hoeveel van deze personen reeds tijdelijk bij het ministerie
tewerkgesteld waren;

2. wat de totale taalverhouding van die 68 personeelsleden is;

3. in weike ftmcties de 68 aangeworven personeelsleden zullen
worden tewerkgesteld; hoeveel Franstaligen en Nederlandsta-
ligen er per pararegionale instelling zullen worden toegewezen?

Antwoord: Graag geefik hierbij de antwoorden op de dire vragen
van het geacht lid over het BIM.

De beslissing waar het geacht lid het over heeft, met name een
principiele vacantverklaring van 68 betrekkingen bij het ministerie
en in verscheidene instellingen van openbaar nut, slaat op 9
betrekkingen van bestuurssecretaris in instellingen van openbaar
nut van type A, waarvan slechts 6 bij het BIM.

De vacant verklaarde betrekkingen zouden in de komende
maanden door kandidaten uit de wervingsreserve van Nederlands-
en Franstalige bestuurssecretarissen in volgorde van hun welslagen
moeten worden ingevuld. Het is op dit moment dus onmogelijk om
met zekerheid vast te stellen weike geslaagden, die momenteel
contractueel personeelslid van het BIM zijn, hun positie dus
"geregulariseerd" zouden kunnen zien.

Nu kom ik tot de gerichte antwoorden op de drie vragen van het
geacht lid:

1. Van de 170 Franstalige geslaagde bestuurssecretarissen, zijn er
op dit ogenblik 6 contractueel personeelslid van het BIM. Toch
behoren slechts 3 van hen tot de best geplaatste geslaagden en
maken slechts zij dus kans om binnen afzienbare tijd op proefte
worden aangenomen. Van de 37 Nederlandstalige geslaagde
bestuurssecretarissen horen er op dit ogenblik 3 tot het contrac-

Question n° 252 de M. Jean-Pierre Cornelissen du 30 mai 1997
(Fr.):

Engagement de 68 fonctlonnaires statutaires.

En fevrier dernier, Ie gouvernement a decide d'engager 68
personnes puisees dans la reserve de recrutement issue des examens
pour les secretaires d'administration qui ont ete organises en 1996
par Ie ministre de la Region bruxelloise.

Messieurs les ministres pourraient-ils, pour leurs competences,
preciser:

1. combien parmi ces personnes etaient deja en fonction en tant
que contractuels dans les pararegionaux;

2. quelle est la repartition linguistique globale de ces 68 agents;

3. quelle est la destination donnee aux 68 agents engages, en
precisant a chaque fois la proportion de francophones et de
neerlandophones attribuee a chaque pararegional?

Repoiise: L'honorable membre voudra bien trouver, ci-apres,
les reponses a ses trois interrogations en ce qui conceme 1'IBGE.

La decision dont fait etat 1'honorable membre, a savoir une
declaration de principe de vacante de 68 emplois au ministere et
dans differents organismes d'interet public, porte sur emplois de
secretaire d'administration pour les organismes d'interet public de
type A, dont seuls 6 pour 1'IBGE.

Les emplois declares vacants devraient etre pourvus d'un titulaire
dans les prochains mois en suivant 1'ordre de reussite des laureats
au sein des reserves de secretaires d'administration F et N. II est
done actuellement impossible de determiner avec certitude ceux
des laureats de la reserve, qui sont actuellement membres du per-
sonnel contractuel de 1'IBGE, qui pourront etre "regularises".

J'en viens maintenant aux reponses precises des 3 interroga-
tions de 1'honorable membre:

1. Parmi les 170 laureats de secretaires d'administration franco-
phones, 6 sont actuellement membres du personnel contractuel
de 1'IBGE. Toutefois, 3 seulement sont classes parmi les pre-
miers laureats et ont done une chance d'etre admis au stage a
court terme. Parmi les 37 laureats de secretaires d'administration
neerlandophones, 3 sont actuellement membres du personnel
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tueel personeel van het BIM. Slechts 1 van hen behoort tot de
best geplaatste kandidaten, waardoor hij ofzij binnen afzienbare
tijd op proefkan worden aangenomen.

Het geacht lid zai dus hebben begrepen dat de andere vacante
betrekkingen zullen toevallen aan personen die nog niet in een
bestuur van het Gewest werkzaam zijn.

2. Betreft de taalverdeling van de 68 personeelsleden: de Regerings-
beslissing slaat op 50 betrekkingen (38 F en 12 N), 9 voor
pararegionale instellingen van type A, waarvan 6 voor het BIM
(5 N en 1 F). Er zijn ook 9 betrekkingen voor de instellingen
van openbaar nut van type B voorzien. De raad van bestuur
moet deze betrekkingen nog formeel vacant verklaren.

3. Het is duidelijk dat de contractuele geslaagden uit de wervings-
reserve zoveel mogelijk in de dienst waar ze nu werkzaam zijn
op proef zullen worden aangenomen.

De geslaagden die nog niet tot het personeelsbestand van het
ministerie of van een instelling van openbaar nut behoren zullen
in functie van de behoefle door de leidende ambtenaren of de
raad van bestuur worden aangesteld.

Bovendien wordt het geacht lid crop gewezen dat het Agentschap
Net Brussel, ten gevolge van zijn duidelijk specifieke opdrachten,
niet bij die instellingen van openbaar nut wordt gerekend waarvoor
selectieprocedures specifiek voor het Brussels Hoofdstelijk Gewest
worden georganiseerd.

Het spreekt vanzelf dat ik steeds bereid ben het geacht lid eike
gewenste aanvullende informatie te verschaffen.

contractuel de 1'IBGE, dont seui 1 est classe parmi les premiers,
ce qui lui permettrait une admission au stage a court terme.

L'honorable membre aura done compris que les autres emplois
vacants seront devolus a des personnes non encore en fonction
dans une administration de la Region.

2. En ce qui conceme la repartition linguistique globale des 68
agents, la decision du gouvemement pour Ie ministere portait
sur 50 emplois (38 F et 12 N), pour des pararegionaux de type
A dont 6 pour 1'IBGE (5 F et 1 N). De meme, 9 emplois etaient
prevus pour des organismes d'interet public de type B pour lequel
Ie conseil d'administration doit formellement declarer les emplois
vacants.

3. En ce qui conceme la destination donnee aux agents qui seront
recrutes, il est a preciser que dans un maximum de situations,
les contractuels laureats des reserves seraient admis au stage
dans Ie service ou ils exercent actuellement leurs fonctions.

En ce qui conceme les recrutements de laureats non deja
membres du personnel du ministere ou d'un organisme d'interet
public, ils seront affectes par les fonctionnaires dirigeants ou Ie
conseil de direction, en fonction des besoins.

L'attention de 1'honorable membre est egalement attiree sur Ie
fait que 1'Agence Bruxelles-Proprete, pour des raisons evidentes
de specificite de ses missions, n'est pas incluse dans les organisme
d'interet public pour lesquels les concours specifiques de la Region
de Bruxelles-Capitale sont organises.

Je reste naturellement a la disposition de 1'honorable membre
pour toute information complementaire.

Staatssecretaris toegevoegd.
aan de Minister-Voorzitter

Vraag nr. 104 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 4 november 1996
(N.):

Ordonnaittle betreffende de opeitbaarheid van bestuur (arti-
kel5).

Artikel 5 van de ordonnantie betreffende de openbaarheid van
bestuur voorziet dat eike briefwisseling uitgaande van een gewes-
telijke administratieve overheid de naam, de voomaam, de hoe-
danigheid, het administratiefadres en het telefoonnummer vermeldt
van diegene die meer inlichtingen over het dossier kan verstrekken.

1. Bij weike gewestelijke administratieve overheden is dit wel en
bij weike administratieve overheden die onder Uw bevoegd-
heid vallen, is dit niet het geval?

2. Zijn er terzake instructies gegeven en wanneer?

Secretaire d'Etat adjoint
au Ministre-President

Question n° 104 de Mme Brigitte Grouwels du 4 novembre 1996
(N.):

Ordonnance relative a la publicite de I'administration (arti-
cle 5).

L'article 5 de 1'ordonnance relative a la publicite de 1'admi-
nistration prevoit que toute correspondance emanant d'une autorite
administrative regionale indique Ie nom, Ie prenom, la qualite,
1'adresse administrative et Ie numero de telephone de la personne
en mesure de foumir de plus amples informations sur Ie dossier.

1. Pour quelles autorites regionales qui relevent de votre compe-
tence est-ce ou n'est-ce pas Ie cas?

3. Past u dezelfde regels toe op uw kabinet?

2. A-t-on donne des instructions a cet egard et si oui, a quelle date?

3. Appliquez-vous les memes regles dans votre cabinet?
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Antwoord: Ik deel u mede dat de bepalingen van artikel 5 van
de ordonnantie van 30 maart 15 betreffende de openbaarheid in het
bestuur door het personeel van de dienst A4 (taxi's, voertuigen met
chauffeur en schoolvervoer) van het Bestuur voor Uitrustingen en
Verplaatsingen nauwkeurig in acht genomen worden. In eike
briefwisseling van deze dienst worden de gegevens vermeld van de
persoon die dit dossier beheert, zoals voorzien in artikel 5 van
voornoemde ordonnantie.

Wat de openbaarheid van bestuur in de Brusselse Gewestelijke
Huisvestingsmaatschappij betreft, werden er na een overgangs-
periode, die te wijten is aan de dienstgewijze organisatie binnen de
BGHM, waarbij het dossier niet in zijn totaliteit behandeld wordt
door een enkele persoon en tijdens deweike de refertes op de brief-
wisseling toelieten de dienst te identificeren en de flexibiliteit binnen
de dienst het mogelijk maakte inlichtingen te verschaffen over het
betreffende dossier, instructies aan het personeel gegeven om een
meer gepersonaliseerde informatie op de briefwisseling aan te
brengen.

Deze instructies zullen de burger toelaten in zijn contact met de
betrokken dienst onmiddellijk te spreken met een nominatief
aangeduide persoon.

Wat het bestuur Huisvesting betreft, deel ik het geacht lid mee
dat in alle briefwisseling, die uitgaat van het ministerie van het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest, naamen telefoonnummer vermeld
worden van de persoon die het dossier behandelt.

Wat het administratief adres van die persoon betreft, dit staat
boven- ofonderaan op het briefpapier van het ministerie vermeld.
Een model van eenvormig briefpapier voor alle departementen van
het ministerie is thans in aanmaak.

Wat mijn kabinet betreft, kunnen mijn medewerkers altijd
gei'dentificeerd worden.

Reponse: Je porte a votre connaissance que les dispositions
prevues a 1'article 5 de 1'ordonnance du 30 mars 1995 relative a la
publicite de 1'administration sont scrupuleusement respectees par
les agents du service A4 (taxis, voitures de location avec chauffeur
et transports scolaires) de 1'Administration de I'Equipement et des
Deplacements. Tout courrier emanant de ce service mentionne les
coordonnees du gestionnaire du dossier tel qu'indique a 1'article 5
de 1'ordonnance susvisee.

Pour ce qui concerne la publicite de 1'administration par la
Societe du Logement de la Region bruxelloise, apres une periode
de transition, due a 1'organisation des services au sein de la Societe
du Logement de la Region bruxelloise, au cours de laquelle un
dossier n'etait pas traite dans son entierete par une seule personne
et durant laquelle les references mentionnees dans Ie courrier
permettaient d'identifier Ie service et la flexibilite a 1'interieur du
service permettait de fournir des informations sur Ie dossier en ques-
tion, Ie personnel a recu 1'instruction de foumir une information
plus personnalisee dans Ie courrier.

Ces instructions permettront a 1'administre lors de contact avec
Ie service en question, de se mettre en rapport direct avec une
personne designee de facon nominative.

En ce qui conceme 1'administration du Logement, j'informe
1'honorable membre que tout courrier emanant d'un ministere de
la Region de Bruxelles-Capitale renseigne les nom et numero de
telephone de 1'agent traitant Ie dossier.

En ce qui concerne 1'adresse administrative de 1'agent, elle est
indiquee soit dans 1'en-tete, soit dans la cartouche du papier a lettres
imprime par Ie ministere. Un modele type de papier a lettres utilise
par tous departements du ministere est en cours de realisation.

Enfin, en ce qui conceme mon cabinet, mes collaborateurs sont
toujours identifiables.

Vraag nr. 126 van mevr. Marie Nagy d.d. 5 maart 1997 (Fr.):

De openbare en bijkomende mandaten van de ambtenaren
van de Brusselse openbare instellingen.

De op vraag van de minister belast met het openbaar ambt uitge-
voerde exteme doorlichting van het personeel van de gewestelijke
administratie heeft een en ander aan het licht gebracht.

Een van de grote moeilijkheden waarmee de administratie te
kampen heeft, is de overdreven politisering van de ambtenaren.

Volgens het verslag van de doorlichting zou een en ander te
wijten zijn aan de slechte controle van het personeel, door de
afwezigheid van de directeurs, die slechts voor 60 % voor hun
administratie zouden werken. De overige 40 % zou worden besteed
aan mandaten in verschillende raden van bestuur, schepencolleges
en andere.

Teneinde over die bewering te kunnen oordelen, hadden wij graag
van de minister de volgende inlichtingen verkregen:

Question n° 126 de Mme Marie Nagy du 5 mars 1997 (Fr.):

Mandats publics et complementaires des fonctionnaires des
organismes publics bruxellois.

Dans Ie cadre de 1'audit exteme commandite par Ie ministre
bruxellois de la Fonction publique sur Ie personnel de 1'Admi-
nistration regionale, certaines revelations ont ete divulguees.

Une des grandes difficultes que connait 1'Administration est,
theme assez courant de nos jours, la politisation a outrance des
fonctionnaires.

Cette critique semble etre contenue dans Ie rapport d'audit,
denoncant Ie mauvais controle du personnel du a 1'absence des
dirigeants qui ne travailleraient qu'a 60% de leur temps pour leur
Administration. Les 40 autres % etant occupes par des mandats
dans divers Conseils d'Administration, echevinats et autres postes.

Afin de nous eclairer sur cette affirmation, nous voudrions obte-
nir les renseignements suivants du ministre:
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1. het aantal al dan niet betaalde politieke en administratieve man-
daten van de ambtenaren met de graden van rang 14 en 15 van
de Brusselse openbare instellingen die onder uw verantwoorde-
lijkheid vallen;

2. het aantal toegelaten cumulaties van die ambtenaren.

Antwoord: Ik verzoek het geacht lid de volgende gegevens te
vinden die mij door het bestuur in antwoord op zijn vraag
medegedeeld werden.

1. Wat de BGHM betreft, oefenen een ambtenaar van rang 15 en
een ambtenaar van rang 14 elk twee administratieve mandaten
uit.

2. Geen enkele ambtenaar van de BGHM van rang 14 of 15 oefent
een toegestane cumulatie uit.

1. Le nombre des mandats politiques et administratifs, remuneres
ou non, des fonctionnaires des grades de rang 14 et 15, des
organismes publics bruxellois sous votre responsabilite.

2. Correlativement, le nombre des cumuls autorises pour les fonc-
tionnaires des grades de rang 14 et 15, des organismes publics
bruxellois sous votre responsabilite.

Reponse: Je prie 1'honorable membre de bien vouloir trouver
ci-dessous les elements de reponse a sa question qui m'ont etc
transmis par 1'administration.

1. Pour ce qui conceme la Societe du Logement de la Region
bruxelloise, un fonctionnaire de rang 15 et un fonctionnaire de
rang 14 detiennent chacun deux mandats administratifs.

2. Aucun fonctionnaire de la SLRB, de rang 14 ou 15, n'exerce de
cumul autorise.

Vraag nr. 128 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 19 maart 1997
(N.):

Opvrageit van statistische informatie bij een openbare vast-
goedmaatschappij.

1. Kan een Brussels volksvertegenwoordiger of een gemeente-
raadslid statistische informatie (aantal sociale huurwoningen,
adressenlijsten van de woningen en hun bewoners,...) recht-
streeks opvragen aan een sociale huisvestingsmaatschappij?

2. Bestaan er richtlijnen die een door de overheid gesubsidieerde
inaatschappij verplichten op zulke vragen naar informatie te
antwoorden?

Antwoord: Ik verzoek het geacht lid hierbij de elementen van
antwoord op de verschillende punten vervat in de gestelde vraag te
willen vinden. I

1. Een Brussels volksvertegenwoordiger of een gemeenteraadslid
kan optreden als prive-persoon of als drager van een openbaar
mandaat.

In hun hoedanigheid van drager van een openbaar mandaat
kunnen zij de prerogatieven uitoefenen die eigen zijn aan hun man-
daat op de manier waarop deze materie geregeld is door de Grond-
wet, de bijzondere wetten, de wetten en verordeningen van hun
vergadering. De uitoefening van deze rechten gebeurt in de raad
waarvoor deze personen verkozen zijn, respectievelijk de Brusselse
Hoofdstedelijke Raad en de gemeenteraad.

Een bijzondere vorm van toegang tot informatie betreffende
bepaalde openbare vastgoedmaatschappijen is voorzien in artikel
13 van de ordonnantie van 9 September 1993 houdende wijziging
van de Huisvestingscode voor het Brussels Hoofdstedelijk Gewest
en betreffende de sociale huisvestingssector, inzonderheid in
artikelen 3,4, 5 en 6. Van zodra de gemeente de meerderheid van
de bestuurders telt in de raad van bestuur van een openbare
vastgoedmaatschappij kunnen de fracties, die niet vertegenwoordigt
zijn in het college en geen bestuurders in de raad van bestuur van
de openbare vastgoedmaatschappij hebben, vertegenwoordigers met

Question n° 128 de Mme Brigitte Grouwels du 19 mars 1997
(N.):

Demaitde de statistiques aupres d'une societe immobiliere de
service public.

1. Un depute bruxellois ou un conseiller communal peut-il direc-
tement demander des informations statistiques (nombre de
logements sociaux, listes d'adresses des logements et de leurs
occupants,...) a une societe de logements sociaux?

2. Existe-t-il des directives imposant a une societe subventionnee
par les pouvoirs publics de repondre a de telles demandes
d'information?

Reponse: Je prie 1'honorable membre de bien vouloir trouver
ci-apres les elements de reponse aux differents points contenus dans
la question posee.

1. Un depute bruxellois ou un conseiller communal peuvent se
manifester en tant que particulier ou en tant que mandataire public.

En leur qualite de mandataire public, ils peuvent exercer les
prerogatives propres a leur mandat de la maniere dont cette matiere
est regie par la Constitution, les lois speciales, les lois ainsi que par
les reglements en vigueur au sein de leur assemblee. L'exercice de
ces droits se deroule au sein du conseil auquel ces personnes sont
elues, respectivement le Conseil regional bruxellois et le conseil
communal.

Une forme particuliere d'acces a 1'information concernant
certaines societes immobilieres de service public est prevue a
1'article 13 de 1'ordonnance du 9 septembre 1993 portant modifi-
cation du Code du Logement pour la Region de Bruxelles-Capitale
et relative au secteur du logement social et notamment les articles
3. 4, 5 et 6. Des que la majorite des administrateurs au sein du
conseil d'administration d'une societe immobiliere de service pub-
lic est detenue par la commune, les groupes non representes au
college des bourgmestre et echevins et n'ayant pas d'administrateurs
au conseil d'administration de la societe immobiliere de service
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raadgevende stern bij de maatschappij aanduiden. Deze waamemers
hebben dezelfde rechten als de bestuurders. In deze gevallen kan
een gemeenteraadslid, zo hij ofzij niet zeifin de raad van bestuur
van de bedoelde maatschappij zetelt, zich wenden tot de aangeduide
vertegenwoordigers teneinde een bepaalde informatie over de
openbare vastgoedmaatschappij te verkrijgen.

In hun hoedanigheid van prive-persoon hebben voomoemde
personen dezelfde rechten weike aan eike inwoner van het Rijk
worden toegekend. Zij kunnen dienovereenkomstig en dit op een
rechtstreekse manier statistische informatie opvragen aan een
openbare vastgoedmaatschappij. Deze maatschappij zai op hun
vraag ingaan krachtens de wetgeving die de toegang tot de informatie
regelt en meer bepaald in naleving van de wetgeving betreffende
de bescherming van het prive-leven. De adressenlijst van de bewo-
ners, zoals vermeld door het geacht lid, kan evenwel niet beschouwd
worden als een statistisch gegeven, daar de ongepersonaliseerde
aard van statistische gegevens botst met de nominatieve vermelding
van de huurders van een bepaalde openbare vastgoedmaatschappij
en de bescherming van het prive-leven niet toelaat deze gegevens
mede te delen.

2. Gelet op hetgeen uiteengezet is over het eerste deel van de
vraag en bij gebrek aan een wettelijke verplicbting die opiegt deze
gegevens rechtstreeks mede te delen aan een Brussels volksverte-
genwoordiger of een gemeenteraadslid bestaan er op het niveau
van de openbare vastgoedmaatschappijen geen richtlijnen die aan
deze maatschappijen verplichten om te antwoorden op dergelijke
vragen naar informatie uitgaande van ofwel een Brusselse volksver-
tegenwoordiger ofwel een gemeenteraadslid in hun hoedanigheid
van lid van hun respectievelijke raad.

Wanneer de openbare vastgoedmaatschappijen daden stellen die
behoren bij de specifieke opdrachten van een openbare dienst
waarmee ze belast werden onder meer bij de ordonnantie van 9
September 1993 moeten ze voor deze handelingen de bepalingen
van de ordonnantie van 30 maart 15 over de openbaarheid van het
bestuur in acht nemen.

Een dergelijke vraag zai door de openbare vastgoedmaatschappij
geval per geval beoordeeld worden in het licht van en overeen-
komstig de vigerende wetgeving over het verstrekken van infor-
matie.

public peuvent designer des representants avec voix consultative
aupres de la societe. Ces observateurs jouissent des memes droits
que les administrateurs. Dans ces cas la un conseiller communal
peut, au cas ou il ne siegerait pas lui-meme au conseil d'administra-
tion de la societe visee, s'adresser lui-meme aux representants
designes afin d'obtenir une information donnee concemant la societe
immobiliere de service public.

En tant que particulier, les personnes precitees jouissent des
memes droits que ceux qui sont reconnus a tout habitant du
Royaume. En consequence de quoi elles peuvent demander - et ce
directement - des informations statistiques a une societe immobiliere
de service public. Ladite societe accedera a leur demande dans Ie
respect de la legislation regissant 1'acces a 1'infonTiation et, plus
particulierement, moyennant Ie respect de la legislation relative a
la protection de la vie privee. Toutefois, la liste d'adresses des
locataires, a laquelle 1'honorable Membre fait reference, ne saurait
etre consideree comme une donnee statistique, etant donne que la
nature non personnalisee des donnees statistiques est incompatible
avec la mention nominative des locataires d'une societe immobiliere
de service public donnee et que la protection de la vie privee ne
pen-net pas la communication de ces donnees.

2. Compte tenu des explications qui ont ete fournies a propos de
la premiere partie de la question et en 1'absence d'une obligation
legale de communiquer ces donnees directement a un depute
bruxellois ou a un conseiller communal, il n'existe pas de direc-
tives au niveau des societes immobilieres de service public imposant
a celles-ci 1'obligation d'acceder a de telles demandes d'information
emanant soit d'un depute bruxellois soit d'un conseiller communal
en leur qualite de membres de leur conseil respectif.

Toutefois, lorsque les societes immobilieres de service public
posent des actes specifiques aux missions de service public qui
leur ont ete confiees, notamment par 1'ordonnance du 9 septembre
1993, elles sont tenues, par rapport a ces actes, de respecter les
dispositions contenues dans 1'ordonnance du 30 mars 1995 rela-
tive a la publicite de 1'administration.

Pareilles demandes seront evaluees par les societes immobilieres
de service public au cas par cas a la lumiere et dans Ie respect de la
legislation en vigueur en matiere de communication d' informations.

Vraag nr. 129 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 28 maart
1997 (N.):

Nationaliteitsvermeldingen in defonimlieren in te dienen voor
het aanvragen van een sociale waning.

In de aanvraagfon-nulieren voor het bekomen van een sociale
woning die de erkende sociale huisvestingsmaatschappijen opsturen
naar personen die zulk formulier aanvragen, is een van de vragen
die moet beantwoord worden de nationaliteit van de aanvrager.

Kan de staatssecretaris mij meedelen of alle huisvestings-
maatschappijen dit gegeven opnemen in het geautomatiseerde
gegevensbestand (de geinformatiseerde boordtabellen) van hun
huurders?

Wordt de opgave van dit gegeven door de kandidaat-huurder
voorgeschreven door een wettelijke verplichting?

Question n° 129 de M. Dominiek Lootens-Stael du 28 mars 1997
(N.)

Mentions relatives a la nationalite dans les formulaires de
demande d'un logement social.

Les formulaires de demande d'un logement social que les societes
agreees de logement social envoient aux personnes qui en font la
demande contiennent une question relative a la nationalite du
demandeur.

Le secretaire d'Etat peut-il me dire si toutes les societes de
logement mentionnent cette donnee dans le fichier automatise de
donnees (les tableaux de bord informatises) de leurs locataires?

La communication de cette donnee par le candidat-locataire
resulte-t-elle d'une obligation legale?
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Antwoord: Ik verzoek het geacht lid het antwoord op zijn vraag
hieronder te vinden.

Het aanvraagformulier om een sociale woning dat gevoegd is bij
het besluit van 26 September 1996 wordt gebruikt door alle openbare
vastgoedmaatschappijen van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.

De nationaliteit wordt niet vermeld in het al dan niet geinforma-
tiseerde inschrijvingsregister; overeenkomstig de door ons land
ondertekende intemationale verdragen en de Belgische wetgeving
wordt voor de toewijzing van een woning geen rekening gehouden
met dit criterium.

Het principe waarbij de huisvesting toegankelijk wordt gesteld
voor alle aanvragers, weike hun nationaliteit ook moge zijn, is een
democratisch principe waarvan niet wordt afgeweken; het toezicht
hierop behoort met name tot de taken van de sociale afgevaardigden.

Reponse: Je prie Ie membre de bien vouloir trouver ci-dessous
la reponse a sa question.

Le formulaire de demande de logement social tel qu'annexe a
1'arrete du 26 septembre 1996 est celui utilise par toutes les societes
immobilieres de service public de la Region de Bruxelles-Capitale.

La nationalite n'est pas reprise au registre des inscriptions qu'il
soit ou non informatise: ce critere ne rentre pas en ligne de compte
pour 1'attribution d'un logement et ce conformement aux traites
intemationaux signes par notre pays et a la loi beige.

Le principe du logement accessible a tous les demandeurs quelle
que soit leur nationalite est un principe democratique auquel il est
hors de question de deroger et les delegues sociaux ont notamment
pour mission d'y veiller.

Vraag nr. 130 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 28 maart
1997 (N.):

Inveittaris van sociale woningen.

Als antwoord op mijn vraag nummer 115 met betrekking tot de
inventaris van de sociale woningen, laat de staatssecretaris mij weten
dat de uitvoering hiervan werd uitgesteld.

Kan de staatssecretaris mij meedelen

— wanneer de aanvang van het opstellen van deze inventaris
gepland wordt en wanneer deze klaar zou moeten zijn;

— weike gegevens in deze inventaris zullen worden opgenomen;

— of deze opdracht reeds werd uitbesteed en aan wie, en zo neen
ofde procedure hiertoe reeds aan de gang is;

— volgens weike procedure dit gebeurt;

— of deze inventaris voor het publiek toegankelijk zai zijn.

Antwoord: Ik verzoek het geacht lid het antwoord op zijn vraag
hieronder te vinden.

De inventaris der sociale woningen is thans in voorbereiding.

De raad van bestuur van de Brusselse Gewestelijke Huisvestings-
maatschappij dient nog zowel te beslissen over de aan te wenden
middelen, als over een eventuele procedure voor de offerteaanvraag.

Question n° 130 de M. Dominiek Lootens-Stael du 28 mars 1997
(N.):

Inventaire des logements sociaux.

Le secretaire d'Etat repond, a ma question n°115 relative a
1'inventaire des logements sociaux, que 1'execution de ce dernier a
ete postposee.

Le secretaire d'Etat peut-il me dire

— quand est prevu le debut de cet inventaire et quand celui-ci devrait
etre termine;

— quelles donnees figureront dans cet inventaire;

— si cette tache a deja ete confiee a quelqu'un; si tel est le cas, a
qui et dans la negative, si la procedure d'attribution est deja en
cours;

— quelle est la procedure utilisee;

— si cet inventaire sera accessible au public.

Reponse: Je prie le membre de bien vouloir trouver ci-dessous
la reponse a sa question.

Le cadastre des logements sociaux est actuellement en cours de
preparation.

Le conseil d'administration de la Societe du Logement de la
Region bruxelloise doit encore prendre des decisions tant en ce qui
conceme les moyens a mettre en oeuvre qu'en ce qui concerne une
eventuelle procedure d'appel d'offres.

Vraag nr. 134 van mevr. Brigitte Grouwels d.d. 21 april 1997
(N.):

Tweetaligheidspreniie.

1. Gelieve, voor de overheden die onder uw bevoegdheid vallen,
mee te delen weike onder hen een zogenaamde tweetaligheids-
premie toekennen.

Question n° 134 de Mme Brigitte Grouwels du 21 avril 1997
(N.)i

Prime de bilinguisme.

1. Veuillez me dire quelles autorites relevant de votre competence
octroient une prime dite de bilinguisme.
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2. Wat zijn de toekenningsvoorwaarden?

3. Wie zijn de gerechtigden?

4. Hoeveel bedraagt deze premie?

5. Weike verwachtingen op het vlak van de taalkennis en het
taalgebruik mag het publiek hebben ten overstaan van het
personeel dat deze premie geniet?

Antwoord: Ik verzoek het geacht lid het antwoord op zijn vraag
hieronder te vinden.

De premie voor tweetaligheid wordt betaald aan 22 perso-
neelsleden van de BGHM in toepassing van het besluit van de
Brusselse Hoofdstedelijke Executieve van 25 juli 1991 tot
toekenning van een premie voor tweetaligheid aan het personeel
dat werkzaam is bij sommige instellingen van openbaar nut, zoals
gewijzigd bij het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke
Executieve van 10 juni 1993.

De 22 personeelsleden hebben hun kennis van de tweede
landstaal bewezen door te slagen in een taalexamen zoals voorzien
in artikel 9, § 1, van het koninklijk besluit van 30 november 1996
tot vaststelling van de voorwaarden voor het uitreiken van de
bewijzen omtrent de taalkennis voorgeschreven bij artikel 53 van
de wetten op het gebruik van de talen en bestuurszaken, samengevat
op 18 juli 1966.

Voor 1996 vertegenwoordigt het totaal aan de personeelsleden
van de BGHM betaalde taalpremies een bedrag van 428.618 fr.,
hetwelk uitsluitend werd overgemaakt aan de personeelsleden die
slaagden in voornoemd taalexamen en bijgevolg houder zijn van
het uitgereikte bewijs van taalkennis zoals voorzien in de wet.

Het bedrag van de premie per maand wordt vastgesteld in arti-
kel 3 van bovenvermeld besluit van de Bruselse Hoofdstedelijke
Executieve van 25 j uli 1991. Ter herinnering is dit bedrag vastgesteld
op:

- 2.000 fr. voor het personeel van niveau 1;

- 1.500 fr. voor het personeel van niveau 2+ en 2;

- 1.000 fr. voor het personeel van niveau 3 en 4.

Deze bedragen zijn gekoppeld aan de spilindex 138,01.

In de besturen van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest geldt het
principe van tweetaligheid zonder dat het personeel noodza-
kelijkerwijze tweetalig is. Men kan dus verwachten van de beamb-
ten, die de premie ontvangen, dat zij de dossiers in de taal van het
publiek zullen behandelen met tevens een betere dienstverlening
wat betreft de snelheid, doeltreffendheid en beschikbaarheid tot
gevolg.

2. Quelles sont les conditions d'octroi?

3. Qui sont les beneficiaires?

4. A combien s'eleve cette prime?

5. Que peut attendre Ie public - du point de vue de la connaissance
de la langue etde 1'emploi des langues-du personnel qui bene-
ficie de cette prime?

Reponse: Je prie 1'honorable membre de bien vouloir trouver,
ci-dessous, les elements de reponse a sa question.

La prime de bilinguisme est payee a 22 agents de la SLRB en
application de 1'arrete de PExecutif de la Region de Bruxelles-
Capitale du 25juillet 1991 accordant une prime de bilinguisme au
personnel en fonction aupres de certains organismes d'interet pub-
lic, tel que modifie par 1'arrete de 1'Executifde la Region de
Bruxelles-Capitale du lOjuin 1993.

Les 22 agents ont prouve leur connaissance de la deuxieme
langue nationale par la reussite d'un examen linguistique, tel que
prevu par Particle 9, § 1" de 1'arrete royal du 30 novembre 1996
fixant les conditions de delivrance des certificats de connaissances
linguistiques prevus a Particle 53 des lois sur 1'emploi des langues
en matiere administrative coordonnees Ie ISjuillet 1966.

En 1996, Ie total des primes de bilinguisme payees aux membres
du personnel de la SIRB represente un montant de 428.618 francs,
montant verse exclusivement a des agents ayant satisfait a 1'examen
linguistique dont question ci-avant et, par consequent, titulaires du
certificat de connaissances linguistiques prevus par la loi.

Le montant mensuel de la prime est fixe par 1 'article 3 de Parrete
de 1'Executifde la Region de Bruxelles-Capitale du25juillet 1991
susmentionne. Pour memoire, ce montant est fixe a:

- 2.000 F pour les membres du personnel du niveau 1;

- 1.500 F pour les membres du personnel des niveaux 2+ et 2;

- 1.000 F pour les membres du personnel des niveaux 3 et 4.

Ces montants sont lies a Pindice-pivot 138,01.

Dans les administrations de la Region de Bruxelles-Capitale, le
principe veut que les services soient bilingues sans que le person-
nel ne le soit necessairement. On peut done attendre des agents qui
beneficient de la prime de bilinguisme, qu'ils utilisent la langue
des usagers dans le traitement de leur dossier, et une meilleure qualite
du service au point de vue rapidite, efficacite et disponibilite.

Vraag nr. 135 van de heer Dominiek Lootens-Stael d.d. 21 april
1997 (N.):

Wagenpark.

Kan de minister mij meedelen over welk wagenpark zijn kabinet
beschikt?

Question n° 135 de M. Dominiek Lootens-Stael du 21 avril 1997
(N.):

Pare de voitures.

Le ministre peut-il me dire quel est le pare de voitures dont
dispose son cabinet?
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Kan hij mij voor eike wagen volgende gegevens meedelen:

- merk;
- cilinderinhoud;
- bouwjaar;
- jaar van aankoop;
- huidig aantal kilometers;
- aankoopprijs (ofprijs voor de leasing).

Antwoord: Ik heb de eer het geacht lid mede te delen dat het
wagenpark van mijn kabinet twee voertuigen in leasing en twee
voertuigen, behorend tot het eigen patrimonium, bevat.

Wat de twee voertuigen in leasing betreft (BMW 730 en 525),
bedraagt de maandelijkse huurprijs respectievelijk 38.046 fr. en
19.568 fr. Daar het om een speciale aanbieding van het merk ging,
zijn de door de firma toegekende voorwaarden vertrouwelijk.

Wat de voertuigen behorend tot het patrimonium van het kabinet
betreft, verzoek ik u de gewenste informatie hieronder te vinden:

VW Golf 1600 automat., bouw- en aankoopjaar 1989 tegen de
prijs van 404.599 fr., BTW inbegrepen (95.600 km op de
kilometerteller);

VW Golf 1400, bouw- en aankoopjaar 1992, tegen de prijs van
387.009 fr. BTW inbegrepen (72.500 km op de kilometerteller).

Le ministre peut-il me communiquer pour chaque voiture les
donnees suivantes:

- la marque;
- la cylindree;
- 1'annee de construction;
- 1'annee d'achat;
- le nombre actuel de kilometres;
- le prix d'achat (ou le prix du credit-bail)?

Reponse: J'ai 1'honneur de porter a la connaissance de 1'hono-
rable membre que le pare automobile de mon cabinet se compose
de deux vehicules en leasing et de deux vehicules faisant partie du
patrimoine propre.

En ce qui conceme les deux vehicules en leasing de type BMW
730 et 525, les loyers mensuels sont respectivement de 38.046 F et
de 19.568 F. Les conditions consenties par le constructeur etant
promotionnelles pour la marque, elles sont confidentielles.

En ce qui conceme les vehicules propriete du cabinet, je vous
prie de trouver les elements de reponse tels que demandes ci-
dessous:

- VW Golf 1600 automatique, fabriquee et achetee en 1989 au
prix de 404.599 F, TVAC (95.600 km au compteur):

- VW Golf 1400, fabriquee et achetee en 1992 au prix de 387.009
F TVAC (72.500 km au compteur).

Vraag nr. 137 van de heer Stephane de Lobkowicz d.d. 5 mei
1997 (Fr.):

Woonplaats van de gewestambtenaren.

Graag had ik van de minister een overzicht ontvangen van de
wettelijke woonplaats van de tijdelijke en vaste personeelsleden
die in de pararegionale instellingen tewerkgesteld zijn, opgesplitst
volgens rang en gewest waar de woonplaats gelegen is.

Aangezien het antwoord een informatief karakter heeft, zou
misschien overwogen kunnen worden het antwoord niet in het bul-
letin van vragen en antwoorden te publiceren, maar het bijvoorbeeld
op de griffie van de Raad ter inzage te leggen.

Het zou me echter verheugen mocht de minister een samenvatting
van zijn antwoord maken, dat wel in het BVA gepubliceerd zou
kunnen worden.

Antwoord: Ik verzoek het geacht lid het volgende antwoord op
zijn vraag hieronder te vinden.

Onderverdeling per rang en per gewest waarin de woonplaats
gelegen is van de beambten van de BGHM.

A. Statutairen

Question n° 137 de M. Stephane de Lobkowicz du 5 mai 1997
(Fr.):

Lieu de domiciliation des agents regionaux.

L'honorable ministre peut-il me fournir le nombre d'agents
contractuels et statutaires des pararegionaux par domiciliation legale
sur base d' une ventilation par rang et par region ou se situe le domi-
cile?

Etant donne le caractere de documentation de la reponse,
j 'imagine qu'il pourrait etre envisage de ne pas 1'inserer au bulletin
des Questions et Reponses et de faire en sorte qu'elle puisse etre
consultee par exemple au greffe du conseil.

Toutefois, 1'honorable ministre m'obligerait en acceptant de
rediger un resume de sa reponse qui pourrait faire 1'objet d'une
publication.

Reponse: Je prie 1'honorable membre de bien vouloir trouver,
ci-dessous, les elements de reponse a sa question.

Ventilation par rang et par region de domiciliation pour les agents
de la SLRB.

A. Statutaires
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Gewest waarin de woonplaats gelegen
Rang

Region de domiciliation

16
15
14
13
11
10
24
22
21
20
34
32
30
42

Totaal/Total

B. Contractuelen

Gewest waarin de woonplaats gelegen is
Rang

14
13
10
28
27
26
22
21
20
34
30
42

Vragen en Antwo
Questions et Reponses

Brussel

Bruxelles

—
1

—
2
1
3
-
-
-
—
1
1

—
-

9

B. Contractuels

Brussel

Bruxelles

1
-
2
7
1
1
1
1
3
-
—
2

orden - Brusselse Hoofdstedelijke Raad-20juni 1997 (m-. 21)
- Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 20 juin 1997 (n° 21)

-

Wallonie

Wallonie

1
-
-
-
—
1
1
1
1
2
1

—
1
-

9

-
Region de domiciliation

Wallonie

Wallonie

—
2
1

—
—
—
—
1

—
1
-

is

Vlaanderen

Flandre

-
1
1

—
2
1
1

—
2
1

—
—
1

10

Vlaanderen

Flandre

1
2
2
—
1

—
—
1
1

—
2

Totaal/Total 19 10
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ZAAKREGISTER - SOMMAIRE PAR OBJET

Datum Vraagnr. Voorwerp Bladzijde
— — Auteur - -

Date Question n° Objet Page

* Vraag zonder antwoord * Question sans reponse
0 Vraag met voorlopig antwoord ° Question avec reponse provisoire
** Vraag met antwoord ** Question avec reponse

Minister-Voorzitter van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering,
belast met Plaatselijke Besturen, Werkgelegenheid, Huisvesting en Monumenten en Landschappen

Ministre-President du Gouvernement de la Region de Bruxelles-Capitale,
charge des Pouvoirs locaux, de 1'EmpIoi, du Logement et des Monuments et Sites

19. 7.1995 3 Stephane de Lobkowicz * Onderzoeksopdrachten. 2409
Missions d'etudes.

19. 7.1995 5 Stephane de Lobkowicz * Organogram van deafdelinginfbrmatica in deverschillende gemeenten. 2409
Organigramme du personnel charge du departement de 1'informatique

dans les differentes communes.

26. 9.1995 20 Marc Cools * Aanvragen van gemeenten bij het comite van aankoop. 2409
Demandes des communes aupres du comite d'acquisition.

5.10.1995 24 Walter Vandenbossche * Evolutie van de overboekingen ten aanzien van de totale ontvangsten
in de 19 gemeenten. 2410

Evolution des transferts par rapport aux recettes totales dans les 19
communes.

11.12.1995 64 Dominiek Lootens-Stael 0 De DAC-betrekkingen. 2450
TCT.

29.12.1995 79 Walter Vandenbossche * De controle over de schuldontwikkeling bij de lokale besturen. 2410
Controle de 1'endettement des pouvoirs locaux.

12. 1.1996 88 Stephane de Lobkowicz * Samenwerkingsakkoorden gesloten door het Brussels Hoofdstedelijk
Gewest. 2410

Accords de cooperation conclus par la Region de Bruxelles-Capitale.

19. 1.1996 93 Stephane de Lobkowicz * Computeriseren van de gemeenten—Toestand van het personeel. 2410
Informatisation des communes — Situation du personnel.

19.2.1996 122 Stephane de Lobkowicz * Vertegenwoordigers van de gemeenten in de algemene vergaderingen
van de ziekenhuisverenigingen. 2410

Representants des communes dans les assemblees generales des asso-
ciations hospitalieres.

5. 3.1996 132 Stephane de Lobkowicz ° Gebruik van de titel «kabinetschef» en bijzondere bezoldiging ervoor
in de gemeenten. 2450

Usage des litres de «chefde cabinet» et remuneration speciale y affe-
rente, dans les communes.

5. 3.1996 134 Denis Grimberghs * Subsidies voor de trottoirs. 2410
Subsides pour les trottoirs.

20.3.1996 148 Denis Grimberghs ° Evolutie van het personeel dat tewerkgesteld is in het kader van de
programma's voor de bestrijding van de werkloosheid. 2450

Evolution du personnel occupe dans Ie cadre des programmes de
resorption du chomage.
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Datum Vraagnr.

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

Bladzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

27. 3.1996 149 Denis Grimberghs

20 5.1996 178 Dominiek Lootens-Stael *

12. 6.1996 185 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 186 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 188 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 189 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 190 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 191 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 192 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 193 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 194 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 195 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 196 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 197 Bernard Clerfayt

12. 6.1996 198 Bernard Clerfayt

24. 6.1996 208 Denis Grimberghs

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

Toepassing van het samenwerkingsakkoord tussen de federale Regering
en de Brusselse Hoofdstedelijke Regering. 2411

Application de 1'accord de cooperation liant Ie gouvernement federal
et Ie gouvernement de la Region de Bruxelles-Capitale.

Contracten gesloten met de firma Strat & Corn. 2411
Contrats conclus avec la firme Strat & Corn.

Gesubsidieerde gemeentelijke sportinfrastructuur. 2411
Infrastructures sportives communales subsidises.

Gesubsidieerde werken (Stadswandelingen): ingediende dossiers. 2411
Travaux subsidies (Chemins de la Ville): dossiers introduits.

Gesubsidieerde werken (investeringen voor de veiligheid): ingediende
dossiers. 2411

Travaux subsidies (investissements pour la securite): dossiers introduits.

Gesubsidieerde werken (gemeentewegen): ingediende dossiers. 2411
Travaux subsidies (voiries communales): dossiers introduits.

Gesubsidieerde werken (openbare verlichting): ingediende dossiers. 2412
Travaux subsidies (eclairage public): dossiers introduits.

Gesubsidieerde werken (veriegging van leidingen): ingediende dossiers. 2412
Travaux subsidies (deplacement de canalisations): dossiers introduits.

Gesubsidieerde werken (aankoop van openbare groene ruimten): inge-
diende dossiers. 2412

Travaux subsidies (acquisition d'espaces verts publics): dossiers intro-
duits.

Gesubsidieerde werken (aanleg van openbare groene ruimten): inge-
diende dossiers. 2412

Travaux subsidies (amenagements d'espaces verts publics): dossiers
introduits.

Gesubsidieerde werken (Stadswandelingen): bedragen. 2412
Travaux subsidies (chemins de la ville): montants

Gesubsidieerde werken (veiligheidscontracten): bedragen. 2412
Travaux subsidies (contrats de securite): montants.

Gesubsidieerde werken (investeringen voor de veiligheid): bedragen. 2413
Travaux subsidies (investissements pour la securite): montants.

Gesubsidieerde werken (aanleg van openbare groene ruimten): bedra-
gen. 2413

Travaux subsidies (amenagements d'espaces verts publics): montants.

Gesubsidieerde werken (aankoop van openbare groene ruimten): bedra-
gen. 2413

Travaux subsidies (acquisition d'espaces verts publics): montants.

Toekenning van subsidies. 2413
Octroi de subventions.
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Datum
—

Date

Vraag nr.
- Auteur

Question n°

Voorwerp
-

Objet

Bladzijde
—

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

2. 7.1996 211 Denis Grimberghs

23. 7.1996 233 Stephane de Lobkowicz

31. 7.1996 239 Dominiek Lootens-Stael

3. 9.1996 246 Jean-Pierre Comelissen

30. 8.1996 249 Stephane de Lobkowicz

30. 8.1996 250 Michiel Vandenbussche

30.8.1996 251 Michiel Vandenbussche

30. 8.1996 252 Michiel Vandenbussche

30. 8.1996 253 Roeland Van Walleghem

24. 9.1996 268 Mostafa Ouezekhti

18.10.1996 289 Denis Grimberghs

28.10.1996 294 Mostafa Ouezekhti

4.11.1996 300 Dominiek Lootens-Stael

4.12.1996 307 Brigitte Grouwels

21.11.1996 310 Denis Grimberghs

4.12.1996 311 Denis Grimberghs

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

* Overeenkomst van de elektriciteitsintercommunales met Electrabel. 2413
Convention des intercommunales d'electricite avec Electrabel.

* Aanwerving van politiemannen. 2413
Recrutement de policiers.

* Tweede, derde en vierde driemaandelijkse taalrapporten. 2414
Deuxieme, troisieme et quatrieme rapports linguistiques trimestriels.

0 Verplichting voor de Brusselse gemeenten om de taalrol van hun inwo-
ners mee te delen. 2450

Obligation imposee aux communes bruxelloises de communiquer Ie
role linguistique de leurs administres.

* Openbare stadsvoorzieningen en borden van 20 m2 langs de gewest-
wegen en langs de MIVB-lijnen. 2414

Mobilier urbain et panneaux 20 m2 places Ie long des voiries regionales
et Ie long des lignes exploitees par la STIB.

* SamenwerkingsakkoordenBrussel-Vlaanderen. 2414
Accords de cooperation entre Bruxelles et la Flandre.

* Samenwerkingsakkoorden Brussel-Waals Gewest. 2414
Accords de cooperation entre Bruxelles et la Region wallonne.

* Samenwerkingsakkoorden Brussel-Franse Gemeenschap. 2414
Accords de cooperation entre Bruxelles et la Communaute francaise.

* Samenwerkingsakkoorden. 2414
Accords de cooperation.

* Afgifte van arbeidskaarten. 2415
Octroi de permis de travail.

* Toepassing van de omzendbrief van 30 September 1988 betreffende de
toelagen voor de aanleg van wegen voor voetgangersverkeer. 2415

Application de la circulaire du 30 septembre 1988 concernant les
subsides pour 1'amenagement des voies de circulation pietonne.

* Basisallocatie 14.11.12.01 (Lokale besturen). 2415
Allocation de base 14.11.12.01 (Pouvoirs locaux),

* Politieke propaganda in het Belgisch Centrum voor het Stripverhaal. 2415
Propagande politique au Centre beige de la bande dessinee.

0 Opdrachten van lokaal belang. 2451
Missions d'interet local.

* Toepassing van de Samenwerkingsakkoorden tussen de Brusselse Hoofd-
stedelijke Regering en de federale regering. 2415

Application des accords de cooperation signes entre Ie gouvernement
de la Region de Bruxelles-Capitale et Ie gouvernement federal.

* Uitvoering van het protocolakkoord van 9 mei 1989 voor de werken die
op het grondgebied van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest moeten
worden uitgevoerd voor de Europese instellingen. 2415

Mise en oeuvre du protocole d'accord du 9 mai 1989 relatifaux travaux
a realiser en faveur des institutions europeennes sur Ie territoire de
la Region de Bruxelles-Capitale.
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Datum Vraagnr.

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

Bladzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord
21.11.1996 312 Stephane de Lobkowicz

13.12.1996 315 Brigitte Grouwels

26.11.1996 316 Walter Vandenbossche

5.12.1996 323 Francois Roelants
du Vivier

5.12.1996 324 AndreDrouart

20. 1.1997 340 Bernard Clerfayt

24. 2.1997 347 Dominiek Lootens-Stael

28. 2.1997 353 Dominiek Lootens-Stael

5.3.1997 355 Caroline Persoons

17. 3.1997 357 Dominiek Lootens-Stael

17. 3.1997 362 Bernard Clerfayt

24. 3.1997 364 Brigitte Grouwels

24. 3.1997 365 Brigitte Grouwels

28. 3.1997 369 Francois
Roelants du Vivier

28. 3.1997 370 Brigitte Grouwels

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

0 Verzekeringsmaatschappij die de risico's dekt voor de diensten van het
Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 2451

Compagnies d'assurances couvrant les risques rencontres par les services
de la Region de Bruxelles-Capitale.

0 Gemeentelijke v.z.w.'s. 2451
A.s.b.l. communales.

0 Toezicht van de voogdij-overheid - RWD Molenbeek. 2451
Controle de 1'autorite de tutelle - RWD Molenbeek.

* Elkaar overlappende belastingen. 2416
Taxes concurrentes.

0 Intercommunales - aantal tewerkgestelde personen. 2451
Intercommunales — emplois.

0 De provinciale verordeningen die nog van kracht zijn. 2451
Reglements provinciaux encore en vigueur.

0 Organisatie door de gemeenten Ukkel en Linkebeek van een namiddag
"Jeunes Talents". 2452

Organisation d'une apres-midi "Jeunes talents" par les communes d'Uccle
et de Linkebeek.

* Initiatieven in het kader van het zogenaamd "Europees Jaar tegen het
Racisme". 2416

Initiatives dans Ie cadre de l'"annee europeenne contre Ie racisme".

* Toegang van de ingezetenen van de Europese Unie tot de betrekkingen
in de openbare administratie. 2416

Acces des ressortissants de 1'Union europeenne aux emplois dans 1'ad-
ministration publique.

* Toekenning van werkvergunningen aan Zairese studentes. 2416
Octroi de permis de travail a des etudiantes zairoises.

* De algemene dotatie aan de gemeenten. 2416
Dotation generale aux communes.

* Interministeriele Conferentie over de problematiek van de stedelijke ver-
nieuwing. 2416

Conference interministerielle relative a la problematique de la renovation
urbaine.

* Interministeriele Conferentie over de problematiek van de stedelijke ver-
nieuwing. 2417

Conference interministerielle relative a la problematique de la renovation
urbaine.

* Jonge burgers voor Europa. 2417
Jeunes citoyens pour 1'Europe.

* V.z.w. "Musiques Presentes". 2417
A.s.b.l. "Musiques Presentes".
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16. 4.1997 372 Bernard Clerfayt * Herziening van het besluit van de Regent van 1946. 2417
Reforme de 1'arrete du Regent de 1946.

18. 4.1997 373 Dominiek Lootens-Stael ** Verwachte toename van het aantal lidstaten van de Europese Unie en de
impact daarvan op Brussel inzake kantoorruimte. 2455

Augmentation du nombre d'Etats membres de 1'Union europeenne et
son impact sur les bureaux a Bruxelles.

29. 4.1997 374 Denis Grimberghs ** Overzicht van de huurprijzen. 2456
Observatoire des loyers.

17.4.1997 375 Thierry de Looz- ** Sterke verloedering van de Viswinkel in de Leopoldwijk. 2457
Corswarem L'etat de decrepitude avancee dans lequel se trouve 1'immeuble de la

Poissonnerie du Quartier Leopold.

21.4.1997 376 Dominiek Lootens-Stael * Verwachte toename van het aantal lidstaten van de Europese Unie en de
impact daarvan op Brussel inzake kantoorruimte. 2417

Augmentation du nombre d'Etats membres de 1'Union europeenne et
son impact sur les bureaux a Bruxelles.

21. 4.1997 377 Brigitte Grouwels ** Tweetaligheidspremie. 2458
Prime de bilinguisme.

21. 4.1997 378 Dominiek Lootens-Stael ** Wagenpark. 2458
Pare de voitures.

21. 4.1997 379 Dominiek Lootens-Stael ** Atlas-taalproject voor het afnemen van taalexamens. 2459
Projet Atlas pour les examens linguistiques.

28. 4.1997 381 Denis Grimberghs ** Omzetting van DAC-banen in GECO-banen. 2460
Conversion TCT/ACS.

29. 4.1997 382 Stephane de Lobkowicz * Gemeentelijke regies. 2418
Regies communales.

5. 5.1997 383 Bernard Clerfayt * Opieidingen voor gemeentelijke ambtenaren georganiseerd door de
GSOB. 2418

Formations organisees a 1'ERAP pour les agents communaux.

5. 5.1997 384 Bernard Clerfayt * Het ontbreken van begrotingsvastleggingen voor de nakoming van de
definitieve subsidietoezeggingen inzake gesubsidieerde werken. 2419

L'absence d'engagements budgetaires en application de promesses fermes
de subsides en matiere de travaux subsidies.

12.5.1997 385 Dominiek Lootens-Stael * Vervanging van burgemeesters die lid zijn van de Brusselse Hoofdste-
delijke Regering. 2419

Remplacement de bourgmestres membres du gouvemement de la Region
de Bruxelles-Capitale.

5. 5.1997 386 Stephane de Lobkowicz ** Woonplaats van de gewestambtenaren. 2461
Lieu de domicialisation des agents regionaux.

15. 5.1997 387 Walter Vandenbossche * SPRL Golf Action te Anderlecht. 2420
SPRL Golf Action a Anderlecht.
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* Vraagzonderantwoord * Question sans reponse
0 Vraag met voorlopig antwoord ° Question avec reponse provisoire
** Vraag met antwoord ** Question avec reponse

Minister belast met Economic, Financien, Begroting, Energie en Externe Betrekkingen
Ministre de 1'Economie, des Finances, du Budget, de 1'Energie et des Relations exterieures

24.4.1996 59 Stephane de Lobkowicz 0 Wereldtentoonstelling in Sevilla - Vervoeren en opslaan van de docu-
mentatie. 2452

Exposition universelle de Seville - Transport et entreposage de docu-
mentation pour 1'exposition.

30. 8.1996 87 Roeland Van Walleghem * Samenwerkingsakkoorden. 2420
Accords de cooperation.

30. 8.1996 90 Michiel Vandenbussche * Samenwerkingsakkoorden Brussel-Vlaanderen. 2420
Accords de cooperation entre Bruxelles et la Flandre.

30. 8.1996 91 Michiel Vandenbussche * Samenwerkingsakkoorden Brussel-Waals Gewest. 2420
Accords de cooperation entre Bruxelles et la Region wallonne.

30. 8.1996 92 Michiel Vandenbussche * Samenwerkingsakkoorden Brussel-Franse Gemeenschap. 2421
Accords de cooperation entre Bruxelles et la Communaute francaise.

4.11.1996 110 Denis Grimberghs * Retrocessie van de promotoren van DAC-projecten. 2421
Retrocession des promoteurs de projets TCT.

5. 3.1997 150 MarieNagy * De openbare en bijkomendemandaten van deambtenaren van de Brus-
selse openbare instellingen. 2421

Mandats publics et complementaires des fonctionnaires des organisines
publics bruxellois.

28. 3.1997 156 Brigitte Grouwels * Bestuursorganen. 2421
Organes de Gestion.

5. 5.1997 158 Stephane de Lobkowicz ** Betrekkingen tussen het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en Peking:
verbroedering. 2462

Relations Region de Bruxelles-Capitale - Pekin: jumelages.

21. 4.1997 164 Brigitte Grouwels ** Tweetaligheidspremie. 2463
Prime de bilinguisme.

28. 4.1997 166 Denis Grimberghs ** Economische expansie-steun voor verenigingen zonder winstoogmerk. 246^
Aide a 1'expansion economique accordee a des associations sans but

lucratif.

5. 5.1997 167 Stephane de Lobkowicz ** Woonplaats van de gewestambtenaren. 246^
Lieu de domiciliation des agents regionaux.

13. 5.1997 168 Walter Vandenbossche * Rouweentrum van Brussel n.v. 2421
S.a. Funerarium de Bruxelles.

305.1997 170 Paul Galand ** De bezorgdheid van het comite voor de preventie en de beschenning
van de werkplaatsen van VW Vorst over de toekomst van het bedrijf
als er in Drogenbos een verbrandingsoven wordt gebouwd. 246(

Inquietudes du comite pour la prevention et la protection des lieux
de travail de VW Forest au sujet de 1'avenir de 1'entreprise en cas de
construction d'un incinerateur a Drogenbos.
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* Vraag zonder antwoord * Question sans reponse
0 Vraag met voorlopig antwoord ° Question avec reponse provisoire
** Vraag met antwoord ** Question avec reponse

Minister belast met Ruimtelijke Ordening, Openbare Werken en Vervoer
Ministre de 1'Amenagement du Territoire, des Travaux publics et du Transport

29.7.1996 142 Dominiek Lootens-Stael 0 Belangen van het gewest in een gerechtszaak tegen enkele kabinets-
medewerkers van een voormalige minister van Openbare Werken. 2452

Interets de la Region dans un proces centre plusieurs collaborateurs de
cabinet d'un ancien ministre des Travaux publics.

12. 9.1996 151 Dominiek Lootens-Stael ** Advies van de Vaste Commissie voor Taaltoezicht aangaande de MTB-
kaarten. 2467

Avis de la Commission permanente de controle linguistique concemant
les cartes MTB.

21.11.1996 204 Francois Roelants ** Tram 2000 - meer zitplaatsen. 2468
du Vivier Tram 2000 - extension du nombre de places assises.

21. 1.1997 230 Stephane de Lobkowicz * Lijst van de publicaties van het kabinet. 2422
Inventaire des publications du cabinet.

17. 2.1997 238 Dominiek Lootens-Stael ° Advertenties van overheidsinstellingen en pararegionale instellingen in
partijpolitieke bladen. 2452

Publicites d'organismes publics dans des revues de partis politiques.

24. 2.1997 241 Evelyne Huytebroeck * Verontreinigingspieken. 2422
"Pics de pollution".

25. 2.1997 243 Evelyne Huytebroeck * Trams in de Tervurenlaan. 2422
Trams avenue de Tervuren.

12 3.1997 246 AlainAdriaens * Aanleg van de Troonstraat. 2422
Amenagements rue du Trone.

12. 3.1997 247 Brigitte Grouwels ** Telefonische rondvraag van de dienst Stadsvemieuwing. 2468
Enquete telephonique menee par Ie service Renovation.

17. 3.1997 250 Dominiek Lootens-Stael ** Advertering in universitaire tydschriften. 2471
Publicites dans des revues universitaires.

28. 3.1997 258 Brigitte Grouwels ** Bestuursorganen. 2472
Organes de gestion.

21. 4.1997 261 Dominiek Lootens-Stael * Architectuurwedstrijd. 2422
Concours d'architecture.

16. 4.1997 262 Dominiek Lootens-Stael * Misdaad in de metro. 2423
Criminalite dans Ie metro.

22. 4.1997 263 Dominiek Lootens-Stael ** Advies van de Vaste Commissie voor Taaltoezicht betreffende het taal-
gebruik op de maandelijkse validatiekaarten van de MIVB. 2473

Avis de la Commission permanente de controle linguistique concemant
1'emploi des langues sur les cartes de validation mensuelles de la STIB.

29.4.1997 264 Dominiek Lootens-Stael * Aanwerving van Nederlandsonkundig personeel door de MIVB. 2423
Recrutement par la STIB de personnel qui ignore Ie neerlandais.

21. 4.1997 265 Dominiek Lootens-Stael • ** Onbemande camera's. 2474
Cameras fonctionnant en 1'absence d'un agent qualifie.
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** Vraag met antwoord ** Question avec reponse

21. 4.1997 266 Evelyne Huytebroeck * De werken in de Van Volxemlaan. 2424
Travaux de 1'avenue Van Volxem.

21. 4.1997 267 Brigitte Grouwels ** Tweetaligheidspremie. 2475
Prime de bilinguisme.

28. 4.1997 270 Denis Grimberghs ** Evolutie van het aantal reizigers op het MIVB-net. 2477
Evolution du nombre de voyageurs a la STIB.

28. 4.1997 271 Denis Grimberghs * MIVB-tarieven voor grote gezinnen. 2425
Tarification pour les families nombreuses a la STIB.

28. 4.1997 272 Denis Grimberghs ** Overleg met de federale minister van Verkeer. 2478
Concertation avec Ie ministre federal des communications.

5. 5.1997 273 Dominiek Lootens-Stael ** Gratis vervoer van voetbalploegen door de MIVB. 2479
Transport gratuit par la STIB d'equipes de football.

5. 5.1997 274 Thierry de Looz- - * Wedstrijd"ZegonshoejijjewilverplaatseninBrusselinhetjaar2000". 2425
Corswarem Concours "Dis-moi comment tu te deplaceras a Bruxelles en 1'an 2000".

13. 5.1997 276 Evelyne Huytebroeck * De aankoop van nieuwe metrostellen. 2425
Achat de nouvelles rames de metro.

14.5.1997 277 Dominiek Lootens-Stael ** Tewerkstellingsclausules van het project Music City. 2480
Clauses d'emploi du projet Music City.

15. 5.1997 278 Walter Vandenbossche * SPRL Golf Action te Anderlecht. 2426
SPRL Golf Action a Anderlecht.

26. 5.1997 285 Jean-Pierre Cornelissen ** Door de gemeenten opgemaakte inventaris van de onbewoonde en niet-
geexploiteerde woningen. 2481

Inventaire par les communes des immeubles non habites ni exploites.

Minister belast met Openbaar Ambt, Buitenlandse Handel, Wetenschappelijk Onderzoek,
Brandbestrijding en Dringende Medische Hiilp

Ministre de la Fonction publique, du Commerce exterieur, de la Recherche scientifique,
de la Lutte contre 1'Incendie et de I'Aide medicale urgente

21.11.1996 91 Brigitte Grouwels ** Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 9).
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 9).

21. 4.1997 118 Brigitte Grouwels * Tweetaligheidspremie.
Prime de bilinguisme.

28. 4.1997 120 Paul Galand ** Brandpreventie in het Brussels Gewest.
La prevention incendie en Region bruxelloise.

28.4.1997 121 Denis Grimberghs ** Brusselse handelsattache in het buitenland.
Attache commercial bruxellois en poste a 1'etranger.
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Datum Vraagnr.

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

BladzlJde

Page

* Vraagzonderantwoord0 Vraagmetvoorloplgantwoord
** Vraagmetantwoord
5, 5.1997 122 Stephane de Lobkowiez

5. 5,1997 123 Stephane de Lobkowiez

12, 5,1997 124 Domintek Lootons-Stael

* Question sans reponse
0 Question aveo reponse provlsoire
** Question avec reponse

2427

]2. 5,1997 125 Serge de Patoul

26. 5,1997 126 Caroline Persoons

2, 6.1997 130 BrigitteGrouwols

2, 6.1997 131 Brtgltte Grouwels

2i 6.1997 132 Brigltte Grauwels

* Woonplaats van de gewestambtenaren.
Lieu de doinlelliatlon des agents reglonauXi

* Wdanplaats van de gewestambtenat'eni 2427
Lieu de domieiUatlon des agents feglonaux.

'''* Aangewende methode tot indeling van vrsemdeHngen in de eno ofde
andet'e taalrol in hot kader van de tellingen tot vaststelling van de
taalkaders. 2488

Methodo utiliseo pour attrlbuet1 aux etrangers un role linguistlque dans
Ie cadre des comptages destines a etablir les cadres llngulstiques,

** Het plaatsen van overheldsopdraohten voor dienstverlening, 2489
Passation des niarehes publics de servlceSi

** personeelsverdeling bIJ de brandweeri 2490
Repartition du personnel des pompiers,

** Inforroatleeampagnes door de overheden, 2491
Campagnes d'informatton menees par les pouvoirs publlos,

** V.z.w.'s, - Subsidies, 2493
A.SibJi - SubventlonSi

** Universitelten, - Subsidies, 2493
Unlversttes. - Subventions,

Minister belast met LeefinilSeu en Waterbeleids Renovatue, Natuurbehoud en Openbare Netheid
Ministre de I'Envlronnement et de la Politique de 1'Eau, de la Renovation,

de la Consiervation de la Nature et de la Proprete pubUque

I. 3,1996

26. 6,1996

18. 7,1996

23, 7.1996

30, 9.1996

94

137

150

156

172

Stephane de Lobkowiez * Kredleten van 1995 voor de aankoop van geschenken,
Enveloppe eonsaeree en 1995 a 1'achat do cadeaux.

* Do analyses van het Carcoketerrein.
Analyses du site de Carcoke,

Svelyne Huytebroeck

* Bewustmakings- en voorHchtlngscampagnes gevoerd door leden vanLeo Goovaetts
de Regerlng.

Campagnes de senslbillsation et d'infortnatlon menees par des membres
du gouvemementi

111 Evolutie van de grondwaterlagen.
Evolution de la nappe phreatlque.

Stephane de Lobkowiez

Stephane de Lobkowiez lt1 Belasting op het afValwater - Beroep en betwisting,
Taxe sur 1'epuration des eaux - Recours et contestation,

2428

2428

2428

2428

2428
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* Vraag zonder antwoord * Question sans reponse
0 Vraag met voorlopig antwoord ° Question avec reponse provisoire
** Vraag met antwoord ** Question avec reponse
10.10.1996 177 Roeland Van Walleghem * AdvertentievanNetBrussel. 2429

Annonce de Bruxelles-Proprete.

26.11.1996 198 Jean-Pierre Cornelissen * Uitbreiding van de selectieve ophalingen. 2429
Extension des collectes selectives.

5.12.1996 202 GuyVanhengel * Dynamiek nummer 10. 2429
Entreprendre numero 10.

10. 1.1997 204 Caroline Persoons * Brussels Agentschap voor Netheid - dagen van de ophalingen. 2429
Bruxelles-Proprete-jours de ramassage.

28. 1.1997 213 Francois * InstallatiesdiePCBenPCTbevatten-inventarisenoverzendingvande
Roelants du Vivier registers aan het BIM. 2429

Installations contenant du PCB et du PCT - Inventaire et transmission
des registres a 1'IBGE.

28. 1.1997 215 Francois * De verbrandingsoven van Neder-over-Heembeek - wassen van de rook-
Roelants du Vivier gassen - naleving van de Europese richtlijn 94/67. 2429

Incinerateur de Neder-over-Heembeek - lavage des fumees - conformite
au present de la directive europeenne 94/67.

7.2.1997 219 SvenGatz • * Watervervuiling en geurhinder van de Zenne. 2430
Pollution des eaux - Odeur incommodante de la Senne.

7. 2.1997 221 Alain Adriaens * De verwerking van het ziekenhuisafval. 2430
Traitement des dechets hospitaliers.

12.2.1997 224 Dominiek Lootens-Stael * Toekenning van taalpremies aan de werknemers van het ministerie van
het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 2430

Octroi de primes linguistiques aux agents du ministere de la Region de
Bruxelles-Capitale.

17.3.1997 229 Denis Grimberghs * Metingen van het BIM - geluids-en trillingshinder door de NMBS-
spoorwegtunnels te Brussel. 2430

Mesurages IBGE - problemes de bruit et de vibrations suite a 1'exploita-
tion par la SNCB des tunnels ferroviaires a Bruxelles.

19. 3.1997 233 Brigitte Grouwels * Asbest in openbare gebouwen. 2430
Amiante dans les batiments publics.

29.4.1997 236 Brigitte Grouwels * Ozonconcentraties tijdens de zonnige periodes. 2430
Concentration d'ozone pendant les periodes ensoleillees.

21. 4.1997 238 Dominiek Lootens-Stael ** Wagenpark. 2494
Pare de voitures.

28. 4.1997 239 Stephane de Lobkowicz ** Gemeentelijke verordeningen om zwerfkatten op hun grondgebied te steri-
liseren. 2494

Reglements communaux visant la sterilisation des chats errants sur leur
territoire.

29. 4.1997 240 Stephane de Lobkowicz * Gezondheid van de bomen in het Zonienwoud. 2431
Etat sanitaire des arbres de la Foret de Soignes.

5. 5.1997 241 Thierry de Looz- . ** De ophaling van slachtafval naar aanleiding van het feest van het schaap. 2497
Corswarem La recolte des dechets ovins a 1'occasion de la fete de mouton.
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0 Vraag met voorlopig antwoord ° Question avec reponse provisoire
** Vraag met antwoord ** Question avec reponse

5.5.1997 242 Andre Drouart * AanwezigheidvanasbestinhetTentoonstellingsparkvandestadBrussel. 2431
Presence d'amiante au Pare des Expositions de Bruxelles-ville.

5. 5.1997 243 Stephane de Lobkowicz ** Woonplaats van de gewestambtenaren. 2497
Lieu de domiciliation des agents regionaux.

12. 5.1997 244 Alain Adriaens * Reglementering van de BIWM betreffende het gebruik van regenwater. 2432
Reglementation de la CIBE relative a 1'utilisation de 1'eau de pluie.

14.5.1997 245 MarieNagy * Onderhoud van de fietspaden in het Gewest. 2432
Entretien des pistes cyclables de la Region.

15. 5.1997 246 Walter Vandenbossche ** SPRL Golf Action te Anderlecht. 2499
SPRL Golf Action a Anderlecht.

15. 5.1997 247 Mostafa Ouezekhti * Selectieve ophaling naar aanleiding van het feest van het schaap. 2433
Ramassage selectifa 1'occasion de la fete du sacrifice du mouton.

26. 5.1997 248 Brigitte Grouwels ** Leefmilieu - Noord-Oostwijk. 2500
Environnement - Quartier Nord-Est.

27. 5.1997 249 Brigitte Grouwels ** Raadpleging van advocaten. 2501
Consultations avocats.

30. 5.1997 252 Jean-Pierre Comelissen ** Aanwerving van 68 vaste personeelsleden. 2502
Engagement de 68 fonctionnaires statutaires.

Staatssccretaris toegevoegd aan de Minister belast met Ruimtelijke Ordening,
Openbare Werken en Vervoer

Secretaire d'Etat adjoint au Ministre de 1'Amenagement du Territoire,
des Travaux publics et du Transport

19. 2.1996 46 Stephane de Lobkowicz * Onbetaalde openbare werken. 2433
Travaux publics impayes.

20. 3.1996 57 Denis Grimberghs " * Werken in de Keizer Karellaan. 2434
Travaux avenue Charles-Quint.

23. 5.1996 63 Denis Grimberghs * De Grondregie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 2434
Regie fonciere de la Region de Bruxelles-Capitale.

6. 6.1996 65 Denis Grimberghs * Werken in de Troonstraat. 2434
Travaux rue du Trone.

14. 6.1996 67 Jean-Pierre Comelissen * Erbarmelijke staat van het wegdek in de Luxemburgstraat. 2434
Etat lamentable de la voirie rue du Luxembourg.

26. 6.1996 70 Evelyne Huytebroeck * Staat van het terrein aan de Biestebroeckkaai. 2434
Etat du terrain au quai de Biestebroeck.

2. 7.1996 72 Stephane de Lobkowicz * Beroepen ingesteld tegen handelingen van de Brusselse Hoofdstedelijke
Regering. 2434

Recours introduits contre des actes du gouvernement de la Region de
Bruxelles-Capitale.
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Datum Vraagnr,

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

Bladzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vra&g met voorlopig antwoord
** Vraag met antwoord

8, 7,1996 76 Stephane de Lobkowicz

23, 7,1996 79 Bernard Clerfayt

10,10,1996 86 Walter Vandenbossche

10,10,1996 87 Roeland Van Walleghem

10,10,1996 88 Denis Grimberghs

10,10,1996 89 Denis Qrimberghs

10,10,1996 91 AlainAdriaens

18,10,1996 93 Denis Grimberghs

28,10,1996 94 Benoit Veldekens

30,10,1996 95 Brigitte Qrouwels

4,11,1996 96 Brigitte Qrouwols

8,11,1996 97 Brigitte Grouwels

8,11.1996 99 Roeland Van Walleghem

14.11.1996 100 Brigitte Grouwels

4,12,1996 101 Denis Grimberghs

* Question sans reponse
0 Question aveg reponse provlsoire
** Question avec reponse

* Borden ter verwelkoming in hot Gewest, 2435
Panneaux routiers de blenvenue dans la Region,

* Onderhoud van hot Vergotoplein, 2435
Entretien du square Vergoto,

* Verkeerslichten Sint'Niklaasinstltuut Anderlecht, 2435
Feus de signalisation a hauteur du Sint»Niklaasinstituut a Anderleeht,

* Organisatie van een gala'avond, 2435
Organisation d'une soiree de gala,

* Reelameborden op de balustrades van de tunnels, 2435
Placement do panneaux sur les balustrades des tunnels,

* Gebruik van de paardenrenbaan van Bosvoorde, 2435
Utilisation du site de 1'hippodrome de Boitsfort,

* Wegmarkerlngen ten behoeve van de fiotsers op de Rooseveltlaan, 2436
Acces cyclable aus gares de Bruxelles,

* Overnamo van de verplichtingon die voortvloeien uit de door de provin-
eieraad aangenomen verordeningen die betrekking hebben op aan"
gelegenheden die nu tot de bevoegdhoid van het Brussels Hoofdste-
deHjk Gewest bohoren, 2436

Reprise des obligations decoulant des roglements adoptes par Ie eonsoil
provincial qui ont fait 1'obJot d'un transfert de competences a la Region
Bruxolloise,

* Aanleg van nieuwe rotondes in de Do Broquevillolaan, op de Josephine"
Charlottesquare en op het kruispunt Gribaumontlaan/Ridder Koning-
laan (Sint-Lambrechts-Woluwe), 2436

Amenagement d@ nouveaux ronds-pointB avenue de Broquevillo, au
square Josephine-Charlotte et a Gribaumont-Roi Chevalier (Woluwe-
Saint"Lambert),

* Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikol 4), 2436
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 4),

* Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 5), 2436
Ordonnanee relative a la publicite de 1'administration (article 5),

* Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 8), 2436
Ordonnance relative a la publicite de ['administration (article 8),

* Afsluiting van de Georges Lombaertstraat, 2437
Fermeture de la rue Georges Lombaert,

* Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 15), 2437
Ordonnance relative a la publieite de 1'administration (article 15),

* Toepassing van het samenwerkingsakkoord van 9 maart 1990 tussen de
Brusselse Hoofdstedelijke Regering en de federale regering, 2437

Application de 1'accord de cooperation du 9 mars 1990 sign6 entre Ie
gouvemement de la R6gion de Bruxelles-Capitale et Ie gouvemement
federal,



Vragen en Antwoorden -• Brusselse Hoofdstedelijke Raad - 20 juni 1997 (nr, 21)
Questions et Reponses-Conseil de la Region de Bruxelles-Capitale - 20 Juin 1997 (n° 21) 2523

Datum Vraagnr,

Date Question n°
Autour

Voorwerp

Objet

Bladzijde

Page

* Vraagzonderantwoord
0 Vraagmetvoorlopigantwoord
** Vraagmetantwoord
21,11,1996 102 BrigitteGrouwels

21,11,1996 103 BrigitteGrouwels

21,11,1996 104 GuyVanbengel

5,12,1996 105 OuyVanhengel

3, 1,1997 106 BvelyneHuytebroeek

20, 1,1997 107 Jacques Pivin

20. 1,1997 108 EvolyneHuytobroeck

21. 1,1997 109 BrigitteGrouwels

21, 1,1997 110 Stephane do Lobkowiez

28, 1,1997 111 Fraii9ois
Roelants du Vivier

24. 2.1997 112 JeanDemannez

25. 2.1997 113 Stephane de Lobkowicz

25, 2,1997 114 MarieNagy

28. 2,1997 115 BrigitteGrouwels

5, 3,1997 116 Stephane de Lobkowicz

17, 3,1997 118 Andre Drouart

17, 3,1997 119 Dominiek Lootens-Stael

* Question sans reponse
0 Question avee roponse provisoiro
** Question avec roponse

''' Ordonnantie botreffende de openbaarbeid van bestuur (artikel 9), 2437
Ordonnanee relative a la publicite de 1'adrninistration (article 9),

* Ordonnantio betreffendo de oponbaarheid van bestuur (artikol 6), 2437
Ordonnanee relative a la publleite do 1'adminlstration (article 6),

ili Perspeotioven van de Brussolse Rogering in vorband met hot zogonaamdo
«Mareonigobouw», 2437

Perspectives du gouvemoment bruxellois pour Ie batiment de la rue
Mareom,

'" DynaroieknuromerlO, 2438
Entreprendre numero 10,

* De aanleg van do Troonstraat, 2438
Amenagement de la rue du Trone,

* De voorwaarsehuwingstekons in de tunnels van de kleine ring, 2438
Presignalisation dans les tunnels de la petite ceinture.

* Het Marconigebouw in Vorst, 2438
Immeuble Marconi a Forest,

* De vortegenwoordiging van vrouwen en mannen in de ministeriele
kabinetten, 2438

Representation des homines et des femmes dans les cabinets ministeriels,

* Lijst van de publicaties van het kabinet, 2438
Inventairo des publications du cabinet,

* Verdrag inzake de verwijdering van afval in de binnenscheepvaart en de
Rynvaart, 2439

Convention concemant 1'elimination des d6chets survenant en navigation
interieure et rhenane,

* Het strooien van zout op de trottoirs langs de eigendomwen van het
Gewest. 2439

Epandages de sel sur les trottoirs jouxtant des propri6t6s regionales,

* Aankoop van terreinen door het Brussels Hoofdstedelijk Oewest, 2439
Achat de terrains par la R6gion de Bruxelles-Capitale.

* Informatiecampagne ten behoeve van de aanwonenden van de gewes-
telijke bouwplaatsen, 2439

Campagne d'information des riverains des chantiers regionaux,

* Honderdste verjaardag van de Tervurenlaan, 2439
Centenaire de 1'avenue de Tervuren,

* Infrastructuurwerken op kosten van de aanwonenden, 2439
Realisation ^infrastructures aux frais des riverains,

* De veiligheid van de voetgangers op een Brusselse gewestweg. 2440
Securite des pietons sur une artere r6gionale bruxelloise.

* Advertering in universitaire tijdschriften, 2440
Publicites dans des revues universitaires.
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Datum Vraagnr. Voorwerp Bladzijde
— — Auteur - —

Date Question n° Objet Page

* Vraag zonder antwoord * Question sans reponse
0 Vraag met voorlopig antwoord ° Question avec reponse provisoire
** Vraag met antwoord ** Question avec reponse

19. 3.1997 120 Francoise * Trap van de doorgang voor voetgangers in de tunnel onder de Tervuren- 1
Carton de Wiart laan. ' 2440

Passage pour pietons sous 1'avenue de Tervuren.
<•

263.1997 121 Jacques Pivin * De snelheid in de tunnels van de kleine ring. 2440
Vitesse dans les tunnels de la petite ceinture.

24. 3.1997 122 Georges Matagne ' * Eenvormigheid van de voorrang voor het verkeer op de verkeersrotondes. 2440
Uniformisation de la priorite a accorder au sens giratoire dans les carre-

fours dotes d'un sens giratoire.

16. 4.1997 123 Bernard Clerfayt * Het gewestelijk erfgoed. 2440
Patrimoine regional.

21. 4.1997 124 Evelyne Huytebroeck * De werken in de Van Volxemlaan. 2441
Travaux de 1'avenue Van Volxem.

21. 4.1997 125 Brigitte Grouwels * Tweetaligheidspremie. 2442
Prime de bilinguisme.

21. 4.1997 126 Dominiek Lootens-Stael * Wagenpark. 2442
Pare de voitures.

5. 5.1997 127 SvenGatz * De werken aan en bij de Lakenbrug. 2442
Travaux au pont de Laeken et dans ses environs.

5. 5.1997 128 Stephane de Lobkowicz * Woonplaats van de gewestambtenaren. 2442
Lieu de domiciliation des agents regionaux.

21. 5.1997 129 Dominiek Lootens-Stael * Wegmarkeringen op de gewestelijke wegen. 2443
Marquage au sol des voiries regionales.

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister belast met Economie, Financien, Begroting,
Energie en Externe Betrekkingen en aan de Minister belast met Openbaar Ambt, Buitenlandse Handel,

Wetenschappelijk Onderzoek, Brandbestrijding en Dringende Medische Hulp
Secretaire d'Etat adjoint au Ministre de 1'Economie, des Finances, du Budget, de 1'Energie et

des Relations exterieures et au Ministre de la Fonction publique, du Commerce exterieur,
de la Recherche scientifique,"de la Lutte centre 1'Incendie et de 1'Aide medicale urgente ^

16. 4.1996 26 Dominiek Lootens-Stael * Uitgave van boeken en brochures. 2443
Edition de livres et de brochures, r

25.4.1996 28 Serge de Patoul * Het door de minister gefmancierd niet-economisch onderzoek. 2444
Recherche scientifique non economique financee par Ie ministre,

30.10.1996 45 Brigitte Grouwels * Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 4). 2444
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 4).

4.11.1996 46 Brigitte Grouwels * Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 5). 2444
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 5).

8.11.1996 47 Brigitte Grouwels * Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 8). 2444
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 8).
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Datum Vraag nr.

Date Question n°
Auteur

Voorwerp

Objet

Bladzijde

Page

* Vraag zonder antwoord
0 Vraag met voorlopig antwoord
* * Vraag met antwoord
14.11.1996 48 Brigitte Grouwels

21.11.1996 49 Brigitte Grouwels

21.11.1996 50 Brigitte Grouwels

24. 3.1997 57 Walter Vandenbossche

21. 4.1997 59 Brigitte Grouwels

28. 4.1997 61 Denis Grimberghs

12. 5.1997 62 Brigitte Grouwels

* Question sans reponse
0 Question avec reponse provisoire
** Question avec reponse

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 15). 2444
Ordonnance relative a la publicite de ['administration (article 15).

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 9).
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 9).

Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 6).
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 6).

Gasiek in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.
Fuite de gaz en Region de Bruxelles-Capitale.

Tweetaligheidspremie.
Prime de bilinguisme.

Reis naar Israel.
Mission en Israel.

Kabinetsmedewerkers. - Dienstbetoon.
Collaboration de cabinet. - Permanence sociale.

2444

2445

2445

2445

2445

2446

16. 7.1996

Staatssecretaris toegevoegd aan de Minister-Voorzitter
Secretaire d'Etat adjoint an Ministre-President

86 Walter Vandenbossche ° Sociale woningen in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest.
Logements sociaux dans la Region de Bruxelles-Capitale.

2453

24. 9.1996 96 Denis Grimberghs

4.11.1996 104 Brigitte Grouwels

* Reglement betreffende de toekenning van bijkomende leningen.
Reglement du Conseil provincial relatif a 1'octroi de prets complemen-

taires.

** Ordonnantie betreffende de openbaarheid van bestuur (artikel 5).
Ordonnance relative a la publicite de 1'administration (article 5).

2447

2503

4.11.1996

26.11.1996

105 Dominiek Lootens-Stael * Wachtlijsten van de sociale huisvestingsmaatschappijen.
Listes d'attente dans les societes de logement social.

114 Dominiek Lootens-Stael * Overtredingen door de sociale huisvestingsmaatschappijen van de regle-
mentering inzake sociale huisvesting.

Infractions, par les societes immobilieres de service public, au reglement
en matiere de logement social.

2447

2447

5. 3.1997 126 MarieNagy ** De openbare en bijkomende mandaten van de ambtenaren van de Brus-
selse openbare instellingen.

Mandats publics et complementaires des fonctionnaires des organismes
publics bruxellois.

2504

17. 3.1997 127 Dominiek Lootens-Stael * Advertering in universitaire tijdschriften.
Publicites dans des revues universitaires.

2447

19. 3.1997 128 Brigitte Grouwels ** Opvragen van statistische informatie bij een openbare vastgoedmaat-
schappij.

Demande de statistiques aupres d'une societe immobiliere de service
public.

2505
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Datum Vraagnr, Voorwerp Bladzljde
Auteur

Date Question n9 Objet Page

* Vraagzonderantwoord * Question sans reponae
0 Vraagmetvoorlopigantwoord 0 Question avec reponse provisoire
** Vraagmetantwoord ** Question aveo reponse
28, 3,1997 129 Domlniek Lootens-Stael ** Nattonaliteltsvermeldingenlndefonnulierenlntedlenenvoorhetaan"

vragen van een aoeiale wonlngi 2506
Mentions relatives a la nationallte dans les foi-mulalres de demande d'un

logement social,

28. 3,1997 130 Domtniek Lootens-Stael ** Inventarls van soelale wonlngen, 2§07
Inventairs des logements soeiaux.

28, 3,1997 131 AlainBultot 0 Van kraeht zljnde huurpriJzen In de openbare vastgoedmaatsohappiJen, 2453
Loyers en vigueur dans les societes Immabllteres du service publlCi

16, 4,1997 132 Jean-Pien-e Cofnellgsen * De openbare vastgoedmaatschapplJenwaBropartlkel 13 van ofdonnantle
houdende wljzlging van de Huisvestingaeode van toepassing is, 2447

SISp eonoeroes par I'applicatlon de I'artlele 13 de 1'ordonnanee "Code
du logement",

16, 4,1997 133 Jean-Pierre Comellssen * Aanwijzing van een waarnemer (artikel 13 van de Hulsvestlngsoode)
_ die lid zou zljn van de raad van bestuur van de BGHM. 2448
Designation d'un observateur (artiele 13 du Code du Logement) qui seralt

menibre du Consoll d'adminlstratlon de la SLRB,

21. 4,1997 134 Brigitte Grouwels ** Tweetallgheldspreffi^i 2507
Prime de blllngulsffle,

21. 4,1997 135 Domlniek Lootens-Stael ** Wagenpark, 2508
Pare de voitures,

5, 5,1997 136 Domlniek Lootetts-Stael * Brochure "Huurprijzen in Brussel -Situatieschets", 2448
Brochure "Le prix dea lovers & Bruxellos -• otat des lleux".

5, 5.1997 137 Stephana de Lobkowlez ** Wootiplaats van de gewestambtenaren. 2509
Lieu de domtoiliatlon des agents regionaux.

27. 5,1997 139 Brigltte Orouwels 0 Raadpleging van advocaten, 2454
Consultations avoeats.
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